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Protokol Ricka Simpsona

„Počnite ljude sa malim dozama, veličine pola zrna suvog kratkozrnatog pirinča. Iako je ulje bezopasno, manje
je bolje nego više za one koji započinju liječenje. U početku uzimajte samo malu mrvicu ove nevjerojatne tvari
svakih osam sati, zatim redovno povećavajte dozu svaka četiri dana i uskoro će vam se tolerancija povećati.
Ako osoba kaže da nije osjetila njezine učinke ili da ih je samo malo osjetila, smatrala bih da je ovo dobra doza
za početnika. Samo želite unijeti malo lijeka u njihov sistem kako bi se mogli početi navikavati.

Nikada ne znate kako će osoba reagirati,  pa postupite polako i povećavajte dozu svaka četiri dana, sve dok
pacijent ne može unijeti ukupno jedan gram svaka 24 sata. Najbolji način da se to postigne je da se uzmu doze
koje su jednake otprilike trećini grama svakih osam sati, kad se naviknu na njegovu upotrebu. Ipak, želio bih
podsjetiti one koji imaju poteškoća da se njihova doza može povećavati sporije, ali za najbolje rezultate treba je
unositi što je brže moguće.

Ovo su upute za doziranje koje Rick preporučuje, ako pacijent može dovoljno brzo izgraditi svoju toleranciju.
Ako se slijedi ovaj protokol, mnogi pacijenti  mogu napredovati  do tri točke da mogu unijeti  trećinu grama
svakih 8 sati.  No u prosjeku je većini pacijenata obično potrebno četiri  do pet tjedana prije nego što mogu
unijeti ovu količinu po dozi, nakon čega mogu nastaviti uzimati jedan gram dnevno dok se ne izliječe ili dok se
njihovo stanje ne stavi pod kontrolu.

Rick voli isporučivati ovaj lijek u plastičnim štrcaljkama koje nemaju igle, umjesto toga postoji samo mali otvor
kroz koji se ulje može istisnuti. Kaže da davanje ulja na ovaj način olakšava pacijentu mjerenje doza i sprječava
da strane tvari zagađuju lijekove.

Većina će najlakši način shvatiti količinu koju bi trebali unositi usporediti je s nečim poput kratkozrnatog suhog
pirinča. Doza za početnike trebala bi biti otprilike polovica veličine jednog od ovih zrna riže ili dugačka oko
jedne osmine inča, ta bi količina bila jednaka približno jednoj četvrtini kapi. U nekim slučajevima, oni s vrlo
niskom tolerancijom mogu čak zaključiti da im to može biti previše da se u početku udobno nose, pa bi, ako je
potrebno, mogli početi s još manje.

Doze ove veličine treba unositi tri puta dnevno, rano ujutro, sredinom popodneva i oko sat vremena prije nego
što  pacijent  ode  na  spavanje.  Sve  što  početnik  mora  učiniti  je  iscijediti  ekvivalent  pola  zrna  suhe  riže  iz
plastične šprice i to je njihova doza. Iako govorimo o vrlo maloj količini i neće naštetiti pacijentu, zbog svoje
jačine ova se tvar mora koristiti s poštovanjem.

Nakon četiri dana primjene ove doze, ona se zatim udvostručuje na doze koje su jednake veličini zrna pirinča,
ili doze dugačke oko jedne četvrtine inča kada se istisnu iz šprica. Zatim se, četiri dana kasnije, doza ponovno
udvostručuje i to se nastavlja svaka četiri dana sve dok pacijent ne unese ekvivalent šesnaest zrna pirinča po
dozi. Ova količina jednaka je osam do devet kapi ulja po dozi, što je otprilike jedna trećina grama.

Jedan ml je samo nešto više od jednog grama težine, pa ako pacijenti to žele, mogu upotrijebiti ovo mjerenje da
odrede svoju dozu. U tom trenutku pacijenti obično nastavljaju s ovom dozom dok ne postignu željeni učinak sa
svojim zdravstvenim stanjem. Bit će pacijenata koji neće moći tako brzo povećati dozu, ali Rick ih poziva da je
uzmu što je prije moguće, kako bi im ulje olakšalo patnju. Osim toga, bit će onih koji mogu uzeti ovaj lijek brže
i Rick nema problema s tim, sve dok je pacijentu ugodno da ga uzima brže, to jednostavno znači da će se brže
izliječiti.

U stvarnosti, Rick smatra da bi pacijenti trebali ostati u vlastitoj zoni udobnosti kada je u pitanju upotreba ovog
lijeka. Ali on i dalje misli da se svako sa ozbiljnim stanjem ne bi trebao igrati sa ovom supstancom, jer ako se
ne uzme kako treba, možda neće moći prevladati stanje koje je namjeravalo liječiti.

Budući da je ovaj lijek toliko siguran za upotrebu, obično ne mjerimo doze točno, ali za one koji vole točna
mjerenja i posjeduju ljestvice dovoljne tačnosti, počnite s oko 0,01 g (10 mg) ili manje tri puta dnevno za prvu
četiri dana. Zatim, ako možete, udvostručite na 0,02 g (20 mg) četiri dana, zatim na 0,04 g (40 mg) četiri dana,
0,08 g (80 mg) četiri dana, 0,16 g (160 mg) četiri dana , a zatim 0,32 grama (320 mg). Ovo bi bio idealan

5



LIJEK ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

raspored doziranja za one koji mogu brzo unijeti ovu tvar. Također je dobro znati da se doze od 1-5 mg obično
podnose bez simptoma.

Kada dobijete visokokvalitetne vrste Indica pupoljaka za rad, proizvedeno ulje će biti izuzetno sedativno. Ovo
će učinak ulje imati ako ste proizveli pravo “Rick Simpson Oil” i nema razloga za brigu. Pacijenti jednostavno
zaspu i na kraju će se probuditi. Neki će se u početku možda osjećati pomalo napušeni, ali neće biti ozlijeđeni, a
obično u roku od sat vremena nakon ustajanja taj osjećaj pospanosti nestaje. Ako se ulje proizvodi od sativa
sorti konoplje, očekujte nevolje i dugotrajnu energiziranu sativa visoku energiju. Ne želite da ljudi s ozbiljnim
stanjima poput raka pokušavaju uzimati ulje s ovim učincima, a pacijent neće dobiti ljekovitu korist koju dobar
pokazatelj može pružiti. Ne vole svi biti visoki i medicinski nema smisla pretjerano se drogirati ovom tvari.

Poanta je u unošenje lijeka u pacijenta tri puta dnevno. Pacijent ga može jednostavno staviti na prst, a zatim ga
ostrugati po zubima. Zatim popijte hladnu vodu ili čaj i trebalo bi im biti prilično lako progutati. Neki sojevi
proizvode ekstrakt koji nema ugodan okus, ali s tim se lako nositi. Jednostavno stavite dozu pacijenata na mali
komad kruha i preklopite je, pa je stavite u usta i dajte im piti vode. Isto se može učiniti i uz upotrebu banana ili
drugih vrsta voća. Ideja je što brže unositi ulje u pacijenta, ali Rick i dalje voli vidjeti da oni ostaju u svojoj zoni
udobnosti.

Svi smo različiti i naša tolerancija na ovaj lijek razlikovat će se od osobe do osobe, pa se pobrinite da pacijent
bude zadovoljan količinom koju unosi. Uz mnoga ozbiljna stanja, važno je da pacijenti brzo progutaju ovaj
lijek, kako bi mogli imati veće šanse za preživljavanje. Kao što sam već spomenuo, iako je ulje bezopasno, ako
se uzme previše, često se pacijentima ne sviđa to iskustvo. Zato polako povećavajte njihovu dozu; na taj način
će im biti ugodno koristiti.

Ipak, kako volimo reći,  agresivne bolesti treba liječiti  agresivno, pa da imam nešto što je opasno po život,
progutao bih što je moguće više ekstrakta u najkraćem mogućem roku. Mislim da se isplati biti spreman, pa bi
se oni  koji  mogu trebali  početi  navikavati  na  učinke  ulja  što  je  prije  moguće,  jer  će  tada  znati  što  mogu
očekivati ako ikada zatrebaju veće doze.

Standardni  tretman za vraćanje  vašeg tijela  u dobro zdravstveno stanje  je  60 grama visokokvalitetnog ulja
unesenog u razdoblju od tri mjeseca. Za one koji su uzimali kemoterapiju i zračenje, dobra je ideja da što prije
unose 120 do 180 grama ulja. Obično 60 g može izliječiti ozbiljan rak, ali za one koji su oštećeni medicinskim
sistemom često je potrebno više da se spriječi povratak raka i da se ponište štete koje su ovi tretmani ostavili za
sobom.

Nakon što je pacijent opet zdrav, možete smanjiti dozu na jedan ili dva grama mjesečno ili onoliko koliko
pacijent  voli  unositi;  iz  naše perspektive,  što više to bolje.  Ne preskačite  doze održavanja  jer  su važne za
održavanje zdravlja. Gram mjesečno ili kap dnevno nakon posla u večernjim satima ne zvuči previše, ali, prema
Ricku, trebalo bi biti dovoljno za održavanje vašeg tijela zdravim.

Osim toga, voli da pacijenti  koriste druge prirodne stvari poput sjemenki jabuke i pšenične trave zajedno s
tretmanom ulja. Iz svog iskustva, pacijentima bih preporučio da jedu sjemenke konoplje, jer je ulje koje sadrže
tako hranjivo i dobro za organizam.

Rick također vjeruje da bi pacijenti trebali pokušati što je prije moguće povećati pH tijela unošenjem stvari
poput lubenice ili limunovog soka itd. On kaže da je to od najveće važnosti i da to može dati pacijentu mnogo
bolje šanse za preživljavanje.

Pacijenti bi također trebali početi jesti više sirovog voća i povrća i jesti manje mesa, posebno prerađenih sorti,
koje sadrže više toksina. Rick snažno vjeruje u upotrebu aparata za sokove i smatra da velike doze vitamina C
mogu biti od velike koristi.

Ovo je protokol Ricka Simpsona i to je razlog zašto će njegovo ime biti  poznato vječno. To je vjerovatno
najvažnije otkriće svih vremena i ne može se precijeniti blagotvoran učinak onoga što nam je ovaj čovjek dao.
Kakva je korist od moderne medicine i tehnologije  kada ne djeluju? Ako želite  vidjeti  rezultate,  isprobajte
Rickovu metodu liječenja.
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Kritikovani smo što ovo ulje nazivamo lijekom za sve, ali kako biste drugo mogli nazvati tvar koja se može
uspješno koristiti za liječenje toliko zdravstvenih problema? Čini se da neki misle da riječi izliječiti sve znače
da će ovo ulje osigurati vječni život, ali to nije bila Rickova namjera. Svakako, ovaj lijek može produžiti vaš
život i možda ćete živjeti mnogo duže s njegovom upotrebom, u to nema sumnje. Ipak, to ne znači da će pružiti
vječni život.

Ovo ulje većini još uvijek nije legalno dostupno pa će trebati jako dugo da se utvrdi koliko dodatnih godina
može pružiti. Za sada ne gledamo na ovaj lijek kao na eliksir besmrtnosti i čvrsto vjerujemo da vas ne čini
otpornim na metke. Ipak, kako Rick kaže, ako ikada pronađemo ključ besmrtnosti, siguran je da će konoplja biti
glavni sastojak.

Nemojte misliti da dok ga koristite ne možete zaraziti se virusom. Možda ćete i dalje oboljeti od gripe, ali se
njeni učinci mogu znatno umanjiti i oporavit ćete se mnogo brže. U slučaju pandemije ili nečeg sličnog, ako
unesete ili već unosite divno ulje koje ova biljka može pružiti, vaše šanse za opstanak bi se definitivno uvelike
povećale. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Informacije o doziranju

Postoji li protokol za liječenje?

“Postoji protokol i treba ga se pridržavati kako bi se osiguralo da je liječenje učinkovito. Male količine ulja
mogu se koristiti za lokalno liječenje raka kože i drugih stanja ili se mogu ispariti i inhalirati za liječenje plućnih
stanja. Ulje se također može apsorbirati u tijelo ako se koristi u obliku čepića ili se, naravno, može unijeti
direktno na usta. Za liječenje unutarnjih karcinoma, pacijent bi trebao unijeti ulje što je brže moguće. Općenito,
uvijek želite  donijeti  ovaj  lijek na područje koje uzrokuje problem na najrazumniji  način.  Na primjer,  ako
liječite rak crijeva, najefikasnije sredstvo liječenja vjerojatno bi bilo uzimanje ulja u obliku čepića.

Prosječan pacijent može progutati cijelo liječenje od 60 grama raka za oko 90 dana. Ljudi koji su pretrpjeli
oštećenja od zračenja i kemoterapije ili pacijenti koji su godinama patili od MS -a i drugih ozbiljnih stanja, u
nekim će slučajevima otkriti da njihovim medicinskim problemima treba dosta vremena da se oporave.

Oni koji su pretrpjeli  ozbiljna oštećenja medicinskog sistema i tek počinju liječenje moraju shvatiti  da ovo
prirodno ulje ne proizvodi trenutni lijek. Često takvim pacijentima treba mnogo više ulja i morat će se uzimati
duže vrijeme. Takvi pacijenti  trebali  bi pokušati unositi 120 do 180 grama u roku od šest mjeseci kako bi
poništili  svu štetu koju su za sobom ostavili  hemoterapija  i  zračenje te kako bi popravili  štetu uzrokovanu
drugim dugotrajnim bolestima i ono što se koristilo za njihovo liječenje. Nakon što se pacijent izliječi i ako su
sva oštećenja poništena ili se stanje stavi pod kontrolu, preporučujem im da nastave uzimati dozu održavanja od
1 do 2 grama ulja mjesečno za održavanje zdravlja. Za odraslu osobu to bi bilo otprilike jedna kap dnevno, a
kad se naviknu na njezinu uporabu, čak ni ne osjete njezine učinke, tako da zaista ne mogu zamisliti da je ovo
previsoka cijena za dobro zdravlje. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Zašto su doze za održavanje toliko važne?

“Svi bi trebali uzimati doze održavanja kako bi im tijelo bilo detoksikovano i u dobrom zdravstvenom stanju.
Sve što je potrebno je 1 do 2 grama ulja mjesečno, samo unesite kap po noći oko sat vremena prije spavanja.
Ovo će vam omogućiti dobar san, pa čak i pružiti određenu zaštitu od zračenja koje dolazi iz Japana i drugdje.

Ulje djeluje s vašim tijelom na zdravlje i štiti od raznih zdravstvenih problema. Ne bih dopustio čak ni da moje
dijete uzima ove užasne vakcine i injekcije koje nam ljudi poput Billa Gatesa pokušavaju gurnuti u grlo. Ako
želim zaštititi svoju djecu od gripe, vjerovat ću u pravilno proizvedeno ulje konoplje, jer znam da je djelotvorno
i da neće naštetiti.
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Predlažem da pacijenti počnu sa tri doze dnevno veličine pola zrna suvog kratkozrnatog pirinča. Doza poput
ove bila bi jednaka ¼ kapljice, pa kao što vidite, u većini slučajeva početnici bi trebali početi s vrlo malim
dozama.

Jedini put kada bih preporučio pacijentima da počnu s većim dozama bilo bi da ih brzo skinu s ovisnosti i
opasnih lijekova protiv bolova ili  da su bili  na pragu smrti.  Kad ljudi koji koriste takve lijekove započinju
liječenje uljem, obično prepolove svoje lijekove protiv bolova. Cilj je unositi dovoljno ulja kako bi se umanjila
bol i pomoglo pacijentu da se oslobodi upotrebe ovih opasnih farmaceutskih lijekova koji izazivaju ovisnost.
Uzimanje ulja pacijentu znatno olakšava izvršavanje ovog zadatka i imat će manje problema s ustezanjem jer
ulje izvrsno djeluje na uklanjanje ovisnosti.

Za one koji su u ovoj situaciji,  mislim da bi njihova prva doza trebala biti dvostruko veća od one koju bi
prosječni početnik unio. Tada bi trebali povećati dozu što je brže moguće dok ne dosegnu točku gdje im nisu
potrebni  drugi  lijekovi  za  kontrolu  boli.  Kada  skidate  ljude  s  stvari  poput  morfija,  možete  naići  na  neke
probleme. Ponekad, kada pomiješate ulje i morfij,  to može učiniti učinke morfija još izraženijima i pacijent
može početi halucinirati.

Ovo je samo kratkoročni nedostatak, jer kako se pacijent smanjuje unos morfija, halucinacije će se smanjivati 
sve dok se više ne nastave. U većini slučajeva uklanjanje pacijenata s ovih tvari predstavlja mali problem, pa
nemojte očekivati  da ćete imati previše problema. Kako nastavljaju povećavati dozu, pacijent će razviti veću
toleranciju  i  uskoro više neće ni  osjećati  učinke ulja.  Nakon što se  to  dogodi,  oni  mogu vrlo brzo unijeti
potrebnu količinu ulja sve dok se ne izliječe.

Nakon četiri dana uzimanja početne doze, većina ljudi može povećati količinu koju unose. Predlažem da se to
treba odvijati otprilike svaka četiri dana, jer to omogućava pacijentu vrijeme da izgradi svoju toleranciju na ovu
tvar. Prosečnoj osobi je potrebno četiri do pet nedelja da dođe do tačke u kojoj može da unese gram dnevno. To
znači da bi pacijent unosio 8 do 9 kapi visokokvalitetnog ulja svakih osam sati. Kad dostignu ovu dozu, pacijent
može nastaviti s ovom brzinom sve dok stanje ne nestane ili se ne stavi pod kontrolu.

Mnogi pacijenti vrlo brzo razviju toleranciju na ovaj lijek i mogu uzimati ulje mnogo brže. Ako ste slučajno
jedan od ovih ljudi, slobodno unesite ovu tvar onoliko brzo koliko želite, jer će krajnji rezultat biti da ćete se
oporaviti  mnogo brže. Uvijek upozoravam pacijente  da ostanu u vlastitoj  zoni udobnosti  uz upotrebu ovog
lijeka, ali ako se ulje može uzeti brže, to daje pacijentu bolje šanse za preživljavanje.

Ova metoda omogućuje tijelu da polako izgradi svoju toleranciju, a nakon četiri do pet tjedana većini ljudi nije
problem unositi gram dnevno, pa čak i više u nekim slučajevima. Za prosječnu osobu koja povećava dozu svaka
četiri dana, obično se naiđe na nekoliko problema. Zapravo, imam izvještaje od ljudi koji su uzimali ulje, u
kojima se navodi da se nikada nisu ni napili tokom liječenja. Svi mi imamo različite tolerancije na bilo koji
lijek, pa smatram da je najbolje dopustiti pacijentu da odredi koju količinu ove tvari želi uzeti.

Vaša veličina i tjelesna težina nemaju mnogo veze s vašom tolerancijom na ulje konoplje. Vidio sam početnike
koji su bili veliki muškarci kako uzimaju jednu kap ovog ulja i u roku od sat vremena nisu mogli ni sići s polja
za crtanje. Dok su njihove supruge, koje su bile mnogo manje, mogle uzeti istu dozu i nisu osjećale ništa. Dakle,
kao što vidite, veličina nije važan faktor kada je u pitanju određivanje koliko pacijent može uzeti, već se više
radi o samim pacijentima.

Budite  svjesni  kada  započinjete  liječenje  ovim lijekom da  će  sniziti  vaš  krvni  tlak.  Ako trenutno uzimate
lijekove za krvni tlak,  često provjeravajte tlak jer  je vrlo vjerojatno da vam neće trebati  ništa osim ulja za
kontrolu krvnog tlaka u vrlo kratkom vremenu. Osim toga, ako je pacijent dijabetičar, trebao bi pratiti šećer u
krvi. U većini slučajeva, njihova potreba za inzulinom će se smanjiti, a nekima ta tvar više uopće nije potrebna.

Kad ljudi uzimaju ulje, volim ih vidjeti kako ostaju unutar svoje zone udobnosti, ali istina je da što brže to mogu
uzeti, veće su šanse za preživljavanje.

Imao  sam jednog  muškarca  sa  izrazito  niskom tolerancijom koji  je  trebao  sedam mjeseci  da  proguta  60g
tretmana. Lijek mu je izliječio terminalni limfom, ali više bih voljela da je mogao brže podnijeti cijeli tretman.
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Srećom, rijetko nailazim na pacijente kojima je potrebno toliko dugo da progutaju liječenje, ali to se događa.
Čak  sam vidio  i  pacijente  koji  su  u  mjesec  dana  prošli  cijeli  tretman  i  uspjeli  izliječiti  svoje  terminalne
karcinome.  Stoga  brzina  unosa ulja  većim dijelom ovisi  o  samim pacijentima i  o  tome koliko brzo mogu
izgraditi svoju toleranciju.

Na kraju liječenja većina ljudi nastavlja uzimati ulje, ali po znatno smanjenoj stopi. Kao što sam već spomenuo,
otprilike jedan do dva grama mjesečno, što je otprilike jedna kap ulja prije spavanja svake noći, bila bi dobra
doza održavanja.

Ne volim vidjeti ljude koji se predoziraju uljem, ali predoziranje ne šteti, stoga nemojte paničariti ako se to
dogodi. Glavni nuspojava ovog lijeka je san i odmor, koji ima važnu ulogu u procesu ozdravljenja. Obično vam
unutar sat vremena nakon uzimanja doze ulje govori da legnete i opustite se. Nemojte se boriti protiv osjećaja
pospanosti, samo se ugodite i dopustite ulju da vam pruži odmor koji vam je potreban. U većini slučajeva, u
roku od mjesec dana, dnevni umor povezan s ovim tretmanom nestaje, ali pacijent i dalje spava vrlo dobro
noću.

Govorim pacijentima koji umiru od raka da će ulje učiniti jednu od dvije stvari: ili će izliječiti njihov rak i oni
će nastaviti živjeti, ili će, u slučajevima kada je prekasno za liječenje, ulje ublažiti svoj izlaz i mogu barem
umrijeti bez mnogo patnje i zadržati svoje dostojanstvo.

Ulje konoplje ima vrlo visoku uspješnost u liječenju raka i većina njih preživljava. Nažalost, mnoge ljude koji
su mi došli teško je oštetio medicinski sistem svojom kemoterapijom i zračenjem, itd. Oštećenja koja takvi
tretmani  uzrokuju imaju trajan učinak, a ljude koji  su prošli  te takozvane tretmane najteže je izliječiti.  Ali
nemojte očajavati, jer čak i ako ste teško oštećeni, ovo ulje ima uspjeh od 70 do 80%.

Ako se pravilno proizvodi i koristi, lijek od konoplje najveći je prirodni iscjelitelj na ovoj planeti. Bez obzira na
to od čega osoba pati, trebali bi isprobati ulje i vidjeti što mu može pomoći. Ako ste zaista umorni od patnje,
odmorite se i pokušajte nešto što zaista djeluje. Kad jednom iskusite šta ovaj lijek može učiniti, shvatit ćete
zašto istorija i ja lijekove od konoplje nazivamo lijekom za sve. " Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Druge prirodne stvari koje možete učiniti, a koje bi mogle pomoći

“Kad mi pacijenti dođu po ulje za liječenje raka, prvo što im kažem je da promijene svoju prehranu. Pokušajte
se što više kloniti životinjskih proteina, jer ova vrsta proteina potiče rast raka. Nabavite aparat za sokove i
počnite jesti što više sirovog voća i povrća, jer se biljni proteini bore protiv rasta raka. Prestanite koristiti šećer i
zamijenite njegovu upotrebu prirodnim zaslađivačima poput sirovog meda.

Podignite pH pacijenta što je brže moguće tako što ćete zatim unijeti stvari poput lubenice i limunovog soka itd.
Rak voli kiselo okruženje, a kada povećate pH tijela, otežava preživljavanje ćelijama raka.

Prije nekoliko desetljeća, istraživači su imali sjajne rezultate u liječenju raka mega dozama vitamina C, koji je
ubrizgan pravo u krvotok pacijenta na isti način na koji liječnici ubrizgavaju kemoterapiju, ali bez razornih
nuspojava koje mogu uzrokovati smrt pacijenta. Stoga mislim da bi velike doze vitamina mogle biti od velike
koristi pacijentima koji pate od ozbiljnih stanja poput raka.

Takođe, neka pacijent počne jesti sjemenke dvije jabuke svaki dan, to će mu dati dobru dnevnu dozu B17, koja
je poznata i kao laetril. Prije mnogo godina postojala je velika propaganda o tome da ovaj tretman nije siguran,
ali su se ove tvrdnje pokazale lažnima. U stvarnosti, B17 sam po sebi ima prilično dobre rezultate u liječenju
raka. Postoje i druge prirodne stvari kao što su pšenična trava i plavozelene alge koje bi vam mogle biti od
koristi. Prije nekoliko godina jedan je liječnik u Italiji čak i izliječio neke vrste raka pomoću sode bikarbone, pa
moramo ostati otvoreni za sve mogućnosti.
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Mnogi ljudi koji su koristili ulje za liječenje raka nisu ništa promijenili, ali ulje je ipak učinilo svoju magiju i
bili su izliječeni. Ipak, ako imate ozbiljno stanje poput raka, mislim da je dobra ideja uzeti druge prirodne stvari
koje bi mogle pomoći da ulje iskorijeni rak i dati vam bolje šanse za preživljavanje.

Najvažnije od svega je da ljudi moraju shvatiti da većinom ono što medicinski sistem pruža čini mnogo više
štete nego koristi. To je razlog zašto ljudima koji me kontaktiraju kažem da je, ako žele preživjeti, najbolje
držati se što dalje od medicinskog sistema.

To je tužno stanje u kojem se danas nalazi medicinski sistem i to se neće promijeniti sve dok ljudi koji rade u
ovom sistemu konačno shvate da kemikalije i otrovi ne liječe. Što se mene tiče, ovo što većina lekara danas
praktikuje teško bi se moglo smatrati medicinom. Bilo bi mnogo tačnije nazvati ga pravim imenom, ludilom.

Sa moje tačke gledišta, svako ko ima rak trebao bi učiniti sve što može kako bi optimizirao svoje šanse za
preživljavanje. Dakle, svakako uzmite ulje konoplje za liječenje raka, ali mislim da bi bilo najbolje uključiti i
druge prirodne blagotvorne tretmane. " Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Dodatni savjeti za pacijente s karcinomom pluća

P. Ovaj je neko vrijeme bio na ulju i morao je koristiti tablete protiv bolova, pa smo tražili više načina kako
pomoći pacijentu. 

A.1) Napravite još jednu šaržu ulja i pokušajte je pomiješati s onom koju imate, potražite što sedativnije ulje, ne
želite energizirati pacijenta.

2) Pokušajte proizvoditi ulje iz više sojeva odjednom, ako je moguće, obično na taj način ima bolji učinak
tepiha. Ponovo potražite najbrutalniju i sedativnu moć početnog materijala i ulja.

3) Bilo bi bolje da prestane koristiti  ulje u kapsulama. Želite nešto od toga u njezinim ustima radi dodatne
podjezične apsorpcije (na taj način ima bolji učinak protiv bolova)

4) Napravite čepiće od 0,3-0,5 g s kakao maslacem i neka ih koristi najmanje dva puta dnevno, može ga koristiti
i analno i na drugi način. 

5) Neka ispari ulje nekoliko puta dnevno - poželjan je kašalj, mora iskašljati sve što joj ne pripada plućima,
uključujući i te tumore (oni će se jednostavno smanjiti, a zatim će se raspasti, a ona će ih iskašljati).

6) Napravite uljnu tinkturu sa alkoholom (20-30-50%, ovisno o tome koliko ulja imate; 1-2ml ulja u 4ml 96-
99% alkohola) i nanesite je na mjesto gdje je operirana s kapaljkom za oči ili kapaljkom - obično je dovoljna
jedna ili dvije kapi, a na ovaj način možete uštedjeti mnogo ulja. Naravno, možete nanijeti i malo ulja direktno
na mjesto i pokriti ga zavojem te ga ponavljati svaka tri dana ili kada zavoj otpadne.

7)  Napravite  melem  od  karite  maslaca  ili  otopite  malo  ulja  u  toplom  ulju  sjemenki  konoplje  ili
visokokvalitetnom ekstra djevičanskom maslinovom ulju i utrljajte ga na područje nekoliko puta dnevno. To bi
trebalo pomoći u uklanjanju bolova u njezinim rebrima, a možete ga koristiti i za rane na krevetu te za bilo što
na koži.

8) U ishranu uključite sjemenke konoplje, srca konoplje i ulje konoplje - barem šaku sjemenki/srca ili 1-3 žlice
ulja konoplje. 

9) Povećajte pH njenog tijela pomoću lubenice i limunovog soka itd.,  Neka svaki dan jede sjemenke dvije
jabuke (B17). 

10) Pokušajte što prije zamijeniti lijekove protiv bolova i flastere uljem. Ako počnete lokalno nanositi ulje, to bi
vam trebalo puno pomoći. Čepići takođe čine čuda za stanja pluća. Što više ulja unese i što brže to učini, to
bolje. Trebala bi ostati na gramu ili više dnevno dok ne pobijedi bolest, a zatim ostati na dozi održavanja od 1-2
g mjesečno. Pročitajte i slijedite sva ostala uputstva na našoj web stranici. Srdačne želje, JB i RS
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Putevi administracije

Koje načine primjene ulja preporučujete i koje su njihove prednosti?

“Uvijek savjetujem pacijentima da unose ulje na usta radi unutrašnjih stanja ili da samo vrate svoje tijelo u
stanje dobrog zdravlja. Nakon nekoliko desetljeća izloženosti toksinima u svakodnevnom životu, čak i oni koji
za sebe misle da su zdravi trebali bi razmisliti o unosu punih 60 g tretmana za detoksikaciju svog tijela prije
nego što te tvari mogu uzrokovati zdravstvene probleme.

Za liječenje mnogih bolesti,  poput hemoroida ili  raka crijeva,  itd.,  Možda je najbolje koristiti  ulje u obliku
čepića.  Većina ljudi  to  ne shvaća,  ali  unos ulja  u tijelo na ovaj način jedan je  od najefikasnijih  načina za
postizanje zadatka.

Mislim da je od koristi pacijentu što se ulje daje što je moguće bliže tumoru ili bilo čemu što se liječi. Stoga,
ako imate problema s crijevima, čepići bi vjerojatno najbolje funkcionirali, ali ako imate nešto poput raka grla,
ja bih ulje progutao na usta.

Godinama su liječnici  i  istraživači  ubrizgavali  tumore laboratorijskim životinjama s THC -om i postigli  su
dobre rezultate. Ipak, nažalost, oni neće učiniti isto umirućem pacijentu od raka, pa ovo još jednom naglašava
neuspjeh našeg medicinskog sistema da učini ono što je dobro za pacijenta. Kad bi ljekari samo prepoznali ovaj
nevjerojatni lijek po tome što je i počeli pravilno djelovati s ovom tvari, mnogi koji sada umiru mogli bi biti
spašeni.

Često mi pacijenti dolaze s rakom pluća i drugim plućnim stanjima. Za takve ljude preporučujem upotrebu
vaporizera pored unosa ulja. Isparavanje ovog lijeka zajedno s unosom može imati vrlo koristan učinak za one
koji pate od raka pluća ili drugih plućnih oboljenja. Sve što pacijent mora učiniti je unijeti redovnu dozu, a
zatim zagrijati isparivač i udahnuti isparene kanabinoide u pluća. To bi se moglo učiniti svakih osam sati kada
uzimaju svoju redovnu dozu, a od pacijenta bi bilo potrebno samo da udahne isparene kanabinoide nekoliko
puta  u  svakoj  postavci.  Ovom  metodom  se  rak  pluća  napada  iz  oba  smjera  i  to  može  uvelike  povećati
učinkovitost liječenja.

U većini slučajeva tumori jednostavno nestanu, ali čuo sam da su neki pacijenti zaista iskašljali mrtve komade
tumora s kojima su patili. Siguran sam da ovo nije iskustvo u kojem bi neko uživao, ali to je prirodan način na
koji se naša pluća oslobađaju stvari kojih ne bi trebalo biti.

Osim toga, poznajem pacijente koji su prošli tumore tijekom pražnjenja crijeva, ali naravno, i to je prirodno. U
nekim  slučajevima,  ovi  mrtvi  inkapsulirani  tumori  možda  će  se  morati  ukloniti  kirurškim  putem,  ako  su
preveliki da bi mogli proći prirodnim putem, pa bi u ovakvoj situaciji bio potreban liječnik.

Sudeći prema onima koje sam dao ulje onima koji su bolovali od različitih oblika raka, ne znam ni za jednu
vrstu raka koju ovo ulje ne bi bilo efikasno za liječenje. Za mene su svi oblici raka izlječivi bez obzira gdje se
on odluči manifestirati u vašem tijelu. Što je manje oštećenja pacijent dobio od medicinskog sustava, veće su
mu šanse za oporavak, pa po mom mišljenju oni koji žele izliječiti rak trebaju koristiti ovu provjerenu prirodnu
metodu. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Lokalna upotreba

“Za  lokalnu upotrebu,  ulje  se  može miješati  s  kremama za  kožu,  losionima  za  sunčanje  itd.  Međutim,  za
ozbiljna stanja kože, savjetujem da se koristi samo ulje u svom najčišćem obliku. Miješanjem ulja s bilo čim
smanjit će se učinkovitost ovog lijeka. Ipak, mnogi od ovih oslabljenih oblika lijekova od konoplje mogu biti
prilično efikasni u liječenju kožnih problema.
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Često osobama s vrlo lošim kožnim stanjima koja se šire po velikim dijelovima tijela preporučujem tinkturu
kanabisa.  Tinktura je jednostavno ulje pomiješano s alkoholom ili  nekim takvim nosačem. Kad se pomoću
kapaljke za oči nanese tinktura na stanje kože,  alkohol uzrokuje da se jedna kap razlije  na prilično veliko
područje. Alkohol ispari za samo nekoliko sekundi, ostavljajući područje prekriveno tankim slojem ulja.

Tinkture su isplativ način davanja ulja na velike površine i sami pacijenti mogu prilagoditi jačinu takve tinkture
prema svojim potrebama. Ako želite da tinktura bude jača, jednostavno dodajte još ulja; ako ga žele oslabiti,
samo dodajte još alkohola.

Mislite li da bi tinkture od konoplje mogle biti jednako snažne kao i ulje od konoplje?

Po volumenu, bilo bi nemoguće da tinktura konoplje bude jaka kao čisto ulje. Pacijent je mogao progutati svoje
doze pomiješane  s  alkoholom,  ali  kakva bi korist  imala  uzimanje  ovog lijeka s  alkoholom? Ulje  je  lijek  i
miješanje  s  alkoholom ili  drugim takvim nosačima po mom mišljenju  nema nikakve koristi  za  unutrašnju
upotrebu.

Trenutno postoji farmaceutska kompanija koja prodaje preskupu tinkturu na bazi kanabisa zvanu Sativex, koja
se prska ispod jezika radi ublažavanja boli itd. Pružio sam ulje pacijentima koji su koristili ovu tvar, a nakon što
su  iskusili  učinke  ulja,  nisu  imali  dalje  je  potrebno kupiti  Sativex,  jer  su  otkrili  da  je  ulje  koje  sam dao
djelotvornije. Za lokalna stanja, tinktura se može upotrijebiti da ulje ide dalje, ali za ozbiljna stanja kože ili
infekcije, radije bih da se u liječenju koristi čisto ulje.

Koje su glavne upotrebe za lokalnu primjenu i jeste li svjedočili alergijskim reakcijama na ulje?

Otkrio sam da su tinkture učinkovite u liječenju mnogih kožnih oboljenja, pa upotreba ulja na ovaj način može
biti  mnogo  manje  rasipna.  Za  ljude  koji  su  zabrinuti  za  svoj  ten,  jednostavno  miješanje  ulja  s  njihovom
omiljenom kremom za lice i pružanje dobrog lica može imati dramatične rezultate.

Herpes, rak kože, bradavice, mladeži i druga stanja kože mogu se liječiti čistim uljem bez alergijskih reakcija za
koje ja znam. U stvarnosti, jedina reakcija kojoj sam svjedočio kada se ulje koristi lokalno bila je uzrokovana
zavojima  koji  su  je  prekrili.  Kada duže  koristite  zavoj,  to  može  uzrokovati  iritaciju  područja  prekrivenog
ljepljivim dijelom zavoja. Jednostavno morate prestati koristiti zavoje na dan ili dva i stanje će nestati.

Još jedna stvar koju moram napomenuti je da ulje ne dopušta da se zavoji zalijepe za ranu ili infekciju koja se
liječi.  Ovo možda ne zvuči  previše  važno,  ali  ako ste  ikada  prošli  kroz  agoniju  uklanjanja  zavoja  koji  se
zalijepio za ranu, razumjet ćete na što mislim.

Kad sam bio u Kanadi, često sam miješao ulja različitih sorti, jer se one mogu jako razlikovati u medicinskim
vrlinama. Radeći ovo, otkrio sam da ova miješana ulja imaju bolji ukupni ljekoviti učinak na mnoga stanja, pa
ako planirate proizvoditi ulje u većim količinama, razmislite i o tome. " Rick Simpson, konoplja: najljekovitija
biljka

Možete li kombinirati različite vrste primjene ulja?

“Svi različiti načini davanja ulja mogu se kombinirati bez štetnih nuspojava, a doista to može biti od velike
koristi u nekim situacijama. Na primjer, da imam rak pluća, mogao bih kombinirati uzimanje ulja sa čepićima, a
također bih ispario ulje kako bi se moglo inhalirati direktno u moja pluća. I oralno uzimanje i čepići dobro
djeluju u liječenju raka pluća, a isparavanje ulja može biti od koristi i onima koji pate od ovog stanja.
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Naučna literatura kaže da tijelo ne može preraditi THC ako se ne otopi u životinjskoj masti. Zar ne bi bilo 
učinkovitije koristiti ulje na taj način?

Zaista me ne brine ono što naučna literatura kaže i ne mislim da je životinjska mast dobra za pacijente koji pate
od stanja poput raka. Iz mog iskustva, ulje se ne mora miješati ni sa čim da bi bilo efikasno. Budući da sam ga
uzimao mnogo puta bez hrane i još uvijek osjetio njegove posljedice, mislim da postoji velika šansa da je ono
što nam je rečeno pogrešno. Ako tijelo ne može preraditi THC bez miješanja sa životinjskom masnoćom, zašto
bih i dalje mogao osjetiti učinke ulja? Osim toga, kad se kanabis puši, u zglobu nema životinjske masti, pa kako
se ljudi naduvaju?

Korištenjem procesa  koji  otapaju  THC u  životinjskoj  masti,  maslacu,  svinjskoj  masti  itd.,  Osjećam da  je
djelovanje lijeka smanjeno. Ozdravljuje ulje, a ne maslac ili životinjska mast, stoga mislim da bi se ovaj lijek
trebao koristiti u najčišćem obliku kako bi se postigla maksimalna učinkovitost. Ako bih uzeo osobu koja je
imala dva karcinoma kože, a jednu sam liječio čistim uljem, a drugu mješavinom ulja životinjske masti, ne
sumnjam da bi  se rak liječen  čistim uljem zacijelio  mnogo brže i  učinkovitije.  ”  Rick Simpson, konoplja:
najljekovitija biljka

Pušenje kanabisa

Možete li usporediti medicinsku vrijednost pušenja i konzumiranja konoplje?

“Kad osoba popuši džoint, više od 90% ljekovitih aspekata biljnog materijala samo je izišlo u dim. Ironično je
za mene vidjeti pacijente koji su uzimali hemoterapiju da puše konoplju kako bi smanjili mučninu, jer puše
upravo onu tvar koja bi ih, ako se pravilno uzima, mogla izliječiti.

Za mene,  postoji  malo ili  nimalo  usporedbe između pušenja kanabisa i  unosa eteričnog ulja  ove biljke  za
liječenje medicinskog stanja. Ako jednostavno tražite malo olakšanja od svog stanja, pušenje kanabisa može biti
od neke koristi. Ali ako želite pravilno liječiti stanje, unos ulja je najbolji način za to. Nema sumnje da čak i
pušenje kanabisa ima neke ljekovite prednosti, ali ne očekujte da ćete na ovaj način izliječiti ozbiljno stanje.

Čemu služi dimljena marihuana sa medicinskog stanovišta?

Sa  medicinskog  gledišta,  pušenje  konoplje  kanabisa  ima  ograničenu  medicinsku  vrijednost  u  usporedbi  s
unosom ulja. Lonci za pušenje često mogu utjecati na razinu šećera u krvi kod osoba s dijabetesom, a mogu
pomoći i u smanjenju očnog tlaka kod osoba koje pate od glaukoma. Svi znamo za sposobnost konoplje da
smanji  mučninu, a pušenje ove tvari često će pomoći u borbi protiv boli povezane s mnogim medicinskim
stanjima.

Čak i jednostavno pušenje dobrog soka Indica čini da se osoba opusti, što samo po sebi može biti vrlo korisno.
Šerpa za pušenje može pomoći u smanjenju simptoma mnogih stanja, poput MS -a, i često je vrlo korisna za
osobe sa grčevitim stanjima. Nema nedostatka dokaza koji jasno pokazuju da čak i pušenje konoplje može
učiniti  mnogo za dobrobit  bezbroj  ljudi  širom svijeta.  Ali,  sa  moje tačke  gledišta,  zašto samo umanjivati  
simptome kada je moguće izliječenje ili mnogo bolja kontrola problema ako se lijek uzima pravilno u obliku
ulja?

Malo je usporedbi između pušenja konoplje i unosa konopljinog ulja. Pušenje je najmanje učinkovita metoda
korištenja konoplje kao lijeka. Ljekovita moć konoplje uveliko se povećava kada se proizvodi koncentrirano
eterično  ulje  biljke  konoplje.  Ako  želite  vidjeti  pravu  ljekovitu  čaroliju  u  ovoj  biljci,  počnite  unositi
visokokvalitetno ulje konoplje. Kad netko počne unositi sirovi, neizgorjeli THC i s njim povezane kanabinoide,
često su rezultat medicinska čuda. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Na šta bi se istraživanje trebalo usredotočiti?
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„U bliskoj budućnosti najvažnije je uzgojiti najbolje moguće ljekovite sojeve kako bismo mogli utvrditi njihove
prave medicinske vrline. Budući da je ovaj lijek bezopasan, možemo izvesti sve što je potrebno dok liječimo
ljude.

Neki sojevi konoplje mnogo su učinkovitiji od drugih za različite medicinske situacije. Za kratko vrijeme trebali
bismo biti u mogućnosti odrediti najbolje sojeve za liječenje bilo kojeg stanja, a to će omogućiti učinkovitije
liječenje  ovih  poremećaja.  Osim toga,  moramo  što  prije  uspostaviti  neki  oblik  kontrole  kvalitete  i  razviti
standarde kojih se dobavljači moraju pridržavati. Trenutno pacijenti nemaju pojma o kvaliteti ili učinkovitosti
ulja  koja kupuju od drugih.  Uistinu,  još se mora mnogo istražiti  ljekovitih  svojstava ove biljke,  ali  ako to
učinimo  na  pravi  način,  za  kratko  vrijeme  mislim da  možemo  mnogo naučiti.  ”  Rick  Simpson,  konoplja:
najljekovitija biljka

“Moja 28 -godišnja prijateljica danas je operirana zbog raka dojke. Kažu da je rak uklonjen, ali i dalje žele
napraviti kemiju na njoj. Već smo razgovarali i rekao sam joj da odbije hemoterapiju i samo uzme RSO. Da li
sam u pravu u vezi ovoga? Prema onome što sam pročitao na stranici Phoenix Tears, mislio bih da je to točno,
ali bih želio vašu pomoć pri odgovoru na ovo. Hvala. ” Justin

- Odlično, Justine. Bez hemoterapije ili skeniranja. Operacija je bila nepotrebna. Neka pojede 120-180 g ulja u
sljedećih šest mjeseci i slijedite upute na našoj web stranici. JB

“Zamislite da pokušavate naučiti ljude kako nositi hlače ... Čini se da je to lako. Šta ako bi vam ljudi svaki dan
slali poruke i pitali vas kako da obučete pantalone? (otežavajuće) To je kao dan svinje! Ako obučem pantalone i
sve je urađeno kako treba, pokazaću ovo nekome drugom. Možda bih se nasmijao ljudima koji žele pokušati
obući pantalone unatrag i reći: “Hej, dobro pristaju, naravno, ali to ne mijenja činjenicu da su naopako! (Uspjelo
je za Khris Kross). "

JB nam jednostavno govori što funkcionira i neće nam reći na drugi način jer nema potrebe za drugim načinima.
Slijedite upute ili šetajte unatrag s pantalonama unatrag, ali nemojte se ljutiti na JB -a kad shvatite da vam je
samo pokazao pravi način da to učinite! Ne pokušavamo promijeniti tekst u knjizi,  samo istražujemo druge
knjige! ” Chad

- Hvala,  Chad, ovo je  bilo odlično objašnjenje  i  da,  u pravu si.  Cijelo  ovo pitanje  lijekova RSO toliko je
uvredljivo jednostavno da ga zapravo čini još kompliciranijim. Ljudima je previše jednostavno vjerovati, naime
kada sami ne mogu isprobati lijek i moraju čitati samo o njemu.

A cijela je stvar u tome da su životi ljudi u pitanju. Lično razgovaram s njima, vidim bol u njihovim licima, ne
pitaj me šta mi to čini nakon svih ovih godina. Za mene nema mnogo prostora za improvizaciju, nema vremena
za dugačke bebop solaže ili besplatni jazz. Ovo je solidan old-timer blues sa dvanaest taktova i dugačak je
dvanaest taktova. Rick nam je dao upute koje trebamo slijediti, ali svi žele ponovo izumiti kotač zbog nekih
problema s egom ili onoga što je to.

Sve što kažem o ovome je: „Prvo savladajte kuhalo za rižu i ventilator. Prvo RSO, zatim svi drugi (manje
snažni) oblici lijeka od kanabisa. Jer potencija je važna. Što je ulje snažnije i sedativnije, to je bolje za pacijenta.
Ne morate testirati unutrašnja stanja, prvo isprobajte stanje kože i provjerite da li se brže zacjeljuje sa pravim
vrlo moćnim i sedativnim RSO sa 95-98% THC-a ili s bilo čim drugim, što bi vam trebalo odgovoriti. Onda
znajte da se ista stvar koja se događa na vašoj koži događa u vašem tijelu kada unesete ovaj lijek.

Kada to učinite, u osnovi ćete izgubiti interes za manje moćne oblike lijekova od kanabisa. Ne zato što u nekim
slučajevima ne mogu pomoći, već zato što zašto letjeti drugom ili trećom klasom kada možete letjeti prvom
klasom za isti novac i spasiti svoj život brže i pouzdanije u isto vrijeme?

RSO je vrhunski lijek, a kako ja gledam na sve ostalo nije vrhunski lijek. A ja želim vrhunske lijekove, zašto
bih želio razrijeđene lijekove umjesto pravih? Što je ulje brutalnije sedativno i snažnije, to bolje djeluje kao
lijek - i to se nikada neće promijeniti. “JB
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“Najbolji  RSO je 95-98% THC-a i izuzetno snažan i sedativ.  Sve drugo osim toga (sirovi kanabis, sokovi,
jestivi  proizvodi,  ulja  sa  visokim  sadržajem  CBD-a,  ne-dekarboksilirana  BHO,  tinkture,  melemi,  uvarci,
macerati, nazovite to) manje je snažan oblik lijeka od kanabisa. Svi oblici lijekova od kanabisa su do određene
mjere korisni, naravno, ali nemojte se kladiti u svoj život na manje moćne oblike lijekova iz kanabisa. ” JB

Rick Simpson proces proizvodnje ulja od konoplje

“Obično radim s kilogramom ili više pupoljaka od vrlo moćnih visokokvalitetnih ukrštanja indike ili indike
sativa. Unca dobrog pupoljka obično će proizvesti 3 do 4 grama visokokvalitetnog ulja, a količina proizvedenog
ulja varirat će od soja do soja. Nikada niste sigurni koliko ćete ulja dobiti dok ne obradite materijal s kojim
radite.  U prosjeku,  kilogram dobrog pupoljka obično će proizvesti  oko 60 grama visokokvalitetnog ulja,  a
ponekad čak možete dobiti i znatno više od nekih sorti.

Čini se da mnogi vjeruju da ulje mora biti jantarno i da biste trebali moći vidjeti kroz njega. Često su ulja koja
sam proizvela pokazala ove osobine, ali ne uvijek. Boja i tekstura ulja koje proizvodite uvelike ovise o soju,
metodi i otapalu koje koristite za proizvodnju ulja. Ne brinite ako je ulje koje proizvedete tamnije boje, to ne
znači da takvo ulje nije moćan lijek. Zaista, neka od najjačih ulja koja sam ikada proizvela bila su tamne boje,
ali su ipak imala željene ljekovite učinke.

Mislim da bi ova uputstva svakome trebala olakšati proizvodnju ovog ulja, ali prije nego počnete, provjerite
imate li sve što vam je potrebno da to učinite ispravno. Sve što vam je potrebno je početni materijal, otapalo,
duljina drva, dvije plastične kante, nekoliko malih posuda s lijevcima i filterima za kavu, električni kuhalo za
rižu, ventilator, mjerna čaša od nehrđajućeg čelika, grijač za kavu i špricevi.

Postupak koji ću opisati uključuje ispiranje početnog materijala dva puta dobrim otapalom, poput čiste lagane
alifatske nafte ili 99% izopropilnog alkohola, kako bi se uklonila dostupna smola iz biljnog materijala. Laka
nafta  se  pokazala  kao vrlo dobro otapalo  za  proizvodnju  ulja,  a  također  je  prilično  jeftina  za  kupovinu u
usporedbi s cijenom drugih otapala. Dolazi u različitim oblicima i pod različitim imenima, ali otapalo koje sam
koristio naziva se laka nafta u Kanadi, a u Evropi se često naziva benzin (e). Prodaje se pod mnogim imenima,
ali ako se obratite dobavljaču goriva, ne biste trebali imati previše problema u traženju nekih od njih ako tražite
hidrotretirani lagani alifatski otapalo nafta/naftni eter/benzin/ugljikovodik s otapalom bilo gdje od 40 do 100 °
C (140-212 ° F), CAS broj 64742-49-0.

Lagana nafta ima mnoge industrijske namjene i često se koristi za odmašćivanje dijelova motora ili tankih boja
itd. Pa sam siguran da biste trebali imati problema s pronalaskom onoga što vam treba. Samo da biste stekli
uvid u njegovu mnogobrojnu upotrebu, to je ista supstanca koja se koristi za gorivo Colemanovih svjetiljki i
peći. No, nažalost, inhibitori hrđe dodani su Colemanovom gorivu, pa ne preporučujem da se to gorivo koristi
za proizvodnju ulja. U mnogim zemljama u svijetu postoji i medicinska nafta (heksan), ali je malo skuplja i
obično je teže nabaviti i nisam našao značajnu razliku između čiste lake nafte i njene medicinske verzije .

Butan može proizvesti ulje, ali ne preporučujem njegovu upotrebu kao otapala za proizvodnju ovog lijeka, jer je
vrlo hlapljiv i zahtijevat će upotrebu skupe opreme za neutraliziranje opasnosti. Osim toga, upotreba butana za
proizvodnju ulja ne dekarboksilira gotov proizvod, pa bi ulja proizvedena na ovaj način bila manje učinkovita
za medicinsku upotrebu, osim ako nije potrebno dodatno vrijeme za njihovu pravilnu dekarboksilaciju.

Jedini otapala s kojima imam dosadašnje iskustvo su eter, lagana alifatična nafta i 99% izopropil alkohol. Eter
je moj lični favorit i vrlo je efikasan otapalo, ali je skup i teško ga je nabaviti. Mislim da je upotreba etera
prikladnija za zatvorene destilacijske uređaje, budući da je vrlo hlapljiv i zbog isparenja opasan je za rad s njim.

I eter i laka nafta su više selektivnih otapala u prirodi, što znači da alkohol nije toliko efikasan kao otapalo, ali
ipak djeluje dobro. Alkohol će otopiti više klorofila iz polaznog materijala i zbog toga će ulja proizvedena s
alkoholom obično biti primjetnije tamne boje.
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Da bi otapalo bilo učinkovito, trebalo bi biti 100% čisto, a 100% čisti alkohol skup i teško ga je pronaći. S
druge strane, laka nafta je prilično jeftina za nabavku i obično je nije teško locirati. Pored upotrebe etera, čista
svijetla alifatična nafta je moje otapalo za izbor.

Sva ta otapala, uključujući alkohol, otrovna su po prirodi, ali ako slijedite ove upute, ostaci otapala u gotovom
ulju  ne  predstavljaju  zabrinutost.  Nakon  što  se  gotov  proizvod  ohladi  na  sobnu  temperaturu,  to  je  gusta
supstanca slična masti, a ne ulje i on je otprilike toliko otrovan koliko možete dobiti. Čak i da je ostalo malo
tragova otapala,  samo ulje  bi  djelovalo  na njega kako bi neutraliziralo  bilo  kakav štetni  otrovni  učinak. U
suštini, sve što radite je ispiranje ljekovitih smola s materijala pupoljaka. Zatim, nakon što se mješavina otapala
filtrira i otapalo se skuha, ostaju vam smole u njihovom najljekovitijem obliku.

Za najbolje rezultate, početni materijal mora biti što je moguće suši. Budite sigurni da je mjesto na kojem radite
dobro prozračeno i da u blizini nema varnica, otvorenog plamena ili užarenih elemenata.

Polazni materijal stavite u posudu dobre dubine kako biste spriječili da mješavina uljnih otapala iscuri tokom
procesa  pranja.  Zatim  navlažite  pupoljak  s  otapalom  koje  se  koristi  i  materijal  pupoljka  se  zatim  usitni
korištenjem drva kao što je komad 2 × 2.

Nakon usitnjavanja  dodajte  još  otapala  sve  dok materijal  potpuno ne  uroni  u  otapalo.  Obrađujte  materijal
pupoljaka oko tri minute s duljinom drva koje ste koristili za drobljenje. Zatim polako sipajte mješavinu otapala
u drugu čistu posudu, ostavljajući početni materijal u originalnoj posudi, tako da se može oprati drugi put.

Ponovno dodajte svježi otapalo u početni materijal dok se još jednom ne potopi u otapalo, a zatim ga radite još
tri minute s duljinom drva koje ste koristili. Zatim sipajte mješavinu otapala u istu posudu u kojoj se nalazi
mješavina otapala od prvog pranja koje ste obavili.

Pokušaj trećeg pranja biljnog materijala proizvodi vrlo malo ulja i to bi bilo malo ili nimalo koristi kao lijek.
Prvo pranje otapa 70 do 80% dostupne smole u početnom materijalu; drugo pranje zatim uklanja svu smolu koja
je od koristi, a koja ostaje.

Ulja proizvedena iz prvog pranja medicinski su najmoćnija, ali ako se koristi visokokvalitetni početni materijal,
ulje iz drugog pranja također ima koristi.  Ako iz nekog razloga morate raditi s materijalom koji nije toliko
snažan koliko bi trebao biti, najbolje je koristiti ulje iz prvog pranja samo za unutarnju upotrebu, a zatim početi
rasti ili tražiti početni materijal koji je bolje kvalitete. Upamtite, kvaliteta je važnija od količine i što je bolji
polazni materijal, to je i lijek bolji.

Upotrijebite nešto poput spremnika za čistu vodu s malim otvorom na vrhu i umetnite lijevke u otvore, a zatim
stavite velike filtere za kavu u lijevke. Sipajte mješavinu otapala iz prvog i drugog ispiranja u filtere za kavu i
ostavite mješavinu otapala da se ocijedi kroz filtere kako biste uklonili neželjeni biljni materijal. Što više lijevka
i spremnika koristite, brže će se filtrirati. Nakon filtriranja mješavine otapala ulje je spremno za otapanje.

Ako već ne posjedujete, možete kupiti jeftin veći lonac za kuhanje riže s otvorenim vrhom koji ima i visoku i
nisku temperaturu za kuhanje otapala iz ulja. Pobrinite se da je kuhalo za rižu postavljeno u dobro prozračenom
prostoru i postavite ventilator u blizini da ispuše pare dok otapalo ključa. To će spriječiti kondenzaciju isparenja
i  predstavljati  opasnost.  Kuhalice  za  rižu  dizajnirane  su  tako  da  ne  peku  pirinač  dok  se  kuha.  Ugrađeni
temperaturni senzori automatski će uključiti štednjak na nisku temperaturu ako temperatura u štednjaku počne
biti previsoka.

Prilikom proizvodnje  ulja,  ako temperatura  padne na nešto više od 300 ° F (148 ° C),  počet  će isparavati
kanabinoide iz ulja i, naravno, ne želite da se to dogodi. Ako kuhalo za rižu radi ispravno, automatski će se
isključiti  s  visoke temperature  na otprilike  230 °  F (110 °  C),  što  je  iznad temperature  na kojoj  se  javlja
dekarboksilacija, a još uvijek je znatno ispod točke na kojoj THC i drugi kanabinoidi će ispariti. Zbog toga
toplo preporučujem upotrebu kuhala za rižu onima koji nikada prije nisu proizvodili ulje jer se time uklanja
opasnost od nanošenja štete dotičnom ulju. Osim toga, dobiveno ulje je dekarboksilirano, što je također važno,
tako da može postići svoje pune ljekovite učinke.
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Predlažem da ljudi ne bi trebali pokušavati koristiti lonce i slične aparate za proizvodnju ulja. Kad sam prvi put
pokušao proizvesti ulje, upotrijebio sam lonac za kuhanje, a budući da nisam znao koliko topline ovi uređaji
mogu generirati, ulje se pregrijalo i uništeno je. Zato mislim da je razumno da početnik počne s kuhačom za
rižu i pažljivo slijedi naše upute. To bi im moglo uštedjeti mnogo tuge.

Uređaj za destilaciju se također može koristiti za proizvodnju ovog lijeka i povrat otapala koje se koristi. Ova
metoda zaista ima više smisla od korištenja kuhala za rižu, ali staklene posude koje su dizajnirane za sigurno
iskuhavanje otapala  skupe su i  većina ljudi ne zna kako pravilno rukovati  jednim od ovih uređaja.  Ako je
dostupan,  radije  bih koristio  svoju fotografiju,  ali  u nekim zemljama posjedovanje mirne ploče protivno je
zakonu. Ako ste ozbiljni i želite proizvoditi velike količine ulja, pokušajte destilirati i educirajte se o pravilnoj
upotrebi ove opreme.

Uvijek pazite da u blizini nema varnica, otvorenog plamena ili užarenih elemenata dok punite kuhalo za rižu ili
ključate otapalo jer su isparenja proizvedena iz otapala vrlo zapaljiva i otrovna. Hiljadu puta sam koristio ovaj
isti postupak i nikada mi se nije dogodilo, ali radi vaše vlastite sigurnosti slijedite upute i pobrinite se da je
prostor dobro prozračen. Upozoravam vas i da izbjegavate udisanje para koje otapala proizvode jer mogu imati
neugodne učinke na svakoga u blizini.

Uvjerite se da ventilator radi i proizvodi dovoljan protok zraka za ispuhavanje isparenja, a zatim punite kuhalo
za rižu dok se ne napuni otprilike tri  četvrtine.  Ovo omogućava prostor da mješavina otapala prokuha bez
prelijevanja. Stavite kuhalo za pirinač na visoku temperaturu i počnite ključati otapalo. Nikada ne pokušavajte
to učiniti bez upotrebe ventilatora, jer se pare mogu kondenzirati i ako dođu u dodir s grijaćim elementom, to
može uzrokovati požar.

Kako nivo u kuhaču za rižu opada, pažljivo dodavajte preostalu mješavinu otapala, sve dok vam ne ostane ništa.
Kada se nivo u kuhaču za rižu posljednji put spusti i smanji na otprilike 2 inča preostale mješavine otapala,
dodajte oko 10 do 12 kapi vode u mješavinu otapala koja ostaje. Ova mala količina vode omogućava preostalom
otapalu da brže skuha ulje koje ostane u štednjaku.

Kad u štednjaku ostane vrlo malo, obično stavim par rukavica, zatim podignem kuhalo i počnem vrtjeti njegov
sadržaj. To se postiže tako da protok zraka iz ventilatora i dalje odvodi pare i može malo ubrzati proces dorade.
Za kratko vrijeme štednjak automatski uključuje visoku temperaturu, a zatim prelazi na nisku temperaturu. Dok
se posljednji dio otapala kuha, čut ćete pucketanje iz ulja koje je ostalo u štednjaku, a vidjet ćete i poprilično
mjehurića koji se pojavljuju u ulju koje je ostalo. Također ćete primijetiti nešto što izgleda kao mala količina
dima ili pare koja izlazi iz ulja u kuhaču za rižu, ali ne brinite jer je to uglavnom samo para proizvedena od
nekoliko kapi vode koju ste dodali. Nakon što se kuhalo za rižu automatski prebacilo na nisku temperaturu,
Obično ostavljam da se ohladi dok se ponovo ne može prebaciti na jako zagrijavanje. Nakon što se štednjak
drugi put automatski prebacio na nisku temperaturu, tada izvadim unutrašnju posudu iz štednjaka i sipam njen
sadržaj u mjernu posudu od nehrđajućeg čelika.

U loncu će ostati mala količina ulja koju ćete gotovo nemoguće izvući, osim ako ne upotrijebite nešto poput
suhog kruha za upijanje ulja, dok je još toplo. Zatim se male količine ovog kruha mogu jesti kao lijek,  ali
zapamtite da ponekad može proći sat ili više prije nego što osjetite njegove učinke. Zato pazite koliko ovakvog
hljeba konzumirate, jer čak i vrlo mala količina može vas uspavati na nekoliko sati, baš kao što će to učiniti i
sirovo ulje. Još jedan dobar način čišćenja ostatka ulja u loncu je ispiranje lonca s malom količinom alkohola za
proizvodnju tinkture od ulja konoplje.

Ovakva tinktura može biti vrlo učinkovita u liječenju kožnih oboljenja, a samo malo može otići daleko, što vam
može  uštedjeti  novac.  Budući  da  ionako  često  volim miješati  ulje  iz  nekoliko  sojeva,  obično  jednostavno
ostavim preostalo ulje u loncu do sljedećeg puta. Miješanjem ulja iz različitih sojeva, dobit ćete ljekovitu korist
od svih ovih različitih  vrsta ulja i  otkrio sam da su takva ulja  učinkovita  u liječenju svega.  Ako imate na
raspolaganju mnogo različitih sorti dobre konoplje, mislim da je miješanje ulja dobra ideja, ali ako nemate,
vjerujem da će ulje iz samo jednog soja vjerojatno zadovoljiti vaše potrebe.

Uzmite ulje koje ste sipali u mjernu posudu od nehrđajućeg čelika i stavite ga na uređaj za blago zagrijavanje,
poput grijača za kavu, kako biste isparili svu vodu koja ostane u ulju. Često je potrebno samo kratko vrijeme da
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se ispari preostala voda, ali također neki sojevi proizvode više prirodnih terpena od drugih. Ovi terpeni mogu
uzrokovati mjehuriće ulja koje sada imate na grijaču za kavu i može proći neko vrijeme dok takva ulja prestanu
s tom aktivnošću. Kad ulje na grijaču za kavu prestane mjehurići i ako je malo ili nimalo aktivnosti vidljivo,
skinite ulje s grijača za kavu i ostavite ga da se malo ohladi. Drugi način da dopunite ulje bez grijača za kavu je
da stavite ulje u pećnicu zagrijanu na 130 ° C oko sat vremena. Ovo će dekarboksilirati gotovo ulje i ostaci
otapala ne bi trebali predstavljati problem.

Zatim, pomoću plastičnih aplikatora ili šprica bez igala koji su dostupni u vašoj lokalnoj ljekarni, pomoću klipa
polako povucite toplo ulje u štrcaljke i ostavite ga da se ohladi. Za kratko vrijeme smola će postati gusta tvar
nalik masti.

Ponekad je smola toliko gusta da ju je teško ohladiti izvaditi iz šprica. Ako se takvo što dogodi, jednostavno
stavite štrcaljku u šalicu vruće vode za kratko vrijeme i lakše ćete istisnuti dozu. Ponekad će pacijent istisnuti
previše ulja, ali ako se to dogodi, samo povucite klip šprica i višak ulja se obično može povući u štrcaljku bez
previše poteškoća.

U prosjeku, suha funta materijala će zahtijevati oko 2 galona (8-9 litara) otapala za oba dva pranja koja su
potrebna. Ako namjeravate proizvoditi ulje od više ili manje polaznog materijala, jednostavno izračunajte kako
biste otprilike odredili koliko će vam otapala biti potrebno. Od početka do kraja obično je potrebno tri do četiri
sata da se cijeli proces završi, a zatim lijek stoji tamo spreman za upotrebu.

Također treba napomenuti da ovo ulje ima izuzetno dug rok trajanja. Ali za dugotrajno skladištenje, stavio bih
ga u tamnu bocu sa uskim poklopcem ili posudu od nehrđajućeg čelika. Ako se čuva na hladnom i tamnom
mjestu, može zadržati ljekovito djelovanje godinama.

U početku se nekima može činiti zastrašujućim pokušati proizvesti vlastiti lijek, ali u stvarnosti je ovaj proces
izuzetno jednostavan. Sve što trebate učiniti je pažljivo slijediti upute i nakon što nekoliko puta proizvedete
ovaj lijek, vidjet ćete da ga nije mnogo teže napraviti od šalice kave. Nakon što ste sami proizveli svoj lijek, on
iz medicine izvlači svu misteriju i u većini slučajeva se više ne morate oslanjati na doktore, jer ste za sada
postali sami svoj liječnik. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka
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P. Zašto mljevenje suhog materijala dovodi do gubitka THC -a? Ima li ovo objašnjenje?

O. Da li ste ikada smrvili zaista moćan pupoljak? Ako jeste, trebali biste znati zašto. Taj bijeli prah koji se
nalazi svuda po stolu nakon što meljete je THC (ili trihome) i to je ono što je trebalo ostati u ulju. Osim toga,
kad se samelje, tada je prefino i ogolit ćete mnogo onoga što niste htjeli skinuti u svom ulju.

Obradite kosti i osušite cijele pupoljke nakon što ih navlažite naftom ili otapalom po vašem izboru, ali nemojte
ih dodirivati mnogo prije nego što ih obradite jer ćete svaki put kad je dodirnete izgubiti dio. Ulja proizvedena
od mljevenog materijala znatno su manje moćna od ulja proizvedenog iz pupova koji su zdrobljeni nakon što su
navlaženi.

Prvo brzo pranje je najmoćnije i oduzima oko 70% THC -a, drugo oko 20%, a treće oko 5%. Kad ga sameljete,
dobijete sva tri ispiranja (zapravo četiri) u svom ulju i to ne želite. Kvalitet nad kvantitetom. JB

“Zdravo JB. Kada možete ostaviti pupoljak da se osuši ako vam hitno zatreba? Hvala. ” Priscilla

- Dok se ne osuši. Ali ja bih se samo brzo osušio, rekao bih 5-7 g pupoljka, koji će vam dati otprilike gram ulja,
dovoljno za početak,  a zatim ga možete dovršiti  kad se pravilno osuši, za otprilike tjedan dana. Što manje
rukujete početnim materijalom prije obrade, manje ćete smole potrošiti.  Zato je najbolje ne dekarboksilirati
početni materijal  (kao što GW to rade bez ikakvog razloga,  možete dekarboksilirati  ulje s manje problema
zagrijavanjem, što ionako morate učiniti da biste uklonili ostatke otapala). Najbolje je učiniti pupoljak staviti u
kantu za preradu u prostoriji za sušenje, bez dodatnog rukovanja, kad god je to moguće. Što manje dodirujete
pupoljak to bolje. JB

1.) Ja sam samljeo kosti osušene pupoljke samo rukama, bez upotrebe brusilice. Polazni materijal izgledao je
kao vrlo mali pupoljci cca. Promjer od 5 do 10 mm, tako da uglavnom nema praha. Kako sada imam vlastito
iskustvo kuhanja, potpuno se slažem s vama u svim točkama, osim u točki C. Vidio sam ulja napravljena od
alkohola  koja  su  obično  mnogo  tamnija  jer  voda  u  alkoholu  otapa  klorofile.  Napravio  sam  ulje  sa
laboratorijskim čistim naftnim eterom. Ovo ulje je mnogo svjetlije boje (zlatno-smeđe) i ima odličan, ukusan
ljut okus u odnosu na alkoholno ulje koje sam imao prilike probati.  Želim reći da vjerujem da Naphtha ne
uklanja toliko terpena i klorofila kao alkohol. Vrije i mnogo više pod kontrolom i kontrolom kao i alkohol.
Dakle, moje pitanje je sljedeće,

- Nemojte prvo brusiti materijal. Svako rukovanje suhim materijalom pupoljaka uzrokovat će da izgubite THC i
druge kanabinoide (sitna prašina na stolu je ono što je trebalo ostati u kanti). Da, mljevenje i nafta bili bi "bolji"
od mljevenja i alkohola - ta kombinacija je gotovo zagarantiran kvar, jednostavno ne možete napraviti dobro
ulje na ovaj način.

Stavite pupoljak u kantu, navlažite ga naftom, drobite ga štapom dvije do tri minute, sipajte mješavinu ulja i
otapala u kantu. Ako radite s kvalitetnim materijalom, napravite drugo pranje i sipajte drugu smjesu u kantu s
prvim pranjem. Ako ne koristite taj dobar materijal, prvo pranje koristite samo za unutarnje svrhe (i nastavite
tražiti dobar materijal).

Eter proizvodi sjajna ulja (više volimo jantarna ulja nego tamna ulja, ali imajte na umu da neki sojevi proizvode
tamnija ulja od drugih). Također volimo jantarna ulja iz praktičnih razloga - tko želi imati crne zube s tragovima
klorofila? Ali trenutno ga ne preporučujemo previše jer je prilično opasno raditi s eterom, teško je doći u većinu
dijelova  svijeta,  a  vrlo  smo zabrinuti  za  sigurnost  onih  koji  proizvode ulje.  Vrlo  lako se  može  podići  na
relativno niskim temperaturama. Dakle, za većinu ljudi lagana alifatična nafta će raditi sasvim u redu. Obično
koristimo naftu, ali eter bi bio otapalo po našem izboru.

Trenutna lista otapala koja bismo osobno koristili je: 1. eter, 2. čista svijetla nafta, 3. 99% izopropil alkohola, 4.
alkohol za hranu - po mogućnosti 99%, ali to je obično teško nabaviti i vrlo je skupo. Kada radite sa 96%
alkohola, preostalih 4% je obično voda. 4% od 10 litara je 4dcl, gotovo pola litre vode koju ćete morati skuhati -
i potrebno je vrijeme da biste mogli razumnije potrošiti.
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2.) Također sam stavio završno toplo ulje na 60 ° C na 1,5 sata u vakuum kako bih potpuno uklonio sve ostatke
otapala. Kao što sam vam napisao, dekarboksilirao sam ulje 35 pojedenih grama kasnije ... Okus ulja je bio prije
dekarboksilacije mnogo pikantniji, ne bih rekao lošiji, ali u pravu ste za podrigivanje.

- Kao što sam rekao prošli put, podrigivanje je nastalo od zaostale vode. A voda je bila tamo zbog "naučne"
niske temperature koju ste koristili. Svejedno morate dekarboksilirati ulje, pa kuhalo za rižu koje će se isključiti
na 110 ° C radi sasvim u redu. Ili, naravno, najbolja stvar za korištenje bila bi mirna kolica - ali opet, mnogi
ljudi ih ne posjeduju i ne znaju kako s njima upravljati, a rizik od eksplozije uvijek je prisutan. Kad i dalje
eksplodira, obično će srušiti cijelu kuću. Kad sadržaj lonca za rižu eksplodira, on će stvoriti samo dva do tri
metra visok plamen s kojim se prilično lako nositi.

Što se tiče vakuuma - naravno,  zašto ne.  Ako imate  opremu i  znate  li  je  pravilno koristiti,  nije  loša ideja
dopuniti ulje u njoj, ako želite biti 100% sigurni da u njoj nema ostataka otapala ili ako želite zatvoriti usta onih
koji su protiv petrohemijskih otapala. Neki ga koriste s velikim uspjehom i ja se ne protivim. Ali kao što znate,
većina ljudi ne posjeduje ovu opremu, a mnogi naši pacijenti si ne mogu ili nisu mogli priuštiti ni kuhalo za rižu
i ventilator, pa ne preporučujemo usisavanje kao nužnost.

Pogledajte koliko je Rickova metoda laka i jednostavna i na koliko pitanja još moramo odgovoriti. Zamislite
sada što će se dogoditi kada dodamo podatke o drugim metodama proizvodnje ulja. To će samo izazvati zabunu
i morat ću provesti dane i sedmice pokušavajući odgovoriti na pitanja „zbunjenih“ ljudi, što ionako neću još
dugo raditi.

3.) Molimo objasnite zašto predlažete da unosite ulje iz cijevi, direktno u usta, bez kapsula? Neki problem sa
apsorpcijom? Većinu ulja jedem na papiru za cigarete, ali rijetko koristim neke kapsule ako moram odlaziti od
kuće na više sati. Osim toga, ne volim imati to po zubima, jer je zaista teško sići ...

- Iz nekoliko razloga. Glavni je da se ovaj način gutanja pokazao kao najefikasniji i najkorisniji za pacijente.
Poboljšava higijenu usta jer također dezinficira usta, a zatim pomaže pri svim stanjima u probavnom traktu ili u
grlu itd. Zapravo, kad me grlobolja uhvati, pokušavam razmazati ulje u stražnjem dijelu usta, a zatim zadržati u
ustima koliko god mogu izdržati. U većini slučajeva gripa ili grlobolja (ili njeni simptomi) se rješavaju preko
noći.

Kao  što  kažete,  nešto  ulja  ostaje  na  vašim zubima  i  pod vašim jezikom,  pa  ova  metoda  gutanja  zapravo
kombinira sublingvalnu preradu ulja (ala Sativex i druge sprejeve i tinkture ispod jezika) i preradu u želucu i
creva. Najvažnije je da ulje unesete u želudac. Dakle, ako imate ulje ne baš dobrog okusa, možete staviti komad
kruha ili banane itd. (Ili papir za cigarete, ako volite jesti kemikalije u njemu), presaviti ga i progutati kao
tabletu i isperite je vodom ili čajem ili šta god želite. Operite zube uljem nakon otprilike desetak minuta, to će
pomoći i u oralnoj higijeni. Mnoga ulja imaju izvrstan okus (posebno kada se početni materijal ne usitni i kada
se za proizvodnju ulja ne koristi alkohol.

Kapsule - a) morate ih kupiti od Big Pharma -a, kojim ih podržavate svojim novcem, b) neki ljudi su alergični
na njih, c) neki se rastvaraju u crijevima, a ne u želucu, d) trgovci često stavljaju manje ulja u kapsuli nego što
bi trebalo biti, e) ne rade tako dobro za toliko stanja, f) teško je izvući ulje iz njih kada želite napraviti fugu ili
ispariti ulje za plućna oboljenja ili ako želite lokalno koristiti ulje. Ne kažem da ne možete koristiti kapsule, sve
što kažem je da je bolje naučiti koristiti ulje direktno iz cijevi. Nakon što se više uvježbate, naučit ćete kako
koristiti ulje bez ikakvih neugodnosti. Ja lično volim da jedem ulje direktno iz lonca za pirinač, samo umočim
prst u njega i uzmem onoliko koliko mislim da mogu uzeti. Pazi, ovo jako "troši ulje" i obično ćete uzeti više
nego iz šprica. Kad je ulje dobro, "predoziranje" će vas samo uspavati, velika stvar. Ali naravno, to mogu učiniti
zbog svog iskustva i  tolerancije,  ne bih i  ne bih preporučio ovo početnicima ili  onima koji  nemaju  toliko
iskustva. Sve najbolje i tebi, Stefane. Jindrich ”

“Ako ste zabrinuti oko cijene, to je mnogo jeftinije od participacije za većinu lijekova protiv raka, a neke ako
lijekovi koje uzimate kod kuće za rak nisu pokriveni osiguranjem. Da je nekome u mojoj porodici ovo ulje
potrebno za rak, našao bih način. Sretno!!!!" Lisa
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-  Slažem  se,  Lisa,  ulje  je  mnogo  jeftiniji  tretman  ako  se  uzmu  u  obzir  svi  ostali  troškovi.  Osim  toga,
neuporedivo je sigurniji od svega što bi medicinski sistem mogao ponuditi,  a da ne spominjemo da djeluje
mnogo efikasnije i pouzdanije i definitivno ga je zabavnije uzimati od otrova ili zračenja. “JB

P: Znam da preporučujete da sami napravite RSO, ali u ambulanti ima lokalnog stanovništva i samo sam se
pitao koja bi to cijena trebala biti poštena. 

O. Za proizvodnju grama ulja potrebno je 4-7 g visokokvalitetnog pupoljka, pa bi to trebala biti "prava cijena".
Da ne govorimo o smiješnim cijenama konoplje, za mene je prava cijena za dozu od 60 g 50-100 USD (ili
manje, ako se legalno uzgajala na otvorenom u velikim razmjerima). Ne kažem da trenutno znam gdje ga mogu
nabaviti po toj cijeni, vrhunsko ulje košta ono što vrhunski materijal košta tamo gdje živite. JB

Drugi oblici vađenja

Jeste li pronašli neki drugi način proizvodnje ulja?

“Postoji mnogo načina za proizvodnju ulja i ne tvrdim da je moja metoda nužno najbolja, ali koliko je meni
poznato, jedina se pokazala uspješnom u hiljadama slučajeva.

Zaista, metoda koju smo pokazali svijetu smatrala bi se u najboljem slučaju sirovom, ali vrlo čist oblik ovog
lijeka može se proizvesti na ovaj način. Namjera mi je bila predstaviti metodu proizvodnje ulja s opremom koja
je lako dostupna, pa bi prema potrebi gotovo svatko mogao proizvesti svoj lijek na jednostavan način.

Sve dok nisam bio napadnut 2005. godine,  koristio sam postupke destilacije za proizvodnju lijeka i povrat
otapala. Ova metoda je mnogo manje opasna i više je "pogodna za zemlju", jer se otapalo ne troši uzalud. No,
policija mi je oduzela opremu, što me natjeralo da počnem koristiti kuhala za rižu za obavljanje zadatka.

Koji se drugi oblici ekstrakcije tada mogu koristiti?

Opet, postoji nekoliko metoda ekstrakcije i ne tvrdim da sam stručnjak za takve stvari. Problem sa naučnim
metodama poput vađenja plemenitog gasa itd. Je u tome što većini ljudi nedostaje oprema i znanje za izvođenje
takvih ekstrakcija. Zato smo javnosti pokazali najjednostavniji mogući način da sami proizvedu ovaj lijek.

Postoje i metode ekstrakcije hladnom vodom koje se mogu koristiti za ekstrakciju smola. Samo sam nekoliko
puta pokušao izvesti ovu vrstu ekstrakcije i rezultati nisu bili dobri kao što se očekivalo. Ipak, znam za ljude
koji kažu da su na ovaj način proizveli visokokvalitetno ulje. Očigledno, hladna voda ne može se zapaliti ili
eksplodirati,  pa bi  metode  ekstrakcije  hladnom vodom svakako mogle  biti  opcija,  ali  prije  nego što se  da
pacijentu, mora se provjeriti je li ulje dekarboksilirano.

Šta je dekarboksilacija?

Dekarboksilacija se događa kada su molekule u ulju rotirane uz pomoć topline do položaja delta 9, pa postaju
medicinski aktivnije. Temperatura na kojoj se to događa je diskutabilna, budući da se mnogi izvještaji koje sam
gledao na tu temu ne slažu. Radeći ono što sam predložio, ulje se zagrijava na temperature znatno iznad one na
kojoj se kaže da dolazi do dekarboksilacije. Karboksilna skupina se uklanja, što tada omogućava molekulama
da se uklope u CB1 i CB2 receptore našeg endokanabinoidnog sistema i omogućava im prolazak moždane
barijere.

Postoji li način da ulje učinite moćnijim?

Postoji nekoliko načina povećanja potencijala ulja, ali opet, mnoge od ovih metoda zahtijevaju specijaliziranu
opremu i znanje koje prosječan čovjek nema. U prošlosti sam proizvodio takva ulja i smatram ih snažnijima i
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ljekovitijima, ali sa zakonima koji su na snazi i potrebnom opremom bilo mi je nemoguće proizvesti bilo kakvu
količinu.

Mogu li nešto učiniti ako ulje koje sam proizveo ili kupio nije dovoljno snažno?

Ako se za proizvodnju ulja  koristi  dobar polazni materijal,  s ovim problemom se ne bi trebalo suočiti,  ali
siguran sam da će biti onih koji hoće. Prilikom liječenja ozbiljne bolesti bit će samo najbolje, pa ako ulje koje
imate nije u skladu s zadatkom, nabavio bih još materijala za pupoljke i pravilno ga proizveo. S nečijim životom
koji visi o koncu, nije vrijeme za igru  s uljem niske kvalitete. Da ste vi jedini koji boluje, ne biste li željeli
najbolje moguće lijekove? Zato pokušajte pružiti isto i drugima. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Proizvodnja najkvalitetnijih mogućih ulja

„U  interesu  da  običnom  čovjeku  omogućim  proizvodnju  najkvalitetnijih  i  najljekovitijih  ulja,  otkrio  sam
jednostavnu metodu koja će omogućiti skoro svima proizvodnju ulja s još efikasnijim ljekovitim vrijednostima
nego što sam to ranije pokazao javnosti. . Sve što zapravo trebate učiniti je dodati još nekoliko koraka procesu
koji smo vam već pokazali, ali nakon što na ovaj način proizvodite ulje, mislim da ćete se složiti da to ima
ogromnu razliku.

Ako imate visokokvalitetni ljekoviti pupoljak za rad, trebali biste moći proizvesti ulja s vrlo visokim nivoom
kanabinoida,  jednostavno koristeći dobro otapalo i kuhalo za rižu. Ulja koja sam proizvodila na ovaj način
obično su pokazivala nivo THC -a od 95% ili više, uz različite nivoe drugih kanabinoida i voskova biljaka.
Ljekovita moć ulja poput ovoga ono je što je biljci konoplje konačno dalo medicinsko priznanje koje zaslužuje,
ali ipak sam otkrio da se ljekovita moć ove tvari može bez većih poteškoća podići na potpuno novu razinu.

Sve što trebate  učiniti  je  uzeti  ulje  i  staviti  ga u jedinicu  za  grijanje  koja  može uhvatiti  kanabinoide  dok
isparavaju, a to će proizvesti ulja veće kvalitete i čistoće. Iako obični isparivač može ispuniti ovaj zadatak, u
stvari oni nisu dizajnirani kako bi ispunili ovu ulogu, jer bi trebalo toliko vremena da se proizvede bilo koja
količina lijekova, a većina dostupnih isparivača teče.

Za proizvodnju nafte u većim količinama bila bi  potrebna mnogo veća jedinica za isparavanje koja je bila
nepropusna za zrak,  a  također  bi  zahtijevala  upotrebu mnogo veće sabirne kupole koja je  postavljena  pod
kutom, tako da bi, kad se kanabinoidi počnu skupljati, počeli spuštaju se do najniže tačke kupole, gdje se mogu
sakupiti iz male odvodne rupe u obliku visoko pročišćenog ulja. Svatko tko je mehanički sklon ne bi trebao
imati previše problema s sastavljanjem jedinice za obavljanje ovog zadatka, ali bit će potrebno malo vremena i
truda za sastavljanje uređaja.

Količina ulja koja se može sakupiti nakon isparavanja ovisi o težinskom postotku kanabinoida koji je imalo
prvotno početno ulje. Ako je ulje koje koristite imalo 99% kanabinoida po težini, otprilike bi vam se ta količina
trebala vratiti nakon isparavanja.

Trebao bih napomenuti i da je ovo odličan način za poboljšanje kvalitete ulja nižih razreda koji imaju puno
nečistoća, pa se mogu koristiti kao snažniji i učinkovitiji lijek. Čak i polazno ulje sa znatno nižim sadržajem
kanabinoida može proizvesti pristojan lijek ako se kanabinoidi isparavaju i nečistoće ostave u zdjeli. Možda
nećete izaći onoliko koliko ste unijeli, ali barem ćete završiti s uljem koje je mnogo ljekovitije od onoga s čime
ste započeli. Što se tiče ozdravljenja, čistoća i efikasnost lijeka za pacijenta znače sve, pa ako želite proizvesti
što ljekovitija ulja, mislim da biste trebali ozbiljno razmisliti o tome što govorim.

Još uvijek ne mogu objasniti zašto su ulja proizvedena na ovaj način toliko ljekovitija od čak i najboljih ulja
koja su proizvedena drugim metodama. Budući da su ulja koja sam ispario dekarboksilirana prije nego što su
uopće ušla u isparivač, to bi trebalo značiti da su već bila što ljekovitije aktivna, pa bi se moglo očekivati da će
se vidjeti mala razlika u snazi nakon što je ulje prikupljeno iz isparivača. Kada kanabinoidi isparavaju iz ovih
visokokvalitetnih  ulja,  sve  što  ostaje  u  posudi  isparivača  su  neželjeni  biljni  voskovi  i  drugi  zagađivači.
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Ostavljajući ove neželjene tvari u posudi, ulje koje sakupite bit će mnogo čišće, ali budući da su ta ulja imala
malo  nečistoća  prije  nego što su uopće  stavljena  u isparivač,  to  malo  objašnjava  zašto je  ulje  sada toliko
moćnije .

Kanabinoidi isparavaju iz ulja između 300 i 400 stepeni Celzijusa i ove temperature su mnogo više od onih za
koje nam je rečeno da su potrebne za dekarboksilaciju. Ili postoji nešto što još uvijek ne razumijemo u vezi s
dekarboksilacijom što uzrokuje ovo nevjerojatno povećanje potencijala, ili sva ta dodatna toplina potrebna za
isparavanje kanabinoida možda čini nešto s uljem čega nismo bili svjesni u prošlosti .

Govorio sam o ovom novom procesu posljednjih nekoliko sedmica kada dajem intervjue, a sada postoje neki
pojedinci,  koji su počeli  proizvoditi  ulja na ovaj način i  prema onome što mi je rečeno da su bili  šokirani
razlikom  u  potenciji.  Iz  mog  iskustva,  čak  se  ni  najkvalitetnija  ulja  proizvedena  korištenjem  opreme  za
destilaciju ili kuhalom za rižu ne mogu usporediti s uljima koja se prikupljaju nakon isparavanja kanabinoida.
Možda izgledaju približno isto, ali mislim da su isparena ulja mnogo puta jača i to bi ih zaista trebalo učiniti još
prikladnijim za liječenje pojedinaca sa ozbiljnim stanjima.

Neki ljudi jednostavno stave biljni materijal u isparivač, a zatim sakupe kanabinoide u obliku ulja sa kupole
isparivača,  nakon što se biljni  materijal  zagrije.  Korištenjem sirovine biljnog materijala  može se proizvesti
pristojno ulje, ali ispitivanja su pokazala da ta ulja nisu jednaka snazi ulja proizvedenih u kuhali za rižu i to je
razlog zašto upućujem ljude da proizvode ulje svojim metodama. Ako u isparivač stavite visokokvalitetno ulje,
dobiveno ulje koje će se proizvesti nakon isparavanja kanabinoida bit će mnogo jače od čak i najboljih ulja koja
se mogu ispariti iz visokokvalitetnog materijala. Dakle, ako želite vidjeti odlične rezultate, oni se mogu postići
jednostavnim isparavanjem najboljeg mogućeg ulja,  a to će vam dati  lijek za koji  smatram da se ne može
porediti.

Bez obzira sviđalo se to vladama ili ne, u bliskoj budućnosti mnogi od nas će sami proizvoditi svoje lijekove, a
budući da su ta ulja toliko učinkovita za tako veliki raspon medicinskih problema, očekujem da ću vidjeti ovu
jednostavnu narodnu medicinu proizvedenu posvuda, do oni koji nemaju novca da se igraju sa farmaceutskim
kompanijama. U budućnosti sam siguran da će farmaceutske kompanije pokušati reći da su jedine kvalifikovane
za proizvodnju ovog lijeka, ali svi znamo da bi sve što su ti kriminalci spremni pružiti imalo vrlo visoku cijenu;
a budući da gotovo svatko može proizvesti ovu tvar, ne vidim potrebu da farmaceutske kompanije uopće igraju
ulogu.

Nakon što napravimo jednostavno potrebno istraživanje,  moći  ćemo spojiti  različite  prirodne kanabinoide  i
proizvesti  ulja posebno dizajnirana za liječenje različitih  bolesti,  ali  iako će ta nova ulja imati  nevjerojatne
ljekovite sposobnosti, ulja koja sami možemo proizvesti imaju svoje mjesto u našim vitrinama. Nikada nisam
pokušao patentirati nijednu od metoda koje sam otkrio, jer smatram da bi to znanje trebalo biti dostupno svima
koji se odluče koristiti ga i nitko nema pravo zadržavati bilo što što bi moglo spasiti nečiji život i, u stvari, u
stvari, mislim da bi bio mnogo bolji svijet da nemamo takve stvari kao što su patenti.

Iako su oni koji žele zabraniti upotrebu ovog lijeka, poput farmaceutskih kompanija, u prošlosti dokazali da su
sretni što nas mogu otrovati i ubiti smećem koje su nam dali, siguran sam da će nam pokušati reći da su su
jedini koji mogu pravilno proizvesti ovaj lijek. Koristeći novu metodu koju sam upravo opisao, svatko može
proizvesti lijekove koji su čisti koliko i sve što farmaceutska kompanija može pružiti. Osim toga, mislim da će
lijekovi koje možemo sami proizvesti biti mnogo učinkovitiji od onoga što bi farmaceutska kompanija ponudila,
jer za razliku od njih, mi nismo u ovome radi novca i cilj nam je jednostavno izliječiti se.

Sada nema razumnog razloga zašto ne možemo sami proizvoditi svoje lijekove, a kada nas vlade koje kupuju i
plaćaju  pokušaju  spriječiti  u  tome,  bit  će  to  samo  još  jedan  primjer  zašto  se  moramo  osloboditi  njihove
korupcije i jednom i za sve, oslobođeno čovječanstvo iz njihovih kandži. Do sada bi trebalo biti više nego očito
da farmaceutske kompanije i naše vlade brinu malo ili ništa o našem zdravlju i dobrobiti, pa dajmo zdravom
razumu i majci prirodi priliku da vide što mogu učiniti za poboljšanje našeg općeg zdravlja, a jednom ako to
učinimo, siguran sam da više nećemo prihvatiti  ono što se dešavalo u prošlosti.  ” Rick Simpson, konoplja:
najljekovitija biljka
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Konoplja ili marihuana?

„Kroz istoriju su oni koji su ga hiljadama godina uzgajali kao usjev kanabis uvijek poznavali kao konoplju. Uz
manipulaciju  velikih  koncerna  i  vlada  koje  kontroliraju,  sojevi  konoplje  s  visokim  sadržajem  smole
preimenovani su u marihuanu i zlonamjerni za javnost. Još u doba kada se to dogodilo, šira javnost uglavnom
nije  imala  pojma šta  je  uopće  marihuana.  Rečeno im je  samo da je  marihuana  opasna droga koja  izaziva
ovisnost i smrtonosna je droga. Svi smo bili dovedeni do uvjerenja da je pušenje džointa nešto najdestruktivnije
i najopasnije što možemo sami sebi učiniti. Naravno, sve je to bila samo gomila laži, ali u to vrijeme javnost
nije imala načina da sazna drugačije.

Da je javnost znala kada su njihove vlade pokušavale staviti ovu biljku van zakona da su mnogi očevi osnivači i
bivši  predsjednici  SAD  -a  dosta  pušili  konoplju  tijekom  svoje  karijere,  možda  ne  bi  progutali  ova  nova
ograničenja  koja su im se tako lako nametnula  .  Postoji  veliki  broj  dokumentiranih  izvještaja  koji  prilično
slikovito opisuju prakse pušenja mnogih poznatih državnika, pa čak i to kako su predsjednici poput Abrahama
Lincolna uživali u vremenu provedenom pušeći konoplju u luli sjedeći na svojoj verandi.

Sudeći prema nekim dokumentima, političkim liderima tog doba, poput Deklaracije o nezavisnosti i Ustava,
mislim da se može sa sigurnošću reći da su u stvari bili vrlo jasni mislioci. Čini se da su zastrašujući učinci
marihuane koju su pušili za javnost sada rečeno da je toliko štetna, da uopće nisu utjecali na takve pojedince ili
njihovu sposobnost racionalnog razmišljanja. Ipak, decenijama kasnije, kada su početkom 1900 -ih doneseni
zakoni koji ograničavaju upotrebu konoplje, vrlo mali broj ljudi je znao za takve stvari.

Lekovita  upotreba konoplje  kroz istoriju  je legendarna.  Koristila  se za liječenje gotovo svih vrsta  bolesti  i
ozljeda.  Samo u  posljednjih  nekoliko  decenija  javnost  je  odbila  medicinsku  upotrebu  konoplje.  Da bismo
prepoznali biljku konoplje onakvu kakva ona zaista jest, sve što trebamo učiniti je odvojiti činjenice od fikcije.

Sistem je konoplju zločinio u javnosti preimenovavši je u marihuanu. Vijesti i filmski mediji rekli su našim
roditeljima i bakama i djedovima da je biljka marihuane i/ ili konoplje smrtonosna, opasna i droga koja izaziva
ovisnost. Ništa nije moglo biti dalje od istine, ali u to doba javnosti je bilo gotovo nemoguće saznati činjenice
za sebe.

Oni  koji  su  proizveli  ovu  smiješnu  propagandu  odavno  su  mrtvi,  pa  zašto  se  laži  i  obmane  o  konoplji
zadržavaju?  Odgovor je  jednostavan -  novac.  Patimo i  umiremo jer  farmaceutske  kompanije  i  drugi veliki
novčani interesi žele poboljšati svoje profitne marže. Da bi nastavili s tim, moraju osigurati da se konoplja čuva
ilegalno i dalje od javnosti, u medicinske i druge svrhe.

Ako pogledamo povijest koja stoji iza svega ovoga, otkrit ćemo da su to bili John D. Rockefeller i njegovi
bogati prijatelji, zajedno s korupcijom koja uključuje vlade iz tog zaostalog doba koja nam je dala medicinski
sistem koji imamo danas. Na medicinskim školama koje su finansirali bogati i moćni, ljekare su učili alopatskoj
medicini,  odnosno medicini  od hemikalija  i  otrova.  Vremenom su njihove laži  i  obmane uvjerile  ne samo
ljekare, već i širu javnost da su kemikalije i otrovi korisni za medicinska stanja. Drugim riječima, ove takozvane
medicinske škole isprale su mozak i  ljekarima i  široj javnosti  vjerujući  da je crno bijelo.  ” Rick Simpson,
konoplja: najljekovitija biljka

Koji soj ili sojeve trebam koristiti za izradu ulja?

„Na ovo je pitanje prilično teško odgovoriti, jer smo u stvarnosti svi na milost i nemilost trgovaca sjemenom, jer
su oni ti koji imaju posljednju riječ u onome što uzgajamo.

Problem je u tome što biste naručili soj poput bijele udovice od pet različitih dobavljača sjemena, a kada biste ih
uzgajali, vjerojatno biste na kraju uzgojili pet potpuno različitih vrsta biljaka. Vrsta Bijele udovice koju sam
uzgajala u Kanadi imala je jako snažno sedativno djelovanje poput dobre sorte Indica i bila je to jedno od
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najboljih lijekova protiv bolova koje sam ikada sreo. Ali ako bih pokušao naručiti isto sjeme od kompanije u
kojoj sam ga kupio, danas bi mi vjerojatno poslali sjemenke s potpuno različitim ljekovitim vrijednostima.

Bijela udovica koju sam vidio u Evropi mnogo je energičnija od one koju sam uzgajao u Kanadi, pa se čini da je
sjeme dostupno ovdje mora biti dominantnije sativa. Nažalost, većim dijelom nije imao ljekovite vrijednosti
koje tražim za stvaranje snažnog sna poput Bijele udovice koju sam uzgajao u Kanadi.

Neki  sojevi  su bolji  za ublažavanje boli,  dok će drugi  biti  učinkovitiji  za kontrolu razine šećera u krvi za
dijabetičare ili za smanjenje očnog tlaka za one koji pate od glaukoma. Potrebna nam je dobra stalna opskrba
sjemenkama koje imaju poznate ljekovite vrijednosti kako bi obična osoba znala što uzgaja. Sve što nam treba
je sloboda uzgoja najljekovitijih sojeva na zemlji, a zatim bismo jednostavnim postupkom eliminacije mogli
utvrditi koji sojevi proizvode najbolje ulje za liječenje različitih medicinskih stanja.

Nakon što se to učini,  stabilna opskrba ovim sjemenjem mogla bi biti dostupna javnosti,  a zatim bi mogle
uzgajati  sojeve koji odgovaraju njihovim medicinskim potrebama. Ali dok ne dođe taj  dan, ne mogu zaista
preporučiti određenog dobavljača sjemena ili sjemena i reći da je "ovo za vas" i da ima "zajamčene učinke".

Neke semenarske kompanije imaju na raspolaganju informacije o ljekovitim vrijednostima sojeva koje prodaju.
Zato bi bilo dobro pogledati ove podatke prije nego što obavite kupovinu.

Koje vrste bi pacijenti tada trebali tražiti?

U ovom trenutku, sve što mogu učiniti je reći javnosti da naruči jake i vrlo umirujuće križeve indika ili indica
dominantne sative koji imaju 20% THC -a ili više za proizvodnju svog ulja. Osim toga, ljudi me uvijek pitaju
gdje mogu nabaviti sjeme, a to može biti pravi problem za one koji žive u nekim zemljama koje im ne dopuštaju
prodaju.  Ako  odete  na  internet,  pronaći  ćete  mnoge  sjemenske  kompanije  koje  će  opskrbljivati  sjemenke
kanabisa i neke brodove širom svijeta. (Savjet: Guglajte riječi sjemenki marihuane širom svijeta i vidjet ćete
izbor internetskih trgovina koje bi mogle zadovoljiti vaše potrebe).

Na što treba paziti pri odabiru ili kupovini pogona za proizvodnju ulja?

Ljudi  koji  nemaju  iskustva s  konopljom moraju biti  oprezni  jer  će mnogi  uzgajivači  i  trgovci  jednostavno
pokušati  prodati  sve  što  imaju.  Za  one  koji  nikada  nisu  pušili  konoplju,  predlažem da  povedu nekoga  sa
iskustvom prilikom kupovine.

Ne možete uvijek pogledom i mirisom utvrditi jačinu konoplje. Vidio sam pupoljke koji su svjetlucali smolom i
lijepo mirisali,  ali im je nedostajala moć da proizvedu dobre lijekove. Zato je najbolje da saznate koliko je
materijal snažan prije nego što kupite veliku količinu.

Kad neko donese pola kilograma za proizvodnju lijeka, prvo testiram njegove učinke na sebi. Odrežem malo
pupoljka i  zarolam spoj s njim. Ako je konoplja dobra,  do trenutka kad sam popušio pola zgloba osjećam
njegove efekte. Ono što tražim je teška pospanost zbog koje poželite da legnete. Ako pušim dobar indica ili
indica dominantni sativa cross, obično će takve sorte pokazati ove učinke.

Otkrio sam da su praktički sve sorte konoplje koje proizvode ovaj težak, pospan osjećaj vrlo ljekovite. Ovo su
sorte  koje  sam koristio  s  tako  velikim  uspjehom pri  proizvodnji  ulja  za  liječenje  raka  i  drugih  ozbiljnih
unutrašnjih problema. " Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Kako odrediti koji će se početni materijal kupiti?

“Najlakši način da utvrdite koje osobine pupoljka ima u sebi je da ih jednostavno popušite i vidite kakav učinak
ima na vas. Kad mi ljudi donesu konoplju za proizvodnju ovog lijeka, prevrćem zglob. Do trenutka kad sam
popušio otprilike pola, znam da li posjeduje sedativni učinak koji tražim i tako odabirem materijal koji koristim.
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Ako ćete kupovati konoplju za proizvodnju lijekova,  a ne pušite je sami, povedite sa sobom nekoga tko je
iskusan pušač i neka proba neki materijal koji mislite kupiti. Recite im da tražite sedativni učinak i da ne želite
kupiti nešto što podiže ili daje energiju.

Također nije loša ideja ponijeti džepnu lupu, pa možete pregledati smolu na pupoljku koji namjeravate kupiti.
Dobar pupoljak izgleda kao da je prekriven mrazom, većinu vremena se čak može vidjeti golim okom. Kad se
naviknete  na proizvodnju ulja,  često se može steći prilično dobra ideja  koliko ulja  može proizvesti  soj  po
kilogramu samo gledajući materijal pupoljka s povećalom. Smola koju promatrate je lijek i općenito, što je više
prisutno na materijalu pupoljaka, to će proizvesti veću količinu ulja.

Zašto preporučujete da ljudi prave ulje od pola kilograma ili više početnog materijala? Mogu li ga proizvesti 
od, recimo, 30 grama suhe konoplje? '

Da, naravno, ulje se može proizvoditi i u manjim količinama. Unca dobrog suvog pupoljka konoplje trebala bi
proizvesti 3 do 4 grama visokokvalitetnog ulja, a za oba pranja potrebno je samo oko 16 unci rastvarača.

No, postoje  razlozi  zbog kojih predlažem da pacijenti  proizvode ulje  od pola kilograma ako je  moguće,  a
uključuju i smirenje pacijenta pri njegovoj uporabi. Smatram da bi čak i oni koji su relativno zdravi trebali
progutati cijelu terapiju od 60 grama kako bi detoksicirali svoja tijela i vratili ih u stanje dobrog zdravlja. Za
proizvodnju ovoliko ulja obično je potrebno oko pola kilograma pupoljaka i mislim da je pacijentu nešto lakše
ako ne pokuša proizvesti ulja iz mnogo različitih sorti.

Svaki soj proizvodi ulja s različitim učincima pa ako pacijent prelazi s jednog soja na drugi, nikada ne zna što
može očekivati. Za one kojima je lako koristiti ovaj lijek, zamjena ulja predstavlja mali ili nikakav problem. Ali
za pacijente koji prvi put doživljavaju njegove učinke, mislim da je najbolje ako unose samo jednu vrstu ulja.

Koliko su jake i moćne biljke koje koristite za proizvodnju ulja?

Uvijek pravim lijek od najjačeg i najsedativnijeg materijala koji mi je dostupan, a često i sojevi s kojima radim
proizvode  i  euforičan  učinak.  Ulja  proizvedena  od  sojeva  s  ovim osobinama  imaju  vrlo  ugodne  učinke  i
pacijenti uživaju u njihovom uzimanju.

Lokalno, mnogi pušači u loncu žale se da otkupljujem svu dobru konoplju za lijekove i ne ostavljam ništa
onima koji žele pušiti. Ne obraćam mnogo pažnje na to, jer smatram da je spašavanje života daleko važnije od
rekreacijskih potreba onih koji nisu bolesni.

Uvijek tražim sojeve koji pokazuju visok sadržaj smole i odgovarajuće ljekovite vrijednosti. Većina materijala
koji koristim za proizvodnju lijeka dolazi od sorti, za koje se pretpostavlja da su u rasponu od 20% THC -a.
Naravno, ako bi ovi sojevi zaista sadržavali toliko THC -a, jedna funta bi proizvela 90 do 100 grama ulja.
Postoje neki koji zaista uzgajaju ljekovitu konoplju ove kvalitete, ali uzmite je od mene, ovakva konoplja može
biti jako skupa i teško ju je pronaći.

Većina materijala iz pupoljaka koji mi je bio na raspolaganju proizveo bi oko 60 grama visokokvalitetnog ulja
po suhoj funti; pa je bez sumnje kvaliteta mogla biti bolja. U stvarnosti, imao sam vrlo mali izbor po tom
pitanju. Da bih spasio živote pacijenata, morao sam koristiti ono što je bilo na raspolaganju. Ono što ljudi zaista
trebaju  znati  je  da  će  svaki  soj  varirati  u  količini  ulja  koje  proizvodi,  a  ta  će  ulja  varirati  i  u  ljekovitoj
vrijednosti.

Osim toga,  metode uzgoja konoplje  imaju  mnogo veze  s  količinom THC -a prisutnog u suhom materijalu
pupoljaka. Uzgajani soj može biti sposoban proizvesti pupoljke koji mogu sadržavati 20% THC -a ili čak i više,
ali mnogi uzgajivači nemaju vještine ili opremu potrebnu za to. Radio sam sa sojevima koji su proizvodili 90
grama ulja iz jedne suhe funte pupoljka, a ponekad čak i malo više. Nažalost, konoplja ove kvalitete prilično je
rijetka, pa ako možete dobiti 60 grama dobrog ulja iz suhe kilograma pupoljka konoplje, budite sretni. Prilikom
kupovine početnog materijala uvijek tražite najjaču moguću konoplju; nečiji život može ovisiti o tome. " Rick
Simpson, konoplja: najljekovitija biljka
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Cannabis Sativa protiv Cannabis Indica

Koja je glavna razlika između cannabis sativa i cannabis indica u liječenju?

“Ne volim vidjeti nikoga kako unosi ulje sative kako bi pokušao liječiti rak i druga ozbiljna stanja. Svakako
postoji mogućnost da ulje napravljeno od dobre sative može izliječiti rak, ali energizirajući učinak ovog ulja
nije pogodan za ozdravljenje. Svakako, ne bih oklijevao izliječiti rak kože izvana s takvim uljem, ali unos ulja
iz sorte sativa može loše utjecati na način spavanja pacijenta. Također smatram da su takva ulja vrlo učinkovita
u liječenju ljudi koji pate od depresije. U nekim slučajevima, oni koji pate od depresije mogli bi imati koristi
ako uzmu malu dozu ovog ulja kad ustanu iz kreveta. To bi ih energiziralo i podiglo im raspoloženje, ali ako se
uzme previše, neka jaka sativa ulja mogu biti previše energična i većini ljudi se ne sviđa ovaj učinak.

Iako ulja proizvedena od sativasa mogu biti korisna u nekim situacijama, uglavnom nastojim izbjeći njihovu
upotrebu. Često su ova ulja previše energična i  ne želim vidjeti  da netko sa terminalnim rakom ili  drugim
ozbiljnim stanjima pokušava ofarbati štalu. Neki pacijenti ne podnose dobro učinke energiziranja ulja, što ih
često može učiniti vrlo nemirnima. Iz mog iskustva, pacijent će puno bolje reagirati ako se ulje proizvodi od
sedativnih sojeva sa svojstvima poput onih koje sam spomenuo.

Dodatni san koji će pacijent doživjeti vrlo je osvježavajući i logično je da će se dobro odmorni pacijent izliječiti
bolje od onog koji ima poteškoće sa spavanjem. Za unutrašnju upotrebu za liječenje većine medicinskih stanja,
snažno predlažem da se koriste  sojevi  indica  ili  indica dominantni  križnici  sativa.  Indice opuštaju osobu i
pružaju joj više odmora, sna i duševnog mira.

Također sam otkrio da su ulja proizvedena od indika dominantnih sojeva učinkovita  u liječenju depresije i
drugih zdravstvenih problema. Iz moje perspektive,  ulja  proizvedena iz dobrih sojeva indica medicinski  su
poželjnija od većine ulja proizvedenih od sative.

Probao sam ulja iz mnogih sojeva i kombinacija sojeva. Sjećam se jednog ulja koje mi je skoro dalo nirvanu. 
Kako biste opisali idealno ulje koje bi pacijentima pružilo najugodnije iskustvo?

Postizanje nirvane nije potrebno kada koristite ovo ulje za učinkovito ozdravljenje vašeg tijela, ali čak i ako ste
uzeli previše i postigli ovo stanje, ne biste bili oštećeni. Zapravo, onima koji su blizu smrti zbog stvari poput
raka, veliko predoziranje visokokvalitetnim uljem povećalo bi njihove šanse za preživljavanje.

Pacijent bi to mogao učiniti kod kuće, ali da je ulje dozvoljeno, mislim da bi se to moglo izvesti mnogo bolje u
bolničkom  okruženju.  Osim  ako  je  pacijent  blizu  smrti,  kažem  im  da  se  pridržavaju  naših  uputstava  za
doziranje, ali onima kojima je život u opasnosti preporučujem da uzmu ovaj lijek što je prije moguće.

Mnogi koji su u prošlosti pušili konoplju ne boje se ove tvari, a vidio sam i nekoliko ljudi sa terminalnim rakom
koji su izliječili svoje stanje u mjesec dana. U stvarnosti, na samim pacijentima zavisi koliko će brzo ovaj lijek
uzeti. Nakon što postane javno poznato koliko je sigurno unositi, očekujem da će ih sve više pokušati probaviti
na brži način.

Indica, Sativa ili Ruderalis?

Na sreću, čini se da su dobrim dijelom dobri sojevi kanabisa indica učinkovit lijek za sve vrste raka. Sada
postoji  na hiljade  različitih  vrsta konoplje  koje su nastale  zbog uzgajivača  koji  ukrštaju različite  vrste.  Tri
glavne sorte ove biljke su cannabis indica, cannabis sativa i cannabis ruderalis. Čiste indikacije proizvode vrlo
sedativan lijek koji je učinkovit u liječenju većine medicinskih stanja.

Dobri sojevi indica koji su ukršteni sa sativa ili ruderalis također mogu imati ovaj snažan sedativni ljekoviti
učinak. Ipak, u velikoj mjeri  ovisi  o postotku indica prisutnih u ovim novim križancima koliko će oni biti
efikasni kao lijek. Općenito, što je veći sadržaj indica, to će križanje biti ljekovitije i sedativnije.
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Čista  sativa,  s  druge  strane,  proizvodi  energetski  učinak,  koji  u  većini  slučajeva  ne  pogoduje  poticanju
ozdravljenja i može ometati obrasce spavanja onih koji ga pokušavaju koristiti kao lijek. Lijekovi proizvedeni
od čiste sativa ili sativa dominantne križnice indica ili ruderalis mogu biti korisni u liječenju nekoga tko pati od
depresije ili kožnih oboljenja koja se mogu lokalno liječiti.

Za potrebe gutanja, ulja proizvedena od sativa i ukrštanja sativa moraju se koristiti s oprezom. Takva ulja mogu
biti nevjerojatno energična kada se progutaju i po mom mišljenju ovaj učinak ne potiče proces ozdravljenja.

U posljednjih  nekoliko  godina  kanabis  ruderalis  privukao je  veliku  pažnju  u svijetu  konoplje.  Koliko  sam
shvatio, ruderalis se križa s indicama i sativama kako bi ove vrste bile izdržljivije i otpornije na plijesan. Osim
toga, sorte ruderalis imaju visoku koncentraciju CBD -a i neki misle da bi to moglo biti od velike važnosti, ali to
se  tek  treba  dokazati.  Ne mogu  izraziti  mišljenje  o  tome  koliko  bi  lijekovi  proizvedeni  od  ove  sorte  bili
medicinski učinkoviti. S obzirom da nemam iskustva u radu sa sortama ruderalis, u ovom trenutku ne osjećam
se kvalificiranim za iznošenje svojih stavova.

Ipak, za najbolje rezultate, za proizvodnju ovog lijeka koristila bih čiste križeve sa indika ili indica dominantne
sative, jer se već pokazalo da su učinkoviti.

Iz  mog iskustva,  praktično svi indica dominantni  sojevi  mogu proizvesti  lijek koji  je  učinkovit  u liječenju
mnogih medicinskih stanja. Čak i ljudi koji pate od depresije mogu imati koristi od efekata ulja proizvedenih od
dobrih indica. Zato je najbolje držati se podalje od sativasa za proizvodnju lijekova za većinu internih potreba.
Ipak, ako želite lokalno liječiti stanje kože ili rak kože, mislim da ćete otkriti da ulja proizvedena od sorti sativa
mogu biti prilično učinkovita u liječenju takvih stvari. Nema sumnje da neki sojevi proizvode mnogo snažnije
lijekove od drugih za različita medicinska stanja. U budućnosti će se tamo morati obaviti istraživanje. ” Rick
Simpson, konoplja: najljekovitija biljka
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Vanjski nasuprot zatvorenom

Postoje li razlike između ulja iz sobnih i vanjskih biljaka?

“Ulje sam proizveo od konoplje koja se uzgajala i u zatvorenom i na otvorenom s dobrim rezultatima. Više
volim raditi s konopljom koja se uzgajala na otvorenom, jer u prosjeku visokokvalitetna konoplja koja se uzgaja
vani u dobroj vegetaciji može biti snažnija i često proizvodi više smole. To uglavnom pripisujem suncu, jer ne
vjerujem da se većina sustava unutarnje rasvjete može natjecati s ovim izvorom svjetlosti. Također, u prirodi
postoje i druga naprezanja i faktori koji mogu utjecati na jačinu uzgojenog soja na koju biljke koje se uzgajaju u
zatvorenom prostoru ne susreću.

Naravno, konoplja koja se uzgaja u zatvorenom prostoru može biti vrlo moćna i proizvodit će dobre lijekove, ali
uzgoj u zatvorenom prostoru ima mnogo nedostataka. Biljke koje se uzgajaju unutra obično su mnogo manjeg
rasta od onih koje se uzgajaju vani. Također, pri postavljanju u zatvorenom prostoru javljaju se problemi u vezi
s mirisom, kretanjem zraka, zarazama i toplinom. Sustavi za uzgoj u zatvorenim prostorima obično proizvode
veliku količinu viška topline, a često se zaraze i rast biljaka kontroliraju upotrebom kemikalija.

Ne mogu reći da sam naišao na bilo kakve probleme u proizvodnji lijekova od sobnih usjeva; pa ako nemate
alternativu, ovo je dobar način da se opskrbite. Za one koji ne žive u ruralnom okruženju, predlažem da izgrade
ili  kupe  mali  zatvoreni  sistem  uzgoja  iz  kojeg  mogu  opskrbiti  medicinske  potrebe  cijele  svoje  porodice.
Trenutno  postoji  mnogo različitih  vrsta  zatvorenih  komora  za  uzgoj  ili  ako želite,  uvijek  možete  izgraditi
vlastite. Ipak, iz moje perspektive, postoji samo jedan način za pravilan uzgoj konoplje, a to je na otvorenom.
Otvoreno tlo sa dobrom drenažom i odgovarajućim pH je ono što je potrebno. Ovo zajedno sa puno sunca,
konjskog gnoja i obilnom količinom vode može dati nevjerovatan urod.

Nisam primijetio nikakve razlike u ulju konoplje proizvedeno iz sobnih ili vanjskih biljaka osim činjenice da se
čini da su sobne biljke nešto manje snažne. No, moglo bi biti nekoliko razloga zašto se to dogodilo, a vjerovatno
bi, pod odgovarajućim uvjetima, sobne biljke bile jednako jake kao i one koje se uzgajaju na otvorenom.

Najjača ulja koja sam ikada proizveo u Kanadi potječu od biljaka na otvorenom. Sobne biljke mogu proizvoditi
malo manje snažna ulja, ali su i dalje vrlo efikasna kao lijek. Tako da bih u ovom trenutku radio s najjačim
sedativnim pupoljkom koji  možete  dobiti,  bez  obzira  dolazi  li  iz  zatvorenog ili  vanjskog prostora.  ”  Rick
Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Kojom vrstom umjetnog svjetla postižete najbolje rezultate?

“Najbolje rezultate u zatvorenom prostoru postigao sam kombinacijom visokotlačnih svjetala. U istoj komori za
uzgoj koristili smo natrij pod visokim pritiskom od 1000 W i metalni halid od 1000 W da proizvedemo najveće
pupoljke koje sam ikada uzgojio.  Iako nikada nisam koristio  natrijum pod visokim pritiskom od 600 W u
zatvorenom sistemu za uzgoj,  koliko mogu da sakupim, takve sijalice su najefikasnije  jer  ispuštaju najviše
lumena po vatu. Glavni problem sistema rasvjete pod visokim tlakom je toplina koju proizvode i snaga koju
troše, pa sam razmotrio druge oblike osvjetljenja kako bih pomogao u rješavanju ovih problema.

Standardne hladno bijele fluorescentne lukovice od 4 stope prilično će lijepo uzgajati konoplju u vegetativnom
stanju; ali za pupoljke bih preporučio mnogo veći intenzitet svjetla. Danas je na raspolaganju mnogo oblika
LED i kompaktnih fluorescentnih svjetiljki visokog intenziteta za koje su mi uzgajivači rekli da postižu dobre
rezultate. Ova vrsta rasvjete proizvodi vrlo malo topline, ima nisku potrošnju energije, a ova rasvjetna tijela
imaju dug životni vijek.

U posljednjih nekoliko godina, troškovi ovih različitih oblika rasvjete dramatično su opali, pa su ti uređaji sada
u cjenovnom rangu koji si mnogi proizvođači mogu priuštiti. Svima onima koji su tek upoznati s umjetnošću
uzgoja u zatvorenom prostoru vjerujem da je ovaj oblik osvjetljenja u kombinaciji s upotrebom fluorescentnih
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svjetiljki dobar način za početak i može ukloniti mnoge probleme povezane sa sistemima rasvjete pod visokim
pritiskom.

Iako LED i fluorescentna svjetla mogu uzgojiti ugodne usjeve u zatvorenom prostoru, izvor svjetlosti koji me
najviše  uzbuđuje  je  plazma rasvjeta.  Koliko sam shvatio,  vrlo  je  energetski  efikasan  sa niskom toplotnom
snagom, a količina svjetlosti koju samo jedna žarulja od 1000 W može ispustiti gotovo je nerazumljiva. Samo
upotreba jedne takve žarulje može eliminirati potrebu za korištenjem mnogih natrija visokog pritiska od 1000
W. Većim uzgajivačima to može pomoći u rješavanju problema s grijanjem i dramatično smanjiti  troškove
energije i ožičenja. Trenutno je takvo osvjetljenje prilično skupo, ali će, poput LED svjetiljki, cijena uskoro
pasti.

Mislim da bi  plazma uređaj  u  istom svjetlosnom spektru kao naše sunce u vašoj sobi  za uzgoj  bio dobra
investicija za većinu ozbiljnih uzgajivača. Očekujem da će u kratkom vremenu kompaktni fluorescentni, LED i
plazma uređaji zauvijek promijeniti lice unutrašnjeg uzgoja i učiniti sve manje kompliciranim za sve koji se
bave uzgojem konoplje. Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Šta pacijenti trebaju znati za uzgoj konoplje?

„Za svakoga ko je tek počeo uzgajati konoplju potrebna je dobra knjiga ili video na tu temu. Samo idite na
jednu od publikacija o kanabisu na internetu ili kupite jednu od ovih publikacija u lokalnoj trgovini u kojoj
živite. Obično će vam ovi časopisi reći gdje su dostupne dobre knjige na tu temu. Moj lični favorit je „Biblija
uzgajivača ljekovitih uzgajivača na otvorenom“, autora Jorgea Cervantesa. Osim toga, Ed Rosenthal i mnogi
drugi imaju na raspolaganju izvrsne knjige na tu temu.

Za one koji bi željeli saznati više o konoplji i njezinoj brojnoj upotrebi, toplo preporučujem da pročitaju knjigu
Jacka Herera "Car ne nosi odjeću" ili pogledaju Jackov video "Car konoplje".

Nakon puta otkrića ova biljka me je preuzela, bez obzira na vaš medicinski problem, osjećam ako vam ovaj
lijek neće pomoći, onda mislim da je malo vjerojatno da ćete pronaći bilo šta što hoće. Imam dobar razlog da
ovo čudo prirode nazovem biljkom sa hiljadu različitih ljekovitih profila.  Jednom kada iskusite medicinske
učinke koje mogu proizvesti ulja proizvedena iz različitih sojeva, shvatit ćete na što mislim. ” Rick Simpson,
konoplja: najljekovitija biljka

P. Je li afganistanski kuš prikladna supstanca za proizvodnju nafte? Napravio sam malo ulja od uličnih stvari i
koristio sam ga posljednje dvije sedmice jer sam imao problema sa spavanjem, sada spavam kao beba i ujutro se
budim odmoran. Problem je što je teško nabaviti dobre stvari u Londonu, zato sam naručio AK, samo mi treba
vaše mišljenje sada. Puno hvala.

SVEDOK BERIKOFF - ODGOVOR: Ne mogu se zaista sjetiti imena soja. Ako je snažan i uzrokuje pospanost,
mogao  bi  proizvesti  dobre  lijekove.  Kao  što  znate,  preporučujemo  najmoćnije  i  najsedativnije  sojeve  (po
mogućnosti s 20% THC -a i više), a najbolja ulja proizvode se iz kombinacije nekoliko vrlo snažnih i sedativnih
sojeva, pa bih pokušao naručiti nekoliko sojeva za smirenje ako ih uopće ima moguće, to bi bilo idealno. Ali
čak  i  ulja  s  jednim  sojem  mogu  učiniti  čuda,  sve  što  kažem  je  da  se  najbolja  ulja  obično  proizvode  iz
kombinacije nekoliko sojeva. Sve najbolje, JB

„Zdravo, uputio me vaš prijatelj Bobby ... Ja sam njegovatelj/uzgajivač u RI i upravo sam saznao da moj otac
ima rak, pa je prirodno da je dobijanje ulja Ricka Simpsona postalo prioritet. Imam kratko pitanje o materijalu
od kojeg je napravljeno ulje ...

Mora li uvijek biti indica dominantna? Imam pristup velikom broju A+ materijala, ali većina je dominantna
sativa jer nisam indy head ... istočna obala kiseli dizel, chemdog d, chemdog 4, chemdog sestra, klon borovnice
sativa, izviđački kolačići, OG Kush itd ... Više se oslanjam na sativa spektar ... Mogao bih se dočepati indika
dominantnijeg materijala ako je potrebno ... Hvala vam na svemu što radite ... “Sam
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- Sam, želiš da se ulje proizvodi od najsedativnijeg materijala, sativas će previše energizirati pacijenta i nemaju
prave ljekovite učinke koje tražimo. Zato odaberite najmirnije pupoljke, napravite nekoliko grama ulja kako bi
mogao započeti liječenje i nastavite tražiti pravi polazni materijal. Sve najbolje, JB
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Postoje li sojevi koji nisu učinkoviti protiv raka?

“Na našu sreću, ako se ulje pravilno proizvodi od sedativa, čini se da djeluje vrlo dobro u liječenju svih vrsta
raka. Kao što sam već spomenuo, obično proizvodim ovo ulje korištenjem jakih sorti indica, ali križanje sativa
sa dominantnom indikacijom često može dati i izvrsne rezultate. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

“Nakon što sam izgubio ženu od raka u 35. godini i s bratom koji je posljednjih pet godina čekao transplantaciju
jetre zbog raka, tražio sam RSO u ambulantama. Cijena varira između 100 USD/g pa sve do 30 g u državi
Washington. Jedno od takozvanih RSO mjesta imalo je ulje na bezbožnih 7% THC -a s većim CBD -ima, je li
ovo uopće vrijedno toga? To je bilo ulje od 30 g. Mislim da je ulje od 100 dolara bilo iznad 90, mislim 92%.
Koja je savršena ravnoteža sve tri psihoaktivne hemikalije? ” Heath

-Heath, najbolji RSO je oko 95-98% THC-a, obično oko 1% CBD-a i izuzetno snažan i sedativ, s naglaskom na
riječima moćan i sedativ (zaključavanje kauča, mora vas učiniti vrlo pospanim i opuštenim kada se proguta)
Kada se to ne dogodi, pokušajte s drugom serijom i zadržite ulje za punjenje za lokalnu upotrebu).

Što se tiče onih ulja s visokim sadržajem CBD -a sa 7% THC -a, barem sada znate zašto smo protiv takvih ulja -
većina ulja s visokim udjelom CBD -a koja se trenutno isporučuju sinonimi su za ono što nazivamo smećem, jer
znamo razliku između visokokvalitetnih ulje i u osnovi sve ostalo.

Zaista je najbolje jednostavno napraviti vlastito ulje kad god je to moguće. Nabavite pupoljak iz ambulanti,
kupite najbolje što imaju, a zatim napravite ulje, od toga zaista nema ništa. Ja sam ne bih od nikoga kupovao
ulje, uvijek bih napravio svoj. Želite biti sami svoja kontrola kvalitete, ne želite ovisiti ni o kome. Ako možete
skuhati šalicu kave ili mojito, možete napraviti i ulje. JB

Skladištenje

Koliko dugo se ulje može skladištiti?

“Iz mog iskustva, ne postoji 'rok valjanosti prije' u vezi skladištenja lijekova od konoplje. Tri su stvari koje
mogu utjecati na jakost ulja konoplje: zrak, svjetlost i toplina. Kažem ljudima da čuvaju ovaj lijek na hladnom i
tamnom mjestu, ali ne zahtijeva hlađenje. Time se rješavaju svi problemi povezani sa svjetlom i toplinom. Što
se tiče zraka koji izaziva poteškoće, ulje je gusta mast pa zrak ne može ući u njega, pa se ulje može skladištiti
desetljećima i dalje održavati svoju moć.

Iz  praktičnih  razloga  obično isporučujem ulje  u  štrcaljkama kako bih pacijentima olakšao mjerenje  doza  i
spriječio zagađenje. Za skladištenje ulja na duži vremenski period, predlažem posudu od nehrđajućeg čelika ili
bocu  tamne  boje  sa  uskim  poklopcem.  Ako  se  ulje  pravilno  skladišti,  zabrinutost  oko  datuma  njegove
proizvodnje može se zanemariti jako dugo. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Da li bi bilo bolje ili sigurnije proizvoditi ulje korištenjem alkohola za 
hranu?

„Često mi ljudi govore da bi radije proizvodili ulje od alkohola u zrnu. Iz nekog razloga, čini se da misle da bi
alkohol u zrnu bio sigurniji za upotrebu, ali u stvarnosti je i dalje otrov kao i svako drugo otapalo. Jedan od
glavnih problema sa zrnatim alkoholom je to što je vrlo teško pronaći alkohol poput ovog koji je 99 ili 100%
čist. U većini slučajeva teško je pronaći alkohol koji ima preko 95 %, a ostalih 5 % obično čini voda. Budući da
je ova voda prisutna, alkohol postaje manje djelotvoran kao otapalo, a na kraju procesa u ulju će ostati dosta
vode koja se mora ispariti.
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Iz svog iskustva, ne smatram da je upotreba alkohola u zrnu sigurnija od izopropilnog alkohola ili lagane nafte
za proizvodnju ulja. Bez obzira na to kako gledate, alkohol je otrov, a kada konzumirate alkohol, stvara otrov
koji utječe na vaše motoričke sposobnosti i to je poznato kao pijan. Ne kažem da se visokokvalitetno ulje ne
može proizvesti korištenjem alkohola u zrnu. Umjesto toga, kažem da biste trebali biti svjesni da ova tvar nije
ništa bolja ni sigurnija od ostalih otapala koja sam koristio i na neki način ne djeluje sasvim dobro.

Često me kontaktiraju ljudi koji žele ekstrahirati ulje pomoću maslaca ili maslinovog ulja itd. Često me pitaju
mislim li  da bi ekstrakcija  izvedena na ovaj način proizvela  lijek slične jačine kao i  lijek koji  proizvodim
koristeći  moja  metoda.  Odgovor  je  ne.  Smatram  da  su  ekstrakcije  učinjene  na  ovaj  način  samo  oblici
oslabljenog lijeka od konoplje. Općenito, ne postoji mogući način da ovako proizveden lijek ima istu snagu kao
i  lijekovi  koje ja proizvodim.  Da ste imali  ozbiljan  rak,  biste  li  ga htjeli  liječiti  nekim oblikom zalijevane
konoplje ili biste prije u svom liječenju koristili pravu stvar?

Može li se ulje konoplje koristiti zajedno s alkoholom?

Vidio sam mnoge ljude koji su postali vrlo glasni na alkoholu kako su se smirili odmah nakon što su popušili
džoint. Nema sumnje da je alkohol jedna od najdestruktivnijih stvari na ovoj planeti, ali ljudi će biti ljudi i
mnogi vole njihovo piće. Prema našem iskustvu, čini se da ulje od konoplje ne predstavlja opasnost za osobe
koje piju i zaista može često smanjiti unos ove štetne tvari. Često alkoholičari koji su zbog svojih zdravstvenih
problema uzimali ulje od konoplje izvještavaju da je njihova žeđ za alkoholom uvelike smanjena, a neki su čak i
potpuno prestali piti. " Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Otapala i ostaci otapala u ulju

“S godinama me je kontaktirao veliki broj ljudi koji su bili zabrinuti zbog mogućnosti da ostaci otapala ostanu u
gotovom ulju. Iz svog iskustva osjećam da nema opasnosti u konzumiranju ulja ako se poštuju upute koje smo
stavili na raspolaganje za pravilnu proizvodnju ulja. Ja sam sam unosio ovo ulje već desetak godina bez ikakvih
štetnih posljedica. Osim toga, učinio sam ovo ulje dostupnim hiljadama ljudi i primio sam vrlo malo pritužbi.
Ako netko ima problem s okusom ulja, to nije uzrokovano ostacima otapala. Umjesto toga, uzrok su prirodni
terpeni koje ulje sadrži. Neka ulja imaju vrlo malo okusa, dok druga mogu imati neugodan okus, ali koliko ja
znam, lijekovi ionako ne bi trebali imati dobar okus, pa me takve stvari ne brinu.

U  laboratorijskim  ispitivanjima  na  uljima  koja  sam  proizveo  nisu  pronađeni  ostaci  otapala.  Čini  mi  se
apsurdnim da bi bilo tko brinuo o ostacima otapala u ulju kad uzmete u obzir ono što medicinski sistem hrani
javnost. Otrovne kemikalije za jetru, otrovi, kemoterapija, zračenje, vakcine itd. Čini mi se da bi svako ko je
zabrinut  zbog otrovanja trebao biti  više zabrinut  o tome šta medicinski  sistem isporučuje,  a ne o ostacima
otapala koje je potpuno skuhano.

Ako netko ima problema s uzimanjem ulja, to je obično zato što je za proizvodnju tvari korištena energizirajuća
sativa. Osim toga, drugi problemi mogu nastati ako pacijent pokušava uzimati lijekove zajedno s tretmanom
ulja ili ako ih ne koristi na pravi način. U idealnoj situaciji, drugi članovi porodice mogli bi uzeti ulje zajedno s
pacijentom. To bi im pomoglo da shvate učinke ulja i tada se ne bi toliko brinuli o učinku koji ima na pacijenta.
Budući da ne znaju što mogu očekivati  s upotrebom ulja, članovi obitelji često imaju tendenciju pretjerati s
reakcijom ako pacijent unese previše. No, učinci će nestati u kratkom vremenu i pacijent će ostati neozlijeđen.
Stoga mislim da bi i drugi članovi porodice trebali probati ulje u malim dozama,

Visokokvalitetno ulje konoplje ima sposobnost zamijeniti upotrebu većine lijekova, ali kada pacijent pokuša
uzimati lijekove zajedno s uljem, ponekad mogu nastati problemi zbog interakcija. Mnoge tvari koje liječnici
daju otrovne su prirode i ulje ne voli prisutnost takvih stvari u tijelu pacijenta. Obično, ubrzo nakon što pacijent
prestane  koristiti  farmaceutske  lijekove,  svi  problemi  koje  je  imao  jednostavno  nestaju.  ”  Rick  Simpson,
konoplja: najljekovitija biljka
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"Nafta je trgovački naziv za naftu, pa pokušajte pretražiti da eter za kućne ljubimce ima mnogo industrijske
namjene, odmašćivač za razrjeđivače boja." Al

"Sjetite se da su THC i CBD nepolarni ... a klorofil i H2O polarni ... Dakle, najbolje ulje je napravljeno s
nepolarnim otapalom ... čisto je ... bez klorofila." Michael

“Moj prijatelj hemičar pojednostavio mi je cijelu priču i objasnio mi zašto bi nafta mogla biti bolja (iako misli
da to nije značajno): nafta je nepolarno otapalo pa lakše i efikasnije izvlači nepolarne molekule (THC i CBD su
u osnovi nepolarni molekuli) i izostavlja polarne molekule.

Izopropil alkohol (i eter po tom pitanju) je slabo polarno otapalo pa je vrlo dobro za tu svrhu, ali možda malo
manje od nafte - budući da JB kaže da su testirali oboje, a oni su bili jači. EDIT: Oh, da, skoro sam zaboravio:
rekao je i da nema straha da će nafta (ili izo) ostati u krajnjem proizvodu ako slijedite recept koji je dao Rick
Simpson (međutim, moj prijatelj je rekao da ne koristite plastičnu kantu ali staklenu ili od nehrđajućeg čelika) i
ako niste sigurni, učinite ono što JB uvijek kaže da dodate - dodajte malo vode i stavite je u pećnicu da potpuno
ispari. On bi ipak koristio izopropil alkohol, jer ste sigurni da je to ono što bi trebao biti ... ”Sandra

- Sandra, metoda koju je Rick pokazao svijetu je najosnovnija, jednostavna i pristupačna. Gotovo je sigurno kad
slijedite upute za T. Staklo je dobro, ali pukne i ne želite da se to dogodi, nikada. Nerđajući je u redu, naravno.
99,9% iso radi u redu, ali bismo i dalje sami koristili laganu alifatsku naftu, kad god je to moguće. JB

“Također  preporučujem da sve ohladite  što je  prije  moguće prije  vađenja.  Većina stavlja  alkohol,  kanabis,
posude i sve što je uključeno u ekstrakciju u zamrzivač na 24-48 sati. Na taj način ćete dobiti mnogo čistiji
proizvod. Vaši prinosi će biti manji, ali neće vam trebati toliko. Izvinite zbog bilo kakvih grešaka u pisanju ili
nedostajućih reči, MS je sranje, a ja nemam lekove, lol. Blagoslovi. " Chuck

-  Chuck,  smrzavanje  je  u  redu,  ali  nije  potrebno  to  raditi  pri  radu  s  kvalitetnim  otapalima  i  početnim
materijalom. Osim toga, ne volimo hladiti  ruke, sobna nam temperatura radi sasvim u redu i nećemo imati
problema  s  artritisom  nakon  nekoliko  mjeseci  ili  godina  smrzavanja  pupoljka.  Osim  toga,  često  se  ulje
proizvodi na mjestima gdje nema zamrzivača stotinama kilometara unaokolo. Dakle, da, možete ga zamrznuti
ako želite, ali mi to ne bismo učinili sami.

Ni sam ne volim smrznuto povrće, izbjegavam ga jesti kad god je to moguće, pa ne vidim zašto bih napravio
iznimku i zamrznuo povrće koje mi se od svega najviše sviđa. Ali da, može vam pomoći kada morate koristiti
alkohol za vađenje ulja, pa se tome ne protivim u potpunosti.

Samo što sami ne koristimo alkohol kao otapalo (ili bolje: to nije otapalo po našem izboru), ne vidim niti jedan
razlog zašto bih državi trebao platiti dodatni porez za otapalo koje će svejedno ispariti (osim ako ne koristite
foto -aparat, što bismo učinili kad god je to moguće). Litar lagane nafte mogu kupiti za oko 3 - 4 dolara, litra
99% alkohola koštala bi oko pet puta više i proizvodila bi manje ulja i to ulje vjerojatno neće biti tako dobro
kao da je laka nafta ili 99,9 Korišten je % iso. Osim toga, dobićete manje ulja.

Dakle, gdje je zapravo prednost korištenja alkohola kao otapala? Ne vidim niti jedan racionalan razlog zašto bi
se alkoholu dalo prednost u odnosu na čistu laganu alifatsku naftu niskog ključanja, naime kad se uzme u obzir
da u ulju nema ostataka otapala  o kojima bi se morali  brinuti  kada se ulje  pravilno proizvodi.  Ako se ne
proizvodi  pravilno,  u  ulju  ima ili  bi  moglo biti  ostataka  otapala.  Ali  nemojte  nas  kriviti  za  ulja  koja nisu
proizvedena kako treba, zaista ne možemo biti odgovorni za nedostatak kvalitete ulja drugih proizvođača. Tako
je jednostavno. ”JB

„Vrlo jednostavno objašnjenje za pitanje koje nema kraja ... Ja sam lično koristio naftu ... izo alkohol ... i butan
za pravljenje  ulja ...  i  daleko najbolje  ...  najčišće ...  najjače ...  i  najbolje  degustacija  ulja je iz nafte ...  Ne
razumijem šta se ljudima ne sviđa ... Uopće nema goriva kada se pravilno uradi ... a čini se da i nafta više skida
biljke ... To čini puno brže ... Dakle čistije ulje ... (zlato) ... ”Peter

“Laka nafta je frakcija koja ključa između 30 ° C (86 ° F) i 90 ° C (194 ° F) i sastoji se od molekula s 5 - 6
atoma ugljika. Teška nafta ključa između 90 ° C (194 ° F) i 200 ° C (392 ° F) i sastoji se od molekula sa 6 - 12
ugljenika.
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Nafta  se  prvenstveno  koristi  kao  sirovina  za  proizvodnju  visokooktanskog  benzina  (procesom katalitičkog
reformiranja).  Također se koristi  u industriji  vađenja bitumena kao razrjeđivač,  petrokemijskoj  industriji  za
proizvodnju olefina u parnim krekerima, te u kemijskoj industriji za primjenu otapala (čišćenje). Uobičajeni
proizvodi napravljeni s njim uključuju upaljač, gorivo za kaminske peći i neka otapala za čišćenje. ”

“Nafta ima hemijsku formulu CnH2n+2. Laka nafta ima 5 i/ili 6 atoma ugljika, što se svodi na C5H12 i C6H14,
poznate i kao pentan i heksan. Dakle,  ono što tražite je nafta koja je čisto mješavina pentana i heksana.  ”
Wouter

“Samo sam htio objaviti nešto o otapalima. Otišao sam do prijatelja koji ima nekoliko doktorata i magistara
hemije i pitao ga šta mogu učiniti  da potpuno uklonim naftu iz ulja.  Rekao je: “Uzmite 5 ml izopropilnog
alkohola i promiješajte ga nakon što je posljednji put prestao pjenušati. Isparit će i sa sobom ponijeti naftu.
Otrovno otapalo tada postaje netoksično otapalo. Ovo nije moje pravo ime, šteta je što ne mogu koristiti svoj
pravi račun iz straha da ću dobiti otkaz ili biti zaposlena kao medicinska sestra. ” Bobbie

“Da biste pronašli  Naphtha u Velikoj Britaniji,  potražite„ brisanje panela “ili„ brzo brisanje ploče “.  To je
proizvod koji se koristi za popravak karoserije automobila, za čišćenje metala i ne ostavlja tragove. Poteškoća je
pronaći detaljan popis tačnih sastojaka jer se oni mogu razlikovati.  99,9% izopropanola bi trebalo biti lako
pronaći. ” Em

“Rick Simpson, pratili smo vaš postupak korištenjem VM&P Naphtha i sve je teklo po planu, s izuzetkom prvih
nekoliko izvlačenja šprica koje su ispale malo više tekućine nego što smo očekivali. Dodala sam par kapi vode i
pokušala ponovo i čini se da je u redu. Moja jedina briga/pitanje je ukus. I dalje ima okus otapala. Je li to u redu
ili moram učiniti nešto više? Primalac ovoga spava oko 12 sati svaki put kada uzme ulje. Je li to točno dok ne
razvije toleranciju? Svaka pomoć je jako cijenjena. ” Pamela

- Čini se da VM&P nije dobro otapalo (iako neki MSDS kažu da bi to trebala biti ista tvar kao i ono što bismo
željeli koristiti). Čini se da je riječ o teškoj nafti i čini se da ne ključa do kraja te je potrebna dodatna njega.

Dodao bih malo vode i stavio je u električnu pećnicu na 130 ° Celzijusa (266 ° F) na nekoliko sati, možda preko
noći, ili dok otapalo potpuno ne nestane, neki kažu da je potrebno i do četiri dana da se uklone ostaci otapala .
Ako se ulje pravilno proizvodi i ulje ne bi trebalo biti tekuće, trebalo bi biti više kao mast, ne bi trebalo biti
zaostalog otapala. Uvjerite se da je ulje zaista pravilno filtrirano jer se ostaci otapala nastoje zalijepiti za biljne
materijale.

Jednostavno napravite test prsta s otapalom koje želite koristiti. Umočite prst u njega i provjerite da li potpuno
ispari u roku od 30 sekundi ili brže. Što brže isparava, ne ostavljajući film, to bolje.

Ako ne možete nabaviti čistu laku alifatsku naftu (u Evropi se naziva i benzin, zatražite CAS broj 64742-49-0.
Prodaje se pod mnogo različitih naziva. To nije vrsta koja se koristi kao gorivo u automobilima, već vrsta koja
se koristi kao otapalo ili razrjeđivač boje ili odmašćivač), odlučio bih se za 99% ili još bolje 99,9% izopropil
alkohola - čini se da je to moguće pronaći gotovo bilo gdje u svijetu.

Trenutno preferiramo laganu alifatsku (nisko ključajuću, hidrogeniranu) naftu, koja proizvodi bolja i snažnija
ulja od većine drugih otapala koja se trenutno koriste. Što manje biljnog materijala i klorofila u ulju, to bolje
djeluje kao lijek, boljeg je okusa i snažnije je. Cijeli je trik u tome koliko je ulje snažno i umirujuće. Što je
snažniji i sedativ, to bolje. JB

„Ispravna nafta se NE prodaje u SAD -u, niti u Tractor Supply -u, niti u Home Depo -u, niti u Lowes -u, pa čak
ni u Sherwin Williams -u. Ipak se i dalje prodaje u Kanadi. Imam prijatelja koji ga destilira na 100 ° F i sprema
otapalo koje ispadne za upotrebu za proizvodnju ulja. " Steve

“Ako živite u SAD -u, nećete dobiti pravu naftu, ne može se vjerovati cijeloj nafti proizvedenoj u SAD -u zbog
labavih propisa o sastojcima u ovoj vrsti otapala. U SAD -u nikada nećete dobiti čistu naftu, čak ni VM&P
može biti potpuno nedosljedan od jedne boce do druge, pa se čak i ne reklamira kao čista. U Kanadi proizvode
čistu naftu i to je najbolje otapalo koje se koristi u usporedbi s ISO -om ili alkoholom od žitarica, nemojte
praviti  velike greške i trošiti  lijekove ili,  još gore, učiniti  sebe ili  nekog drugog još bolesnijim korištenjem
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pogrešnog otapala. Budite upozoreni da će nafta u SAD -u čak napraviti ulje koje izgleda potpuno kako treba,
ali će vam se jako razboljeti. ” Chase

-Činjenica da se čini da se čista alifatična nafta ne prodaje svugdje u SAD-u ne znači da čista alifatska nafta sa
CAS brojem 64742-49-0 i tačkom ključanja oko 60-80 ° C ne postoji ili da postoji ne proizvodi bolje ulje od
većine drugih otapala, ako se pravilno koristi. Ako ne možete nabaviti čistu laganu naftu, 99% ili čak bolje
99,9% izopropilnog alkohola bio bi naš drugi izbor.

Ali ipak ne bih odustao - lagana nafta (benzen) ili slična otapala koriste se za ekstrakciju ulja iz biljaka, pa bih
provjerio kod proizvođača biljnih ulja i vidio što koriste. Tamo gdje živim u Europi, otapalo mogu kupiti u
gotovo svakoj trgovini željeza ili boja, to je jedna od najčešćih tehničkih tekućina kojih se sjećam iz djetinjstva,
koristili smo ga za odmašćivanje lanaca za bicikle itd., A gotovo svi su imali bocu od toga kod kuće. Tako da
mi se cijela ova beskonačna rasprava o otapalima čini pomalo smiješnom. Kada koristite odgovarajuću laganu
naftu, nema ostataka otapala o kojima biste morali brinuti, možda nekoliko ppm, baš kao i u većini jeftinih
biljnih ulja koja se često proizvode s gotovo istim otapalom kao što preporučujemo. JB

“Lagana  alifatična  nafta  odlično je  djelovala,  bez  traga  otapala  u mom ulju.  Ako se doslovno pridržavate
Rickovih uputstava, ne biste trebali imati nikakvih problema. ” Rick

“Postoje dvije glavne kategorije nafte - laka i teška. Laka nafta NE sadrži benzen, na šta je Raina mislila (ne na
heksan). Iako ne bih preporučio čak ni laganu naftu, osim ako se ekstrakt kanabisa može testirati nakon što se
proizvede na ostatke nafte, može se koristiti ako je to sve što možete dobiti za otapalo. Ključ je u tome da
ekstrakt skuhate do guste masnoće - tada bi većina nafte trebala nestati. Korištenje opreme za destilaciju način
je da se napravi najčišće ulje bez otapala, ali iznad kapaciteta većine prosječnih ljudi. Nadam se da to pomaže. ”
Mark

“Raina, neću se raspravljati s tobom. Iz Wikipedije: „Naftni eter, uprkos sinonimu benzina, ne treba miješati s
benzenom ili benzinom, niti ga treba miješati s benzinom, iako mnogi jezici to nazivaju imenom izvedenim iz
benzina,  npr.„  Benzin “(njemački)  ili„  benzina ”(italijanski).  Naftni  eter  je mješavina  alkana,  npr.  Pentana,
heksana i  heptana,  dok je benzen ciklični,  aromatski ugljikovodik,  C6H6. Slično tome, naftni eter ne treba
miješati s klasom organskih spojeva koja se naziva eteri,  a koja sadrži funkcionalnu skupinu RO-R '. Moje
poreklo je mikrobiologija - gde sam studirao organsku hemiju, nešto biohemije / neku neorgansku hemiju ...
Sigurno ne znam sve, ali znam malo. Laka nafta NE sadrži benzen - tačka. Zanemariću tvoj komentar, "Svima
bi bilo u najboljem interesu da ne iznosite tvrdnje izvan naučnih podataka." Mark

„Šta biste željeli pokloniti svom ocu? Najbolji od najboljih ili nešto što izgleda slično, ali jednostavno nema
prave efekte? Kada lijek pravite prema Rickovim uputama, šansa za neuspjeh tokom liječenja je vrlo mala.
Kada pravite ulje prema uputama „stručnjaka i naučnika“, radite drugačiji proizvod. Na osnovu našeg iskustva,
možda neće obaviti posao onako kako preporučujemo.

Pa želite li da zašutim i pustim ih da isporučuju đubre niske kvalitete? Ili biste radije naučili od mene/nas i znali
kako to učiniti kako biste imali iste rezultate o kojima govore naši pacijenti? ” JB

“Koristim 99% izopropilnog alkohola, to mi je bilo najpristupačnije. Koristim kremu svojih pupoljaka, 100%
organski uzgojenu i bez pesticida, dobro njegovan i osušen. Pomiješam ga s više sojeva indica. Liječio sam
pacijenta  s  Hodgkinovim limfomom,  bio  je  u  četvrtoj  fazi  i  unutar  6  mjeseci  nakon uzimanja  ulja  prema
uputama, sada je bez raka !! Hvala Rick Simpson na žrtvama koje ste podnijeli kako biste ove informacije
učinili dostupnima svima! Nedavno mi se obratio još jedan pacijent sa karcinomom 4 stadijuma za pomoć, jer
ima tumor na jednom bubregu koji je neoperabilan. Moli se da dobije dva potvrđena lijeka zaredom. Bog vas
blagoslovio,  Rick  Simpson i  JB,  nastavite  širiti  glas  i  educirati  ljude  o  ovom prekrasnom ljekovitom ulju
konoplje. ” GrowGoddess

- Miješanje nekoliko sojeva uvijek je dobra ideja. Gledajte jednostavno, ne znate za što je točno određena sorta
dobra, pa kad pomiješate nekoliko sojeva, dobivate mnogo bolji učinak tepiha. Osim toga, takva ulja će vas
odvesti mnogo više - oni koji puše lonac "rekreativno" znat će o čemu pričam. Zamislite da sjednete sa svojim
prijateljima i da im svaki predstavi svoj najbolji pupoljak. Za nekoliko sati nećete moći učiniti mnogo. A to je
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učinak koji vam je potreban za najbolje rezultate,  pa opet miješanje sojeva je pravi način. Najljepše želje i
hvala,  GrowGoddess,  uvijek mi je  drago čuti  o ljudima koji  jednostavno slijede upute i  dobiju rezultate  o
kojima govorimo. JB

“Bok JB, imam problem s električnim kuhalom za rižu, sve što sam vidio spustio se na 100 °° C, pregledao sam
sve marke na tržištu i sve što imaju imaju termostat koji se isključuje kad sadržaj dosegne temperaturu. Šta
preporučujete? ” Cristina

- Cristina, u čemu je tačno problem? Ulje uvijek možete staviti u električnu pećnicu zagrijanu na 130 ° C i
ostaviti ga tamo oko sat vremena i tako ga dekarboksilirati. JB

„Kad temperatura dosegne 100 ° C, električni štednjak za rižu se isključuje! Otapalo ne dolazi na 110 ° C. "
Cristina

-  Otapalo  ne  može zaista  postići  tu  temperaturu  jer  bi  ključalo,  mislim.  Nastavite  ključati  otapalo  dok se
štednjak ne isključi prvi put (dodajte nekoliko kapi vode u zadnju seriju). Zatim ostavite da se ohladi i ponovo
ga uključite. To je sve što radimo. JB

„Uključuje se i pušta da vri dok se ne vrati na? Zatim se isključuje i ulje je već potrošeno? ” Cristina

- Uključite kuhalo za rižu, kuhajte dok se prvi put ne zaustavi, zatim pričekajte pet minuta dok se ne ohladi,
ponovo ga uključite i pričekajte da se isključi drugi put. Zatim sipajte ulje u šalicu od nehrđajućeg čelika i
stavite ga u pećnicu zagrijanu na 130 ° C sat vremena i vaše ulje je spremno. JB

- Hvala JB, spasio si mi život. Cristina

„Udišete naftu dok proizvodite ulje.  Udišete OTROV kad tako postupite.  Ako osjetite miris, već ste mrtvi.
Osetio sam miris Coleman logorskog goriva, zippo upaljača i nafte koja se stotinama puta u životu koristi za
delimično čišćenje i industrijsku primenu ... Još nisam mrtav. Lol.

Ozbiljno ... Ako koristite čisto otapalo (bez dodataka), i otapalo dobro prokuhate s malo vode kojoj je na kraju
dodana veća točka ključanja, bilo da je to izo, alkohol ili nafta, dobit ćete ga sve van. Vi unosite mnogo više
nafte koja pumpa vlastiti  benzin u vaš automobil  u toku jedne godine,  nego što bi ste dobili  tokom života
korištenja pravilno proizvedenog ulja. ” Matthew

“Zdravo Rick (ili oni koji čitaju ovu poštu), prije svega želim ti reći da odlično radiš na promociji ove vještice,
čini se da je odličan lijek za toliko toga! Živim u Norveškoj i imam dijagnozu Crohnove bolesti. Imam i vrlo
bliskog prijatelja koji ima rak koji su liječnici prestali liječiti jer više ništa ne mogu učiniti. Želim probati ulje
pod oba ova uvjeta.

Imam pitanje  o  proizvodnji  ulja.  Ovdje  u  Norveškoj  vrlo  je  teško pronaći  čistu  naftu  (barem nakon mog
iskustva)  pa  tražim  dobre  alternative.  Nekoliko  godina  unatrag  kupio  sam “ekstraktor  medonosnih  pčela”
(cilindar koji napunite suhim biljem od kostiju i koristite butan za vađenje ulja). Je li ovo jednako dobro kao i
kuhanje ulja s naftom?

I kako se koristi duh? Koji sadrži preko 90% alkohola? Imam neke prijatelje koji stvaraju svoj duh i nije mi to
skupa opcija da se uhvatim u koštac.  Je li ovo bolje od butana? Kad sam prošli put napravila “ekstrakciju
meda”, pušila sam i pitala se je li to dobar lijek za ova 2 stanja koja spominjem ako ga jedem. Ako nije butan ili
alkohol dobra opcija - možete li preporučiti neke druge opcije za koje znate da ih je lako nabaviti u Norveškoj
ili Švedskoj? Hvala puno! Zaista se radujem isprobavanju ulja za svoju bolest. Srdačan pozdrav, Henry ”

“Dragi Henry, nemam iskustva s ekstrakcijom medonosnih pčela, ali ne osjećam da bi ova metoda bila jednako
učinkovita kao metode koje koristim. Proizvodnja ulja kao i ja zagrijava ulje na temperaturu koja dekarboksilira
gotov proizvod kako bi ulje bilo što jače. Ovaj proces zagrijavanja rotira molekule u položaj delta 9 što ulje čini
jačim. Ako imate problema s pronalaženjem odgovarajućeg otapala, pokušajte s acetonom. Nikada nisam sam
probao aceton za proizvodnju ulja, ali ne vidim razloga da aceton ne bi djelovao tako dobro kao alkohol ili nafta
za proizvodnju lijeka. Laganu alifatsku naftu trebali biste moći nabaviti u trgovinama koje isporučuju boju jer
se nafta obično prodaje kao razrjeđivač boje.
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Pravilno proizvedeno ulje trebalo bi riješiti vaše probleme, a i vašem prijatelju s rakom treba dati priliku da
preživi. 90% alkohola bit će manje efikasno otapalo budući da je ostalih 10% obično voda, a tijekom završnog
procesa imat ćete puno viška vode za isparavanje. Najbolje želje, Rick Simpson ”

“Desna dekarboksilacija je vrlo važan dio u savršenoj proizvodnji ulja jer sirova biljka ne sadrži mnogo čistih
delta9-THC, a CBD umjesto toga ima kiseline,  što znači THCA i CBDA. Za uklanjanje karboksilne grupe
postupak je zagrijavanje. Učinite to vrlo pažljivo kako ne biste zapalili svoje vrijedne molekule. U Journal of
Chromatography  pronašao  sam  dobru  napomenu  koja  bi  trebala  biti  potrebna  temperatura  i  vrijeme  za
zagrijavanje ulja jer ovisno o kuhaču za rižu temperature možda neće biti dovoljne. Zato je dobro zagrijati ulje
najmanje 27 minuta pri min. 122 stepena Celzijusa. Uvijek provjerite temperaturu ploče za grijanje pomoću
digitalnog mjernog uređaja kako ne biste pregrijali ulje. U donjoj tablici vidite vrelišta glavnih kanabinoida do
kojih nikada ne biste trebali doći jer ih inače skuhate. Dodatno napominjem da je ispravno ono što je Rick cijelo
vrijeme govorio u svojim video zapisima ne pregrijava ulje,  ali  je  za proizvodnju ljekovitog ulja  potrebna
toplina.  Temperatura od najmanje 106,2 stepena Celzijusa neophodna je za pravilan proces dekarboksilacije
tokom navedenog vremena na dijagramu oko sat vremena. Ako vaše ulje ima samo kiseli oblik THCA i CBDA,
to nije toliko efikasno jer se kiseline ne uklapaju baš dobro u receptore CB1 i CB2. Zato pazite da to učinite na
pravi način, jer ono što je Rick rekao je istina, samo najbolje napravljeno ulje može obaviti posao kad ovisi
uživo.  (…) Ako vaše ulje ima samo kiseli  oblik THCA i CBDA, to nije toliko efikasno jer se kiseline ne
uklapaju baš dobro u receptore CB1 i CB2. Zato pazite da to učinite na pravi način, jer ono što je Rick rekao je
istina, samo najbolje napravljeno ulje može obaviti posao kad ovisi uživo. (…) Ako vaše ulje ima samo kiseli
oblik THCA i CBDA, to nije toliko efikasno jer se kiseline ne uklapaju baš dobro u receptore CB1 i CB2. Zato
pazite da to učinite na pravi način, jer ono što je Rick rekao je istina, samo najbolje napravljeno ulje može
obaviti posao kad ovisi uživo. (…)

Da, pogledajte i protumačite ovaj naučni dijagram kako biste shvatili  da proces dekarboksilacije teče cijelo
vrijeme kada zagrijavate mješavinu tekućine otapala kanabinoida u štednjaku za rižu. Dakle, grafikoni pokazuju
da  je  mnogo  povećati  temperaturu  na  130  stepeni  Celzijusa  dovoljno  dugo  da  se  postigne  maksimalna
dekarboksilacija. Sve je pitanje temperature i vremena za postizanje najboljih nivoa.

Ako koristite digitalni instrument za mjerenje temperature i stavite ga na dno kuhače za rižu tijekom cijelog
procesa kako biste isparili otapalo, vidjet ćete da to tek u kasnoj fazi procesa kada kapljice vode uđu konačno u
štednjak, temperatura se kreće oko 100-110 ° C. Ali vrijeme u ovom rasponu uglavnom nije dovoljno dugo za
cijeli proces dekarboksilacije. Nakon toga duže vrijeme zagrijavate ulje u malom čeličnom loncu na ploči za
grijanje. Tako dugo bez aktivnosti (bez više mjehurića plina) zagrijavate i čekate. Kontrolišite temperaturu i
najbolje je da ne idete više od 130 stepeni Celzijusa oko pola sata. Upamtite da THC ima tačku ključanja od 157
stepeni  C.  Zato  nemojte  riskirati  sa  pregrijavanjem,  u  protivnom  će  vaši  željeni  kanabinoidi  ispariti  i
povjetarac ...

U jezgri nije važno postići najveću količinu dekarboksilacije, tako da kasnije unosite dovoljno ulja u organizam.
Zanimljiva je vrijednost JEDNOG grama dnevno ili više koju biste trebali uzeti. Naravno koliko vam ulja treba
ovisi o tome koliko je delta9THC zaista u ulju - znači koliko je dekarboksilacija bila učinkovita. Ako slijedite
Rickovu preporuku i pazite da ulje bude dovoljno dugo zagrijano na 130 ° C - sve će biti u redu. Nezavisno je
koje otapalo koristite. ” Stephan

“Zdravo JB, pronašao sam ovu naftu u svom području ... (veza) Ne piše Light Naphtha ... bi li ovo i dalje
radilo? Hvala vam još jednom na pomoći i super informacijama! ”

- To bi trebala biti lagana alifatična nafta- provjerite MSDS da vidite je li to čista laka nafta bez dodataka),
ljuska u Australiji, (tehnički ili industrijski) benzin u Europi (benzin, ne benzen, a ne tip koji se koristi kao
goriva  u  automobilima).  Prodaje  se  pod mnogo različitih  naziva.  Koristi  se  kao  razrjeđivač  boje,  otapalo,
odmašćivač, nekada je bio vrlo uobičajeno otapalo za domaćinstvo ili odmašćivač tekstila, može se koristiti i
kao upaljač itd. Vrelište oko 60-80 °° C, što je niža, to bolje .
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Namažite malo na čistu Petrijevu zdjelu ili umočite prst u nju. Ako isparava u roku od trideset sekundi i ne
ostavlja masne ostatke, trebalo bi je koristiti. Postoji mnogo dobavljača, ne mogu vam reći koji je najbolji ili šta
bismo trenutno preporučili, pa dajemo samo općenite upute.

CAS broj 64742-49-0, čisti, naftni destilat,  bez dodataka, ako je moguće, a tačka ključanja treba biti što je
moguće niža. Većina rafinerija ga proizvodi, jednostavno ih pitajte što bi preporučili za biljne ekstrakte.

Druga mogućnost je 99% ili 99,99% izopropil alkohola ili vrlo skup 99% alkohol za hranu. Izopropilni alkohol i
alkohol za hranu nisu toliko učinkoviti kao otapala kao nafta, te uklanjaju više biljnih materijala i klorofila u
ulju,  čineći  ga  manje  snažnim  i  s  okusom,  zato  preporučujemo  upotrebu  nafte  uvijek  kada  je  to
moguće/dostupno. Sve najbolje, JB ”

P. Rick, u Meksiku je "nafta" samo jedan od nekoliko naziva proizvoda tipa nafte. Da biste izbjegli fatalnu
grešku, da li biste slučajno imali naučni naziv za "naftu" koju koristite?

O. Potražite čistu laganu naftu bez dodatnih sastojaka. U osnovi je isto što i Coleman gorivo koje možete vidjeti
na donjoj fotografiji, ali potražite naftu bez dodataka protiv hrđe koji se dodaju Colemanovom gorivu.

Ako saznate da je laka alifatična nafta zabranjena u vašoj zemlji (što je bio slučaj, na primjer, u Hondurasu),
potražite 99% ili bolje 99,9% izopropil alkohola, trebalo bi biti lako locirati. 99% alkohola je treće otapalo koje
bismo koristili,  ali učinili bismo sve što je moguće da ga izbjegnemo jer uklanja previše klorofila i drugog
neželjenog biljnog materijala. Neki vole zamrzavati otapalo i početni materijal kada koriste izopropil alkohol ili
alkohol kao otapalo. Mi lično ne koristimo ta rastvarače osim ako ne moramo i ne volimo da nam ruke izlaze
smrznute, pa zapravo ne promovišemo njihovo zamrzavanje, ali neki kažu da pomaže u poboljšanju kvaliteta
ulja. Kada koristite nepolarnu čistu laganu naftu s niskom tačkom ključanja, ne morate ništa zamrzavati, a i
dalje ćete dobiti dobar proizvod ako slijedite upute. JB

„Hej  JB,  šta  ako postoji  alergija  na  upotrebu  Napthe?  Imamo člana  porodice  koji  ima  ozbiljne  alergijske
reakcije  na  SVAKU sitnicu,  posebno  na  otapala.  Želimo  joj  napraviti  ulje,  ali  moramo  koristiti  organsko
otapalo. Razmišljali smo o tome da napravimo organsku "mjesečinu" koja je nekoliko puta destilirana kako bi
stekla čistoću, ali šta mislite o tome? Koja je vaša preporuka za toliko alergične osobe? Ne može uopće uzimati
lijekove jer je alergična na vezivna sredstva, toliko pati zbog alergije na sve. Hvala unaprijed!" Sara

- Pa, možeš koristiti  99% alkohola, nikad nismo rekli  da ne možeš. Po našem iskustvu, ulja proizvedena s
nepolarnim otapalima  su nešto  snažnija  i  obično sadrže  manje  biljnog materijala.  Neki  zamrznu  alkohol  i
pupolje prije prerade kako bi dobili ulje koje je više žuto. Pretpostavljam da je to pravi put za tebe, Sara.

Visoko THC ili visoko CBD ulje?

„Pomalo sam zbunjen. Moj prijatelj ima rak bubrega u četvrtoj fazi i rak pluća. Je li najbolje dati ulje s visokim
sadržajem CBD -a ili THC -a? CBD ulje ima samo trag THC -a? Nabavio sam mu epruvetu od deset grama koja
ima 18% CBD -a i manje od 1% THC -a. Radim li na ovaj način na pogrešan način? “Richarde

Mikees: Da, to nije to, morate nabaviti pravi RSO.

-95-98% THC nije 18% CBD-a, zar ne? Recite onome ko vam ga je dostavio da prestane to raditi.  Visoka
marketinška buka CBD -a ubit će mnoge pacijente koji ne sumnjaju, čini se, to je tužno. Zašto jednostavno ne
mogu slijediti upute koje zaista funkcioniraju? Upotreba ulja sa visokim sadržajem CBD-a je vrlo ograničena,
ne djeluju tako dobro čak ni na kožnim stanjima, zaista ne razumijem zašto su svi toliko zabrinuti  oko tih
gluposti s CBD-om. Da, i to je moćan lijek, ali njegova je upotreba zaista ograničena samo u usporedbi s pravim
RSO -om.

95-98% THC-a, 1-2% CBD-a, izuzetno snažno i sedativno i euforično; to je vaše najbolje ulje i to će najbolje
djelovati. Isprobajte prvo ovo. Kad to učinite, nećete dodirivati  niti prilaziti tom visokom ulju CBD -a i znat
ćete razliku i nitko vas neće otkinuti. RSO prvo. JB
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„Zaista mi se sviđa ova stranica i informacije koje mogu naučiti s nje. Međutim, tako je razočaravajuće čuti
druge kanabinoide osim THC -a koji se smatraju sekundarnim. Ova djevojka i njeni roditelji ne vide CBD kao
sekundarni. To joj je dalo život. Nije THC to učinio, već CBD. Molim vas, prestanite s tim sranjima. Odvraćate
ljude od isprobavanja visokih sojeva CBD -a kada im to zaista može pomoći. Visoki THC nije odgovor na sve i
zato u biljci postoji više od jednog kanabinoida. ” Tina

“JB je  odgovorio o karcinomu pluća,  a  ne o Dravetovom sindromu,  niko  ništa  ne zeza.  Za  rak,  izvještaji
pacijenata i naučne studije ukazuju na to da THC ubija rak. Postoje neke studije koje kažu da je CBD koristan
za neke vrste raka, ali malo ih je u usporedbi sa studijama koje su rađene s THC -om. Sada su napadi i neki
drugi uvjeti visoki CBD ono što tražite. ” Kellin

- Kellin i Tina, ulja koja koristimo djeluju i na napadaje. Pacijenti bi dobili neuporedivo bolje rezultate ako bi
koristili pravu stvar i pokušali izliječiti uzrok, a ne samo simptome.

Ne odbacujem CBD, on je sam po sebi zaista moćan lijek i mislim da je odličan za žvakanje guma za djecu itd.,
Na primjer. Ali ako želite pravu moć, trebate najbrutalnije RSO i puno THC -a. To je moja perspektiva i to se
neće promijeniti.

Jednostavno isprobajte na kožnim stanjima i provjerite hoće li se opeklina ili rana brže zacijeliti s pravim RSO-
om  ili  s  njegovom  niskokvalitetnom  CBD  verzijom.  Vidio  sam  to  vlastitim  očima,  ne  moram  lično
eksperimentirati s uljima s visokim sadržajem CBD -a. Želim najbolje za sebe, kao i za svoje pacijente.

Većina CBD ulja su sekundarnog kvaliteta u poređenju sa najboljim i narkotički najmoćnijim i sedativnim RSO
sa 95-98% THC-a.

Vaš glavni problem je što ste kupili teoriju jedinstvenih kanabinoida koju Big Pharma zagovara kako bi mogli
profitirati  od  lijekova  od  kanabisa.  Zaista  ne  želite  lijekove  na  bazi  pojedinačnih  kanabinoida,  želite
najbrutalnije moćno i sedativno ulje za najbolje rezultate.

Biljke  možete  uzgajati  sami,  a  ulje  možete  i  sami  napraviti,  zaista  ne  morate  da  ga  kupujete  od  velikih
farmaceutskih  kompanija  koje  će  pokušati  staviti  ogromnu cijenu  na  dekarboksiliranu  smolu  kanabisa  bez
razloga osim njihove pohlepe .

Možda ćete i najvjerojatnije jednog dana - za sebe ili svoju porodicu - trebati kilograme ulja - koliko želite
platiti po gramu? Novčić je previše ako su biljke uzgajane na otvorenom i u velikom opsegu. Dakle, nema
posebnih poreza, ništa slično. 100% legalizacija je jedini način i to se mora učiniti sada, nema razloga dopustiti
da stotine miliona pacijenata širom svijeta pati.

Slobodno se raspravljajte o tome; ali to je sve što možete učiniti po tom pitanju. Sve najbolje, JB

„Molim vas, nastavite objašnjavati upravo onako kako imate, ja vodim bilješke i učim što više mogu od vas o
tome šta je dobro za šta i tako dalje, želim biti spreman i pripremljen s odgovarajućim znanjem za mene i
moje ... Da niste rekli da vam je potreban visoki THC, mislio bih da je sve u redu, zahvalan sam na SVIM
INFORMACIJAMA. ” Vicky

“Rick je uvijek tvrdio da je visoki THC imperativ da vam se pruži najbolja šansa, očito je s tim imao najbolje
rezultate.  Postoji  mnogo stvari  za koje bi  CBD mogao biti  bolji,  obično se koristi  kod djece  zbog Dravet
sindroma, ADHD -a i teškog opsesivno -kompulzivnog poremećaja jer se mnogi ljudi još uvijek plaše da će
djecu napiti. THC je ono što vas podiže. Pronašao sam neke ljude koji koriste ulje s visokim sadržajem THC -a
za liječenje većine ljudi, ali ako pacijent ne reagira nadajući se da su prešli na visoki nivo CBD -a i to je bolje
funkcioniralo.

Pretpostavljam da su svi različiti i da je svaki rak drugačiji. No sve dok se ne dopuste obaviti sva potrebna
istraživanja, vjerovatno je najbolje držati se Rickove metode. Visoki THC, dominantna indikacija koja slijedi
protokol.  Rečeno  je  da  ako  počnu  male  i  udvostručuju  doze  svaka  4  dana,  pacijent  može  brzo  izgraditi
toleranciju i teška pospanost će nestati nakon nekog vremena na ulju. Rickovo ulje je 95-8% THC-a, ali vam
psihoaktivni učinci neće naštetiti.
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A kad pokušavam odlučiti čiju metodu slijediti, ne vjerujem da je itko imao više iskustva s ovim lijekom od
Ricka. Vidio sam holandsku metodu i samo pomislim ako neko umire zašto biste razrijedili lijek? ” Nick

“Otkad sam čuo da visoka koncentracija CBD ulja pomaže kod napadaja, uvijek sam mislio da će, ako bi ti
roditelji dali svom djetetu hibrid, ali dominirati uljem indica, dijete izliječiti. Znam da CBD ulja kontroliraju
napade i drago mi je da NEŠTO može pomoći djeci poput Charlotte, ali zamislite ozdravljenje koje bi se moglo
dogoditi ako se daju THC i drugi spektar kanabinoida u biljci. Dakle, vaše dijete puno spava zbog THC -a,
njegovo  tijelo  će  se  prilagoditi  dozi.  Samo  mislim  da  je  cijela  biljka  najkorisnija,  a  ne  jedan  izdvojeni
kanabinoid. ” Sara

“Mediji se i dalje fokusiraju na odvajanje kanabinoida, ali dokazano je da i THC i CBD ubijaju rak i smanjuju
tumore.  Rick Simpson ulje napravljeno od Cannabis Indica lijek je koji  liječi  Landona i Brave Mykaylu, a
mnogi drugi mogu ga napraviti. Nemojte dopustiti medijima da vas natjeraju da pomislite da morate pričekati
ovaj lijek ili odvojiti CBD! THC radi i sa našim endokanabinoidnim sistemom. Saznajte o lijeku koji svako
može napraviti. ” Hanan

Je li sigurno koristiti ulje?

„Sigurnost ovog lijeka je neuporediva i prema onome čemu sam svjedočio,  nije opasniji  od ispijanja šalice
svježe vode. Čak i ako se osoba jako predozira, nema joj štete kada efekti ulja prestanu. Najčešći nuspojava
koju smo primijetili kod ljudi koji konzumiraju ulje konoplje zbog svojih zdravstvenih stanja je veliki odmor i
osmijeh na licu.

Slično kao i svi drugi snažni lijekovi, ako neki pojedinci unose previše, mogu izazvati neželjene nuspojave.
Iako učinci koje ovo ulje može proizvesti ne predstavljaju opasnost, postoje oni koji ne uživaju u nadutosti zbog
predoziranja. Iako je ovaj lijek siguran i većina nema problema s njegovom upotrebom, treba uzeti u obzir i to
da će biti onih koji će imati poteškoća.

To je razlog zašto upućujem sve da počnu s vrlo malim dozama, a zatim povećavaju količinu koju unose svaka
četiri dana. Time se osobi koja uzima ovu tvar pruža mogućnost da izgradi svoju toleranciju, a mnogi pacijenti
su izvijestili da se tijekom liječenja nisu ni povisili. Ako se ulje konoplje pravilno proizvodi od vrlo snažnih
sedativnih sojeva kanabisa indica, ili često kada se proizvodi od nekih vrsta križa sativa dominirajućih indica,
otkrit će se da učinci takvih ulja potiču pospanost i san, koji su očito važan dio procesa ozdravljenja.

Pacijenti trebaju biti svjesni činjenice da ovo ulje može smanjiti i njihov krvni tlak, očni tlak i razinu šećera u
krvi. Ako pojedinci uzimaju lijekove za liječenje ovih problema, trebali bi biti u mogućnosti smanjiti potrebu za
upotrebom lijekova koje trenutno koriste u većini slučajeva. Moram obavijestiti pacijente koji uzimaju lijekove
za krvni tlak da nakon što pokrenu ulje, često njihovi problemi s krvnim tlakom više neće zahtijevati upotrebu
lijekova, a to vrijedi i za dijabetičare i one koji pate od glaukoma.

Imajte na umu da ako se ulje treba uzimati za liječenje drugih stanja, a uzima se zajedno s lijekovima za krvni
tlak, u nekim slučajevima može sniziti krvni pritisak pacijenta. Iako ne poznajem nikoga tko je ovo doživio, a
koji je pretrpio bilo kakvu stvarnu štetu, ipak smatram da treba pokušati izbjeći ovu situaciju ako je to ikako
moguće. Zato često provjeravajte svoj krvni tlak i ako vam više nisu potrebni lijekovi, nemojte ih unositi.

Nekim pojedincima može se učiniti nevjerojatnim da mogu prestati koristiti ove propisane tvari. Međutim, kad
se jednom spozna ljekoviti potencijal ovog prirodnog lijeka, uskoro će shvatiti da ovo nevjerojatno ulje može
zamijeniti upotrebu gotovo svih lijekova.

Kako se ulje obično podnosi?

Svi imamo različite tolerancije na snažne lijekove, pa potičem pacijente da ostanu u vlastitoj zoni udobnosti pri
određivanju  doze  koju  će  unijeti.  Tolerancija  većine  ljudi  raste  vrlo  brzo i  u  prosjeku je  normalnoj  osobi
potrebno oko 90 dana da proguta 60-gramski tretman. Čini se da 60 grama pravilno proizvedenog ulja može
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izliječiti  većinu  karcinoma,  osim  ako  je  pacijent  bio  teško  oštećen  medicinskim  sistemom  svojom
kemoterapijom i zračenjem itd.

Pacijentima koji su pretrpjeli posljedice hemoterapije i zračenja potrebno je više ulja kako bi se uklonile štete
koje je medicinski sistem ostavio iza sebe. Uglavnom, kad se osoba navikne na efekte ulja, čini se da pacijenti
uživaju u uzimanju supstance. No, zbog prirode ove droge koja ne izaziva ovisnost, često će oni koji koriste tvar
zaboraviti pravilno uzeti doze. Nije da ih ulje tjera da zaborave, to je jednostavno zato što njihova tijela ne
osjećaju potrebu za njegovim prisustvom, a to samo naglašava činjenicu da ta tvar zaista ne izaziva ovisnost. Jer
da nije tako, malo je vjerojatno da bi pacijent zaboravio uzeti svoju dozu, jer da je bila ovisna, nakon osam sati,
njihova bi tijela vapila za supstancom.

Postoje li neke nuspojave zbog kojih biste trebali biti zabrinuti?

Neki  su  pacijenti  prijavili  da  su  doživjeli  anksioznost  ili  paranoju  pri  upotrebi  ovog  lijeka.  O  načinima
rješavanja ovoga raspravljat će se kad se pitanje postavi malo dalje u ovoj knjizi.

Glavni neželjeni efekti ulja konoplje koji su mi prijavljeni su dobro zdravlje, sreća i dobar san, pa šta bi neko
mogao više tražiti od lijeka koji koristi?

Mnogi ljudi svakodnevno unose veliki broj lijekova. Može li to biti dobro za tijelo?

Nemam pojma zašto bi oni koji vide opasne nuspojave alopatskih lijekova u reklamama za lijekove i dalje
razmišljali o uzimanju ovih lijekova. Čini se da će mnogi pojedinci bezumno postupiti po nalogu ljekara, a
veliki broj istih ljudi odbija upotrebu lijekova od konoplje. Jednostavno zbog laži koje su im izrekle njihove
vlade i oni koji stoje u sjeni iza farmaceutske industrije. Nitko ne umire od upotrebe lijekova od konoplje i
nema štete. Volio bih da mogu reći isto za ono što nam ljekari prepisuju svaki dan, ali nažalost, to teško da je
tako.

Ponekad su različite interakcije koje uzrokuju ti takozvani lijekovi dovoljne da nas odvedu u rani grob. Ali čak i
ako nemamo neposrednih problema, njihova upotreba i dalje predstavlja opasnost. S vremenom se kemikalije i
otrovi koje sadrže ovi lijekovi nakupljaju u našim tijelima, a to također može uzrokovati ozbiljne zdravstvene
probleme koji često mogu dovesti do smrti. Čak i jednostavne stvari poput tableta aspirina uzrokuju hiljade
smrti širom svijeta svake godine. Zato mislim da niko od nas ne bi trebao vjerovati farmaceutskoj industriji ili
bilo čemu što oni pružaju. Ako želite vidjeti pravu ljekovitu moć, obratite se majci prirodi jer ćete u tvornici
pilula pronaći vrlo malo toga što će vam biti od velike koristi.

Kako pacijenti uspoređuju nuspojave ulja konoplje s onima uzrokovanim kemijskim lijekovima?

Nema stvarne usporedbe između nuspojava ulja konoplje i otrovnih kemikalija koje medicinski sistem pruža.
Ove tvari koje liječnici isporučuju su nešto što ne bismo trebali imati u tijelu jer su otrovni za jetru. To znači da
se ti takozvani lijekovi ne smiju unositi jer će otrovati našu jetru i umanjiti njenu funkciju. Osim toga, njihova
upotreba može uzrokovati čitav niz drugih zdravstvenih problema koji bi se mogli izbjeći ako se umjesto njih
koristi ulje konoplje.

Korištenjem kemijskih lijekova često se izlažemo nuspojavama koje mogu biti čak i gore od onih koje su se
prvotno liječile. Neki pacijenti sa bolestima poput raka i dijabetesa itd. Čak su mi rekli da su njihova stanja
uzrokovana  lijekovima  koje  su  liječnici  isporučivali.  Stoga  se  čini  da  su  vrlo  često  sami  liječnici  barem
djelomično odgovorni za trenutnu zdravstvenu situaciju pacijenta. Mnogi su mi pacijenti detaljno opisali užasne
nuspojave na koje su naišli uzrokovane lijekovima koje su im prepisali, pa bih pokušao izbjeći njihovu upotrebu
ako je ikako moguće.

Budući  da se kemija  našeg tijela  i  naša tolerancija  na mnoge druge tvari  uvelike razlikuju.  Često liječnici
nemaju pojma kakve posljedice nakupljanje različitih kemijskih lijekova može imati na naše zdravlje i dobrobit.
Ne postoje nas dvoje isti, a različiti lijekovi pomiješani nisu ništa drugo do otrovni hemijski koktel, koji bi u
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nekim slučajevima mogao imati potpuno neočekivane zdravstvene posljedice za pacijenta. Pa kako bi bilo koji
liječnik mogao uzeti u obzir sve nepoznanice kako bi utvrdio što je sigurno, a što neprihvatljivo?

Iskreno  mislim  da  su  stanja  poput  Alzheimerove  i  mnogih  drugih  bolesti  često  uzrokovana  mješavinom
kemikalija koje su im ljekari prepisali. Mnogi su mi pacijenti pričali o problemima na koje su naišli pri upotrebi
lijekova, ali nakon što su prestali uzimati te tvari i počeli unositi ulje, problemi su nestali. Ukratko, ako su
lijekovi  od konoplje  pravilno proizvedeni,  oni  su izuzetno sigurni i  bezopasni  za upotrebu,  ali  medicinsko
osoblje to ne čini.

Je li moguće usporediti učinke alopatske i empirijske medicine?

Što  se  mene  tiče,  nema  usporedbe  između  alopatske  medicine  i  empirijske  medicine.  Alopatski  lijekovi
uglavnom su mješavina štetnih kemikalija i otrova koje nitko ne bi trebao unositi. Empirijska medicina (biljni
lijek) koristi se hiljadama godina, a lijekovi proizvedeni od konoplje ne mogu se porediti po pitanju sigurnosti.
Medicinski  učinkovita  i  bezopasna  priroda  smola  konoplje  od  kojih  se  ulje  proizvodi  čini  biljku  konoplje
„kraljicom sve empirijske medicine“.

Tijekom godina bio sam u kontaktu s mnogim pacijentima koji su uzeli sve što im je bilo na raspolaganju za
liječenje svojih stanja, a nakon što sve ostalo nije uspjelo, onda su mi se obratili. Mislim da su pacijenti koji su
koristili  i  alopatsku i  empirijsku  medicinu  sposobniji  da govore  o razlici  između  hemijskih  lijekova i  ulja
konoplje umjesto mene. No, nažalost, mnogi se još uvijek plaše da istupe, pa mogu samo prenijeti ono što su
izvijestili.

Većina ovih pacijenata direktno mi je rekla da će prije koristiti konopljino ulje, a ne lijekove koje su im dali
liječnici. Jednostavno zato što je djelovao mnogo bolje, nije imao neugodnih nuspojava, a za kratko vrijeme
mnogi bi se mogli vratiti normalnom životu. Nisu doživjeli ove izražene ljekovite učinke upotrebom alopatskih
lijekova i većina je smatrala da ti lijekovi nanose veliku štetu. Mislim da ovo mnogo govori o tome zašto sada
ne bih ni razmišljao o upotrebi alopatskih lijekova, a u bliskoj budućnosti mislim da će se mnogi drugi osjećati
isto.

Ima li razloga za zabrinutost zbog ovisnosti o THC -u?

Ekstrakti iz biljke konoplje mogu se koristiti i za olakšavanje povlačenja iz upotrebe onima koji su ovisni o
opasnim tvarima. Sistem nam govori da marihuana ima učinak prolaza, zbog čega će oni koji je koriste odbaciti
živote i postati ovisni o teškim drogama. Ovakve izjave su potpuna besmislica. Kako lijek koji je koristan u
liječenju ovisnosti može uzrokovati da netko postane ovisan o istim opasnim tvarima koje uzrokuju problem?

Složio bih se da je konopljino ulje droga, ali to je kapija natrag za ljude koji pate od ovisnosti i ne vodi one koji
ga koriste putem uništenja, kako bi naše vlade vjerovale. Jednom kada zaista saznate što mogu učiniti lijekovi
proizvedeni od ove biljke, uvidjet ćete da je njena medicinska upotreba neograničena.

Pogledajmo  sada  "razorne"  učinke  vrlo  velikog  predoziranja  konopljinim  uljem.  Ovaj  lijek  uzrokuje
polukomatozno stanje koje se naziva spavanje, a kada se proizvodi iz pravih sojeva, također je mnogo efikasnije
sredstvo protiv bolova od morfija. Kad bi obična osoba uzela previše, nema sumnje, zaspala bi dosta dugo, ali
kad bi se probudila, bili bi neozlijeđeni i ne bi patili od ovisnosti.

Pružio sam ovaj lijek mnogim pacijentima, ali ne znam nijedno stanje koje bi spriječilo pacijenta da dobro
koristi ovu tvar; ipak, s vremenom ćemo možda otkriti da ima onih koji to ne mogu. Sve što govorim je da ne
znam nijedan lijek koji je učinkovitiji i sigurniji za upotrebu i siguran sam da medicinski sistem ne koristi ništa
o čemu mogu reći isto. Sada pogledajte efekte ulja konoplje i pogledajte efekte onoga što medicinski sistem
pruža. Mislim da ćete se složiti da je uzimanje velikih količina lijekova od konoplje najkraći izgovor koji su
mogli smisliti kad uzmete u obzir štetnu i opasnu prirodu tvari koje trenutno koriste da zauzmu njihovo mjesto.

Ovaj lijek se može progutati,  koristiti  lokalno,  isparavati  ili  ga možete koristiti  i  u obliku čepića s dobrim
rezultatima. Kad počnete unositi ulje, male male doze uzete u razmaku od osam sati najbolje su za početak. Ako
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patite od ozbiljnog stanja i uzimate jake lijekove protiv bolova, povećajte dozu što je prije moguće i pokušajte
prekinuti upotrebu ovih opasnih tvari.

Za one koji misle da im je potrebno vodstvo, budući da je vaš liječnik bio prvi koji vam je stavio sve ove
gadljive kemikalije koje izazivaju ovisnost, pitajte ih za savjet kako najbolje prekinuti upotrebu ovih tvari. Ako
vaš liječnik ne želi pomoći, posjetite liječnika naturopata ili  homeopata za savjet. U mnogim slučajevima u
prošlosti sam vidio ljude koji su sami odbacili nepotrebne lijekove bez ičijeg savjeta.

Nakon početka liječenja uljem, mnogi pacijenti koji uzimaju lijekove na bazi opijata mogu trenutno prepoloviti
upotrebu ovih opasnih tvari.  U većini slučajeva,  u roku od jedne do dvije sedmice,  pacijent može potpuno
prestati uzimati ove lijekove i imat će manje simptoma ustezanja.

Ovaj lijek zaista ne želi da vas oporavi, već da dozvolite sebi da se izliječite prirodnom supstancom koja ne
šteti.  Zašto bismo mi kao ljudi dopustili drugima da nam i dalje uskraćuju upotrebu ovog lijeka? Besplatna
medicinska upotreba konoplje najvažnije je pitanje našeg vremena, a budući da toliko njih bespotrebno umire,
sve  ostale  brige  blijede  za  usporedbu.  Konoplja  je  lijek  za  mase  koje  praktički  svatko  može  uzgajati  i
proizvoditi.  Bezbroj ljudi širom svijeta proizvodi vlastite lijekove i postižu iste rezultate koje smo opisali u
našim  podacima.  Vrijeme  za  promjene  je  blizu,  molimo  vas  da  nam  se  pridružite  kako  biste  pomogli  u
okončanju patnje tolikog broja ljudi i unijeli nadu u inače beznadan svijet.

Biljka konoplje stavljena je na ovu zemlju kako bismo je svi mogli slobodno koristiti za hranu, vlakna, lijekove,
energiju i mnoge druge aplikacije. Na kraju se iz ove nevjerojatne biljke može proizvesti preko 50.000 različitih
stvari.  Kada se uklone ova nezakonita  ograničenja,  ljudi će se vratiti  na zemlju na kojoj im je mjesto. Još
jednom će doći u dodir s prirodom i postati mnogo samodostatniji. Milijuni radnih mjesta tada bi bili potrebni
za  preuzimanje  industrije  konoplje  pogodne  za  zemlju,  i  za  kratko  vrijeme  mogli  bismo imati  ekonomiju
zasnovanu na konoplji. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

„Kad sam tek počeo uzimati ulje, imao sam„ užasne “nuspojave, mora da sam pojeo pola kutije krofni !!! Ha Ha
Ha !!! Volela bih da sam imala još malo i divno sam spavala! Svaki dan sam se radovao noći kako bih mogao
zaspati. Uzeo bih malo ulja u 7:00 i zaspao oko 9:30 i spavao do 8:30. Predivno !!! ” Tom

„Ironično je što svakodnevno čujemo toliko priča o ljudima koji konzumiraju koncentrate kanabisa, bez horor
priča, bez ovisnosti, bez nuspojava ili povezanih smrti, ali lokalni zakonodavci bore se protiv uzgoja, upotrebe i
prodaje marihuane u interesu javnosti sigurnosnih briga ', što je prikrivanje njihove lojalnosti Big Pharma-u i'
Booze-Baronova financijskog podmićivanja radi ograničavanja rasta industrije kanabisa u SAD-u ... ”Raphael

“Ove nedelje sam počeo davati ulje ocu. Uznapredovali karcinom prostate koji se proširio na neka mjesta na
kostima. Do sada mnogo spava i povratio mu se apetit. Nije ništa jeo zbog radijacijske boli u grlu. Takođe, neka
njegova anksioznost se pretvorila u naizgled vesela zbivanja u njegovoj glavi!

U bolnici još uvijek uzima lijekove protiv bolova koji su korisni za akutnu bol sve dok stvari ne budu pod
kontrolom. Doktori ne znaju za ulje. Čak smo nagovijestili ideju kombiniranja ulja s lijekovima, ali liječnici su
se vratili s izmišljotinama čudovišnih nuspojava. Htio sam ih zamoliti da nam pokažu studije, ali ne želimo
ugroziti očevo oslobađanje s obzirom da smo označeni kao 'teški' za preispitivanje potrebe za prekomjernim
uzimanjem lijekova koji ga čine sve gorim i gorim.

Ne bih poželjela bolničko liječenje raka svom najvećem neprijatelju. Čuo sam horor priče, ali pretpostavljam da
sam na određenom nivou mislio da će stvari biti drugačije za tatu. Iskreno se nadam da nije kasno. ” Edmunde

- Edmunde, bili su u pravu u vezi s mogućim nuspojavama, ali one bi bile uzrokovane kemikalijama koje mu
daju, a ne uljem. Što ga prije vratite kući i napunite uljem veće su šanse. Nikad nije kasno za početak sa uljem,
samo je pitanje nije li kasno da pretekne bolest. Ali to je izravno povezano s količinom ulja koju ćete uspjeti
unijeti u njega i koliko brzo.

Ovime ne kažem da ne biste trebali slijediti protokol ili da biste trebali početi s velikim dozama. Odvedite ga
kući, slijedite protokol i nadajmo se najboljem. JB
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„Zdravo  Jindrich,  želim  podijeliti  neke  od„  nuspojava  “ulja.  Prvo  sam već  neko  vrijeme  stvarao  vlastite
proizvode, a kupovao sam ih i u dispanzeru (poput svog boljeg!), Nemam nikakvo posebno stanje ili bolest,
vjerovatno sam od 2012. progutao blizu 30 ml, pa ...

* ne mogu više piti alkohol ... jedna čaša vina i vani sam! Nisam pokušavao prestati piti, ali moje tijelo ga u
potpunosti odbacuje i zaista je lijepo biti bistre glave !!

* Šarenica mojih očiju je potpuno zelena ... nema više malih smeđih točkica tu i tamo (ako znate iridologiju, te
male točkice su znak neispravnosti organa ili čak smrti), pa bistre oči znače odlično zdravlje! 

*  Isti  efekat  za  mog  10-godišnjeg  ovčara  bistre  oči  i  puno  energije!  (Dobio  je  oko  6  doza).  Ulje  i  sve
neočekivane nuspojave !! Hvala vama i Ricku na svim vašim naporima da ovaj lijek podijelite sa svijetom.
Puno ljubavi, Estelle “

“Mogu vam reći da je moja djevojčica-pas (ovčar) imala rak mliječnih žlijezda, velike čvorove. Davao sam joj
dnevno 2 kapi prije noći. ZA 3 sedmice SVE NESTALO !!! (To je poput raka dojke kod ljudi i osjetljivo na
estrogen !!!). I to je mojoj prijateljici  spasilo život, imala je rak mjehura - Otišao. SREĆNO SREĆNO što
možete pomoći ljudima i životinjama. ” Dolly

"Sva tri svoja psa dnevno dajem po kap ulja kao prevenciju od raka nakon što su u prošlosti izgubili svakog
psa." Roger

“Prošle sedmice sam upravo pisao o povraćanju na ulje. Konačno sam prestao i još uvijek koristim istu količinu
ulja. Sad se osjećam odlično. Mislim da sam izbacivao sve farmaceutske lijekove iz svog sistema. Bilo je to
jadno iskustvo, ali detoksikacija nikada nije zabavna. ” Robin

“Ne znam sa sigurnošću, ali pretpostavljam da ste prerano uzeli previše. Postoji nešto kao što je previsoko i
može  izazvati  povraćanje  nekih  ljudi.  Znam to  iz  ličnog  iskustva.  (Upravo sam shvatila  da  zvuči  nekako
snishodljivo nisam mislila tako.) ”Tina

”Tina, i ja sam na to pomislio i imao sam mnogo pitanja zašto sam tako bolestan. Zaista vjerujem da je to bio
detoks zbog onoga što mi se dogodilo u prosincu prošle godine. Onkolog mi je rekao da sam u „završnoj fazi“
da mi je ponestalo ulja i da sam primio intravenoznu injekciju Zomete koja mi je pomogla u jačanju kostiju.
Ispostavilo se da je ulje djelovalo kao pilula protiv alergije i spasilo me od djelovanja Zomete. Izvan ulja postao
sam anoreksičan, jako sam bolovao dok mi je Zometa ulazila u kosti i povraćala, naježila se i hospitalizirana.

Od tog incidenta nisam mogao ni sjediti u indijskom stilu jer su me zglobovi i bokovi jako boljeli. Kad sam
ponovo počeo sa uljem, u početku sam bio dobro, ali sam se postepeno razbolio. Tada mi je stvarno pozlilo i
kad sam danima povraćao i jadan, dogodilo se nešto čudno, svi zglobovi su mi se očistili i nemam više bolove u
zglobovima nakon 6 mjeseci. Opet sam fleksibilan. Mogu samo vjerovati da mi je ulje izbacilo to sranje iz
zglobova koje može ostati s vama godinu dana. ” Robin

„Vrlo je važno što je moguće više ući u terminalni pacijent što je prije moguće. Većina terminalnih pacijenata
prošla je kemoterapiju/zračenje, lijekove protiv bolova itd. Pobrinite se da je pravilno napravljeno i počnite
uzimati  što je više moguće što je prije moguće,  a ja ga ne bih prestala uzimati  barem dok rak potpuno ne
nestane! ” Bonny

“Kad vam doktori kažu:„ Vi ste terminalni “, ne biste li htjeli isprobati sve što postoji? Razmislite o tome ...
Nakon takve dijagnoze, što imate za izgubiti? Imam nećakinju koja je danas živa ... zbog ovog ulja ... Trebam li
reći više? ” Carol

„To sam ja njena nećaka. Zaista je uspjelo. ” Joanne

„Uradio sam polumaraton, prikupio sam 5000 dolara za istraživanje raka. Nisam ni znala da već postoji jebeni
lijek i da mi ga nisu dali. Dvaput su mi dali jako jaku kemoterapiju. Uništili su mi jetru; uništili su mi bubrege.
Poslali su me kući da umrem u aprilu prošle godine. Rekli su da neću živjeti šest sedmica. I evo me danas, još
sam živ, jer sam otkrio kako da napravim svoj lijek kako bih danas mogao biti ovdje.
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Moramo svima reći o ovom lijeku. Svi moraju znati: postoje stvarni medicinski proizvodi od marihuane koji će
vam pomoći da živite i pomoći vašim prijateljima u životu koji imaju rak. Svi moraju znati:  niko ne mora
umrijeti od raka. Lijek postoji, lijek je uvijek postojao. Oni samo ... Big Pharma nam to ne dopušta. Kako se
usuđuju ?! Istraživanje raka je industrija vrijedna više milijardi dolara ... I što rade? Ubijaju ljude poput mene
svojim drogama. To je sranje! Postoji lek! Ulje Phoenix Tears radi! Reci svima. Molim vas! ” Joanne

“Zdravo, vjerujem u ulje i trenutno ga koristim za svoju majku koja ima rak, ali imam pitanje, kažete da biste
trebali konzumirati 2 unce u tri mjeseca, ali moja mama je vrlo slaba zbog bolesti i uzeto samo kao unca i
uskoro će ispuniti tri mjeseca, ali još uvijek uzimam, i želim znati je li isti učinak, jer ste rekli da bi trebao biti
za tri mjeseca. Odgovorite mi na poruku jer sam zabrinut. ” Esmeralda

“Ne brini previše o tome koliko je do sada uzela. Pokušajte je natjerati da pojede još malo. Recite joj da pojede
veći komad nego što je ikad prije jela, kad bude spavala noću, malo po malo moći će jesti više. Pobrinite se da
noću pojede veću dozu i brže će izgraditi toleranciju. Moj tata je isto radio prva tri mjeseca. Trebalo mu je dosta
vremena prije nego što je mogao pojesti više od pola grama dnevno, a rak je nestajao čak i kad je jedva jeo 1/4
grama dnevno-(tumor se smanjivao). Sada ima oko gram dnevno, a pojeo je više od sto grama u 10 mjeseci.
Sretno!" Jose

Zamjena lijekova

“S mojim iskustvom s uljem, ja lično ne znam niti jedan farmaceutski lijek koji bih bio voljan koristiti. Imam
nekoliko razloga za to, ali glavni je da oni nisu potrebni. Vaše telo može da obradi samo ono što su vaši preci
jeli; nije spremna za obradu kemikalija bilo koje vrste i konzumiranje kemikalija na kraju će izazvati probleme.
Oni mogu pomoći u stanju u kojem se sada nalazite, ali ćete naknadu platiti kasnije. Ulje rezonira s ljudskom
DNK i pomaže u regeneraciji i pomlađivanju stanica u cijelom tijelu. Ulje djeluje selektivno i napada sve što je
nezdravo u vašem tijelu. Osim toga, ulje ne proizvodi štetne nuspojave. Uz malo pretjerivanja, volimo reći da su
jedini nuspojave korištenja ulja san, sreća i zdravlje. Ne može se reći da pacijent neće doživjeti neobična stanja
tijela i uma, posebno ako uzme više ulja nego što je navikao. Ali čak i ako to učine, ako koriste visokokvalitetno
ulje  od konoplje,  jednostavno će otići  malo odspavati  i  odspavati.  Nema smisla pokušavati  se boriti  protiv
učinaka ulja, najbolje je jednostavno pustiti ga da djeluje i teći s njim. “JB

„U redu, pa moram ovo podijeliti. Nabavio sam ulje od prijatelja iz druge države. Prvo što sam uzela bilo je iz
dispanzera i imala sam osjećaj da nije ono što bi trebalo biti. Uzela sam prilično dobru dozu svakih nekoliko sati
i činilo se da ne radi puno. Kad sam jučer od prijatelja dobio stvari, zaključio sam da mogu uzeti istu količinu
kao što sam bio u ambulanti. Dečko, pogrešio sam! Ne šalite se kad kažete počnite polako! Kada imate prave
stvari, to je definitivno moćno! Nažalost, uopće nisam imao dobro iskustvo, veliku paranoju i nisam mogao
spavati cijelu noć. Moj sin je zapravo morao doći i "čuvati me"! Danas sam jako umoran i još uvijek osjećam
posljedice  pa  vjerojatno  neću  uzeti  ništa  danas,  a  ako  to  učinim,  bit  će  manje  od  pola  zrna  pirinča!
Pretpostavljam da sa dobre strane jutros nemam bolove.

- Casey, lol. U novoj seriji vjerojatno postoji neka sativa, pa pokušajte nabaviti drugu. Ulje proizvedeno od
onoga što preporučujemo ne čini to. Probao bih novu seriju ili pola od onoga što ste uzeli. Nekad se nekome
mogu javiti ovi neugodni osjećaji, ali jednom kad naučite kako se nositi s tim, to ne predstavlja veliki problem,
što vaša dadilja vjerojatno može potvrditi.

Ali opet, kao što sam rekao, vjerovatno postoji neka energična sativa u ulju. Ali možda ima bolje efekte protiv
bolova od prethodnog ulja. Pokušajte uzeti manje i vidjeti kako to funkcionira. Ako vam se ni drugi put ne
sviđa, dajte ga sinu u rekreacijske svrhe ili ga upotrijebite lokalno (za ljepotu itd.) I neka vam nabavi nešto
snažnije i umirujuće sredstvo koje će biti u skladu sa zahtjevima navedenim u našim "Upute." Sve najbolje, JB

“Djeluje na sve vrste bolesti i bolesti. Ako ga uzimate, pripazite na nivoe kalijuma jer kod nekih ljudi izgleda da
opadaju. Za sve koji imaju problema s bubrezima, jetrom i srcem, potražite dodatke žljezda u kombinaciji s
RSO i q10 za regenerativne učinke. ” Matthew
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“Samo kanabinoidi reguliraju ćelije. Većina masti/supstanci za rane su dezinficijensi i samo pokušavaju stvoriti
idealnu situaciju da tijelo zacijeli. Kanabinoidi su antibakterijski / antifungalni / antivirusni itd. Itd. I reguliraju
stanice tako da se ružno oštećene ćelije reguliraju, a ne popravljaju i kopiraju do pola. Drugim riječima, manja
je vjerojatnost da ćete imati ožiljke od korištenja kanabinoida na ranama jer su stanice regulirane sljedećom
logikom:

Jesam li malo oštećen? - Da = Autofagija za recikliranje/popravak ćelije. Da li sam mnogo oštećen? - Da =
Programirana ćelijska smrt (apoptoza)

Jesam li istekao rok upotrebe? - Da = Programirana ćelijska smrt (apoptoza)

Da li  sam izuzetno oštećen?  Da = Nekroza.  Kad je  oštećenje  toliko ozbiljno,  osim ako se kanabinoidi  ne
primijene na to područje, endogeni kanabinoidi u krvi obično neće uspjeti doprijeti do stanica i regulirati ih, što
će rezultirati trulim mesom / nekrozom.

Rak obično nastaje zbog oštećene ćelije koja ostaje neregulirana jer njeni CB receptori ne funkcioniraju zbog
oštećenja.

Tvari za koje se zna da izazivaju rak obično su tvari koje sporo izlaze iz tijela i uzrokuju stalno oštećenje stanica
tijekom cijelog putovanja.

Što se češće oštećuju ćelije, veća je šansa da će postojati bez funkcionalnih CB receptora. " Scott

Liječenje raka uljem

Sudeći prema zapažanjima o broju pacijenata koje ste liječili, je li ulje učinkovito za sve vrste raka ili ste 
svjesni bilo koje vrste raka kod koje neće pomoći?

“Ulje je efikasno u liječenju svih vrsta karcinoma kože i koliko ja znam, isto vrijedi i za unutrašnje karcinome i
druga  medicinska  stanja.  Nakon  višegodišnjeg  iskustva  u  radu  sa  pacijentima  koji  su  patili  od  svih  vrsta
medicinskih problema. Iskreno mogu reći da ne znam nijedno stanje za koje ulje nije učinkovit tretman.

Čini se da visokokvalitetno ulje konoplje, kada se pravi i koristi prema mojim uputama, djeluje na sve vrste raka
i nisam svjestan nijedne vrste raka koju ne bi bilo efikasno liječiti. Prije nekog vremena čuo sam za studiju u
kojoj  se  tvrdilo  da  THC može uzrokovati  određenu vrstu  raka,  ali  mislim da  je  ovo bila  samo još  jedna
propaganda koja se bavila kako bi spriječila javnost da sazna istinu. Mogu samo reći da ova studija mora biti
pogrešna i sada ću objasniti zašto sam došao do ovog zaključka.

Jednostavno rečeno, većina istraživanja nam govori da je rak samo mutirajuće stanice kojima je dopušteno
umnožavanje zbog temeljnog problema prisutnog u tijelu pacijenta. THC ubija ćelije koje mutiraju. Dakle, kako
THC može proizvesti upravo one ćelije koje toliko dobro uništava?

Ako tražite tretmane koji mogu uzrokovati rak, ne tražite dalje od kemoterapije i zračenja. Oba ova takozvana
„liječenja“ vrlo su kancerogena, pa, drugim riječima, mogu i uzrokuju rak. Čak i CT skeniranje izlaže tijelo
velikoj dozi zračenja. Zračenje uzrokuje mutiranje stanica, a to je ono što nam je svima rečeno da je rak, ćelije
koje mutiraju. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Može li se ulje koristiti zajedno s kemoterapijom i zračenjem?

“Kad mi  pacijenti  postave  ovo pitanje,  kažem im da bi  se  ulje  moglo  koristiti  zajedno s  kemoterapijom i
zračenjem. Nema sumnje da bi upotreba ovog ulja bila vrlo korisna i dala bi im veće šanse da prežive posljedice
koje takvi tretmani izazivaju. Ipak, zašto bi neko pri zdravoj pameti uopće razmišljao o uzimanju kemoterapije i
zračenja?
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Hemoterapija  i  zračenje  ne liječe  rak,  već ga uzrokuju,  a  u  prošlosti  sam odbijao  davati  ulje  ljudima koji
planiraju takve takozvane tretmane. Zašto bih trebao riskirati odlazak u zatvor za proizvodnju ulja za nekoga
tko  planira  poduzimati  ovakve  tretmane  iz  medicinskog  sistema?  Ako  osoba  odluči  uzeti  kemoterapiju  ili
zračenje, to je svakako njen izbor. Ali iz moje perspektive osjećam da bi bilo glupo s moje strane pružiti lijek,
ako ti pojedinci toliko namjeravaju dopustiti medicinskom sistemu da ih otruje. To je kao davanje protuotrova
dok se pumpa otrov u vene pacijenta.

U prošlosti sam davao ovaj lijek pacijentima koji žele učinkovit tretman koji ne šteti i daje im vrlo dobre šanse
za preživljavanje.  Ali  smatram da većina onoga što medicinski  sistem pruža više govori  o ubistvu nego o
medicini. To je razlog zašto ljudima sa ozbiljnim zdravstvenim stanjima govorim da uzmu ulje i da se drže dalje
od medicinskog sistema i svojih ljekara.

Osim ako se medicinski radnici ne počnu racionalno ponašati prema liječenju raka, vjerujem da je bolje da
pacijent uopće ne traži njihov savjet. Ono što medicinski sistem pruža na kraju obično nanosi mnogo više štete
nego koristi i umanjuje pacijentove šanse za preživljavanje. Oštećenja uzrokovana i ostavljena kemoterapijom i
zračenjem u većini će slučajeva uzrokovati smrt pacijenta, osim ako ne progutaju velike količine ulja kako bi se
detoksicirali. Velika većina ljudi koji uzimaju kemoterapiju i zračenje umiru od posljedica koje ovi tretmani
izazivaju, a ne od raka zbog kojeg su se liječili.

Kao što sam rekao, iz mog iskustva, čini se da ulje djeluje na sve vrste raka, ali imao sam nekoliko ljudi koji su
započeli liječenje, a zatim ga odbili uzeti. Ne mogu objasniti njihovo ponašanje osim reći da na kraju izgleda da
nisu bili voljni raskinuti sa medicinskim sistemom. Bilo je samo nekoliko njih koji su to učinili i, koliko ja
znam, na kraju su svi ti pacijenti umrli. Volio bih kada bih mogao objasniti zašto ljudi rade stvari koje rade i
zašto su tako nepromišljeni u svom životu. Ali osim ako nisu voljni obrazovati se o tome šta im medicinski
sistem sprema, očekujem da će se to nastaviti. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Stopa uspjeha pacijenata oboljelih od raka?

“Kad mi ljudi dođu s dijagnozom karcinoma, a odbili su uzeti kemoterapiju ili zračenje, gotovo je sigurno da se
mogu izliječiti ako nisu sačekali dok ne dođu pred smrt kako bi započeli liječenje, ili odbiju progutati ulje na
pravilan način.

Rak se čak može preokrenuti u otprilike 75% onih koji su teško oštećeni u medicinskom sistemu ako pravilno
provode tretman uljem. Međutim,  postoji  oko 1 od 4 koji  su toliko teško oštećeni  da se najbolje  čemu se
možemo nadati je pružiti im mnogo bolji kvalitet života dok su još s nama. Ali za pacijente u ovoj situaciji unos
ulja i dalje ima smisla, jer će im to uvelike olakšati patnju i često će živjeti mnogo dulje nego što se očekivalo.

Čak i ako možete izliječiti rak, na kraju će oštećenja uzrokovana kemoterapijom i zračenjem često dovesti do
smrti pacijenta, osim ako se nanesena šteta ne može popraviti. Ove osobe ne umiru od raka; oni zapravo umiru
od takozvanih “medicinskih tretmana” koje su dobili od medicinskog sistema. Kao što vidite, ulje od konoplje
ima nevjerovatnu uspješnost,  posebno ako nema liječnika.  Ali  ako bi  se  medicinski  sistem počeo ponašati
racionalno i koristiti ovaj lijek kako treba, mislim da bi se stope preživljavanja mogle još više povećati.

Koliko ljudi koje poznajete su se izliječili uljem?

Od 2003. isporučio sam ovo ulje za otprilike 5000 ljudi koji su patili  od svih vrsta medicinskih problema.
Mnogi od ovih pacijenata  imali  su nekoliko medicinskih  problema koji  su zahtijevali  pažnju,  ali  većina  je
stavljena pod kontrolu ili izliječena upotrebom ovog ulja. Zbog nezakonitog statusa ovog lijeka nisam vodio
evidenciju, ali sa sigurnošću se može reći da sam vidio stotine ljudi izliječenih od vanjskog i unutrašnjeg raka,
plus veliki broj drugih stanja.

Osim toga, svake sedmice primam veliki broj e-poruka iz cijelog svijeta koje mi govore koliko je ovo ulje
pomoglo  pacijentima  u  dalekim  zemljama.  Kad  smo  upute  stavili  na  svoju  web  stranicu  i  predstavili
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dokumentarni  film  „Bježite  od  lijeka“,  objašnjavajući  pojedincima  svugdje  kako  se  mogu  izliječiti,  to  je
izazvalo veliku pažnju i mnogi su koristili ove informacije kako bi pomogli onima kojima je potrebna lijek to je
uspjelo. Budući da je ovo ulje tako lako proizvesti, već je neiscrpan broj ljudi širom svijeta iskusio njegove
prednosti i nadam se da ćemo u skoroj budućnosti svi imati slobodu da učinimo isto. ” Rick Simpson, konoplja:
najljekovitija biljka

Je li ikada prekasno za početak korištenja ulja?

“Nikad  nije  kasno  za  početak  korištenja  ovog  nevjerojatnog  lijeka.  Čak  i  ljudi  koji  su  teško  oštećeni
medicinskim sistemom i dalje imaju dobre šanse za oporavak. Imali smo jednog gospodina sa rakom pluća koji
je bio u bolnici i doktori su mu dali dvadeset četiri sata života. Uprkos protivljenju medicinskog sistema, sin mu
je dao veliku dozu ulja i već sljedećeg dana napustio je bolnicu. Petnaestak mjeseci kasnije, ovaj 83-godišnji
veteran je ipak umro, ali ne od raka pluća, preminuo je zbog već postojećeg srčanog oboljenja koje je godinama
patio. Tokom dodatnih mjeseci koje je proživio, uživao je u dobrom kvalitetu života i umro je u snu bez boli.
Nije li to bolje od smrti u bolnici, utapanja vlastite tekućine od raka pluća?

Postigli  smo sjajne rezultate  u liječenju  onih koji  su u četvrtoj  fazi  raka i  od njih se nije  očekivalo  da će
preživjeti.  Naravno, nismo ih mogli  sve spasiti,  ali  jedno je sigurno, uštedjeli  smo mnogo više nego što je
medicinski sistem mogao s njihovim ludim tretmanima i mračnom stopom preživljavanja. Kao što sam ranije
rekao, ovo ulje je učinkovito u liječenju svih vrsta raka, ali rezultati koje sam često svjedočio kod onih koji su
bolovali od raka pluća i leukemije bili su zaista zapanjujući. Često ove vrste raka vrlo dramatično reagiraju na
liječenje uljem i nije neuobičajeno da pacijenti svakodnevno vide poboljšanja u svom stanju.

Uvijek ohrabrujem one koji uzimaju ulje da ga što prije unesu u svoj sistem. Ideja je da brže mogu unijeti ulje
napunjeno THC-om u svoje tijelo, brže će izliječiti svoj rak i druga stanja. To će osigurati da pacijent ima
mnogo veće šanse za preživljavanje, ali ipak neće biti povrijeđen.

Govorim svima sa ozbiljnim stanjima opasnim po život: "Ulje će vam spasiti život ili će vam olakšati izlaz."
Čak i ako je pacijent preminuo, učinit će to dostojanstveno, a učinci svih tih užasnih lijekova protiv bolova
mogu se izbjeći. Naš cilj je spasiti što više možemo, ali za one kojima nije potrebna pomoć, još uvijek je lijepo
znati da neće morati proći kroz bolnu mučnu smrt, kao što drugi s istim stanjima moraju izdržati u bolnicama. ”
Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Je li neke ljude teže izliječiti od drugih?

“Ljudi koje je najteže izliječiti su oni koji su dopustili da ih medicinski sistem ozbiljno ošteti. I kemoterapija i
zračenje su i kancerogeni tretmani, drugim riječima izazivaju rak. Ako pacijent može preživjeti ove takozvane
tretmane, može doći do smanjenja veličine tumora. Ali na kraju ti tretmani otrovaju tijelo toliko da ostaju bez
imunološkog sistema koji bi ih zaštitio. Ovo zajedno s učincima samih tretmana koji izazivaju rak pomaže u
širenju raka na druga mjesta u tijelu.

Budući da pacijent više nema imunološki sustav koji pravilno funkcionira kako bi ga zaštitio, sada se više ne
može obraniti od mnogih medicinskih problema koji mogu dovesti do njegove smrti. Svaka razumna osoba ne
bi  trebala  imati  problema s  razumijevanjem zašto  tretmani  koje  pruža  medicinski  sistem ne  djeluju.  Ipak,
doktori  nam i  dalje  govore da ne postoje  drugi  dostupni  oblici  efikasnog liječenja.  Pretpostavljam da ovo
dokazuje  da  ako platite  liječnicima  i  drugim stručnjacima  dovoljno  novca  da  nešto  ne  razumiju,  u  većini
slučajeva oni to rado prihvate.

Moram  spomenuti  i  činjenicu  da  prilično  često  pacijenti  već  uzimaju  lijekove  koji  blokiraju  njihove
kanabinoidne receptore ili ometaju funkciju endokanabinoidnog sistema. Takvi lijekovi uključuju Remonabant,
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Surinabant,  Taranabant  i  Ibipenabant,  da spomenemo samo neke.  Budući  da su ljekari  prepisali  ove tvari,
smatram  da  je  to  nešto  o  čemu  bi  trebalo  razgovarati  s  njima.  Ovo  je  jedan  od  razloga  zašto  govorim
pacijentima  da  što  prije  prestanu  s  kemijskim  lijekovima.  Ako  je  funkcija  vaših  kanabinoidnih  receptora
oslabljena, takve ljude čini mnogo težim ili nemogućim za liječenje.

Čini se da mnogi pojedinci danas misle da moć našeg uma ima mnogo veze s oporavkom od teških bolesti.
Često su sigurni da su pozitivan stav i čvrsto vjerovanje u liječenje koje se koristi vrlo važno kada je u pitanju
izlječenje. Ali većina onih koji su mi došli nisu vjerovali kada su počeli s liječenjem da bi ovo ulje imalo koristi.
Dakle, iako se slažem da bi moć pozitivnog razmišljanja mogla biti od pomoći, činilo se da bi velika većina
onih koje sam liječila mogla sasvim lijepo izliječiti bez toga.

Sklon sam uspješnom gledanju na ozdravljenje kao na više povezano s primjenom odgovarajućih lijekova, a ne
na stanje pacijentovog uma. Očekujem da će se mnogi koji vjeruju u ovu new age retoriku složiti s tim, ali
nemam  razloga  izvrtati  činjenice  o  onome  čemu  sam  svjedočio.  Osim  toga,  naši  kućni  ljubimci  i  drugi
životinjski svijet imaju kanabinoidne receptore u tijelu, pa i oni mogu imati koristi od djelovanja ovog ulja.
Liječio sam mnoge životinje i iako su neka od ovih stvorenja bila prilično inteligentna, siguran sam da čuda
koja  je  ovo  ulje  proizvelo  nemaju  nikakve  veze  s  pozitivnim  razmišljanjem.  ”  Rick  Simpson,  konoplja:
najljekovitija biljka

Leukemija

“Ako nekoga ko ima leukemiju liječite  konopljinim uljem, to često daje rezultate  vrlo brzo.  Leukemija  je,
prema mom iskustvu, jedan od najlakših izlječivih karcinoma unutarnjih organa, a primjenom ovog ulja vidjeli
smo spektakularne rezultate. Prvo mjesto THC -a zauzima nakon ulaska u tijelo izravno u krvotok. Ako je rak
prisutan u krvi, vjerojatno neće biti dugo prisutan. Vidio sam da se broj bijelih krvnih zrnaca u onih koji pate od
leukemije dramatično smanjio u dva dana i po mom mišljenju, osjećam da nema boljeg liječenja za one koji
pate od ovog stanja. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Liječenje raka kože

„Ako se ulje pravilno proizvodi, definitivno će djelovati na liječenje raka kože i obično je potrebna samo mala
količina ulja da bi se ispunio zadatak. Nanesite ulje na područje koje uzrokuje problem i prekrijte ga zavojem,
zatim ponovno nanesite svježe ulje i novi zavoj svaka tri ili četiri dana i rak bi uskoro trebao nestati.

Uvijek govorim pacijentima da nastave liječenje sve dok rak ne nestane, a zatim da nastave tretirati to područje
još oko dvije sedmice, kao da je rak još uvijek tu. Na taj način ćete osigurati da su sve stanice raka mrtve i
nikada nisam vidio povratak raka kože ako se pridržavate mojih uputa.

Ako imate karcinom kože već duže vrijeme i rak je dobro uspostavljen, može proći neko vrijeme da se izliječi,
ali obično čak i u prilično teškim slučajevima, rak kože će nestati za manje od mjesec dana. U ekstremnom
slučaju, može potrajati duže, ali ako je tako, onda nastavite s tretmanom dok se potpuno ne izliječi. Mnogi ljudi
mogu izliječiti rak kože u kratkom roku, ali sve ovisi o vašoj stopi zacjeljivanja i koliko je rak duboko usađen.

Koliko je ljudi izliječilo rak kože pomoću vašeg ulja od konoplje?

Nabavio sam ulje stotinama ljudi sa rakom kože. Obično u roku od tri sedmice rak nestane i ostaje samo zdrava
ružičasta  koža.  Zaista  vam ne  mogu dati  procjenu koliko  je  pacijenata  koristilo  moju  metodu liječenja  za
liječenje takvih karcinoma. Ipak, budući da je to postalo toliko poznato, očekujem da će se do sada stotine
hiljada, ako ne i milioni, širom svijeta izliječiti od ovog stanja na ovaj način.
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Možete li uporediti ovaj tretman sa standardnim procedurama?

Nema usporedbe između liječenja karcinoma kože konopljinim uljem i onoga što medicinski sistem naziva
pravilnim liječenjem. Često se izvodi operacija, a ponekad su uspješni u uklanjanju svih prisutnih stanica raka.
Ali sudeći prema onima koje sam sreo, koji su se morali vraćati uvijek iznova kako bi mi to uklonili, rekao bih
da  je  to  prilično  rijetko.  U previše  slučajeva,  pacijenti  se  moraju  vratiti  svojim liječnicima  kako bi  se  te
operacije ponavljale uvijek iznova.

Čak i kada se ove operacije izvode nekoliko puta, medicinski sistem često ne uspijeva iskorijeniti problem.
Ljekari  koriste i  druge tretmane za rak kože,  poput tekućeg dušika i  krema koje sadrže kemoterapiju.  Ovi
tretmani su obično bolni i, u mnogim slučajevima, rak se samo vraća i ima tendenciju da se pogorša.

Kad se ulje konoplje koristi za liječenje raka kože, ubija samo mutirajuće stanice raka i stanje se obično brzo
zacjeljuje. Ovaj bezopasni učinkovit tretman ne nanosi štetu zdravim stanicama i iz mog iskustva vjerujem da je
to  daleko  najrazumniji  način  liječenja  ovog  stanja.  Poređenja  radi,  metode  koje  koristi  medicinski  sistem
najmanje su neugodne i ne morate brinuti o infekcijama ili drugim komplikacijama kada se ulje koristi. ” Rick
Simpson, konoplja: najljekovitija biljka
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Ulje protiv kemoterapije

Koje su glavne prednosti ovog tretmana u usporedbi s kemoterapijom, zračenjem ili drugim kemijskim 
lijekovima?

“Ulje od konoplje ima tri glavne prednosti u odnosu na takozvane konvencionalne tretmane. Prvo, ulje konoplje
ne šteti,  drugo, djeluje,  i  treće,  ne ubija  pacijenta.  Kemoterapija,  zračenje i  drugi  otrovni kemijski  lijekovi
nanose veliku štetu tijelu i, u previše slučajeva, smanjuju naše šanse za preživljavanje. Osim toga, pacijenti koji
podnose takve tretmane često završe s drugim medicinskim problemima uzrokovanim samim tim liječenjem.

Ne mogu zaista uporediti lijekove od konoplje sa onim što medicinski sistem pruža, jer ne smatram lijekovima
ono što nam daju. Hemijski lijekovi su toksični za jetru. Što bi bilo kome trebalo biti jasno da takve kemikalije
ne bi trebale biti u našim tijelima, jer su otrovne i predstavljaju opasnost za pacijenta.

I kemoterapija i zračenje su kancerogeni, što znači da ovi tretmani nisu samo otrovni, već mogu uzrokovati i
rak. Često se veličina tumora može smanjiti primjenom kemoterapije ili zračenja, ali u velikom broju slučajeva
jednostavno dopušta širenje raka. Zbog kancerogenih učinaka takvih tretmana i njihove otrovne prirode, oni
uništavaju  vaš  imunološki  sustav  kada  vam  je  najpotrebniji.  Po  mom  mišljenju,  smiješno  je  nazivati  
kemoterapiju ili zračenje liječenjem raka ili bilo kojeg drugog stanja, kada se očito uopće ne bi trebali koristiti.

Može li upotreba ulja zamijeniti radioterapiju?

Izraz radioterapija zvuči prilično benigno. Čini se da pacijent mora samo slušati muziku na radiju i ozdravit će.
Naravno, kako većina nas već zna, to je daleko od onoga što se zaista događa, pa nazovimo to kako je to zaista
radijacijska terapija.

Mislim da terapija zračenjem nije ništa bolja od kemoterapije, jer su oba ova tretmana otrovna i uzrokuju rak.
Lijekovi od konoplje trebali bi biti prva linija obrane od raka i svih drugih bolesti, a ne tretmani koji bi mogli
uzrokovati našu smrt ili pogoršati naše stanje.

Koliko vidim, dopustiti  medicinskom sistemu da učini tako razorne stvari po naše tijelo samo je brži način
umiranja. Za neke, kemoterapija i zračenje djeluju kao taktika odgađanja, ali na kraju je šteta koju ovi tretmani
nanose vašem tijelu užasna. Ako ste neko ko je proživeo takve tretmane i njihove trajne efekte, prebrojte svoje
srećne zvezde jer velika većina nema takvu sreću. Osim toga, želim upozoriti ljude da je najbolje kloniti se CT -
a i sličnih stvari, jer oni također izlažu pacijente velikoj dozi zračenja koja opet može uzrokovati rak ili druge
zdravstvene probleme.

Ulje konoplje nije otrovno za tijelo, a kada se koristi za liječenje raka ili bilo koje druge bolesti, ne šteti zdravim
stanicama. Nakon uzimanja ulja od konoplje, pacijenta dovodi u vrlo opušteno stanje kako bi se onda mogli više
odmoriti i spavati, što potiče ozdravljenje.

S moga gledišta, nema usporedbe između kemijskih lijekova i ulja konoplje. Hemikalije i otrovi nanose štetu i
utječu na vaše blagostanje; mogu imati i ozbiljne nuspojave, pa čak mogu dovesti i do smrti. Konopljino ulje je
bezopasno i potiče dobro zdravlje i brzo ozdravljenje. Volim reći da ova tvar promiče život i iz mog iskustva s
njezinom uporabom mogu zaista izvijestiti da je to tako.

Biste li opisali kako THC djeluje na stanice raka u odnosu na zdrave stanice?

Prije  svega,  THC  ne  šteti  zdravim  stanicama,  ali  može  imati  razorne  učinke  na  stanice  koje  su  postale
kancerogene. Većina pojedinaca nema dovoljno znanja o ponašanju ovih stanica, ali u stvarnosti stanice raka
pokušavaju počiniti  samoubojstvo,  što je  dobro dokumentirana činjenica.  Ali  ako je naš imunološki  sistem
postao ugrožen, ne možemo proizvesti dovoljno prirodnih kanabinoida da zaustavimo njihov rast. Kad stanice
postanu  kancerogene,  one  zapravo  proizvode  više  kanabinoidnih  receptora,  što  omogućuje  lakši  ulazak
prirodnih kanabinoida koje naša tijela proizvode. Ti isti receptori će također prihvatiti kanabinoide poput THC -

52



LIJEK ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

a koje proizvodi biljka konoplje, a to može biti od velike koristi za pacijenta. Dakle, ako vaše tijelo ne proizvodi
dovoljno ovih prirodnih tvari da zaustavi rast raka,

Unošenjem konopljinog ulja,  ono osigurava ove kanabinoide u izobilju,  a zatim se bolest  može staviti  pod
kontrolu i izliječiti. Naše tijelo proizvodi ćelije raka svaki dan, tako da u suštini svi imamo rak, ali ako naš
imunološki sistem funkcionira ispravno, te ćelije predstavljaju malu ili nikakvu opasnost po našu dobrobit. Kad
naš imunološki sistem postane oslabljen, karcinom će često pokazati svoju prisutnost. Ali ako je osoba dovoljno
mudra da unese ulje konoplje kako bi ojačala svoj imunološki sistem umjesto odlaska u medicinski sistem,
njegovo prisustvo neće se dugo osjećati.

Proučavali  smo istraživačke  radove  na  tu  temu  i  sada  ću  vam dati  znanstveno  objašnjenje  zašto  je  THC
učinkovit u liječenju raka. Kada se ulje konoplje unese kao lijek protiv raka, THC u ulju uzrokuje nakupljanje
molekula masti koji se naziva ceramid. Kad ceramid dođe u dodir s stanicama raka, uzrokuje programiranu
ćelijsku  smrt,  a  pritom  ne  šteti  zdravim  stanicama.  Ovo  je  način  na  koji  je  to  objašnjeno  u  naučnim
istraživanjima koja smo proučavali, ali nikad nisam prestao tražiti druga objašnjenja.

Uz pomoć divne dame po imenu Batya Stark razvila sam novu teoriju koja uključuje našu pinealnu žlijezdu i
melatonin  koji  proizvodi.  Fluor  i  mnoge kemikalije  koje nam liječnici  pružaju,  plus  druge stvari  s  kojima
dolazimo  u  kontakt,  često  narušavaju  sposobnost  epifize  da  proizvodi  melatonin.  Melatonin  je  najveći
antioksidans  poznat čovjeku i  putuje  do svake ćelije  našeg tijela.  Epifiza i  melatonin  koji  proizvodi  mogu
odigrati  vrlo  dramatičnu ulogu u održavanju  dobrog zdravlja  i  zaista  imaju  mnogo veze  s  našim ukupnim
osjećajem dobrobiti.

S oslabljenom funkcijom pinealne žlijezde, njezina sposobnost proizvodnje melatonina uvelike je smanjena.
Utvrđeno je da se starenjem smanjuje nivo melatonina i osjećam da bi to smanjenje moglo utjecati i na razvoj
raka. Naučno je dokazano da samo pušenje konoplje može značajno povećati razinu melatonina. Možda je ovo
jedan od razloga zašto pojedinci koji puše konoplju imaju nižu stopu raka od onih koji to ne čine. Sada samo
pomislite što bi unošenje sirovog neizgorjelog ulja moglo pomoći vašem nivou melatonina.

Koliko  ja  mogu  razumjeti,  kanabinoidi  u  ulju  izazivaju  preopterećenje  pinealne  žlijezde,  a  zatim  se  nivo
melatonina naglo povećava. To je, barem djelomično, ono što mislimo da uzrokuje divan učinak koji ovaj lijek
ima na toliko stanja, uključujući rak. Ako epifiza proizvodi velike količine melatonina, to ne šteti tijelu, ali
može imati razoran učinak na bolest od koje pacijent boluje. Kad razina melatonina ostane visoka, bolest ili
bolest koja je mučila pacijenta često se može staviti pod kontrolu ili čak potpuno izliječiti. U stvarnosti ja nisam
liječnik niti imam potrebne kvalifikacije da to postanem, ali ipak smatram da bismo trebali ostaviti svoj um
otvorenim za druga objašnjenja. Ako sam u pravu o važnosti melatonina, onda bi nam to moglo dati novi način
gledanja na kontrolu bolesti i moglo bi nam pomoći da objasnimo efekte protiv starenja koje proizvodi ovaj
lijek. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Svedočanstva o raku

Moto: Čini se da se spontana remisija raka iznenađujuće često događa u prisutnosti ulja kanabisa

“Prijatelj  ima  rak  kostiju.  Prošle  sedmice  sam tek  počeo  piti  ulje,  bol  je  nestao,  osjeća  se  bolje.  Doktori
onkologije su šokirani. ” Joe

“Jučer malo sjajnih vijesti.  Čovjek kojeg smo upravo dali  je podnio svog doktora kad je nekoliko sedmica
kasnije otkriveno da su mu tumori u plućima nestali, kao i onaj na jetri koji se smanjio samo na jedno mjesto.
Jedna mala cev! Nekoliko nas je u pokretu i svi su dobro. Nadam se da su stvari dobre. Phoenix Tears je živ i
zdrav. ” Chris

“Ažuriranje - Moj 81 -godišnji prijatelj prošao je zajedno sa 3 tumora od karcinoma pločastih stanica lica (rak
kože). Nisu imali šanse protiv najboljih svjetskih lijekova. Pet tjedana na ulju i osjeća se bolje nego što je imao
u 15 godina. Vratio mu se apetit! On dobija bitku !!! Dobivamo bitku! Jose
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Steve: Je li unosio ulje i koristio ga lokalno?
Jose: Oboje
Steve: Fantastično Nije li nevjerovatno znati da možemo promijeniti nečiji život na takav način
Jose: Počeo je 2 tjedna trljati obraz 68% THC -a pomiješan s maslinovim uljem i kokosovim uljem prije nego 
što se pojavilo. Također ga uzima bez maslinovog ulja nakon što ga utrlja po unutrašnjoj strani obraza.
Jose: Jučer me nazvao njegov doktor i rekao mi da ima i rak kože i da bi htio malo ulja da proba na sebi.
Steve: To je fantastična vijest o tome da liječnik traži pomoć. Bravo prijatelju !!!! I drago mi je da se vaš 81 -
godišnji prijatelj vratio uživanju u životu.
Jose: Da, zaista je nevjerojatno! Dr P, zvat ćemo ga, poznati je autor nekoliko knjiga i veliki iscjelitelj 
naturopata i doktor medicine. U zadnje dvije sedmice uputio je 5 svojih pacijenata k meni. Svi pacijenti sa 
terminalnim rakom. "

“Prije dvije sedmice dala sam još jednom svom pacijentu/prijatelju od raka kože/grla/prijatelju neko ljekovito
ulje za unos i lokalnu upotrebu, zajedno s malo kokosovog ulja. U utorak mi je rekao da mu se koža na obrazu
otvorila i da je tumor otkriven. Rekla sam mu da nastavi primjenjivati ulje, ali bez kokosovog ulja, samo čisto
ljekovito ulje. On je direktno stavio ljekovito ulje na otkriveni tumor i rekao je: „Kvrga koja je virila nestala je
sljedećeg dana. Počeo se cijediti nekoliko minuta nakon što ste ga utrljali. Iscurilo je - ulje je izvuklo rak kao
melem. ” Tumor raka je bio tu, sada ga nema ... Dvije sedmice !!! ” Jose

“Član porodice je imao tumor veličine golfa za rak grla u roku od 48 sati nakon što je ulje izbacilo tumore na
kojima radi. To je dokumentovano. Pomaže i kod ženskih problema. Nikome nije stalo da nađe lijekove ili
pomoć za to, samo daje sintetičke konjske hormone i onda se pita zašto žene polude. " Debra

„Zdravo,  Rick Simpson i  Jindrich Bayer,  htio  sam podijeliti  neke vrlo SREĆNE SREĆNE vijesti.  Mamini
pregledi pokazali su "mjerljivo" smanjenje veličine SVIH tumora u jetri i gušterači. Takođe, tumor na njenom
pluću je sada POTPUNO, 100% NESTAO !!!

Mnogo je zahvalnosti koje možete obići, ali osoba broj jedan koja zaslužuje najviše ljubavi je Rick koji je tako
otvoreno podijelio ove informacije sa svijetom za početak.

Hvala vam Jindrich na svemu što radite, uključujući ljubaznost i upute. Znam da još uvijek hodamo po ljusci
jaja s njenom dijagnozom/prognozom, ali ako se stvari nastave poboljšavati (tumori se smanjuju ili "rješavaju"
kako to zovu bez daljnjih metastaza). Na kraju ću vam je poslati prije i poslije medicinskih izvještaja, tako da
možete vidjeti  da ste pomogli spasiti život nevjerovatnoj,  punoj ljubavi, aktivnoj ženi koja se daje, koja na
otvorenom sadi svoj biljni vrt dok ja tipkam. : o). Puno ljubavi, Barbara “

-Zdravo Barbara, hvala, uljepšali ste nam dan svojim e-mailom. Pozdravite svoju mamu umjesto nas i pobrinite
se da ne ide na bilo koje skeniranje, rendgen ili druge kancerogene gluposti. Neka se osjeća kako se osjeća,
trebala bi jesti 120-180 g ulja tokom šest mjeseci ili manje. Da sam na njenom mjestu, ionako bih do kraja
života jeo ulje svaki dan, rak ima vrlo male šanse kada u tijelu ima ulja. Doze održavanja izuzetno su važan dio
ove metode. Sve najbolje, Jindrich

“Moja mama je izliječila svoj mali stanični karcinom pluća 3. stadijuma uljem !! J Jesam li spomenuo da je bez
raka samo četiri mjeseca nakon dijagnoze? Pa, to se dogodilo. J ”Dawn

„Moj tata ima i rak gušterače koji se proširio na njegovu jetru i pluća tokom hemoterapije, a zatim se ponovo
proširio, bio je jako loš i brzo se pogoršao. Ulje je započeo prije 3 mjeseca. Posljednje skeniranje u ponedjeljak
pokazuje da je svih 7 mrlja nestalo, a rak gušterače se smanjio, osjeća se 100% bolje i vratio se kvalitet života.
Ulje je zaista nevjerovatno. ” Lisa

"Moj tata je također na ulju za rak gušterače koji se proširio na sedam drugih mjesta. Bio je na ulju 5 mjeseci.
Svih sedam mrlja koje su se pojavile na hemoterapiji nestalo je od pokretanja ulja, a rak gušterače se smanjio,
ulje je uštedjelo njegov zivot!" Lisa

„Zdravo, samo sam vas želio ažurirati. Tata je imao još jedno snimanje otkako je prije 5 mjeseci počeo s uljem
zbog raka gušterače. Zadnje skeniranje pokazalo je da se rak u gušterači smanjio, a ostalih 7 mrlja koje su se
pojavile dok je bio na kemoterapiji nestalo je od pokretanja ulja. Novi rezultati pokazuju da se rak gušterače
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ponovo smanjio i nema drugih mrlja, što je krvavo fantastično s obzirom na to da je zbog toga rak gušterače
toliko smrtonosan zbog brzine njegovog širenja. Dakle, 8 mjeseci uz 5 od onih mjeseci korištenja ulja tata se
odlično snašao, u stvari se sada osjeća bolje nego kad mu je prvi put dijagnosticirano. Zato još jednom hvala
Rick, JB i svima koji su pomogli u iznošenju ovih informacija da nije ulja, ne bih imao svog tatu !! ” Lisa

„Moj tata je takođe bio u četvrtoj fazi raka pankreasa. Imao je i 10 mrlja na jetri ... to je bilo krajem novembra
2012. Sada ima 1 mjesto na jetri (0,08) i 1 mjesto u gušterači (8 mm). Pobedili smo ovo. Njegovi doktori su
šokirani. On dobiva na težini i sve u svemu se osjeća odlično. Dobro je i ulje prožeto kanabisom. ” Angie

- Ne igraj se s razrijeđenim lijekovima, Angie. Dobar je za topikalnu upotrebu, ali ne želite davati ulja inficirana
kanabisom pacijentima s rakom kao jedini tretman. Napad punog spektra pune snage najbolje funkcionira.

Posebno za one koji "moraju" otići na skeniranje "previše vidjeti" kako liječi. Takvi ljudi trebali bi automatski
dodati  još 60 g ulja  u protokol  jer  su jednostavno nepotrebno prošli  visoko kancerogenu proceduru "da bi
vidjeli" kako se osjećaju. Radoznalost košta novac, žao mi je zbog toga.

Čestitamo i želimo sve najbolje. Lijepo je vidjeti uspjeh ljudi koji misle drugačije. JB

“Ja sam činjenični dokaz da RSO ima direktan uticaj na MPNST i NF1. Medicinski zapisi, MRI, PET, CAT
snimci dokazuju značajno smanjenje veličine tumora i avidnosti. ” Kristyne

“U redu, moj Peeps. Danas je dan za koji sam se samo nadao da će se ikada dogoditi. Rezultati biopsije su stigli.
Corrie Yelland je upravo primila potvrdu da je njen rak 100% potpuno nestao !!!! JA SAM BESPLATAN RAK
!!!!! Čak ni displazija, a kamoli velika C.

Mojim neverovatnim, neverovatnim prijateljima koji su zajedno bili odgovorni za to što sam mogla da priuštim
lek = nema apsolutno reči kojima bih opisala koliko sam zahvalna svakom od vas. Svi ste nevjerovatni!

Heather koja mi je prva poslala RUN FROM THE CURE-Taj video mi je doslovno promijenio život. Ko bi to
pomislio, hej? Volim te! Ricku Simpsonu, Jindřich Bayeru od srca ... HVALA na znanju i podršci. Danas sam
živ zbog svih vas! Zaista sam blagoslovljen što imam tako divnu porodicu i prijatelje. ” Corrie

Zdravo Jindrich, samo kratka napomena da vas obavijestim da sam danas bila kod svog doktora. U izvještaju se
kaže da se rak (rak analnog kanala) više ne može otkriti. Prošle jeseni mi je rečeno da imam 2-4 mjeseca ako ne
radim radijaciju. Odlučio sam ne zračiti i umjesto toga isprobati RSO. Očigledno, upalilo je! Od srca, hvala,
hvala, hvala, Ricku i sebi !!!! ” Corrie

“Moja posljednja priča o uspjehu. Ovo je žena u kasnim 50 -im godinama kojoj je dijagnosticirana 3. faza, ali
vrlo blizu raka pluća 4. stadijuma. Danas sam primio ovo: „Mama je prije mjesec dana otišla na CT i vratila mi
je rezultate prije par dana. Potpuno je nestalo! Njen doktor ih je pročitao i rekao da je veća masa čista i da nema
više ništa ...

Još uvijek ima KOPB, ali poradit ćemo na tome i na njenom pušenju lol ... Hvala vam puno na svim savjetima i
znanju o stvarima kojih nikada nismo bili svjesni. Sve se spojilo s razlogom i tako smo sretni. Bog blagoslovio
tebe i tvoju porodicu. ” Corrie

- Čini se da se spontana remisija raka pluća iznenađujuće često javlja u prisutnosti ulja kanabisa. JB

“U redu, svi moji divni Peepovi, ovo će biti dugo čitanje, ali mislim da sam možda jučer udario PAYDIRT.
Stomatologa nisam vidio od septembra prošle godine. U to vrijeme sam se borio za život. Mome stomatologu je
tada rečeno da imam rak. Imali smo uobičajen razgovor, gdje sam mu rekao da ne radim radijaciju i da radim
"alternativni tretman". U to vreme me je pitao šta radim. Ustručavao sam se reći mu, jer je bio poznat po svojoj
"krutosti", ali sam mu rekao da gleda Run From the Cure. Zapravo me nazvao nakon što ga je pogledao. Rekao
je da je kao medicinski radnik obično bio u kutiji, da je imao brata (ljekara) i drugog brata (farmakologa) i da
ponekad „nemaju sve odgovore“.

Premotajmo juče. Bio je zaprepašten kad je vidio koliko dobro izgledam, i na trenutak je ostao bez riječi kad
sam mu rekao da je ulje kanabisa djelovalo. Počeo je postavljati svakakva pitanja. Na mnoga od njih "naučna
pitanja"  na  koja  nisam  mogao  odgovoriti.  Pitao  je  o  kliničkim  ispitivanjima,  razl.  bolesti  koje  se  liječe
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kanabisom itd. Želi razgovarati sa svojim bratom o sebi, kao i o kanabisu kao “lijeku” za rak, a također želi da
njegov brat istraži kanabis kao lijek. Bi li bilo u redu da mi uzme broj mobitela i adresu e -pošte?

Evo gdje to postaje veliko. Njegov brat, dr. Jake Theissen, bio je dekan i bio je pionir farmakološkog programa
na Univerzitetu Waterloo.  On je sada savjetnik u farmaceutskim kompanijama i  specijalizirao se za „Nove
pristupe u liječenju raka“. On je snažno vezan za Kanadsko društvo za borbu protiv raka. (Osim toga, od njega
je vlada zatražila da vodi istragu o razblaženom skandalu sa hemoterapijom.) John je rekao da je njegov brat
često govorio da mora postojati nešto bolje za liječenje raka. Nešto prirodno, a ne kemijsko. Rekao sam mu da
"ne traži dalje". Kanabis je "nešto prirodno".

Prsti su mi prekrižili Peeps. Imati nekoga ovako utjecajnog na "našoj strani", moglo bi biti strašno ogromno!
Janet Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis
Science, da li biste vi bili na brodu da mi pomognete u vezi ovoga ako treba, i da li biste bili u redu da vam
uputim svog zubara ili njegovog brata?

Hvala što čitate Peeps. Širite vijest ... ULJE KANABISA UBIJA RAK! ” Corrie

P. Jeste li ikada vidjeli da RSO pomaže u liječenju raka prostate? 

ODGOVOR: Naravno. Slijedite upute za najbolje rezultate. Evo primjera kako to funkcionira, a Dennis nudi i
neka naučna objašnjenja o tome kako ulje radi. Ipak, slijedite Rickove upute, jedite ulje prema uputama (niske
doze, poput onih koje je Dennis koristio, možda neće biti dovoljne za druge pacijente), a ulje koristite i u obliku
čepića. Sve najbolje, JB

“Početkom 2013. dijagnosticiran mi je rak prostate koji je dobio Gleason 9 ocjenu. Kao prvu opciju donio sam
odluku  da  isprobam ulje  kanabisa  Ricka  Simpsona.  Većina  raka  je  nestala  90  dana  kasnije  prema drugoj
biopsiji, ali je tumor i dalje bio tamo. Odlučio sam da je moja doza premala, što je bilo deset grama dnevno, pa
sam odlučio ponoviti to još 90 dana. Ovaj put sam povećao dozu na 3 desetine grama dnevno prvih 60 dana i 5
desetina grama u posljednjih trideset dana, osim posljednjeg dana kada sam uzeo cijeli gram. Sljedeća biopsija
pokazala je da je tumor nestao. I još bolje, moj rak je nestao 99,9%! Zahvaljujem Bogu što me vodio u direktnoj
upotrebi kanabisa.

Prije raka bio sam jako protiv marihuane u bilo kojem obliku, ali kad se suočite sa smrću uz užasno zračenje i
hemoterapiju, zaključio sam da nemam što izgubiti. Moj urolog je rekao da nikada nije vidio ništa slično, to je
potpuno izvan grafikona. ” William

“Upravo sam razgovarao s urologom. Moj muž je imao mnogo zdravstvenih problema nakon raka prostate prije
nekoliko godina.  Poslan je  na biopsiju  prije  više od 2 mjeseca,  ali  zbog problema u cijevi  od bubrega do
mjehura nisu mogli napraviti potpunu biopsiju. Ipak su dobili dovoljno tkiva da vide da se rak prostate vratio i
da se sada nalaze ćelije raka na zidovima mokraćne bešike. Morali su ga liječiti zbog drugih problema prije
nego što su se mogli vratiti i nastaviti biopsiju zbog drugih zdravstvenih problema. Uz velike poteškoće, to je
danas postignuto. Upravo sam razgovarao s doktorom i iako on ima problema s bubrezima zbog zračenja i
možda bi mogao izgubiti bubreg, nju je više zbunjivalo odsustvo stanice raka koju je otkrila 2 mjeseca prije.
Nema dokaza o raku i ona to jednostavno ne može shvatiti. Nakon prve biopsije, odmah sam napravio feniks
suze. Oboje imamo prilično dobru toleranciju pa sam ga u roku od tjedan do 10 dana primila u dozi od 1 gram.
Mjesec dana kasnije nemamo rak! Zanijemio sam iako nikada nisam sumnjao u čudesne moći svemoćne trave. I
ja imam rijetku autoimunu bolest (isto kao i glumac Harold Ramis). Svakodnevno se začudim jer sam u remisiji
više od 3 godine, što je prilično neuobičajeno. Ne znam zašto, ali možda bi i moja dnevna potrošnja mogla imati
veze s ovim. 2 moja doktora su svjesna mojih tretmana i pružaju mi 100% podršku. Tako da sam zahvalan g.
Simpson! Hvala vam što ste vodili  put! Samo sam vam htio poslati  svoje svjedočanstvo jer sam vam tako
zahvalan. Donirat ću za vašu stvar kad dođe kući i smjestim ga. Još jednom hvala od srca! S poštovanjem, DKS
”

“Imam istu bolest od koje je Harold Ramis umro prošlog mjeseca ... vaskulitis. Imam ga više od 15 godina, ali
mi je zapravo konačno dijagnosticiran prije otprilike 4 godine kada su simptomi bili toliko užasni da nisam
mogla ni hodati. U remisiji sam već 3 godine od prvobitnog liječenja citoksanom (kemo) i prednizonom. Zatim
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na imuran na održavanje. Htjela sam prestati uzimati sve lijekove jer su za mene nuspojave bile gore od bolesti.
Moj doktor je rekao ne. Učinio sam ono što bi učinila svaka tvrdoglava, tvrdoglava osoba ... Skinuo sam se s
njih sa svojom dozvolom !!! Hehe. Steroidi sada do 2 mg dnevno. Teško ih je ostaviti !!! Posljednji posjet
ljekaru, jer mi je bilo tako dobro, doktorica me konačno skinula s lijekova koje sam ranije dala (nikad nije znala
da sam dala otkaz godinama). Ne znam, ali u remisiji sam već 3 godine.

Većina ljudi koji pate od ove bolesti stalno imaju toliko problema, ali ja se osjećam kao normalna osoba sa
samo nekoliko problema koje je bolest stvorila na početku, poput neuropatije u stopalima i šakama. Osim toga,
ja sam dobar. Vježbajte svaki dan i trčite. Sve što znam je da kao svakodnevni korisnik kanabisa izgledam kao
vrlo  sretna  osoba u  odnosu na  mnoge  druge koji  imaju  ovu bolest  i  koji  imaju  pregršt  užasnih  pilula  za
suzbijanje imunološkog sistema i kontrolu bolesti. Jedino što sigurno znam je da mi je kanabis pomogao da se
osjećam kao danas. Imam 100% podršku od dva moja brojna doktora, jedan mi je neurolog!

Vrlo je lako napraviti vlastiti RSO. U početku sam bio nervozan pa sam prvo pokušao napraviti malu količinu.
Ispalo je sjajno pa sam s tim znanjem zaradio više. Samo sam slijedila Rickov recept uz malu pomoć prijatelja!
Od nedavnog posta na Facebooku koji sam objavio (NISAM O ovoj čudesnoj biljci) imao sam brojne privatne
poruke o uspjehu koji je moja porodica tražila za pomoć! Spremam se staviti svoju zdravu odraslu djecu na
uzdržavanje samo tako da imaju manje šanse da dobiju bilo što katastrofalno. Volim ovo !!! Hvala vam puno
gospodine Simpson !!! Ova kalifornijska djevojka cijeni vašu posvećenost svima !!! ” Deborah

“Moj muž je radio na programu Phoenix Tears kada je imao rak mjehura u četvrtoj fazi. Izvještaj o stazi nakon
operacije (koju NE bi imao da smo imali više vjere u program) nije pokazao apsolutno nikakav rak. Nisam
voljan tvrditi da sam uspješan s Alzheimerovom bolešću, ali za rak ne postoji bolja opcija. ” Caren

„Zdravo ponovo Rick! Nadam se da će vas ovaj e-mail dobro pronaći. Pišem vam danas da vas pitam koliko
dugo pacijent treba da ostane na ulju? Imamo pacijenta sa velikim tumorom. Počeo je 15. marta i do sada je
prošao 40 grama. Bio je na 1,5 grama ili više dnevno od 2. dana. Prestajete li na terapijskoj dozi od 60 grama?
Novac je faktor za ovog pacijenta. Do sada nije ništa platio za svoj lijek. Njihova skrbnica donirala je prvih 60
grama ulja, ali ne može zauvijek davati besplatne lijekove. Hvala na doprinosu. Cenim vaš uvid. S poštovanjem,
Janet ”

“Draga Janet, kažeš da je od drugog dana uzimao 1,5 grama ili više dnevno. Ulje koje proizvodim je toliko jako
da je prosječnoj osobi obično potrebno oko 5 tjedana da dođe do tačke u kojoj može unijeti 1 gram dnevno.
Možda postoji problem sa sojem koji je korišten za proizvodnju ovog uljanog soja konoplje. Njegove ljekovite
sposobnosti mogu se jako razlikovati, pa problem može biti soj. Obično do trenutka kada je pacijent progutao
60 grama ulja rak je nestao. Ali ako nije, nastavio bih im davati ulje sve dok ne nastane. Vrijeme potrebno i
količina potrebnog ulja mogu se jako razlikovati  od osobe do osobe. Svi smo različiti  i  neki ljudi ozdrave
mnogo brže  od drugih.  Obično će  ljudi  koji  su teško oštećeni  kemoterapijom i  zračenjem zahtijevati  duži
tretman i više ulja. Ulje mora poništiti svu štetu koju su ti takozvani tretmani ostavili za sobom. Moj savjet bi
bio da pokušate proizvesti ulje iz drugog jakog soja indica, ali svakako ga zadržite na ulju, to je jedino što znam
da mu može spasiti život. Najbolje želje, Rick Simpson ”

„Nisam siguran da li je ovo uspjeh- ali svakako ga računam kao jedan! Za slučaj da se neko zapita zašto imam
muževan glas, to nije zato što sam pušio cigarete ili  bilo šta drugo- nikad nisam pušio, već zato što su mi
uklonili štitnu žlijezdu. Imam 51 (i pol!) I koristim ulje od 20 -ih. Uvijek mi je bilo drago ispariti. Prije nekoliko
godina- počeo sam imati problema s gutanjem, a moji ljekari su mi pronašli čvorove na štitnjači. Čvorovi na
mojoj štitnoj žlijezdi koje sam morao ići na testiranje raka. Kad to učine, samo vam zabiju veliku iglu u grlo i
uđu u  čvorove na  testiranje.  Ne daju  vam ništa-  bez  anestezije-  zbog lokacije.  Učinite  to  nekoliko  puta  i
provjerite možete li sjediti mirno. U svakom slučaju- nakon uboda 6x- i štitnjača mi je postala toliko velika da
sam imala problema s gutanjem i disanjem- uklonjena mi je štitnjača. Uz sav rak u mojoj porodici- mislio sam
da ću biti ispred utakmice. No Cancer. Nema. Ja sam jedini u porodici koji je do sada izbjegao rak. Bavim se
uljem od svojih 20 -ih. Imao sam skoro sve testove raka zbog porodične istorije- i nada do sada Hvala Bogu! Ti
izračunaj :-) ”Janet
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„Zdravo Rick! Amy je preminula jutros. Amy je prestala koristiti ulje kad su joj se čudni brojevi pojavili. Rekli
ste da nešto ne miriše dobro- pa doktori su zeznuli njene laboratorijske nalaze i bili su loši. Amy je bila tako
umorna (23 kruga zračenja, 3 ili 4 kemoterapije). Samo je odustala. Ne šalim se. Toliko je toga prošla prije nas,
da je osjećala da joj je vrijeme došlo. Bila je u pravu. Bez ulja- bilo je gotovo. Nedelju dana ranije izgledala je
tako sjajno- kunem se! Htjela je unositi do dva grama dnevno, i zaista ovo izbacila. Onda su se vratili ti prokleti
testovi i ona je završila. Molila sam je da nastavi uzimati. Kako se nosite s ovim? Očajna sam. Janet ”

“Draga Janet, znam kako se osjećaš, draga, meni se isto dogodilo s nekoliko ljudi koje sam imala na liječenju i
to nije dobar osjećaj. Barem možemo uzeti u obzir činjenicu da je ono što smo radili pomoglo, a nismo mi ti
koji su nanijeli štetu. Često je jako teško ne uključiti  se duboko u one koje liječimo, a kad se ovako nešto
dogodi, uvijek me poželi zadaviti one koji su odgovorni. Nije me briga koliko ti doktori idioti misle o sebi i
svojoj profesiji, ubistvo je ubistvo i prije nego što se ovo završi, javnost će ih sve vidjeti kakvi su. Ja na to
gledam ovako, Janet, ne možemo spasiti sve, ali ono što radimo olakšava patnje bezbroj ljudi. Dakle, sve što
možemo učiniti je nastaviti dalje, sve dok ne dovedemo ovaj svijet do pameti. Vi ste divna žena sa ogromnim
srcem i ono što radite, toliko znači masi koja pati. Zato se pokušajte koncentrirati na sve dobro što ste učinili i
ne krivite sebe za nesposobnost drugih. Ljudi poput nas čine razliku i ljudi poput nas koji će promijeniti ovaj
svijet, pa vas molimo da ne dozvolite da vas bilo šta skrene s puta kojim obojica putujemo. Najbolje želje, Rick
Simpson ”

“Više puta sam dijelio Phoenix Tears Ricka Simpsona na svom zidu na Facebooku ... tada je jednog dana jedna
moja prijateljica bila na samrti sa Lymphomom. Kad je vidjela moje postove na ulju, odmah je počela uzimati
ulje i sada je BESPLATNA! Njeni doktori su začuđeni što su joj rekli da ima tri mjeseca života ... GREŠILI SU.
” Jamie

“Dragi gospodine Simpson, imam pacijenta u SAD -u koji je nedavno počeo koristiti  Phoenix Tears. To je
legalno u našoj državi. On je u programu oko mjesec dana, ali od druge sedmice traži više od grama dnevno. Da
li više od grama dnevno ima koristi? Uzeo sam ovog pacijenta besplatno i imam osjećaj da me pomalo izigrava.
On je htio gram dnevno od druge sedmice, a zatim je htio dva grama dnevno - i to je izuzetno moćno. Ja se
učvrstim četvrtinom grama. Koristimo Buddha - 100% indica sa preko 15% THC sadržaja. Kako se odnosite
prema pacijentima koji žele sve više i više? Hvala, George ”

„Dragi doktore, ohrabrujem sve koji su u teškom stanju da ulje uzmu što je prije moguće. Što brže to mogu
podnijeti, brže se mogu izliječiti. Vidio sam da je nekoliko ljudi unosilo cijelu terapiju od 60 grama u mjesec
dana i izliječilo svoj terminalni rak. Ali ovakvi ljudi su rijetki i više je nego moguće da vas ovaj tip glumi. Imao
sam par ljudi koji su ovo pokušali sa mnom i stavio sam im trku. Ne smeta mi opskrba uljem onima kojima je to
potrebno za lijekove,  ali neću ga isporučivati  budalama koje žele povući prijevaru.  Ako mislite da ovaj tip
pokušava prevariti, samo mu recite da će sam morati smisliti konoplju za proizvodnju lijeka. Ako je stvaran,
vjerovatno će pokušati učiniti upravo to, ako ne, onda mu se više nikada nećete javiti.  Nemate beskonačnu
zalihu  ovog ulja  i  mora  ići  tamo gdje  će  učiniti  najviše  dobro.  Samo tako  nastavite.  Najbolje  želje,  Rick
Simpson ”

“Liječim ženu oboljelu od TERMINALNOG karcinoma, sa uljem konoplje RS i konačno joj je bolje. RADI!"
voodootattooo

“I sada radim istu stvar. 25% THC SKYWALKER OG, posljednje OG ulje moj PSA je bio 160. Nakon 100
grama danas njegovih 7. Jimmy

“Zdravo Chris, Update ... rak nestaje ... jučer ujutro ju je nazvao zbunjeni onkolog. Obično imamo sastanak
licem u lice, ali ovaj put ju je nazvao kako bi je obavijestio o rezultatima svih pregleda koji su obavljeni prije
nekoliko sedmica.

Jetra - rak se više ne može vidjeti. Rak pluća, jedan rak pluća je nestao, a drugi rak pluća značajno se smanjio.
Grudi - nije komentarisao ... Nije spomenuo misao o grudima ... pa ga mama ponovo zove radi nekoliko pitanja
i da zakaže termin za nas da uđemo i razgovaramo s njim i pogledamo prošlost i nedavna skeniranja. Bojim se
da je bila pomalo šokirana kad je doktorica počela govoriti o tome kako joj je nestao rak jetre i pluća da je
zaboravila pitati o području dojke.
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Svi su pregledi bili za pretpregled za novi trag hormonske terapije ... ali dr. Kaže da više nije kandidat za studiju
hormona jer pacijentkinja mora imati rast u područjima raka i sva joj područja NE rastu umiranje.

Preko mjeseca smo s rezultatima nafte !!! Kad sam prije mjesec dana razgovarao s Rickom u vezi moje majke,
predložio mi je da ode na drugi 90 -dnevni tretman, pa to planiramo početkom rujna. U međuvremenu ćemo joj
dati dozu održavanja.

Wow! Znala je od početka liječenja da ulje djeluje na njezine tumore, mogla je osjetiti  kako se smanjuju i
nestaju. Svi smo tako zahvalni što ste me upoznali sa svojom dokumentarnom idejom i podijelili ovaj tretman.
Večeras sam kod kuće ako imate vremena za razgovor. Zauvijek zahvalna, Cindy “

„Zdravo,  draga  Corrie  ...  Samo  sam htjela  da  te  obavijestim  da  sam ulje  koje  sam dobila  dala  od  svoje
prijateljice prijateljici koja ima rak dojke ... Uzela je mjesec dana i u remisiji je ... Neke ćelije raka su mrtva u
tumoru ... I doktorka je bila zadivljena i pozitivna i očigledno ako sljedeći put bude imala bolje rezultate, počet
će nešto raditi s uljem. Tako sam sretan i zahvaljujem Bogu što mi je dopustio da mogu dati tu informaciju o
ulju kanabisa ovoj ženi ... :)) Tako da bih volio da je moja mama mogla uzimati ulje svaki dan ... ”

“Zdravo Rick, imam dobre vijesti. Moja majka nije mogla više psihički podnijeti spoznaju da ima rak na dojci,
pa je podvrgnuta operaciji. Međutim, pojela je 30 g doze i pila je neke biljne čajeve od nekog tipa koji ima sve
vrste ljekovitog bilja, a stavila je i zavoje od ovih biljaka. U svakom slučaju, kada su lekari izvadili taj rak, on
nije bio veći od 7 mm i imao je 100% tkiva, samo 1% je bilo aktivno, maligno i u fazi umiranja. Ovo su gledala
3 doktora i rekli su da nikada nisu vidjeli tako nešto ... Dakle, ako bi prošla više od jedne ili dvije sedmice bez
operacije, sve bi nestalo. Svaki dan uzima ulje za 1 i pol grama i sada razumije da je operacija bila potpuno
nepotrebna.

Međutim, sada je mnogo smirenija nego što je bila, jer je bila poludjela, pa je nismo mogli odvratiti od operacije
...  ali  sada  je  sve  dobro,  a  i  bilje  i  ulje  su  učinili  svoje.  U  svakom slučaju,  glupi  doktori  dali  su  joj  23
radioterapije, ali ona je rekla da to neće učiniti, a doktor je između redova rekao da je u pravu. Nevjerovatno je
dokle  idu  ti  ljekari.  Svi  vas  pozdravljaju,  Rick.  Hvala  vam puno na  preporuci  i  još  jednom veliko  hvala
Jindrichu. ” Sasa

“Rick  ...  prijatelju  je  upravo  uklonjen  tumor  na  mozgu  iz  glave  ...  ima  mrlje  na  plućima  ...  žele  da  ima
hemoterapiju i zračenje ... da li bi uzimanje ulja bilo uzaludno na hemoterapiji i zračenje? Vidjeti kako je nakon
uklanjanja tumora na mozgu je izvanredno, on je 80 % bolji nego što je bio prošle sedmice s tom stvari u
glavi ... Želim mu reći da ne radi hemoterapiju i zračenje i da radi ulje, ali nije moj izbor ... ”Sharon

- Sharon, to bi mu povećalo šanse za preživljavanje. Ali u stvari, kemoterapija će uzrokovati samo to što će
nakon toga morati pojesti 120-180 g ulja samo kako bi uklonio štetu. Naravno, to je ako preživi trovanje. Sve
najbolje, JB

“Za sve vas šaljivdžije koji mislite da je Rick Simpson prevarant, trebali biste znati da je Michelle Aldrich
upravo izliječila svoj rak pluća 3. stadijuma uljem kanabisa, koje su dali Valerie Corral i WAMM! Zašto mediji
i  ljekari  ne mogu već jednom početi  govoriti  istinu ?! Kanabis liječi  rak,  dođavola !!!  I  neodgovorni ljudi
pokušavaju zataškati ovu stvarnost, a ne ljudi poput mene i Tommyja koji žele da svijet sazna istinu o kanabisu
i raku. ” Steven

„Zdravo svima, imam odlične vijesti. Supruga je u ponedjeljak dobila rezultate PET skeniranja. Imala je rak 5
godina nakon 6 ciklusa hemoterapije  i  jedne transplantacije  matičnih  ćelija,  a onda se ipak vratio.  Prije  6
mjeseci trebala je napraviti novu transplantaciju, ali je otkazana jer nisu mogli pronaći donora. Pa je počela s
uljem. U ponedeljak nam je lekar rekao da je rak nestao. Hvala na ulju, Rick. Ti si čovjek, hvala. " Luc

- Hvala, Luc. Medicinska dokumentacija bila bi više nego dobrodošla. Trebala bi ostati na dozi održavanja,
pojeo bih što je moguće više ulja kad god je to moguće. Neka se kloni dodatnih skeniranja, ako je moguće.
Video svjedočenje na YouTubeu bilo bi odlično. Sve najbolje, JB

„Godina 2013. je sada prošla i drago mi je što mogu vidjeti 2014. za koju ljekari nisu mislili da mogu vidjeti
2013. godinu. Ali ovdje sam još uvijek živ i zdrav. Nekoliko ljudi koje nisam vidio nekoliko godina rekli su:
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"Vau, još si živ!" Da, još sam živ jer sam koristio pravi biljni lijek (ulje kanabisa) da ubijem svoj neizlječivi
GBM rak mozga.

Zato hvala Bogu što mi je pokazao put liječenja. I dr Tiew Han za vaše vještine u kraniotomiji, također Rick
Simpson za dijeljenje vašeg znanja o ovom Bogu poslanom ulju, i moja supruga Cinimin Mansur što se brinula
o meni, i moji anđeli za vašu skromnu pomoć, a prijatelji i moja porodica za njihovu sjajnu podršku i ljubav.
Bez svih vas nemoguće me je ponovo vidjeti zdravog. Osećam se tako srećno i blagosloveno. I da, vjerujem u
anđele.

Sve najbolje svima u 2014. godini, pokušajte ne stresirati, budite sretni i ostanite zdravi. ” Elia

“Volio bih zahvaliti (xxx) na ulju koje je donirano za moj rak !! Za sada u mom tijelu nema raka! Zaista radi
ljudi, dokaz je sve u mojoj medicinskoj dokumentaciji! Hvala vam puno i veliki rekviziti suzama !!! ” Becky

“Palac Jindrichu, bio je potpuno u pravu kada se lokalna primjena primjenjuje izravno na kožu, a ne na zavoj.
Razlika je bila poput noći i dana. ” Roland

--  Naravno.  Tinkture  s  20-30-50%  ulja  također  odlično  djeluju  jer  lako  ulaze  pod  površinu.  U  nekim
slučajevima, mješavine ulja konoplje (ili karite maslaca) i mješavine ulja konoplje također su vrlo korisne. Ali
logično, što više ulja nanesete na ranu, to bolje. JB

“Već sam napisao da smo uspjeli u liječenju raka dojke. Sada su doktori rekli pacijentu da su njeni rezultati
toliko dobri da mora na posao. Pacijent je rekao HVALA BOGU, a doktorica je rekla da mu mora zahvaliti ne
Bogu, a ja pitam zašto nije učinio ništa osim što joj je stalno govorio da mora na hemoterapiju i zračenje ... ludi
doktore .. .

Ali prešli smo na sljedeći nivo, liječimo nečije lice jer je uništeno tabletama prije 5 godina. Ova osoba je imala
velikih problema s crijevima i misli da je u početku bio rak te su joj dali jake tablete koje su joj uništile lice, bila
je poput žabe. Zatim su rekli da bi to mogla biti Crohnova bolest i tako dalje.

Hoću da kažem da je ova osoba pokušavala da izliječi  njeno lice 5 godina bezuspješno. Stavila je ulje od
konoplje na lice 5 puta i opet ne možemo vjerovati kako joj koža sada izgleda. OMG ona je tako sretna da sada
može biti ponovo svoja.

Pokušavam snimiti neke fotografije, ali svaka 3 dana, ali koža je zarasla tako brzo da vam ne mogu pokazati
kako je njeno lice izgledalo prije, ali s njezinim dopuštenjem ćemo sljedećih dana pokazati njene stare slike
(samo kožu lica) i novu kako biste ljudi vidjeli razliku ... ”Jasmin

“Ja sam 39 -godišnja žena koja ima 2 godine i koja je imala rak dojke. Ovo ulje je moj lijek i lijek. Ovi ljudi su
puni  pohlepe.  Oni  nemaju  pojma o boli  i  tjeskobi  kroz koju prolazimo mi i  naše porodice.  Samo sebična
pohlepa. Karma. ” Sally

“Pa, dvije sedmice ... Doktor je rekao da imam tumor od 2-3 cm u mjehuru. Htjeli su me odvesti direktno u salu.
Uspio je nestati za manje od 14 dana. Potvrđeno CT skeniranjem. Dijagnosticirano 15. februara, CT je obavljen
2. februara. ” Gersh

“Ovaj CT je obavljen 14 dana nakon što je primijećen tumor od 2-3 cm, putem opsega, u mojoj bešici. U samo
14 dana,  koristeći  samo esencijalno  ulje  kanabisa,  u mjehuru se ne primjećuje  tumor.  Samo kanabis ...  14
dana ... prošlo. Zakonodavci molim vas da ovo razumiju. Ne oduzimajte mi lijekove. Ovo nije samo još jedan
način da se napijete. Ovaj lijek mi spašava život. " Gersh

„U redu ...  primio sam izvještaj  o patologiji.  Tumor u mojoj bešici se smanjio pre nego što su ga izvadili.
Doktor ga je zadnji put vidio izmjerio je oko 2,5 cm. Kad su ga uklonili, smanjio se na 0,5 cm. Pitam se šta će
ovaj doktor reći na to. " Gersh

“Dragi Rick, Bog te blagoslovio! Godinama sam izgubio majku, baku, voljene tetke, ujake i prijatelje zbog
raka. Ali ona koja me je najviše pogodila bila je moja prekrasna, inteligentna, divna sestra Kim. Dijagnosticiran
joj je rak pluća 4. stadijuma u julu 2010. godine u dobi od 42 godine, a do februara 2011. bila je mrtva. Ne
znam koje je tretmane koristila jer nikome u porodici nije rekla da umire do prekasno, a njen bivši suprug
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narkoman stao je na njegu i zaključao porodicu. Za ulje sam saznao tek prošlog mjeseca i od tada sam naporno
istraživao. U početku sam mislio da je to zmijsko ulje, kao i mnoge druge stvari, ali do sada sam naveo 27 ljudi
koji tvrde da su time izliječili ili značajno smanjili rak. 27 ljudi !!! I to samo na YouTube -u i online blogovima!
Volio bih da sam znao za to 1997. godine, kada mi je mama dijagnosticirana, ili 2000. kada je moja baka izašla
iz remisije, ili 2010. kada je mojoj sestri rečeno da ide kući i umre, ili prošle godine kad mi je šogor -zakonu je
dijagnosticiran rak usta i grla i morali su mu ukloniti i rekonstruirati pola lica. Ali sada znam, zahvaljujući tebi.
Bog vas  blagoslovio  i  sve što volite,  i  hvala  vam što ste  se  toliko  trudili  da ovaj  prekrasan lijek  postane
dostupan svima. ” Denise i hvala vam što ste se toliko trudili da ovaj prekrasan lijek postane dostupan svima. ”
Denise i hvala vam što ste se toliko trudili da ovaj prekrasan lijek postane dostupan svima. ” Denise

- Draga Denise, šta da kažem? Ubili su moju mamu hemoterapijom zbog ranog raka malih ćelija pluća, pa znam
kako se osjećaš. Ništa prijatno. Sve vrijeme je lijek trebao biti dostupan, a ne samo zato što neko želi zaraditi.
C'est la vie, ali neće svi to tako mirno progutati kao ja. Vrlo je traumatično iskustvo kada saznate šta sve ulje
može izliječiti ili kontrolirati i šta se sve koristilo umjesto njega.

Pošaljite mi popis tih internetskih svjedočanstava, moglo bi biti zanimljivo i korisno za druge koji su imali
ispiran mozak kao i ja prije nego što sam upoznao Ricka i saznao o stvarnom stanju na polju „konvencionalne
medicine“.

Hvala vam na podršci i pomažete nam da širimo glas o ovom lijeku. Nakon dvije i pol godine rada s Rickom,
sve što mogu reći je da pravilno proizvedeno i korišteno ulje radi upravo ono što on kaže da radi. JB

„Zdravo Corrie! Još jednom nevjerojatna vijest. Moj prijatelj ***** ***** s kojim ste razgovarali i poslali ga u
*** u Los Angelesu, pa on je bio na ulju kanabisa već otprilike 2 mjeseca i otišao je danas na medicinske
preglede i nema više raka u njegovom tijelu !!!!!!! SVE JASNO !!!!!!! On mi je neizmjerno zahvalan što ste mu
pričali o vama i beskrajno zahvalan što ste mu pričali o **** !!!

HVALA VAM još zauvek. Tako ste dobri da pomažete svim tim ljudima koje čak i ne poznajete i spašavate
živote po cijelom svijetu! Ja ću se voziti do Los Angelesa na posao sa ****-om i pokušati zaustaviti svu proljev
i izvaditi me iz toaleta da ne idem 60-80 puta dnevno. Šta kažete na ovo za još jedan nevjerovatan izvještaj?
OVO VOLIMO ovo !! ”

„Želim  danas  podijeliti  komentar  svog  doktora.  Već  duže  vrijeme  imam infekciju  mjehura  i  dr  je  liječio
infekciju. Danas je iz prve ruke pogledao kamerom (nije baš zabavno) I čini se da imam ostatke mase mjehura
(tumora) koja je UMRILA na mjestu (njegove riječi nisu moje) i uzrokuje zadržavanje infekcije.

OPET! NJEGOVE RIJEČI NISU MOJE; Doktor je rekao: "Ja se bavim medicinom više od 40 godina i nikada
nisam vidio da tumor umire bez neke vanjske intervencije." Skidao sam ulje i uključivao ga od marta, ali otkako
mi je usjeva došlo, dvostruko sam dozirao ulje oko 6 sedmica. Idem na malu operaciju čišćenja 8. oktobra kako
bih se uvjerio da je masa nestala (ako prije toga ne prođem). IMAO sam neke sumnje u vezi ulja, ali ljudi više
nemaju dvojbe.

Imam dovoljno materijala za pupoljke da napravim oko 5 ili 6 unci ulja. Materijal koji se koristi je Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC. Ne mogu vam reći koliko sam zadovoljan dosadašnjim rezultatima. Nisam još ništa
rekao svom doktoru jer će vas u FLa neki doktor odbiti liječiti. Tako da za sada ne zna ništa. " John

- Ali ti znaš više nego dovoljno, John. Čestitam. Nastavila bih uzimati ulje i operaciju bih ostavila za kasnije.
Nema više skeniranja ako je ikako moguće. Uzeo bih i ulje u obliku čepića, uvijek želite ulje što je moguće
bliže bolnom mjestu. Također, pokušajte napraviti ulje iz više sojeva za najbolje rezultate, ako možete. Sve
najbolje tebi, JB

“Potpuni dogovor, JB. I podcrtati odgodu operacije. Svaki invazivni tjelesni rad dopušta infekcije u vaš sistem.
Kroz nepristojne  navike  i  potpuno nepoštivanje  vlastitih  čudesnih  lijekova  sada  imamo bakterije  mesojede
rezistentne na antibiotike, rasprostranjene u većini bolnica. RSO će to popraviti, ali šta je sa hirurškim „lošim
poslom“? Run from the Cure govori sve. ” Tielman
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“Prije 3 dana liječili smo prijatelju bazocelularni karcinom RSO -om. Danas smo to provjerili i skoro je nestalo.
Ponovno smo nanijeli RSO i prekrili zavojem. Provjeravat ćemo ga za još 3 dana i očekujemo da će nestati
sudeći prema rezultatima iz prethodna 3 dana. Ovaj mu je na desnoj ruci. Prethodni rak koji smo izliječili bio je
na njegovoj lijevoj ruci. Ura, radi. ” Mark

-- Da jeste. Ne bismo radili ovo što radimo da nije. JB

„Zovem se George i htio bih vam dati svoje svjedočenje. U dobi od 82 godine, 22. decembra 2010. godine,
dijagnosticiran mi je rak jednjaka. Rečeno mi je da ću imati još 6 mjeseci do 2 godine života i možda će mi u
neko doba nakon zračenja biti potrebno staviti grlo u grlo kako bih pomogao pri gutanju.

Prije dijagnoze imao sam problema s disanjem i gutanjem hrane, imao sam oticanje na nogama i umorio se od
lagane aktivnosti. Bio sam podvrgnut zračenju početkom 2011. Do septembra 2011. bilo mi je teško gutati i
žvakati čvrstu hranu. Osećala sam se kao da se davim. Moju hranu sam morao iseći na male komade. Radije
sam jeo kašastu hranu i umjesto toga Boost shake. Takođe sam imao žestoke gasove u stomaku. Gas mi je
prošao kroz stomak poput groma i munje. Počeo sam osjećati epizode vrtoglavice, otežano disanje, otežano
disanje i znojenje. Ravnoteža mi je bila loša i nisam se mogla snalaziti baš najbolje. Bilo mi je teško nositi
namirnice u apartman bez zadihanosti i znojenja.

Kasnije me teška epizoda vrtoglavice poslala u bolnicu i doktor mi je stavio drugu pilulu za krvni pritisak.
Ubrzo nakon boravka u bolnici prišao mi je stranac i ponudio mi ulje konoplje za liječenje raka i uputio me na
web stranicu Phoenix Tears za više informacija. U početku sam bio nelagodan i prestravljen zbog uzimanja ulja
od konoplje, uvijek sam mislio da je kanabis droga koja će uzrokovati ovisnost i dovesti me do drugih teških
droga. Nakon što sam istražio ulje konoplje Ricka Simpsona, odlučio sam da idem na liječenje. Shvatio sam
tokom i nakon tretmana da je ulje konoplje/kanabisa "kapija" za bolje zdravlje.

Nakon prve doze -1/2 zrna pirinča konopljinog ulja, odmah sam primijetio da djeluje u mom tijelu.
 Osetio sam kako mi teče kroz telo od prstiju do nožnih prstiju. 
 Doživio sam osjećaj opuštenosti, sreće i poboljšanje svog humora. 
 Moje noge su bile gumene koje su nakon 6 sati izblijedjele. 
 Disanje je bilo tiše i tokom odmora i tokom spavanja
 Nakon dana/sedmica:
 Moje hrpe/hemoroidi su nestali.
 Bol u ramenu je smanjen
 Kratkoća daha se smanjila. 
 Od drugog dana nakupljanje plinova i nelagoda u želucu ublaženi su, postali  su redovitiji  i  nastavili  su

liječenje. 
 Smanjila sam i prestala uzimati tablete za krvni tlak jer mi je krvni tlak postajao prenizak. Kad sam popio

tablete za krvni pritisak, krvni pritisak mi se normalizovao
 Otok u obje noge i gležnjeve znatno je smanjen. 
 Smanjio sam apetit i regulisao težinu - do sada sam izgubio 26 kilograma. 
 Boja kože se poboljšala
 Vrtoglavica je nestala
 Čini se da je otkucaji srca pravilniji i ne toliko uznemirujući, s obzirom da imam nepravilan rad srca od

rođenja 
 Stolica je postala redovitija
 Bolji i mirniji san. 
 Ravnoteža i koordinacija su poboljšani
 Može se bolje kretati bez nedostatka daha. 
 Postao je jasniji u razgovorima
 Promenio mi je pogled na stvari i podigao raspoloženje
 Promenio sam pogled na marihuanu
Općenito, svi simptomi koje sam osjećala prije nego što sam započela liječenje konopljinim uljem, nestali su.

62



LIJEK ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

Trebalo  mi  je  3  1/2  meseca  da  završim  lečenje.  Ovo  iskustvo  nije  bilo  tako  neugodno.  To  je  ipak  bila
prilagodba, kad sam povećala doze, ali nakon dan -dva sve se prilagodilo. Manje -više slijedio sam povećanja
doze koje je predložio Rick Simpson.

Nakon 2 mjeseca liječenja,  moja posjeta onkologu bila je iznenađujuća.  Izjavio je da mi boja kože izgleda
dobro, krvni tlak i otkucaji srca su normalni, a budući da nisam imao problema s gutanjem, nije bilo potrebe za
zadržavanjem. Također,  izjavio je da je rendgen sa prethodnog pregleda izgledao dobro i  da se ne moram
vraćati najmanje 6 mjeseci. Obično sam trebao zakazivati onkologa svaka 3 mjeseca ...

Vjerujem da je ulje od konoplje ubilo mog raka.  Sva druga poboljšanja zdravlja  koja sam doživio od ulja
konoplje  čine  da  se osjećam kao novi  čovjek.  Potpuno sam zadivljen  čudom ulja  od konoplje.  Tako sam
zahvalan što sam odlučio uzeti konopljino ulje.

Ulje  od  konoplje  obnovilo  mi  je  zdravlje  i  produžilo  život.  Zahvaljujem  se  Ricku  Simpsonu,  Bog  vas
blagoslovio! Samo tako nastavite! Potpuno sam uvjeren da ulje od konoplje može spasiti  živote. Hvala ti."
George

“Mini ažuriranje za Georgea ... Do danas je izgubio +31 kilogram, a sada je, prije kratkog vremena, morao
posjetiti svog stomatologa zbog gubitka težine (nekad je imao oko 280 kilograma). Naučio je da bi mogao lako
vratiti  težinu ako bi to sada želio,  međutim odabire zdraviju nižu težinu i način života), morao je ponovno
postaviti/namjestiti proteze. Njegov zubar primijetio je kako dobro izgleda i da mu je i boja bolja.

Moram napomenuti  da  je  George  rekao  da  je  još  uvijek  dobro  disao  i  da  do  sada  nije  imao  problema  s
gušenjem, da je ranije ove sedmice jeo odrezak, krumpir i povrće, a hrana mu pada mnogo, mnogo lakše nego
ikad navikao prije svog "liječenja". Kaže nam da je posjetio svog ljekara opšte prakse (redovnog doktora) ranije
ove sedmice ... Njegov doktor je uzviknuo "WOW !, jeste li sigurni da ste isti George kojeg sam već vidjela?"
Njegov doktor je takođe rekao da mu se boja poboljšala.  George mi je rekao da je kasnije pokazao svom
doktoru koliko je više tekućine izgubio u obje noge rekavši mu da misli da je skoro nestao ... Tada je doktor
rekao: "George, više nemaš edem."

Nabavio je neke stare medicinske podatke, pa mu je također rečeno (sada) da bi trebao/ mogao pokušati od svog
onkologa na  svom sljedećem sastanku (u lipnju)  dobiti  staru  rendgensku snimku i  CT snimku (na disku).
Pokušava ranije doći na pregled kod onkologa ... sada uz pomoć liječnika opće prakse. Prilikom te posjete tražit
će magnetnu rezonancu. On je sada daleko dogurao ... međutim, njegov jedini pravi problem trenutno (inače
kaže da bi bio odličan !!) je to što ima nepravilan rad srca od rođenja, a u posljednje vrijeme je skočio malo više
nego inače. Ne znam da li njegovo mršavljenje izaziva njegov nepravilan rad srca ili uzbuđenje zbog ovog
događaja koji mu je promijenio život ili šta to sigurno čini, samo znam da mu to želim previše popraviti. Sada
ima uputnicu za pregled kod kardiologa u vezi s otkucajima srca itd. Nedavno mu je boja postala još bolja, ima
više crvenog/ružičastog lica, cirkulacija mu se čini još boljom. Pa, to je sve što sam za sada mogao dobiti ... Mir
1 ”Sloboda

“Pa, Rick i Jindrich, moj naporan rad i posvećenost RSO -u se konačno isplatio. Pratim suze Ricka i Phoenixa
od 2004. godine i odmah sam vjerovao u ljekovite sposobnosti ulja. Širio sam glas i stajao iza toga 100% čak i
kad su se ljudi smejali i nazivali me ludim. Sada sam izliječio 3 osobe sa terminalnim karcinomom i svom
posljednjem pacijentu dugujem veliku zaslugu što je zaista prošao kroz medicinski sistem i odbio sav tamošnji
tretman i dokumentirao da je koristio RSO za izlječenje raka ... oba pluća su mu bila puna raka i dali su mu 3
mjeseca života kad mu je prvi put dijagnosticirano ... prije 5 mjeseci. Danas je zvanično bez raka i zapravo je
dobio 27 kilograma. Doktori protiv raka oduševili su se njegovim čudesnim oporavkom u samo 5 mjeseci uz
jedva ikakvu pomoć i zapravo kažu da je zdraviji od njih sada. Lol, on je jeo ulje pred liječnicima u bolnici i
nosio svjetski časopis Weed sa člankom Phoenix suza u kojem je to pokazao svim ostalim pacijentima i širio
glas o RSO. Uskoro ću imati kopije sve bolničke dokumentacije kojom je RSO izliječio rak ... na njegovoj
papirologiji piše da je koristio ulje konoplje za liječenje. Sastavit ću priču za njega što je prije moguće kako bih
pomogao u širenju vijesti koliko god mogu, znam i za 25 drugih ljudi koji su vidjeli kako RSO čudo djeluje na
mnoge različite bolesti, a sada rade i na izlječenju. .. prica se !!!! : ) U ime izliječenih, a uskoro i mnogih drugih
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u mom kraju, želio bih reći HVALA momci na vašem kontinuiranom trudu i predanosti ponovnom otkriću
lijeka ... Vi ste spasioci ... Doslovno !! MIR I LJUBAV od PA ”Steve

„Zdravo, moram vam ispričati priču o čudu koje se dogodilo jučer. Imam prijateljicu i zove se Shannon O'Brien.
Ona je 17 godina preživjela rak mozga. Ima neoperabilan tumor koji raste već oko godinu dana. Narastao joj je
gotovo do cijele veličine mozga. Podijelio sam s njom RSO, a jučer su njeni rezultati MR -a pokazali da se
tumor smanjio gotovo za pola. Ona ga uzima od 14. februara. Morate shvatiti da je ovo bila Zdravo Marijo.
Tako sam zahvalan što je moj duh pronašao vašu priču i uspio sam je prenijeti. ” Nadine

“Moj prijatelj je potpuno izliječen od raka crijeva, u 4 sedmice uzimanja ulja kanabisa. Doktori se češu po glavi,
ne mogu to shvatiti. Ovaj čovjek je trebao biti podvrgnut radikalnoj operaciji 12. oktobra, imao je 10% šanse da
izađe iz operacije. Doktori su mu 1. novembra dali zdravu potvrdu. To su isti liječnici koji su mu rekli da neće
živjeti da vidi Božić. Aleluja. Pohvalite gospodara što je stavio ovu izuzetno ljekovitu biljku na ovu zemlju, da
izliječi sve koji imaju dovoljno vjere da je koriste. RADI." Sherrie

„Pa, osjećam se bolje. Bio sam na RSO oko 30 dana zbog tumora mozga i dijabetesa. Šećer mi pada. Prestao
sam s inzulinom prije 2 dana jer je šećer u krvi padao prenisko. ” Jeff

„Takođe je očistila rak dojke još jedne prijateljice u prvoj fazi. Od tumora veličine golf loptice je za dvije
sedmice prešao na manji od graška. 0,4 g dva puta dnevno, sirovo ulje. Drugi prijatelj s rakom kože uklonio ga
je topikalnom otopinom koja se utrljala direktno na kožu.

Na sebi sam se riješio infekcije i otekline lošeg zuba, pročistio sam pluća nakon napada astme i uklonio dvije
funky mrlje  sa kože koje su mogle ili  nisu morale biti  rak ...  nikad nisam provjerio je nestao ...  ups. Bez
hemoterapije, bez zračenja, bez nuspojava, bez problema. ” Bruce

“Koristio sam ulje koje sam napravio koristeći Rickove video upute i izliječio sam se od 4. faze difuznog
velikog“ B ”staničnog limfoma, navodno“ neizlječivog ”folikularnog karcinoma u samo 58 dana !! Od tada
nastavljam proizvoditi ulje za sebe i druge i vidio sam više od 10 potvrđenih slučajeva pluća, dojke, prostate,
mozga, debelog crijeva, leukemije, gušterače, pacijenti se liječe tamnozelenim uljima !! Ja pravim ulje od oba
lista i cvijeća zbog posebnih protuupalnih spojeva koji se nalaze SAMO u zelenom lišću! Izgubio sam cijelo
debelo crijevo 1992. godine. Napravio sam „vrećicu“ napravljenu od tankog crijeva koja radi kao normalni
vodovod već 20 godina, a koja je trebala izbiti prije 7 godina! Prema mom gastroenterologu na PAMF -u; on
pripisuje tešku upotrebu kanabinoida zdravoj „vrećici“ „u boljem stanju nego prije 20 godina na dan kada je
prvi  put  stavljena.  "Čuo je  iste  rezultate  od  mnogih  drugih  pacijenata  koji  koriste  kanabinoide,  a  sada  ih
preporučuje svojim pacijentima!" Craig

“Whoot Whoot, Rick Simpson Oil je NEVEROVATNO !! Hvala vam što ste podijelili sa svijetom kako svima
napraviti ovaj divan lijek. Natjerao sam svoju prijateljicu Carmen da uzme ulje kad joj je dijagnosticiran rak
Hodgkinovog limfoma. BESPLATNA je već godinu dana !!! Moja Addisonova bolest je NESTALA i nema joj
traga i doktori  ne mogu objasniti  kako i  zašto,  jer  se to NIKADA nije dogodilo.  ALI mogu i RADIM !!!
KANISI LIJEKOVE !!! ” Amy

„Zdravo, samo sam mislila podijeliti s vama neke dobre vijesti. Pacijent s rakom o kojem sam vam ranije pričao
nedavno je prošao CAT skeniranje. Nema tumora !!! Na grudima mu je bio tumor veličine bejzbol lopte. On i
drugi tumori su potpuno nestali! Jedino što preostaje je ožiljno tkivo. On i ja podjednako slavimo Boga zbog
ovog divnog lijeka. Kanabis, sjajna biljka, dar koji nam je svima dat od Boga. Svi bismo trebali zahvaliti Ricku
Simpsonu i žrtvama koje je podnio kako bi osvijestio ljude šta Božja biljka može učiniti. Pacijent je povratio 40
kilograma koje je izgubio. Izgleda zdravije i bolje nego što sam ikada vidjela. 100% sam siguran i vjerujem da
ulje Ricka Simpsona, ako se pravi i pravilno koristi, može izliječiti rak. Sada, nakon 12 godina borbe sa ovom
bolešću, ovaj pacijent je bez raka. Za to možemo samo dati svoju slavu Bogu.

Još jednom hvala Rick, što si bio stand up momak i napravio je neke velike žrtve za ljude. Već godinu dana
širim glas o tome šta RSO može učiniti. Sada sam 100% siguran da je sve što je rečeno u vašim video zapisima
pravo plavo. Uzimam još jednog pacijenta sa karcinomom četvrte faze i vrlo sam uvjeren da će za manje od
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godinu dana izliječiti rak. Ja ću i dalje širiti vijest najbolje što mogu. Takođe ću pomoći koliko god mogu. Istina
će pobediti. Hvala vam na svemu što ste učinili i činite. S poštovanjem, rastuća boginja "

„Ovaj lijek je sada stvarnost. Rekli su mami da je u decembru prošle godine bila u četvrtom stadijumu raka
pluća. 14 mjeseci kasnije izgleda i osjeća se bolje nego godinama! Hvala vam što imate muda da se držite svojih
uvjerenja. ” CK

“Dr. Rondeau mi je prije Božića rekao da je ta crna mrlja na mojim leđima melanom. Otišao sam do njega
nakon što je počelo krvarenje. Došao sam kući i počeo stavljati ulje na pupoljke na leđa, a također sam počeo
jesti i stalno. Prošlo je manje od 2 sedmice, a mrlja na leđima se očistila i nastavila sam jesti oko 2 unce ulja.
Jedva da imam trag na leđima i osjećam se fantastično.

Philip je također bio na jednogodišnjem pregledu i više od godinu dana je bez raka. Pa to zovu slobodnim od
raka. Ne mora posjetiti ljekara najmanje 3 godine. NIJE UZIMAO KEMIKU I ZRAČENJE, UZIMAO JE OKO
4 KANSE ULJA KANABISA I JOŠ SVAKOG DANA JEDE MALO. NIJE MNOGO LJUDI POBIJEDILO
RAK Crijeva. RICK JE NAŠ HEROJ. " Drvo flaute

“Moj dečko i ja smo nedavno napravili vaše ulje i ponudili ga dobrom prijatelju koji je imao melanom lošeg
izgleda  na  stopalu.  Objasnili  smo  vam  kako  se  koristi  vaše  ulje,  a  upravo  jučer  je  nazvao  i  uskliknuo
iznenađenje što je potpuno nestalo! Sa svježim novim rastom kože ispod. " Gwendolyn

“Teško je povjerovati ljudima koji nisu imali priliku educirati se o ljekovitoj moći ulja kanabisa ... Živim u
području odakle je Rick Simpson, a ljekovitu moć vidimo 10 godina. Liječi rak, dijabetes, mišićne poremećaje,
bolove u zubima, posebno čudotvorni lijek za opekotine (morate to vidjeti da biste vjerovali).

Do sada nismo vidjeli ništa na čemu neće raditi, ako se uzima pravilno i redovno. Posebno je dobar za rak kože,
mučninu, grčeve u želucu i sve što vam treba. Dobro se naspavajte. Ne postoji ništa što ublažava stres ulje
kanabisa,  a  većina  naših  unutarnjih  problema uzrokovana je  stresom.  Dakle,  izvolite.  Sretno svima.  Zaista
djeluje, samo treba vjerovati. Uzdajte se u Boga i Ricka Simpsona. ” Terry

„Sve što znam je da sam bio spreman za polazak, nisam mogao više izdržati, staviti svoju priču ovdje, a moj
anđeo je došao i spojio me sa uljem RSO. Prestao sam jesti, a sa samo nekoliko zrna pirinča ulja, osjetio sam
promjenu u sebi. Prije toga moj život je bio na kauču s podlogom za zagrijavanje, dolje piće. Ali drugog dana
sam ustao, u kutiji za led, tražio nešto za jelo, istuširao se. Za neke to nije velika stvar, sve dok ne dođe vrijeme
kada ne možete izdržati dovoljno dugo za tuširanje. Ostao sam na tome, udebljao se, počeo ponovo živjeti i
zaista mi vratio život. Žao mi je što prije operacije nisam znala za to. 56, bijela žena žrtva raka dojke Kathleen ”

“Majka moje prijateljice je tri puta imala rak dojke. Redovno je koristila marihuanu, ali joj je doktor rekao da je
ne koristi tokom kemoterapije. Poslušala je svog doktora i prestala je s upotrebom marihuane, ali joj nikad nije
bilo  bolje.  Treći  put  kad  se vratio,  ignorisala  je  doktora i  koristila  je  marihuanu  tokom cijelog  liječenja  i
nastavlja je koristiti putem ulja Ricka Simpsona i jestivih namirnica. Već 5 godina je bez raka i nema znakova
da će se to vratiti! ” Duane

„Moram samo podijeliti ovu odličnu vijest s vama i vašim pratiocima ... Prijateljica moje žene sa posla joj je
prije nekoliko mjeseci rekla da se rak pankreasa njenog muža vratio po drugi put, moja supruga i ja smo već
znali za vašu RSO pa smo stavite ih na svoju web stranicu kako biste saznali više o tome itd., pa odmah je
počeo s tim, a jučer se vratio u bolnicu radi rezultata svojih posljednjih testova, bolnica mu je prilično govorila
da mu je opet potrebna kemoterapija, ali ono što se zapravo dogodilo kada su pogledali rezultate je da je rak
definitivno postao mnogo manji nego što je bio kada su prvi put primijetili da se vratio, zapravo je gotovo
nestao. Bili su zbunjeni kako se to moglo smanjiti (tada bi trebali naučiti o svim vrstama lijekova, a ne samo o
otrovnim). Rekli su da žele ukloniti ono što je ostalo, ali sam mu savjetovao da nastavi sa istim dozama koje je i
prije koristio, jer je to očito imalo pozitivan učinak, i da se ne trudi pustiti te mesare u svoju blizinu. Bio sam
tako sretan što sam čuo vijesti i jedva sam čekao da vas obavijestim. :) ”Mark

- Bravo, Mark, Prođi kako se pacijent osjeća, skeniranje u većini slučajeva nije potrebno. Čini se da ako pojede
120-180 g tokom šest mjeseci, nema razloga za brigu. JB
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“Postoje  tisuće  dokumentiranih  dokaza  da  zaista  liječi  rak  kod  ljudi  koji  su  odbili  imati  ikakve  veze  s
liječnicima, samo ulje. Imao sam rak četvrte faze. Imao sam samo 3 mjeseca života, a to je bilo prije 14 mjeseci.
” Tom

“Samo da vas obavijestim, evo ažuriranja o mom ujaku Tomu. Njegov novi nivo PSA je 0,1 i stabilan. Hvala
vam što ste nam dali znanje da mu spasimo život. Bio je u stadijumu 4 raka prostate. Tražimo svjedočenje. Bog
te blagoslovio." Sherri

"Od  mog  oporavka  od  ulceroznog  kolitisa  i  raka,  moj  gastroenterolog  sada  ima  SVE svoje  pacijente  na
proizvodima od kanabisa jer su oni najmoćniji  protuupalni lijekovi za koje on zna ...  i  djeluju BOLJE OD
LIJEKA KOJI MOŽE PROPISATI !!!" Craig

"Znam da liječi rak ... Izliječio sam mamu 3 puta i ona je sada bez raka." Mc Jay

“Draga Lara,  samo sam ti  htio poslati  brzinsku poruku da ti  se zahvalim na svemu što radiš.  Pratim vašu
stranicu već oko 6 mjeseci. (Žao mi je, ovo je prvi put da razgovaramo. Pretpostavljam da nisam neki veliki
govornik.) Iako vrlo rijetko ikad kažem bilo šta na vašoj stranici, jako sam cijenio vaše istraživanje jer su me
doveli do mene radim svoje istraživanje. Jedna od stvari o kojima sam saznao kad sam tek počeo pratiti vaše
postove bila je kako kanabis može izliječiti rak. Ovo me je pogodilo jer je moja majka već godinu dana jako
bolesna od raka gušterače. Neko vrijeme je bila jako loša i bili smo jako prestravljeni da neće izdržati. Jednog
dana sam pročitao  vaš post  o ulju  kanabisa  i  odlučio  da pitam majku da li  bi  probala.  Nikada ranije  nije
konzumirala kanabis, ali u ovom trenutku bila je spremna pokušati sve. Budući da živimo u južnoj Kaliforniji,
mogao sam joj  naručiti  tromjesečnu zalihu  ulja  kanabisa  od lokalnog distributera.  Zaključili  smo da ćemo
isključiti kemoterapiju na nekoliko mjeseci da vidimo hoće li kanabis sam djelovati. Nevjerojatno, ali odmah ste
mogli vidjeti kako joj postaje bolje. Osećala se bolje, mogla je bolje da jede, imala je više energije, ali je mogla
da se naspava bez stalnog buđenja .. Čak je prvi put mogla da prođe kroz sobu bez pomoći šetača mjeseci. Prije
samo nekoliko dana odveli smo je specijalistu da vidi koliko se rak smanjio. Od danas uzima ovo ulje 2 mjeseca
i 2 sedmice, i sa zadovoljstvom mogu objaviti da joj je rak gotovo potpuno nestao. Doktor je rekao da je samo 5
PROCENATA veličine koja je nekad bila. Kad sam mu rekao kako se to dogodilo, doktor nije mogao vjerovati.
Zaista mislim da si pomogao u spašavanju života mojih majki. Borba još nije gotova, ali je skoro gotova i sada
je potpuno pobjediva. Ova poruka je od mene i cijele moje porodice… Hvala vam na onome što radite Lara.
Hvala vam od srca. ♥ ”Dean

“Dragi  CureYourOwnCancer.com,  maloprije  sam  čitao  o  ulju  Rick  Simpson  i  odlučio  pokušati  probati.
Uzgajam marihuanu jako dugo. Koristio sam neke od svojih najboljih pupoljaka i napravio neko vrhunsko ulje
od konoplje. Probao sam i nisam mogao vjerovati. Bio je toliko moćan da nije bio ništa što sam ikada imao.

Nakon što sam ga isprobao, znao sam za pacijenta koji se u tom trenutku borio oko 11 godina s Hodgkinovim
limfomom.  Ponudio  sam se  da  mu budem medicinski  njegovatelj  marihuane  i  opskrbljujem ga  uljem bez
ikakvih troškova sve dok uzima ulje prema preporuci.  U to vrijeme on mi je bio stranac više nego manje.
Upoznao sam ga prije godinu dana na sastanku kluba saosjećanja i tada sam saznao da ima rak. Zaista sam želio
vidjeti može li ulje izliječiti rak, kao što je spomenuto u knjizi Ricka Simpsona “Run From the Cure”.

Dakle,  nakon  što  smo stupili  u  kontakt  s  ovim pacijentom  i  predočili  mu  ponudu,  podnijeli  smo urednu
dokumentaciju našoj državi i započeli liječenje. Postavili smo ga tamo gdje bi on posjedovao biljke, tako da bi
na kraju mogao sam sebi osigurati ulje. To je također bio dio dogovora, da nauči kako da si pomogne. Započeli
smo liječenje. U početku mu je bilo teško jer je ulje bilo tako jako, a uzimanje tri puta dnevno može biti prilično
teško.

Nakon tri mjeseca, vrlo tumor na gornjem dijelu prsa počeo se smanjivati. Nakon pet mjeseci tumor je potpuno
nestao. Zatim je otišao na CAT skeniranje. Vratili su se rezultati da nema raka! Ljekari pokušavaju izliječiti
njegov rak najmanje 11 godina. Hemoterapija, transplantacija koštane srži itd. Sve što je potrebno bilo je oko
pola kilograma vrhunskog pupoljka pretvorenog u ulje konoplje. On ima svoje rezultate prije i poslije CAT
skeniranja na disku (bit će nam uskoro dostavljeni). On se oglasio i javno govorio ljudima. Zapravo, on je sada
njegovatelj koji pomaže drugim pacijentima s ljekovitim uljem konoplje!
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Ova priča je prava stvar, nema BS -a Imam dva video zapisa (oba desno) koji su snimljeni u lokalnom kampu za
kanabis. Jedan video je samo moj pacijent. Drugi video je svjedočanstvo mog pacijenta i drugih pacijenata. Moj
pacijent i ja odajemo slavu Bogu za ovo čudo. S poštovanjem, GrowGoddess "

“Prije godinu dana moj onkolog nam je rekao da se uskoro obratimo u bolnicu, rak debelog crijeva vratio se u
moja pluća i debelo crijevo, uklonjen je iz debelog crijeva u 9. i jetre u 11. Moj muž je insistirao da pokušaju
još jednu rundu kemoterapije, u isto vrijeme Kad sam otkrio ulje kanabisa, počeo sam ga uzimati istog dana kao
i kemoterapija. Tumorski marker mi je bio 17,6. Nakon JEDNOG tretmana (i 2 sedmice ulja) moj tumorski
marker je bio 10.6. Prošlog petka, nakon 2 tretmana i 5 tjedana ulja, tumorski biljeg mi je 4,8. Moja medicinska
sestra mi je rekla da ne zna šta radim, ali ova kemoterapija nije trebala dati takve rezultate. Osećam se bolje
nego što sam se osećao dugo, dugo. ” Diane

"Probao sam, imao sam rak debelog crijeva, rak je nestao !!!" Jean

“Dragi Rick, iako te ne poznajem osobno, osjećam se gotovo kao da bi bio član moje porodice po tome koliko
je tvoja uloga već bila važna za moj život i život moje porodice!

Nikada  neću  imati  dovoljno  riječi  da  vam  zahvalim  na  vašoj  posvećenosti  pružanju  pomoći  cijelom
čovječanstvu u potpuno nesebičnom cilju. Živim u Sloveniji i čuo sam da ćete biti ovdje krajem mjeseca i neću
propustiti priliku da vam se lično zahvalim da se rukujete sa svojim herojem!

Mojoj djevojci majci je prije skoro 3 mjeseca dijagnosticiran rak pluća malih ćelija u četiri stadija (tumor velik
poput teniske loptice u desnom pluću, s 2 metastaze na jetri i limfnim čvorovima). Nekoliko mjeseci prije nego
što sam imao veliku sreću naići na vaš video "Bježite od lijeka", pa čak i da sam znao za mnoge dobrobiti
medicinske marihuane, bio sam šokiran otkrićem u vašem filmu i sjećam se da sam pomislio "ako dogodi mi se
da imam rak, sigurno ću otići po ulje. " Tada se to nije dogodilo meni, već majci moje djevojke, zaista posebnoj
osobi koju sam uvijek voljela osim činjenice da mi je ona djevojka majka!

Stoga smo odlučili odmah poduzeti mjere, a ja sam imao sreću pronaći sve sirovine za pripremu lijeka! Iako je
bila otvorena za ideju o uzimanju ulja, započela je i s kemoterapijom jer se u to vrijeme toliko bojala da bi
učinila sve da se riješi ove usrane bolesti.

Tako je isprva počela sa kemoterapijom, a dan kasnije i sa uljem. Mogla je vidjeti veliki antihemološki učinak
već nakon 1 sata nakon što je uzela prvu dozu ulja. Bilo je nevjerojatno, iako smo znali da će ulje vjerojatno
djelovati,  nismo očekivali  tako brzo poboljšanje!  Nakon 24 sata  neprestanog povraćanja  i  osjećaja  da je u
prolazu, počela se osjećati bolje sa bilo koje tačke gledišta (više nema mučnine, nema lošeg ukusa u ustima,
veliki apetit, odlično spava itd.) I sve joj je bolje bilo i bolje do sljedeće hemoterapije.

Nakon 3 runde kemoterapije i 35 ml ulja, imala je prvi CT snimak i rezultati su bili zaista ohrabrujući, veliki
tumor na plućima sada je bio polovica onoga što je bio na prethodnom CT -u, a od 2 metastaze bilo je preostao
je samo jedan, i to manji!

U tom periodu sam takođe počeo da istražujem endokanabinoidni sistem i svojstva kanabinoida. I nevjerojatno
je vidjeti koliko istraživanja, studija i eksperimenata postoji na tu temu i zaista izgleda da sva nauka podržava
ono što ste otkrili gotovo slučajno. Nedavno je čak i Nacionalni institut za rak (Amerika) otvorio odjeljak na
svojoj  web  stranici  pod  nazivom  „kanabis  i  kanabinoidi“,  a  prije  samo  mjesec  dana  ažuriran  je  s  puno
dokumentacije o THC -u i raku.

Razlog zašto bih vas želio osobno upoznati (osim činjenice da vam moram zahvaliti onako kako zaslužujete) je
zato  što  mi  je  potrebna  pomoć  da  ubijedim  svoju  djevojku  majku  da  prestane  s  ovom  besmislenom
kemoterapijom koja, čak i ako se liječi od raka, nanosi joj ogromnu štetu!

Izračunao sam da će 15. ovog mjeseca završiti tretman od 60 ml, ali 27. će morati na petu rundu hemoterapije
(koju će pratiti čak i šesta!).

Kao što možete razumjeti, želim je izbjeći da ode na hemoterapiju kad bi već mogla biti bez raka! Problem je u
tome što je poznato da rak pluća malih stanica dobro reagira na početak kemoterapije (ili  barem tako kažu
liječnici) pa su joj rekli da zaista nisu toliko iznenađujući dobri rezultati koje je imala na zadnjem CT -u ...
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Ono što sam joj predložio je da obavi još jedan CT prije nego što ode na 5. kemoterapiju kako bi bili sigurni da
neće uraditi hemoterapiju na čistom tijelu. Ona se složila, ali ipak znam da se plaši ići protiv onoga što doktori
kažu ...

Pitao sam se bi li  možda bilo moguće imati  privatni  susret  s vama prije kongresa i  prije  njene pete runde
hemoterapije.  Siguran  sam  da  će  biti  oduševljena  upoznati  vas  i  vjerovatno  ćete  uspjeti  pronaći  pravu
argumentaciju i dati joj pravi poticaj da prestane s kemoterapijom!

Mogu zamisliti da ste vjerojatno preopterećeni svim vrstama zahtjeva za pomoć pa bih potpuno razumio ako
nemate vremena i energije ili se čak želite uključiti u svaku tužnu priču koju sretnete na svom putu ... I neovisno
o vašoj dostupnosti za lični susret uvijek ću vam biti beskrajno zahvalna za ono što ste učinili za mene i za cijeli
svijet!

Hvala vam od srca.  Želim vam sve najbolje  u životu i  nadam se da ćete  se jednog dana i  vi  moći  vratiti
normalnom životu u normalnom svijetu! Poštovanje, xxx

PS Ako želite objaviti ovo svjedočanstvo, slobodno to učinite, ali nemojte označavati ili koristiti moje ime jer
još uvijek koristimo ulje i još uvijek živimo u zabranjenoj zemlji pa si ne mogu dopustiti rizik da me uhvate.
Svejedno ću vas informirati o razvoju liječenja i rado ću vam pružiti potpunu priču koja završava.

“Xxx,  trebala  bi  brže  pojesti  120-180 g  visokokvalitetnog  ulja  tokom šest  mjeseci,  ako može.  Nema više
hemoterapije, nema ni CT skeniranja ako je moguće - oboje su kancerogeni i još će više širiti rak. Napravite
čepiće s 0,2-3 g ulja (otopite kakao maslac, dodajte ulje, promiješajte, ulijte u kalupe, ostavite da se ohladi na
sobnoj temperaturi) i neka ih koristi dva ili tri puta dnevno pored ulja koje će jesti ( ako može uzeti, ako ne
smanji malo oralnu dozu). Također bi trebala ispariti ulje nekoliko puta dnevno - kašalj će pomoći očistiti pluća,
a kasnije će i iskašljati tumore.

Što se tiče osobnog susreta, bit će nam više nego drago, ali obično radimo vrlo kratak proces s onima koji žele
uzeti  kemoterapiju,  ne gubimo vrijeme na uvjeravanje,  odluka je  na njima.  S našeg gledišta,  sve potrebne
informacije nalaze se na našoj web stranici i u Rickovim knjigama. Da je netko došao i rekao da želi uzeti ulje s
kemoterapijom, ne bismo mu čak ni isporučili ulje, netko će ga više nego pojesti bez smrtonosne kemoterapije.
Svaka  razumna  osoba  mora  znati  da  uzimanje  otrova  nije  dobra  stvar.  Ulje  će  raditi  mnogo  bolje  bez
kemoterapije.

U  svakom slučaju,  što  više  kemoterapije  uzme,  morat  će  pojesti  više  ulja  da  popravi  štetu  -  ako  preživi
kemoterapiju, naravno, nikad se ne zna unaprijed i svaka injekcija može biti posljednja. Žao mi je što to moram
reći, ali tako je.

Dakle, kako ja gledam na to, ona bi trebala uliti ulje u sebe i kloniti se doktora i njihovog liječenja koliko god
može. Trebala bi povećati  pH tijela,  svaki dan jesti  sjemenke dvije jabuke, a zatim pojesti  ulje,  uzeti  ga u
čepiće,  ispariti  ulje,  a  možda  ga  i  lokalno  koristiti  na  grudima  u  alkoholnoj  tinkturi  ili  u  mješavini  sa
sjemenkama konoplje ulje ili slično. Jednostavno slijedite upute na našoj web stranici i u Rickovoj knjizi za
najbolje rezultate. Provjerite i Rickove Youtube video zapise - čut ćete gotovo iste rečenice koje biste čuli od
njega ili nas lično, poruka ostaje ista - a to je "Držite se dalje od hemoterapije i zračenja" koliko god možete.
Sve najbolje, Jindrich Bayer ”

“Kao neko ko je prošao hemoterapiju kao tinejdžer mogu vam reći da to nije šetnja po parku !!! Osjećajući ovo,
mogu vam reći da pokušavamo pronaći lijek i zašto ne bismo pokušali sve što možemo kako bismo ga pronašli
na manje bolne načine. Davanje otrova za ubijanje otrova nije uvijek odgovor, isprobajte prirodni lijek i vidite
što će se dogoditi. ” Constance

„Moramo vidjeti neke stvarne promjene ... i roditelje ne treba prisiljavati da ubrizgavaju otrov u svoje dijete
(hemoterapija)! Kad bi ljudi zapravo znali šta je hemoterapija, pretpostavili bi da je ubacuju u svoje tijelo. Da
ne  spominjemo,  ako imate  sreće  i  pobijedite  rak,  nuspojave  hemoterapije!  To  je  odvratno!  Vrijeme je  da
probudimo Ameriku i svijet! ” 46/7 Borba za lijek
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„Zdravo Jindrich, jučer sam završio s čitanjem Rickove knjige. Odlične stvari! Iskreno, zaista mi ne trebaju više
dokazi o istinski čarobnoj moći ulja!

Napravio sam i neke eksperimente i  svaki dan otkrivam nešto novo što ovaj lijek može učiniti!  Amazing!
Nažalost iako sam uvjeren, pa čak i ako je moja djevojka uvjerena, ipak njena majka nekako nije u stanju da se
"prepusti" u potpunosti ... i još uvijek nije sigurna da li je prestala sa usranom kemoterapijom ...

Stalno pokušavam iznijeti dobre argumente, ali ne mogu se odlučiti umjesto nje! Ona ima rak i jedina može
odlučiti šta će sa svojim životom.

Znam da će se na kraju ipak izliječiti  jer  ćemo joj uliti  toliko ulja da će biti  nemoguće da umre. Ali  ipak
osjećam da je tako glupo i tako opasno igrati  se s ovim jebenim kemikalijama, posebno ako imate pristup
prirodnoj medicini za koju je dokazano da liječi rak!

Čitao sam o vašem iskustvu s rakom i medicinskim sistemom ... Zaista mi je žao zbog vašeg gubitka ... i sada
bolje razumijem vaš stav prema tradicionalnoj takozvanoj "medicini"! " Luigi

- Zdravo Luigi, hvala ti na lijepim riječima o knjizi i šteta je što moraš proći kroz nju. Njezin je izbor koji
tretman će izabrati, ali ne bih se približio hemoterapiji - samo joj pročitajte priču moje majke, možda će shvatiti
da  uzimanje  otrova  nikada  nije  dobra ideja,  posebno ako nije  potkrijepljena  niti  potrebna.  Njene  šanse  da
jednostavno preživi kemoterapiju uvelike će se poboljšati ako uzme ulje, ali opet, zašto nanijeti još više štete
njenom bolesnom tijelu? Nema smisla. Sve najbolje, Jindrich

“Prijatelj me posjeo da pogledam Run From the Cure prije otprilike dvije i pol godine misleći da bi to moglo
pomoći mojoj psorijazi. Zajedno smo napravili ulje- prvi put za oboje- u roku od tri sedmice moja psorijaza u
plaku je nestala.  Od tada pravim ulje i  unosim ga. Ako unosim svaki  dan i  nanosim ulje  lokalno noću na
pojedinačna mjesta koja se slučajno pojavljuju,  psorijaza je vrlo kontrolirana i gotovo nevidljiva.  Zbog tog
iskustva, skočio sam s dvije noge i sada posjedujem prvu potpuno državnu licenciranu medicinsku marihuanu u
Koloradu. Godinu dana nakon što je moj posao, mom ocu je dijagnosticiran melanom IV stadijuma- proširio se
na pluća i jetru. Onkolog mu je dao 3 do 12 mjeseci i rekao mu da se pripremi za hospicijsku njegu. Odmah sam
ga započela sa RSO režimom i pet mjeseci kasnije, njegov rak je nestao. Otišao. Najlakša stvar na svijetu!
Hvala Rick, što ste svijetu ponovo predstavili ovaj nevjerojatni lijek! :-) ”Erica

“Ulje kanabisa liječi rak. Ja sam pacijentica raka dojke 3. faze i koristim ulje da se izliječim. ” Adele

"Bez hemoterapije, bez zračenja ... RSO i promjena prehrane ... RSO je izliječio moj rak želuca bez ikakvih
sranja ..." Dale

“Uspio sam, dao ga svom 18 -godišnjem sinu ...  Nema znakova raka.  Dugujem vam ogromno hvala Rick
Simpson. Mome sinu je u oktobru dijagnosticiran sinovijalni sarkom nakon uklanjanja tumora prije biopsije ...
Rečeno mi je da će rak i  dalje  biti  prisutan i  da se mogao proširiti  na pluća zbog agresivne vrste  raka ...
Najnoviji rezultati testova, ne mogu pronaći nikakav trag njihovom zbunjenosti ... Ulje kanabisa bila je jedna od
mnogih stvari na koje sam ga započela gotovo odmah nakon dijagnoze. ” Amanda

“Moj blizak prijatelj je davao morfij za bol u mozgu. Sam morfij uzrokovao je ovisnost, povlačenje i samo je
pogoršao stanje tijekom njegove upotrebe. Sam kanabis bio je jedini lijek koji je ublažavao simptome ustezanja,
depresiju, bol i sam rak. Vaša poruka je ono što je spasilo mog prijatelja. ” Jasper

„Tako sam uzbuđen zbog ulja. Prošli mjesec sam prvi put pročitao ili čuo za to. Oduševljen sam ... Gospodine
Simpson,  mnogi  od  nas  zahvaljuju  vam  na  nesebičnom  i  punom  ljubavi  poslu  koji  ste  učinili  za  cijelo
čovječanstvo. Ti si moja definicija humanitarca !!! Volontirao sam u Hospiceu od 1998., vidio sam mnoge kako
pate i prolaze, čak i na mojim rukama. Pomisliti da je toliki dio ove patnje mogao biti ublažen doslovno je
zbunjujuće ... ”Cindy

- Sigurno jest, pogotovo kad se uzme u obzir da su svi podaci o "čudesnim ljekovitim moćima" ulja Ricka
Simpsona istiniti.  Pravilno proizvedeno i  korišteno ulje zaista  može izliječiti  rak,  dijabetes  i hiljade drugih
stanja. Zaista može pomoći kod boli koju morfij neće dodirnuti. Zaista podmlađuje tijelo i regenerira mišiće.
Mislim da riječ boggling ne opisuje u potpunosti. JB
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"O MOJ BOŽE. Upravo sam dobio poruku od nekoga kome dajem Phoenix suze onome ko je imao i mislim
imao je rak bubrega. Nakon 90 dana uzimanja ulja, najnovije PET skeniranje pokazuje da su tumori nestali. Ovo
je nevjerovatno.  Vidio sam kako Phoenix Tears liječi  mnoge od kada radim s njim. Hvala vam što ste mi
pomogli da pomognem drugima da ozdrave. ”

- Čestitam i hvala ti što pomažeš drugima, Gregg. Nema više skeniranja, samo ulje. Skeniranje je kancerogeno,
moglo bi uzrokovati povratak raka i tko to želi? JB

„Zdravo dragi slatkišu Rick Simpson & Jindrich Bayer, nadam se da ste oboje dobro i sretni. S obzirom na
količinu e -pošte koju morate dobiti, siguran sam da me se ne sjećate od prije nekoliko mjeseci, pa sam uključio
našu prethodnu prepisku.

Mama je živa i zdrava! Reći da smo toliko zahvalni je potcjenjivanje.

Na dijagnozi februara 2012. (adenokarcinom pankreasa 4 stadijuma sa metastazama u jetri i plućima) njena
prognoza je bila 3 do 6 mjeseci sa predviđenim ozbiljnim smanjenjem zdravlja u tom vremenskom okviru.
Umjesto toga, živa je, sretna i zdrava 10 mjeseci kasnije.

Znam da se oboje protiviš hemoterapiji, pa se i mi ... Ali kad su rekli 3 mjeseca, bacili smo SVE, uključujući i
kemoterapiju, zajedno s pokretanjem RSO -a odmah. Rečeno nam je da niko ne ostaje tako zdrav kao mama na
toliko Gemzar kemoterapije koliko je primila. RZS ju je za to vrijeme morao održavati zdravom.

Kemoterapija je prestala prije 6 tjedana kada je odlučila da može osjetiti početke hemoterapije. Sada je bila na
hemoterapiji 6 sedmica i osjeća se odlično.

Od dijagnoze u februaru 2012., nakon početnog nakupljanja, uzimala je gram RSO dnevno (do sada ukupno oko
300 grama).

Najnovije  skeniranje  obavljeno  u  ponedjeljak  12-17-12  pokazalo  je  veće  skupljanje  tumora,  uključujući
dokumentaciju  da  su  neki  tumori  bili  premali  da  bi  se  mogli  vizualizirati  CT  skeniranjem.  Bila  je  to
nevjerovatna vijest! Zatim smo u utorak dobili rezultate njenog laboratorijskog rada. Nakon što smo primili tako
dobre vijesti o skeniranju, bili smo šokirani kada smo čuli da joj se test tumorskog markera (CA19-9) povećao
sa 285 na 2100. Jeste li ikada vidjeli da se to dogodilo ranije? Imate li objašnjenje zašto ili kako su se markeri
povećali? Ima li uopšte ideja? Neki prijedlog? Ovo pitanje je postavljeno nekoliko proizvođača RSO -a, ali do
sada nema konačnog odgovora.

Evo  njenih  dosadašnjih  rezultata  CA19-9.  Normalni  nivo  je  MANJI  OD 37.  Nije  obavljen  test  tumorskih
markera pri početnoj dijagnozi u februaru. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 4.458; 8-8-12 ... 538;
10-8-12 ... 285 (Zadnja hemoterapija bila je 10-29-12); 12-17-12 ... 2.100. Svaki vaš doprinos cijenit će moja
porodica! Puno ljubavi, B ”

- Dragi B, CT skeniranje daje ogromnu dozu zračenja i to je ono što ga je moglo uzrokovati, a kemoterapija je
bila potpuno nepotrebna. Rekao bih joj da pojede 180 g najkvalitetnijeg ulja što je brže moguće. Nema više CT
skeniranja ili bilo koje druge kancerogene gluposti, samo ulje i onoliko koliko ona može podnijeti. Morate prvo
ukloniti oštećenja uzrokovana kemoterapijom i zračenjem, a to će potrajati neko vrijeme, samo je otežalo posao
ulju. Poput davanja protuotrova dok joj pumpa otrov u vene, meni to nema smisla. Srdačne želje, Jindrich Bayer

“Približila mi se žena sa rakom dojke prije otprilike 4 sedmice i uspjela sam je usmjeriti u pravom smjeru. Ima
prilično značajan tumor (mislim da bi mogla imati više od jednog) i sposobna je to osjetiti. Prošle su samo 3
sedmice otkad je počela sa uljem, a već se tumor definitivno omekšava. Nije loše već 3 sedmice! Osećam se
ohrabreno zbog nje i samo ZNAM da će ova dama biti još jedna uspešna priča. Jedna ljubav." Corrie

“Moj tata ima 89 godina, ima rak kože na licu. Tri puta sam ga vodio u bolnicu na odrezivanje, što mu otvara
infekcije, a da ne govorim o uzimanju iz staračkog doma i nazad teško mu pada. Počeo sam sa uljem kanabisa
pre nekoliko nedelja. Neki od njih su veličine mog dječjeg prsta do palca. Imao sam 11 koje sam liječio, sada
ima 4 veličine palca veličine dječjeg prsta. Oni jednostavno umiru i padaju s ozdravljene kože. Zadivljen sam
kao i sve medicinske sestre i ljekar. ” Steve
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“Samo bih htio reći da sam izuzetno sretan što mogu objaviti da je pregled mog tasta na rak izašao potpuno čist
po drugi put nakon prvog koji je pokazao mrlje na plućima. Započeli smo ga s uljem odmah nakon što je prvi
pokazao mrlje. Kanabis mu je uzeo pluća i očistio ih! Rečeno mu je da mu treba Chemo. Mi smo bili protiv toga
i umjesto toga smo mu dali ulje. Kanabis liječi rak !!! Takođe sam započeo svog malog pomeranca na ulju jer
ima kolabiran dušnik i urođenu srčanu insuficijenciju. Od ljeta nije uzimao redovne lijekove i nije kašljao prvi
put od ljeta (stalno je kašljao i mjerio čak i svoje lijekove koje je dao ljekar). Ima više energije i bolje mu ide
nego što je bio na lijekovima. ” Karen

“Liječi i rak grlića materice! Nisam si mogao priuštiti liječenje (čak ni JEDAN ...) i proveo sam godinu dana
bez  ikakve medicinske  pomoći  ...  ali  pušio sam gotovo svaki  dan ...  a  godinu dana kasnije  na godišnjem
pregledu ljekar i medicinske sestre bili su oduševljeni ... nisu mogli pronaći NIŠTA osim laganih ožiljaka na
mjestu gdje je bio rak ... Sada sam 100% slobodan od raka ... zahvaljujući marihuani ... ne doktorima ... ne
"lijekovima" ”... ne tretmani ... već zbog čiste, biljne, PRIRODNE biljke ... ja sam živi dokaz ...

Doktori su rekli da sam trebao biti na karcinom petog stupnja jer nisam otišao bez ikakvog liječenja ... ali ipak
je NESTALO ... bez njihove pomoći ... bili su toliko oduševljeni da su me poslali u DRŽAVNU BOLNICU u
LITTLE ROCK -u (UAMS) za dodatna testiranja ... a ni UAMS nije našao ništa osim blagih ožiljaka ... rekli su
da je to čudo ... mislim da je to bila samo marihuana ... Legalizirajte to već. .. pomozite ljudima ... nije li to ono
što je čovječanstvo KORISTILO biti? " Monica

“Jako sam zahvalan Davidu Triplettu koji je postavio svoj video ... svidio mi se video i to je bila jedna od priča
koja  me navela  da  isprobam ulje  kanabisa  na  karcinomu kože  na  bazi  karcinoma na  čelu  ...  koji  je  sada
nestao! ... Ne prestaj širiti istinu! ” Dee

“Koristio sam ulje kanabisa za liječenje karcinoma bazalnih stanica na vratu i licu glave. USPJEŠNO. Ovo je
idealan rak za istraživanje. Jasno je vidljivo golim okom, a sve promjene koje se dogode lako se vide. Pokušao
sam izazvati interes za ovo ovdje u SAD -u, ali federalci imaju bilo koga, i čini se da su svi nasmrt umrli od
dodira. Pogledajte šta možete učiniti. ” Joseph Siler (Prvi post na stranici CANNABIS CURES CANCERS!
Facebook Group administrira Kane Slater, 7. januara 2010)

"Imam kvržicu  na  bedru,  nekad je  bila  tvrda,  skoro 2 cm,  sada  je  manja  od  polovine  i  postaje  mekša  (4
sedmice)." Katri

"Upravo sam saznao da sam bez raka nakon što sam pet mjeseci bio na nafti !!" Mimi

P.  JB,  imate  li  nešto  o  liječenju  određenih  tipova  tumora  koji  se  zovu  „hemangioblastomi“?  Pratim vaše
postove,  kao i  ostale.  NIKADA nisam vidio liječenje ove vrste  tumora osim izrezivanja.  Imam ih gomilu.
Graeme

ODGOVOR: Ne osobno, sigurno nismo imali priliku liječiti sve dijagnoze poznate čovjeku lično, ali sudeći
prema onome što sam sada pročitao o tome, ne vidim razloga zašto ulje ne bi pomoglo. Koliko ja znam, oni to
mogu dijagnosticirati samo pomoću CT skeniranja, a kako ja gledam na to svi koji rade CT trebali bi nakon toga
pojesti najmanje 60 g ulja. A ako prije operacije pojedete onih 60 g, u većini sam slučajeva siguran da operacija
neće biti potrebna jer tumora neće biti. Tako da bih svakako i sam probao ulje. Sve dobre želje, JB

„Sama činjenica da placebo liječi neke ljude razlog je da zauvijek odbace medicinu i prouče umjetnost placeba.
Rekli ste da nikada ne radite placebo studiju kada imate efikasan lijek, u pravu ste, to bi ubilo polovinu vaših
pacijenata, bolesnih i okrutnih. " Christopher

- To bi zaista bilo bolesno i okrutno, i zato ja to lično neću učiniti. Drugi mogu ako žele, ali ja neću. Želim da
medicinski  sustav  počne  koristiti  ulje  kao  placebo  -  ako  dokažu  da  je  sve  što  žele  koristiti  sigurnije  i
učinkovitije od ulja (i zabavnije/ugodnije za pacijenta), mogu ga prodati . Ako ne, onda ne. Mislim da je to vrlo
jednostavno i vrlo racionalno. I tako će ionako biti u budućnosti, pa zašto čekati? JB

“Nikad  nije  kasno prihvatiti  činjenicu  da  je  kanabis  jednostavno  lijek.  Istovremeno,  nikada  nije  kasno  da
počnete koristiti  ulje kao lijek, bez obzira na vaše stanje ili koliko je teško. Korištenjem ulja obično postoji
šansa za pacijenta ili će mu ulje do kraja pružiti maksimalnu kvalitetu života. I to je takođe mnogo. “JB
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“Kad pacijenti koji su uzimali kemoterapiju počnu koristiti ulje, prvo što ulje mora učiniti je detoksikacija tijela.
Tako je ponekad potrebno recimo 120-150 g ulja prije nego što počne napadati sam rak. Zaista nije dobra ideja
uzimati  kemoterapiju,  pogotovo  ako  je  to  potpuno  nepotrebno  s  obzirom na  to  da  medicinski  sistem već
desetine godina zna o kanabisu kao lijeku za rak. “JB

P. "Terminalni" pacijenti s rakom: Počinjete li ih agresivno s 1 gramom dnevno ili radite na tome više od tjedan
dana? Savjeti iz iskustva?

O. Ne, uvijek počinjemo s malim dozama i prilično slijedimo upute. Naravno, ako imaju prethodno iskustvo s
kanabisom i znaju da se nema čega bojati, ponekad možete početi s većom dozom. Ali nikad ne znate kako će
pacijent reagirati na ulje, a obično su na mješavini različitih lijekova, pa biste trebali biti oprezni i pratiti krvni
pritisak pacijenta itd. Opća preporuka je slijediti upute, manje formalni - slijedite svoj instinkt i prosuđivanje i
kada pacijent nema „što izgubiti“,

Ne  bih  oklijevao  dati  im  visoku  dozu  kad  je  potrebno  (akutni  bolovi  u  leđima  itd.).  Gram  zaista
visokokvalitetnog ulja može jako nadigrati neiskusnog korisnika. Ponekad bi ovaj zarez izazvan konopljom bio
koristan i siguran sam da će se na taj način prije ili kasnije ionako koristiti za anesteziju prije operacije, ali
trenutno želimo vidjeti pacijente što je više moguće u svojoj zoni udobnosti. Nadam se da sam dobro objasnio.
Sve najbolje, JB ”

“Corrie, prijatelju moj, pomogao si mi s ***. Davao sam mu lijekove za neuroendokrine tumore. Bio je na
lijeku 1 mjesec i počela se smanjivati. Bio je toliko velik da ga je tjerao na trbuh, ali sada je došlo do te mjere da
može ponovo jesti, a doktor mu je rekao da nikada nije vidio da se takav tumor smanjuje tako BRZO. To ga je
uplašilo i sve pretrage krvi su se vratile u normalu, pa je još jedan na putu izlječenja, a to je ODLIČNO. A vi ste
SJAJNI i Bog je velik. ”

“Imam prijatelja koji ima rak mozga i imam Cml. Ulje djeluje za oboje !!! Moj prijatelj je iz prve ruke dokaz da
je ovo ulje čudo ... Ranije sam sumnjao, ali ne sada! Uzmite ulje, RADI! ” Tyler

“Prošle godine me je prijateljica moje majke pitala da li mogu napraviti šestomjesečni kurs konopljinog ulja za
njenu mamu, od najkvalitetnijeg kanabisa. Imala je rak vrata. Napravio sam joj ulje slijedeći savjet Youtube -a,
a zatim sam ga poslao u Rusiju. Iskoristila je prvi 6 -mjesečni kurs sa zadivljujućim rezultatima i zatražila još 6
-mjesečnu dozu, poslao sam joj još jedan teret, a sada je 14 mjeseci kasnije dobrog zdravlja. Radiš sjajan posao,
Rick. Hvala ti." Gareth

“Zdravo,  moje  ime  je  Alysa  Erwin  i  imam  16  godina.  Godine  2011.  dijagnosticiran  mi  je  anaplastični
astrocitom stadija 3. Mi (moja porodica i ja) smo donijeli odluku o upotrebi koncentrata kanabisa. Univerzitet u
Michiganu nam je rekao da vjerovatno neću preživjeti više od nekoliko godina, a sam rak je bio neoperabilan
jer je bio u paukovoj formaciji. Prošlog januara otišao sam na redovnu magnetnu rezonancu na Univerzitet u
Michiganu. Svi tumori su nestali. "

“Ponovo mi je dijagnosticiran rak. Treći put. Faza 4 stapanja kostiju i jetre, od raka dojke. Moja priča o raku
započela je prije gotovo 7 godina, ja sam jedan od sretnika koji je preživio količinu hemoterapije kojoj sam
podvrgnuo tijelo, da ne govorim o zračenju. Ova treća dijagnoza me uvjerila da sam radi; Mislim ko preživljava
ovakvu dijagnozu ??

Pa sam krenuo u potragu za čudima i našao sam Ricka Simpsona. Bio sam siguran da nema šanse da ovaj tip
govori istinu, pa sam pogledao dublje. Počeo sam se povezivati  s ljudima u Michiganu i naučio više o ulju
Ricka Simpsona ili ulju kanabisa i rezultatu koji su ljudi poput mene doživjeli, a to je preživljavanje, remisija,
lijek !!

U ovom trenutku nemam šta izgubiti, pa sam se obratio i zatražio pomoć. Počeo sam da unosim gram leka na
dan,  polako povećavajući  tu dozu.  Odmor je  postao veliki  dio mog dana,  a  to je  upravo ono što je  mom
borbenom tijelu bilo potrebno. Jedini nuspojava koju sam ikada doživio bila je količina i izvanredan kvalitet sna
koji sam dobivao. To plus moj krvni pritisak i bol su sada pod kontrolom.
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Prije manje od godinu dana dijagnosticiran mi je stadij 4 raka kostiju i jetre s nebrojenim tumorima (toliko ih je
jednostavno prestalo brojati), rečeno mi je da dovedem stvari u red. (To mi i dalje oduzima dah.) Brzo naprijed
do  danas  i  nekoliko  centimetara  sam  udaljen  od  remisije.  Moje  PET  skeniranje  prošle  sedmice  je  bilo
negativno ... Negativno! Nikada ranije nisam imao nijedan takav. To znači da nema raka. Jedini razlog zašto
nisam  u  potpunoj  remisiji  je  to  što  na  skeniranju  mačaka  postoji  nekoliko  sjena  na  mojim  kostima,  ali
nastavljam liječenje, a i oni će uskoro nestati. Ovo nije ništa drugo do čudo, bezbrojni tumori do nekoliko sjena
koje se čak i ne pojavljuju na PET skeniranju.

Ljudi bi mogli reći biti oprezan s riječju lijek ... Ali, mislim, to je ono što jeste. Ovdje sam i svakim danom
postajem sve zdraviji, a John mi je pomogao da tamo stignem. Primio me je kad sam ga pozvala i zatražila
pomoć. On i njegova grupa odvojili  su vrijeme da sjednu sa mnom kako bi se uvjerili  da sam educiran o
ozbiljnosti ovog lijeka i posvećenosti koja je potrebna svim našim dijelovima kako bi to bilo moguće. Za mene,
a i za vas ovo je pitanje života i smrti. Nadam se da svi to shvataju ozbiljno! Od ovog lijeka ovisit ćemo do
kraja života.

Klub kanabisa u Michiganu pobrinuo se za moje medicinske i  obrazovne potrebe.  Ovo je ozbiljna grupa i
potrebna im je ozbiljna podrška, blagoslovio vas John Roberts, vaše žrtve su me održale u životu. Pomozite im
sada, kako bi mogli nastaviti pomagati tolikom broju. Hvala ti!!"

- Ovo ažuriranje objavljeno je prije nekoliko mjeseci i sada je u potpunoj remisiji. Michigan Cancerproject

“Ja sam muškarac od 68 godina koji  je živio u,  kako sam smatrao,  normalnom zdravom životu bez većih
problema i održavao sam se godišnjim vakcinama protiv gripe i kontrolama. Moje tjelesne funkcije bile su u
redu i sve mi je izgledalo u redu sve dok se jednog jutra nisam probudio s užasnim bolovima u trbuhu.

Misleći da je u pitanju slijepo crijevo ili kila, žena me je hitno odvezla u hitnu pomoć. Imao sam hitnu operaciju
otprilike  2 sata  kasnije,  15.  augusta  2012.,  i  na  mom je  debelom crijevu postojao  ogroman  tumor  koji  je
uklonjen zajedno sa 14 limfnih čvorova. Nedelju dana kasnije unutrašnjost mi se otvorila  i otrovala,  što je
dovelo do druge operacije.

Počevši se osjećati bolje 4 dana kasnije, bio sam na nogama i polako mi se vraćala pokretljivost te sam počeo
krvariti. Povratak na operaciju broj 3 i dan kasnije imao je blagi srčani udar.

Ubrzo nakon toga - 33 dana na intenzivnoj nezi - otpušten sam i stavio sam torbu OSTOMY. Torba je bila kod
mene 8 mjeseci i obavljena je operacija preokreta bez ikakvih komplikacija.  Hirurg je rekao da se rak nije
proširio izvan čvorova.

Uprkos tome, uputili su me na Kliniku za rak i počeli da raspravljaju o hemoterapiji i zračenju kao "nastavku".
Standardni protokol su rekli. Sranje je rekao! Neće više zračiti moje tijelo niti ga više trovati kemoterapijom ili
zračenjem. Onkolog na Klinici za rak nije se raspravljao i izlagao je kontrole svaka 3 mjeseca u trajanju od
godinu dana, što je uključivalo CT snimanje i analizu krvi.

Nabavio sam materijal kako je opisao Rick Simpson i proizveo RSO. Slijedeći sve upute za proces ekstrakcije i
koristeći  Naphtha kao svoje otapalo,  imao sam gotovo ulje  u štrcaljkama i počeo sam ga unositi  dva puta
dnevno, svaki put po malu količinu.

Završio sam četvrto praćenje na Klinici za rak i rekli su da CT ne pokazuje ništa što bi ukazivalo na prisutnost
RAKA. Analiza krvi pokazala je nivo CEA na 1,4, ali dovraga, svi imaju ćeliju raka ili dvije u sebi. Smatraju da
bilo što 5+ izaziva zabrinutost. Trenutno pripremam novu seriju i svakodnevno ću je uzimati kao preventivnu
mjeru.

Svima koji sada pate od raka predlažem da učinite isto. Nemamo šta izgubiti i sve dobiti. ” Gerry

"Je li prekasno za spas nekoga ko ima fazu 4, a već ima kožu i kosti, te jedva više hoda od gubitka snage?"
Tumble
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„Nikad nije kasno. Uz upotrebu ovog ulja vidjela su se mnoga čuda. Ako ih ne može spasiti, najmanje što će
učiniti  je olakšati  njihovu patnju bez teških nuspojava lijekova. Imajte na umu da će, ako počnu s visokim
dozama, spavati puno dok se ne izgradi tolerancija. Vrlo je moćan. ” Nick

„Ja sam dvostruki ratnik protiv raka dojke. Htio bih biti živi dokaz da vaše ulje pomaže u spašavanju života. ”
Michelle

“I ja, bez raka štitnjače !!” Michelle

“Dawn: Reci šta želiš o meni, odjavi mi se, sudi mi ... Tvoj argument je nevažeći! Ovo je posljednje skeniranje
koje će mama ikada dobiti !!! KANABIS UBIJE RAK!

Stejsi: U kojoj je fazi bila tvoja mama? Znam da ste to već jednom objavili, ali zaboravljam. To je sjajan 
izvještaj odmah !!
Dawn: Stacy, to je bio stanični karcinom pluća malih stanica. 5 tumora sa malim mestima u gornjem limfnom 
sistemu.
Debbie: To je tako fenomenalno! Nikada nisam čuo da je neko liječio male ćelije, čak i sa svim uobičajenim 
protokolima. Ovo je izvanredno! Ne samo da ste spasili majčin život, već ćete ovo spasiti i druge živote jer je to
dokaz da kanabis djeluje. Hvala vam puno što ste ovo podijelili!
Dawn: Debbie, učinila je sve, ulje kanabisa - kemo - zračenje ALI je izliječeno prije nego što su joj obavljeni 
tretmani kemoterapijom i zračenjem pa je odbila preostali tretman i zaglavila se s uljem ... koje i dalje uzima i 
uzimat će SVAKI DAN za ostatak njenog života!
Steve: kaže 'ovo je najkompatibilnije s promjenama nakon zračenja'. Je li imala terapiju zračenjem?
Dawn: Steve, jeste, ali nikad nije završila ... Dr je podna! "

“Pacijent: Linda V., Datum usluge: 16.11.2013., Postupak: CT sanduk sa kontrastom

Izvršen je CT grudnog koša ... Poređenje se vrši sa prethodnim CT -om grudnog koša od 7/8/13

INDICIJE: Ovo je 64-godišnja žena sa istorijom raka pluća ...

NALAZI: Postoji povećana intersticijska promjena i zadebljanje interlobularnog septuma ... što je poboljšano u
usporedbi  s  prethodnim  pregledom  ...  Nisu  dokazani  određeni  čvorovi  meko  tkiva  medijastinuma  niti
medijastinalna adenopatija.  Ne postoje jasni dokazi o aksijalnoj  limfadenopatiji  ili  hillarnoj limfadenopatiji.
Osim  promjena  nakon  zračenja  u  medijalnom  aspektu  desnog  gornjeg  režnja,  nisu  pokazane  dodatne
parenhimske  zamućenosti  pluća  ili  sumnjivi  plućni  čvorovi.  Dušnik  i  glavni  bronhi  su  patentirani.  Nema
pleuralnog  izljeva.  Veličina  srca  je  normalna.  Nema perikardnog izliva.  Vizualizovani  delovi  gornjeg  dela
stomaka su neupadljivi. Ne postoji fokalno agresivna lucentna ili sklerotična koštana lezija.

UTISAK: Poboljšanje  post-zračnih  promjena u desnom brdu i  medijalnom aspektu  desnog gornjeg  režnja.
Nema definitivnih dokaza o ponavljajućoj ili rezidualnoj bolesti. ”

„Ulje je poništilo sva oštećenja uzrokovana zračenjem i zacijelilo je nevjerovatno ... Medicinska marihuana me
SPASILA i čuva od 5 farma. Izgubio sam desni bubreg zbog kemoterapije i on se počinje hvatati tamo gdje boli
jer ima kožu na sebi ... i u roku od nekoliko minuta nakon konzumiranja ulja u tinkturi zbog čega napadaji
prestaju i ostaju podalje mjesecima ... Nevjerojatno i to je samo jedno od ulja koje je preokrenulo oštećenje
živaca u mojim očima uzrokovano kemoterapijom do mjesta gdje mi je dijagnosticiran glaukom, a pri zadnjoj
posjeti prije samo 6 mjeseci ne pokazuje uopće znakove glaukoma i vid mi je bolji kad liječim ... ”Teresa

“Moja tetka,  sa glioblastomom 4 stadijuma,  prešla je iz invalidskih kolica u hodanje nakon samo tri  doze!
Lijeva  strana  joj  je  bila  paralizovana  više  od  mjesec  dana.  Ali  sada  potpuno  funkcionalan  !!  Uzbuđen!"
Nicolette

“Radila sam u kolektivu dugi niz godina i imala sam rak kože na lijevoj ruci zbog vješanja kroz prozor tokom
vožnje. Sada znam da mi nitko ne mora vjerovati, ali počeo sam stavljati RSO ulje svaki dan i kunem se da ga
više nema. Trajalo je nekoliko mjeseci, ali zaista je nestalo tamo gdje je bilo godinama. ” Randy
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“Ovo  mi  je  promijenilo  život  nakon  što  mi  je  prije  skoro  godinu  dana  dijagnosticirana  CML  (hronična
mijeloična leukemija), a gledao sam video Run from the Cure o tome kako je ulje kanabisa izliječilo terminalne
pacijente od raka. Pa, ja sam živi dokaz da to funkcionira. Promenio mi je nivo raka. Još nisam izliječen, ali
nadam se da ću uskoro jednog dana moći reći da sam preživio, pa ako niste prešli kilometar na mjestu bilo
kojeg oboljelog od raka, nemojte početi gnjaviti nešto o čemu ne znate ništa. ” Denise

"Vjerujem. Mom prijatelju su dijagnosticirane 3 vrste raka. Dali su mu 3 sedmice života. Sada 2 godine kasnije,
sveo se na jednu vrstu i dobro mu ide. ” Sandra

“Moj brat je imao limfom, želudac, metastaziran u kičmu. Lijekovi koje su mu davali držali su ga budnim cijelu
noć svaku noć i dan, a sedmicama nikad nije mogao zaspati ili jesti. Jedna gram pilule ulja i zaspi 18 sati i jede
do mile volje. Nedelju dana kasnije, on je 78% bez raka. Doktor je bio zbunjen. Nismo mu rekli jer je bio u
nemedicinskom stanju,  ali  kanabis  mu  je  spasio  život  i  naš.  Sada  godinu  dana  kasnije  MOJ  BRAĆA JE
POBIJEDIO LIMFOMU! Niko to ne radi ... bez kanabisa. " Errl

“Trenutno imam rak četvrte faze. Imao sam ablaciju i resekciju jetre, kao i folnu hemoterapiju. Koristio sam
ulja i tumorske markere sa 1200 -ih na 3. Sav medicinski tim kaže NSD. Nema znakova bolesti. " Jim

“Riješio sam se 5 tumora koristeći ulje kanabisa ... bilo je zanimljivo vidjeti doktore kako se suočavaju kad nije
mogao pronaći 5 originalnih tumora ... gdje su otišli? Je li važno? Hvala vam ulje kanabisa. ” Kelly

“Imao sam veliku bočicu prije nekog vremena. Uzeo bih kapljicu dnevno. Osoba koja mi ga je dala tražila je
nazad. Na kraju ga je dao ženi koja je nestajala od raka. Nije mogla jesti, piti, a kamoli živjeti. Imala je manje
od 70 kilograma. Moj prijatelj joj je dao ulje ... voila! Počela je jesti, piti i nastavila borbu ... uspješno. Čvrsto
vjerujem u ljekovita svojstva kanabisa. ” Tara

„Danas mi je javljeno da sam čovjeku kome sam donirao veliki iznos. Imao je tumor raka u grlu. Potpuno je
hranjen cijevima od početka aprila 2013. Žena bolesnog čovjeka zove sve u suzama. Nakon 4 sedmice uzimanja
ulja 2 puta dnevno, nestalo je. Potpuno nestao ... Jeo je čvrstu hranu ... Nema novih tretmana ili novih lijekova,
samo RSO. Podijelite znanje, spasite život. ” Jared

„Dean: Moja tetka je koristila hemoterapiju. Isti rezultati. SMRT.

Stephen: Žao mi je zbog vašeg gubitka. Video sam konopljino ulje kako izvlači rak kože iz moje kume. Mislim
da još uvijek moraš uhvatiti rano. Siguran sam da je kanabis pomogao. ”

“Upravo sam saznao da je moj 16-godišnji pacijent koji je IMAO non-Hodgkinov limfom JASAN! Tumori su
nestali, laboratorije su normalne. " Janet

“Primljen je poziv od smrtno bolesnog pacijenta. Ona se liječi RSO -om već nekoliko mjeseci. Rak crijeva.
Doktor Ted joj je imao mjeseci života. Jindřich Bayer, sretan sam što mogu izvijestiti da joj je na posljednjoj
Dr. Appt dao najbolji božićni poklon ikad. Rekao joj je, ne mogu pronaći nikakav rak, a ti bi mogla živjeti !!!!
To je božićni poklon. Hvala ti Isuse !!!! Nikad ne reci nikad ... ”Raymond

“Imao sam dva prijatelja koji su preživjeli rak radeći čuveno Simpsonovo ulje! Jedan je imao rak pluća i dobio
je 6 mjeseci života, živ je već 7 godina, a drugi je dva puta prošao kroz rak, posljednji je bio karcinom jajnika i
sa zadovoljstvom mogu reći da od prije 2 sedmice nema više raka! Oba puta je koristila ulje kanabisa !! ” Vicki-
Jane

“Pratim Rickovu stranicu otprilike godinu dana, otkad je mojoj mami dijagnosticiran rak pluća malih stanica.
Dijagnosticirana joj je u ožujku prošle godine, a ubrzo je započela s kemoterapijom. Izdržala je hemoterapiju i
zračenje grudnog koša tokom ljeta i razboljela se jer joj je radij opekao grlo pa nije mogla progutati/jesti itd.
Bila je hospitalizirana skoro dva mjeseca. Tada je imala zračenje mozga (preventivno, bleh:/) svo ovo vrijeme
koje smo dugo istraživali i započeli smo put prikupljanja svega za proizvodnju vlastite nafte od nule. U čemu
smo uspjeli -da!
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Tako da se nakon prva dva dana zračenja mozga jako razboljela od toga pa smo donijeli odluku da će početi sa
uljem (oktobar). Od prve doze nikada se nije osvrnula !!!! Proplovila je kroz ostatak svojih mozgova i začudila
doktore da nema migrene niti jako povraćanje ili gubitak pamćenja itd itd! Letela je!

Tako je nakon pregleda u oktobru pokazalo veliko smanjenje tumora pluća,  ali  je i  dalje  bilo.  Htjeli  su je
ponovo vidjeti u januaru kako bi odlučili o daljim koracima. Tako smo orali do novembra i decembra dajući joj
samo ulje i nikakav drugi tretman. Imala je manji zastoj za Božić i postala je depresivna i povraćala je dvije
sedmice,  ali vratili  smo je na njene sirove veganske smoothie i pšeničnu travu, a ona se zaista razživjela i
izgleda  sjajno.  Njen  veliki  pregled  nakon  posljednjih  pregleda  bio  je  jučer,  znate  šta  ...  Moja  mama  je
BESPLATNA OD RAKA !!!! Nestalo je !!!! Kako je to nevjerovatno !!!! ” preko Janet

“Prije otprilike 6 mjeseci mojoj je mami dijagnosticiran metastatski melanom sa terminalnim karcinomom sa 6
tumora na oba pluća. Ljekari su nam rekli da kemoterapija i zračenje neće ništa učiniti i rekli su da su imali novi
tretman koji su uspjeli u zaustavljanju rasta tumora i možda proširenju njenog života za još par godina. Započeli
smo novi tretman i nuspojave su bile užasne pa smo prestali. Otprilike nedelju dana kasnije moj prijatelj je na
Youtube -u spomenuo vaš dokumentarac Run From the Cure.

Nakon što sam ovo pogledao, odlučio sam koja bi šteta mogla proizaći iz pokušaja? Hej, ako ne uspije, ionako
će umrijeti. Da skratim priču, mama je unosila ulje već oko 3 mjeseca, a pregledala ju je prije 2 dana, a 5 od 6
tumora je potpuno nestalo, a zadnji je upola manji nego što je bio.

Ne mogu  riječima  izraziti  zahvalnost  na  vašim informacijama i  spasavanju  života  moje  mame.  Užasno je
pomisliti na sve ljude i djecu na svijetu koji pate i umiru kada jednostavna biljka sve ovo može popraviti. Sada
sam odlučan u namjeri da proširim glas i možda uzgajam nešto svoje i napravim ulje za ljude za koje znam da
im je potrebna pomoć. Hvala još jednom i puno sreće u svemu u budućnosti. ” preko Janet

„Rak jajnika, 5.5“ tumor, 90 dana života, proširio se na želudac ... Uneseno 90 grama u 38 dana. Nema više
raka. Imajte svu dokumentaciju u koju bi neko trebao vjerovati, ali ljudi ipak nemaju! Bog vas blagoslovio,
Sveti Simpsone, jer ste nam pomogli da zadržimo svoju mamu !!! ” Larry

„Imam neke prilično sjajne vijesti. Jedan od mojih pogleda na istok dao je jedan, računajte ... JEDNA epruveta
ulja  prijatelju  koji  je  imao ogroman tumor omotan oko karotidne arterije.  On ga je  jednostavno ignorirao,
raspuštao kosu kako bi je sakrio kako je rasla sve veća. Njegov brat, ljekar, nije znao šta da uradi jer je pacijent
odbio hemoterapiju/zračenje. Ne mogu više to ignorirati, prije 2 dana odveli su ga u operacijsku salu na ono što
je trebala biti masivna operacija. Bilo je prisutno nekoliko specijalista/ kirurga jer će to biti vrlo opasna, duga i
komplicirana operacija. Pokušali bi ukloniti što je više moguće tumora i morali bi uzeti venu s noge i presaditi
mu na vrat. Otvorili su mu vrat, a VOILA je tumor bio potpuno inkapsuliran i odvojen od karotide. Bukvalno su
posegnuli i izvukli ga! Lekari su zaprepašćeni i žele detaljan izveštaj o svemu što je uradio. Ljudi neće biti
dugačak spisak. Samo sok i JEDNA cijev ulja. ” Corrie

“Ulje je nevjerovatno !! Moja prijateljica je imala ciste na jajniku ... operisala ju je mesec dana kasnije i vratila
se samo da bi otkrila da ima još! Prošao je mjesec dana, a veličina se udvostručila i rečeno joj je ako se nešto
dogodi i da će hitno obaviti operaciju! Njezin momak joj je napravio ulje ... uzimala ga je 3 sedmice ... na njeno
čuđenje kad je otišla na sljedeći ultrazvuk, skoro je nestalo !!! ” Jolie

“Prije godinu dana, danas mi je neko vrlo blizak rekao da ima terminalni rak. Rečeno mu je da ima 8 mjeseci
života. U roku od 5 dana dao sam mu malo ulja kanabisa da proguta pojevši pola ulja veličine zrna pirinča. U
roku od 6 tjedana došlo je do smanjenja veličine njegovog tumora i nije bilo znakova njegovog širenja kako su
rekli.

Sretna sam što mogu reći da je tumor bio veličine velikog grejpa, a danas veličine žira. Ulje kanabisa spasilo
mu je život.  Nastavit  će jesti  ulje  dok ne nestane.  Ne samo da liječi  njegov terminalni  rak,  već je  imao i
nevjerojatan učinak na njegovo zdravlje. Bio je preddijabetičar i gojazan, a sada je skinuo savršenu težinu i
sretan je nego ikad!
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Pozivam sve da pogledaju terapiju uljem kanabisa. Molimo vas da pogledate -> RICK SIMPSON "RUN FROM
THE CURE" Video na Youtubeu ... Možda bi vam mogao spasiti život ili nekoga koga poznajete. Dajte im dar
života! ” Jose

Evidence

"Rick Simpson Oil ima puni naučni kredibilitet ako se potrudite čitati naučnu literaturu" Robert Melamede,
zvani Dr. Bob

"Inhibicija staničnog puta preživljavanja dovodi do defosforilacije Bad-a i translokacije ovog proteina Bcl-2 u
mitohondrije, a zatim do apoptoze." Hmmmm, laičke uslove molim ??? " Šansa

- To se prevodi kao: „Kanabis ubija ćelije raka“, Chance. JB

P. Zašto bih očekivao od liječnika da podrže tvrdnju da kanabis liječi rak? 

O. Pa, jer liječi rak i to je sve. THC izaziva apoptozu, pa iznenađujuće izaziva apoptozu kod svih vrsta raka.
Zašto? Pa, jer dekarboksilirano ulje na neki način ulazi u sve stanice u tijelu ako se unese u pravim količinama.
Endokanabinoidni sistem regulira imunološki sistem, pa se, ako imunološki sistem pravilno radi, može boriti i
protiv raka. Ne mnogo u vezi s tim, zaista je uvredljivo jednostavno.

Pravilno proizvedeno visokokvalitetno ulje ionako je najbolja šansa koju pacijent ima (operacija će biti potrebna
u nekoliko slučajeva opasnih po život,  možda).  Recite  nam ako znate za opciju liječenja koja je sigurnija,
učinkovitija i zabavnija za pacijenta od ulja. Nema ih.

Pogledajte  što  kažu  Mechoulam  i  Pacher:  „Upala/ozljeda  tkiva  izaziva  brzo  povišenje  lokalnih  nivoa
endokanabinoida,  što  zauzvrat  regulira  signalne  reakcije  u  imunološkim  i  drugim  stanicama  modulirajući
njihove kritične funkcije. Promjene u razinama endokanabinoida i/ili ekspresije CB2 receptora zabilježene su u
gotovo  svim bolestima  koje  utječu  na  ljude,  u  rasponu  od  kardiovaskularnih,  gastrointestinalnih,  jetrenih,
bubrežnih,  neurodegenerativnih,  psihijatrijskih,  koštanih,  kožnih,  autoimunih,  plućnih  poremećaja  do  boli  i
raka,  te  moduliranja  CB2 Receptorska  aktivnost  ima ogroman terapijski  potencijal  u  ovim patologijama.  "
http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/objavljeno/21295074

I kako sve to radite? Pa, sa uljem. Uravnotežujete nivoe ili ih stavljate u preopterećenje, kada je to potrebno.
Možete jesti ulje,  utrljati  ga, ispariti  i  uzeti  u čepiće,  a između ove četiri  metode možete pronaći način da
pomognete  svakom pacijentu  na  ovoj  planeti.  Kasnije  će  liječnici  ubrizgati  tumore  uljem  i  smanjiti  ih  u
rekordno kratkom roku (ne preporučuje se kod kuće).

I zašto sam predložio rak kože (ili dijabetičke čireve ili opekotine)? Pa, jer možete vidjeti što se tamo događa i
obično ne treba mnogo vremena da ih izliječite uljem, u većini slučajeva maksimalno nekoliko tjedana. Tada
jednostavno shvatite da se ista stvar koja se dogodi nakon topikalne primjene na koži dogodi u vašem tijelu
kada unesete ulje. Opet, uvredljivo jednostavno, ali to je na kraju vrlo precizno objašnjenje. A zatim se vratimo
na  ono  što  je  Mechoulam  napisao:  „Promjene  u  nivoima  endokanabinoida  i/ili  ekspresiji  CB2  receptora
zabilježene  su  u  gotovo  svim  bolestima  koje  pogađaju  ljude,  u  rasponu  od  kardiovaskularnih,
gastrointestinalnih,  jetrenih,  bubrežnih,  neurodegenerativnih,  psihijatrijskih,  koštanih,  kožnih,  autoimunih,
plućni poremećaji do boli i raka, a moduliranje aktivnosti receptora CB2 ima ogroman terapijski potencijal u
ovim patologijama. ”

- Znajući sve to, odmah ću modulirati svoju aktivnost receptora CB2. JB

"Izliječio me od raka ... Mozak četvrte faze ... Pa da." Crystal

“Reći  da  liječi  rak  prilično  je  opasno  i  iluzorno  precjenjivanje  inače  valjane  tačke  koja  zaslužuje  više
istraživanja. Ali ne, ne, ne. Kanabis ne liječi rak. Trenutno ne postoji konačan i pravi lijek za rak, a samo brojni
umišljeni  medicinski,  prehrambeni  i  psihološki  napori  mogu pomoći  u  smanjenju  rizika  od smrti  od  raka.
Kanabis ne liječi rak, a pacijenti to moraju znati. ” Davide
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"RSO ubija rak, druže ... Pušeći ga, ne, ali RSO da." Kevin

"Pomozi mi ovdje, prijatelju ...?" Jeff

„Prije  svega,„  rak  “je  bilo  što,  od  ciste  do  neuroblastoma,  pa  je„  liječenje  raka  “generičko,  iluzorno  i
nespecifično. Zatim, kanabis ima vrlo dobar učinak na umnožavanje stanica, što zasigurno pomaže, ali ne liječi
sustavno  tumore.  Opet,  svaka  vrsta  raka  je  drugačija  i  kanabis  je  pokazao  nekako  pozitivan  odgovor  na
karcinom dojke, koji je tip karcinoma, široko i vrlo efikasno liječen i konvencionalnom medicinom. S obzirom
na to, potpuno sam za legalizaciju kanabisa, ali iako sam vrlo otvoren za alternativne terapije, moram se uvidjeti
da se ne slažem s ovom pompoznom tvrdnjom. ” Davide

“Jindrich Bayer, pomozite, molim vas !!!” Kevin

"Reći  da kanabis  pokazuje  pozitivan  odgovor u borbi  protiv  određenih vrsta  tumora je  tvrdnja koju mogu
prihvatiti." Davide

- Davide, prihvati šta god želiš, meni je to u redu. Da, postoji vrlo malo čvrstih podataka o ulju Ricka Simpsona,
ali to je samo zbog korupcije medicinskog sistema i njihovih gospodara novca. To će se promijeniti vrlo brzo
kada  Colorado  i  Washington  počnu dostavljati  svoje  podatke.  Osim toga,  Izrael  i  Holandija  sada  počinju
testirati naftu, Češka će se vjerovatno uskoro pridružiti.

Koliko znamo, i iz našeg praktičnog iskustva sa hiljadama pacijenata, čini se da ulje djeluje na sve vrste raka
mnogo bolje od bilo čega što trenutno pruža medicinski sistem. Ako želite dokaz, napravite ulje i nađite nekoga
s rakom kože i gledajte što se događa kada se ulje nanese na njega. Sve najbolje, JB

“Napravite sami, pitali smo Ricka gdje ga možemo nabaviti i nakon nekog vremena smo shvatili, budući da
živimo daleko od Amerike i ne možemo otputovati negdje da ga nabavimo zbog finansijskih ograničenja, samo
smo gledali video 100 puta , praktički zapamtio, pronašao kanabis od lokalnog dobavljača, kupio kuhalo za rižu,
alkohol, čak i termometar kako bi bio siguran u temperaturu. Bilo je lakše nego što smo mislili, URADILI SMO
SAMI, moj dečko ga uzima već 4 dana ... Čekat ćemo pa ćemo vidjeti. Čitali smo medicinske časopise i gledali
mnoge  dokumentarne  filmove,  svi  njihovi  nalazi  su  isti  (klinička  ispitivanja  provedena  na  UCLA  -i,
Harvardu ...) - ulje ubija stanice raka! Zato smo odlučili uspjeti jer na kraju krajeva nikad ne možete sada dok
ne probate! ” Ioanna

„Sama činjenica da placebo liječi neke ljude razlog je da zauvijek odbace medicinu i prouče umjetnost placeba.
Rekli ste da nikada ne radite placebo studiju kada imate efikasan lijek, u pravu ste, to bi ubilo polovinu vaših
pacijenata, bolesnih i okrutnih. " Christopher

- Zaista bi bilo bolesno i okrutno, Christopher, i zato ja to lično neću učiniti. Drugi mogu ako žele, ali ja neću.
Želim da medicinski sustav počne koristiti ulje kao placebo - ako dokažu da je sve što žele koristiti sigurnije i
učinkovitije od ulja (i zabavnije/ugodnije za pacijenta), mogu ga prodati . Ako ne, onda ne. Mislim da je to vrlo
jednostavno i vrlo racionalno. I tako će ionako biti u budućnosti, pa zašto čekati? JB

"Hej Kim, izazivam te da DOKAZEŠ da je kanabis kao neotrovni lijek koji spašava živote" retorika ". Sretno sa
ovim. ZVAČAO SAM DA ZVUČIM baš kao ti. Tada sam odlučio da ću probušiti rupu kroz ovu "retoriku" jer
ovo MORA BITI SALO ... dečko, pogriješio sam. Mislim MRTVO POGREŠNO. Ne možete poreći naučne
100% ŽELJEZNE ČINJENICE. Ja to nisam mogao, a nećete  ni vi.  ČINJENICE su ČINJENICE, a ovo je
ČINJENICA, Kim. AMA & Big Pharma su KRIMINALI. Svjesno su dopustili da se ovaj prekrasni dar od Boga
demonizira  i  laže zbog ČISTE DOBITI! Dozvolili  su članovima tvoje porodice da pate  i  umru, Kim. Ako
mislite da su ove Petrohemikalije koje oni prodaju medicina, najbolje razmislite ponovo. Želite otkriti neku
"retoriku",  razgovarati  sa  svojim  doktorom,  razgovarati  s  Američkim  društvom  za  borbu  protiv  raka,
razgovarajte sa proizvođačima pilula za otrovanje. Imajte na umu, Kim, SVAKA PULTA ZA KOJU Tvrde
"SIGURNO" NIJE! Nađi  mi jedan koji  nije  TOKSIČAN, samo JEDAN! Pa ipak,  ovdje imamo neotrovno
povrće koje proizvodi NAJMANJI lijek na ZEMLJI koji je DOKAZAN ZA IZLJEČENJE BOLESTI, a naši
"zdravstveni radnici" i Vlada su smatrali shodnim da nam uskrate ovo povrće koje spašava živote, dopuštajući
nam da patimo i umremo I da budemo stavljeni u zatvoru kako bi stvari bile još sigurnije u društvu ... Želite
razgovarati o “RETORICI” ??? Nadam se da će vam ovaj post otvoriti oči za ISTINU. Ako ne, RIP Kim, nema
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nade za tebe i tvoju vrstu, imaš „kliničke nedostatke endokanabinoida“. Pogledajte, istina je. ” Dan Pa ipak,
ovdje  imamo  neotrovno  povrće  koje  proizvodi  NAJMANJI  lijek  na  ZEMLJI  koji  je  DOKAZAN  ZA
IZLJEČENJE BOLESTI, a naši "zdravstveni radnici" i Vlada su smatrali shodnim da nam uskrate ovo povrće
koje spašava živote, dopuštajući nam da patimo i umremo I da budemo stavljeni u zatvoru kako bi stvari bile još
sigurnije u društvu ...  Želite razgovarati  o “RETORICI” ??? Nadam se da će vam ovaj post otvoriti oči za
ISTINU. Ako ne,  RIP Kim, nema nade za tebe i  tvoju vrstu,  imaš „kliničke nedostatke endokanabinoida“.
Pogledajte,  istina  je.  ”  Dan  Pa  ipak,  ovdje  imamo  neotrovno  povrće  koje  proizvodi  NAJMANJI  lijek  na
ZEMLJI koji  je DOKAZAN ZA IZLJEČENJE BOLESTI, a naši  "zdravstveni  radnici"  i Vlada su smatrali
shodnim da nam uskrate ovo povrće koje spašava živote, dopuštajući nam da patimo i umremo I da budemo
stavljeni u zatvoru kako bi stvari bile još sigurnije u društvu ... Želite razgovarati o “RETORICI” ??? Nadam se
da će vam ovaj post otvoriti oči za ISTINU. Ako ne, RIP Kim, nema nade za tebe i tvoju vrstu, imaš „kliničke
nedostatke endokanabinoida“. Pogledajte, istina je. ” Dan Želite razgovarati o “RETORICI” ??? Nadam se da će
vam ovaj post otvoriti  oči za ISTINU. Ako ne, RIP Kim, nema nade za tebe i  tvoju vrstu, imaš „kliničke
nedostatke endokanabinoida“. Pogledajte, istina je. ” Dan Želite razgovarati o “RETORICI” ??? Nadam se da će
vam ovaj post otvoriti  oči za ISTINU. Ako ne, RIP Kim, nema nade za tebe i  tvoju vrstu, imaš „kliničke
nedostatke endokanabinoida“. Pogledajte, istina je. ” Dan

“Moj muž je u pravu. Imam 4 PET skena koji to dokazuju. Kad sam pun nafte, moji tumori su odlazili kao ludi.
Kad sam morala smanjiti dozu, one su stabilnije od smanjenja. Imam vidljive dokaze da stvari funkcioniraju. "
Maria

“Zvuči  kao  prijevara  da se zaradi  novac.  Zaista  mislite  da će mi  zakon dopustiti  da uzgajam konoplju  za
proizvodnju ulja? Nađi pravog momka. Dobio sam leukemiju i ne vjerujem ni riječi u ono što govorite. Vi
prokleti prevarantu koji se moli za bolesne treba zatvoriti. Ako ste toliko sigurni da ovo radi, napravite neka
prava klinička ispitivanja.  Mnoge zemlje će vam to dopustiti,  nemojte koristiti  izgovor FDA -e Lame Ass!
“Steven

- Steven, što prije nabaviš ulje to će biti bolje za tebe. Nemojte me kriviti zbog nedostatka naučnih studija o
nafti,  zaista.  Da  je  medicinski  sistem  zaista  učinio  ono  što  je  trebao  učiniti,  samo  ovih  osamdeset
svjedočanstava bilo bi sve što bi morali vidjeti da provedu svih onih desetine ili stotine hiljada studija koje će
biti potrebno provesti.

Rick i  ja zaista ne možemo priuštiti  provođenje svih tih studija,  to je daleko iznad našeg budžeta,  plus ne
možemo ih provoditi legalno i na način na koji ih želimo provoditi, pa je na drugima da sada rade svoj posao.
Koliko ja znam, postoje države u kojima je medicinska marihuana dozvoljena, ne znam zašto još nisu sproveli
istraživanje. Na primjer, kod raka kože, to bi se učinilo za nekoliko mjeseci, samo uz lokalnu upotrebu ulja. Ali
čini se da se to ne događa ili ne znam za takve studije.

Ali postoje naučni dokazi koji podržavaju sve što govorimo, samo istražite, provjerite PubMed i sami povežite
tačke.

Nadam se da će zadovoljiti vaše naučne potrebe i nadam se da ćete dobiti ulje prije nego što vaši liječnici dobiju
priliku da vas ubiju svojim hemijskim otrovom, što nikada ne bi bilo dopušteno da je ispitano odgovarajućom i
etičkom medicinskom studijom. JB

„Istraživači su zaključili:„ Ovdje navedeni podaci prvi su kojih smo svjesni kako bismo pokazali kritičnu ulogu
CB1 (kanabinoidnih) receptora i endokanabinoida u etiologiji PTSP -a kod ljudi. Kao takvi, oni pružaju osnovu
na kojoj se razvijaju i potvrđuju informativni biomarkeri PTST ranjivosti, kao i usmjeravaju racionalan razvoj
sljedeće generacije liječenja PTSP-a zasnovanih na dokazima. ”

Ali  ne očekujte  da će savezni  zvaničnici  pomoći  u  pomaku ovog procesa.  U 2011.  savezni  administratori
blokirali su istražitelje sa Univerziteta u Arizoni u Phoenixu da provedu kliničko ispitivanje odobreno od strane
FDA,  placebo  kontrolirano,  kako bi  se  procijenila  upotreba  kanabisa  u  50  pacijenata  s  PTSP-om.  Naučni
integritet? Ne kada je u pitanju marihuana. Ne iz daleka. "
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- Nemojte nas kriviti za nedostatak medicinskih studija o ulju kanabisa. Što prije ćete shvatiti da da, postoji
grupa ljudi koja zaista kontrolira ovaj svijet i da će jednostavno učiniti sve da odgode povratak kanabisa, to će
biti bolje za vas. To ne znači da nećemo progurati lijekove iz kanabisa, to samo znači da će potrajati duže nego
što je potrebno ili očekivano. JB

„Čvrsto vjerujem u naftu. Sin mog muža je imao leukemiju, doktori su mu dali 4 mjeseca. Živio je 2,5 GODINE
sve zbog ulja koje je unosio u jabučni sos. Hvala Ricku Simpsonu !!! Bog te blagoslovio." Terri

“4 dana bez novog posla. Bez nuspojava, povlačenja i odgrizanja ljudi! Evo tvog istraživanja, lol. Širite vest!
Ovo nam treba. Dugujemo čovječanstvu da učinimo svijet boljim mjestom. Ovo je početak :) ”Christina

“Prošlog aprila, nakon što sam 5 godina bila bez raka dojke, ponovo mi je dijagnosticirana. Ovoga puta to je
bila faza 4, završna sa osipom na kičmu, rebra, limfne čvorove, grudnu kost i dojku. U osnovi mi je ponuđena
palijativna skrb i rečeno mi je da će se truditi da me spriječe od prevelike boli ... da odem kući i sredim svoje
poslove. Jako sam bolovao i stalno su mi prepisivali sve toksičnije lijekove protiv bolova sa VRLO gadnim
nuspojavama (Percocet, hidromorfon i deksimetazon). Nisam mogao funkcionisati na ovim.

Moj muž je počeo čitati ove stvari na internetu i bila sam, u najmanju ruku, skeptična, ali zaključila sam da
doslovno nemam što izgubiti isprobavajući to. Žvakanje vrlo male količine Bijele udovice 3x dnevno. Prošle
sedmice sam dobio vijest da su mi kosti potpuno nestale. Danas mi je rečeno da MRI pokazuje ZNAČAJNO
skupljanje tumora mekih tkiva. Sada nisam toliko skeptičan i osjećam se odlično, bez boli. ” Julia

„Liječi rak, ja sam živi dokaz. U četvrtoj fazi kosti i jetra se spajaju s nebrojenim tumorima, koristilo se ulje i
sada sam bez raka. ” Laura

„Zdravo Jindrich, jučer sam završio s čitanjem Rickove knjige. Odlične stvari! Iskreno, zaista mi ne trebaju više
dokazi o istinski čarobnoj moći ulja! Napravio sam i neke eksperimente i svaki dan otkrivam nešto novo što
ovaj lijek može učiniti! Amazing!

Nažalost iako sam uvjeren, pa čak i ako je moja djevojka uvjerena, ipak njena majka nekako nije u stanju da se
"prepusti" u potpunosti ... i još uvijek nije sigurna da li je prestala sa usranom kemoterapijom ...

Stalno pokušavam iznijeti dobre argumente, ali ne mogu se odlučiti umjesto nje! Ona ima rak i jedina može
odlučiti šta će sa svojim životom.

Znam da će se na kraju ipak izliječiti  jer  ćemo joj uliti  toliko ulja da će biti  nemoguće da umre. Ali  ipak
osjećam da je tako glupo i tako opasno igrati  se s ovim jebenim kemikalijama, posebno ako imate pristup
prirodnoj medicini za koju je dokazano da liječi rak!

Čitao sam o vašem iskustvu s rakom i medicinskim sistemom ... Zaista mi je žao zbog vašeg gubitka ... i sada
bolje razumijem vaš stav prema tradicionalnoj takozvanoj "medicini"! " Luigi

- Zdravo Luigi, hvala ti na lijepim riječima o knjizi i šteta je što moraš proći kroz nju. Njezin je izbor koji
tretman će izabrati, ali ne bih se približio hemoterapiji - samo joj pročitajte priču moje majke, možda će shvatiti
da  uzimanje  otrova  nikada  nije  dobra ideja,  posebno ako nije  potkrijepljena  niti  potrebna.  Njene  šanse  da
jednostavno preživi kemoterapiju uvelike će se poboljšati ako uzme ulje, ali opet, zašto nanijeti još više štete
njenom bolesnom tijelu? Nema smisla. Sve najbolje, Jindrich

“Ovo je bitka s kojom se moraju suočiti mnogi dobri ljudi, neuki doktor koji misli da zna više a da nikada ne ide
naprijed u nove evoluirajuće i postojeće informacije o kanabisu, njegovim kanabinoidima i sposobnosti ubijanja
raka bez nanošenja štete pacijentu. Koliko je ludo iz naše perspektive da bi zahtijevali otrov zbog nečeg tako
sigurnog, zašto? Je li to neznanje ili trče uplašeno?

Vidio sam doktora Jednom u 5 godina od saznanja za ovo ulje za moj IBS, a radilo se o nečemu što sam nisam
mogao učiniti. Iščašeni pinčić i ja smo koristili ulje da se nikada ne zarazimo, uklonili smo šavove bez patnje i
svaki put kad sam ga nanijela, bol je odmah nestala zbog uklanjanja upale. Potpuno je izliječen za 2 1/2 do 3
mjeseca umjesto fizioterapije i oko 9 mjeseci do godinu dana za ozdravljenje. Vidio sam svojim očima uvijek
iznova i to mi niko ne može oduzeti. ” Covey
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“Ljekari  NISU naučnici niti  se bave naukom. Da jesu, tražili  bi od vlade da im dozvoli  pristup marihuani.
Razlog je to što je sada dokazani dio tijela, endokanabinoidni sistem, američko medicinsko društvo potpuno
zanemarilo. Dok druge zemlje sve više istražuju marihuanu, a posebno liječenje raka, američku medicinsku
ustanovu vodi Big Pharma, veliko osiguranje i veliki novac. Lekari su dali kontrolu nad svojim zanatom ne-
lekarima  i  političarima  zasnovanim  na  strahu.  Provest  će  godine  pokušavajući  pronaći  alternative  pod
kontrolom patentnih advokata, prijeteći potencijalnim lijekovima.

Da je marihuana skrivena u nekoj dubokoj džungli, koju kontrolira neko nepismeno pleme, Big Pharma bi prva
kontrolirala  njegovu  proizvodnju,  patentirala  svojih  64  različita  kanabinoidna  spoja,  a  zatim bi  se  obratila
ljekarima da je 'prepišu'. Ali najveće pleme u SAD -u već počinje izvikivati  istinu. Šteta za Big Pharma, ovo
pleme nije na prodaju. ” Bryan

“Taj dokaz je kod nas. I mi to delimo. Razotkrivena je medicinska gomila [koja se više ne smije tretirati s
poštovanjem] prodavača droge, koji rade za poticaje.  Mrtve se u novčaniku. Oni su svjesni šta se dešava i
njihov partner u igri FDA ide s njima. Ništa drugačije od bilo kojeg oblika tiranije na koji smo naišli prije nego
što smo prihvatili da je ovaj put domaći. To sebi radimo. Postoji lijek za rak, nema lijeka za način na koji nam
se trenutno nameće MEDICINA, osim ako ne glasamo džepom i glasačkim listićima! ” Thielman

“Gledao sam rođake, prijatelje kako odbijaju i umiru tako brzo nakon što su bili primorani potrošiti desetine
hiljada dolara da bi bili polako ubijeni kada lijek izroni upravo iz Majke Zemlje. Hajde, probudi se i pomiriši
sranje. Ne nasjedajte na stereotipe i istražite PRAVO istraživanje. ” Amy Jane

“Znam da bih radije uzeo RSO nego kemo/rad ... Smiješno je kako neki ljudi mogu nazvati RSO kada vam
nuspojave svega ostaloga mogu ostaviti vrlo malo kvalitete života.” Kerry

„To mora biti lako dostupno. TREBA biti dostupan ”Što više čitam, više sam fasciniran.” Shelley

“Svi tumori su neregulirane ćelije. Ćeliju samo treba regulirati.  Ako njegovo tijelo ne može regulirati ćelije
raka, možda su stanice raka slomljene/oštećene CB receptore.  Kada fito-kanabinoidi (fito = na biljnoj bazi)
dođu u kontakt s nereguliranom stanicom, mogu signalizirati stanici raka putem više kapija nego samo receptori
CB 1/2. Ovako fito-kanabinoid uspijeva tamo gdje endogeni kanabinoid ne uspije.

Evo nekoliko bilješki o procesu na koji kanabinoidi reguliraju stanice raka: Rak

1) Rak je neregulisana ćelija. 
2) Izazivanje apoptoze Regulira ćelije raka. 
3) Kanabinoidi izazivaju apoptozu u stanicama. 

Rak je definiran kao „široka skupina različitih bolesti,  SVE koje uključuju NEREGULIRANI rast stanica“.
https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

P:  Kako  reguliramo  ćelije?  O:  Putem  apoptoze.  Apoptosis:  http://en.wikipedia.org/  wiki/Apoptosis#Proces
„Apoptoza  (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/takođe  pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2]  [3]  je  proces  programirane  ćelijske  smrti
(PCD) koje se mogu pojaviti u višećelijskim organizmima. [4] Biokemijski događaji dovode do karakterističnih
promjena stanica (morfologija) i smrti. ”

„Proces  apoptoze  kontrolira  raznolik  raspon ćelijskih  signala,  koji  mogu potjecati  ili  izvanćelijski  (vanjski
induktori) ili unutarstanični (unutarnji induktori). Izvanstanični signali mogu uključivati toksine, [13] hormone,
faktore rasta, dušikov oksid [14] ili citokine, koji moraju proći kroz plazma membranu ili transducirati kako bi
izazvali odgovor. Ovi signali mogu pozitivno (tj. Pokrenuti) ili negativno (tj. Potisnuti, inhibirati ili prigušiti)
utjecati na apoptozu. ”

Kako učiniti da stanica raka prođe kroz apoptozu?

Potrebni su nam kanabinoidi/endokanabinoidi za signalizaciju kanabinoidnim receptorima (CB1R, CB2R) da
izazovu apoptozu (dugo se sumnjalo da postoji više od 2 receptora):

Šta je CBR? (Receptor kanabinoida):
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“Kanabinoidne receptore aktiviraju tri velike grupe liganda, endokanabinoidi (koje proizvodi tijelo sisavaca),
biljni kanabinoidi (poput THC-a, koje proizvodi biljka kanabis) i sintetički kanabinoidi (poput HU-210). Svi
endokanabinoidi  i  kanabinoidi  biljaka  su  lipofilni,  odnosno  spojevi  topljivi  u  mastima.  ”
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Mogu li kanabinoidi signalizirati CBR -u da izazovu apoptozu?

"Studije  na  ovim modelima  bolesti,  zajedno  s  mnogim in  vitro  eksperimentima,  pokazuju  da  kanabinoidi
ispoljavaju  svoja  imunosupresivna  svojstva  na  četiri  glavna  načina:  (1)  indukcija  apoptoze",
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagija - Ako nisam u pravu, ispravite me, ali koliko sam shvatio:

Autofagija  je  proces  u  kojem  se  ćelija  može  popraviti  ili  reciklirati.  Obično  su  sa  stanicama  raka  samo
programirane da umru, ali autofagija i dalje može igrati ulogu u ovom procesu.

Kao da imate  kontejner  za recikliranje  i  kontejner  za smeće i  sakupljate  razni  otpad i  razvrstavate  ga u 2
kontejnera. Ponekad morate reciklirati, ponekad samo trebate nešto odložiti. ” Scott

“U novoj studiji, Chen i njegov tim otkrili su da je liječenje Δ9-THC-om uzrokovalo povećanje razine enzima
zvanog ciklooksigenaza-2 (COX-2) u hipokampusu miša, regiji mozga uključenoj u učenje i pamćenje. Lijekovi
ili genetske tehnike koje su smanjile razinu COX-2 kod miševa spriječile su probleme s pamćenjem i neuronske
abnormalnosti  uzrokovane  ponovljenim  izlaganjem  Δ9-THC.  Budući  da  COX-2  inhibiraju  lijekovi  protiv
bolova kao što je ibuprofen, nalazi ukazuju na laku strategiju za sprječavanje nuspojava marihuane.

Istraživači  su  također  otkrili  da  je  liječenje  Δ9-THC-om  smanjilo  oštećenje  neurona  u  mišjem  modelu
Alzheimerove  bolesti,  a  ovaj  blagotvorni  učinak  nastavio  se  i  kada  su  životinje  istovremeno  liječene
inhibitorom COX-2. "Trenutno ne postoje efikasni lijekovi za sprječavanje i liječenje Alzheimerove bolesti ili
zaustavljanje progresije bolesti", kaže Chen. "Naši rezultati ukazuju na to da bi se neželjeni nuspojave kanabisa
mogle ukloniti ili smanjiti, uz zadržavanje korisnih učinaka, primjenom inhibitora COX-2 zajedno s Δ9-THC za
liječenje  neizlječivih  medicinskih  stanja  poput  Alzheimerove  bolesti."  http:  //
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

„Nova studija koju je finansirala vlada o kanabisu/raku SHOCKS naučnu zajednicu ...

THC, glavni psihoaktivni sastojak kanabisa, zapravo može promijeniti ljudski genetski kod, kako bi spriječio
rak i upalne bolesti. Šta?!!!! ŠTA-ŠTA !!! ????

Rick Simpson i njegov glavni vilenjak, češki aktivista Jindřich Bayer, govorili su to već mjesecima, a ja sam bio
pristojan, ali sam se potajno rugao tom pojmu, jer mi je zvučao kao hrpa hokus-pokusa (i zbog drugih manjih
tehničkih neslaganja sa njihovom perspektivom). . . Lijekovi ne mogu promijeniti DNK, zar ne? OČIŠĆENO,
očigledno! SVETI [BLEEP]! ” Alan Gordon

„Pozadina: Kanabinoidi in vivo induciraju moćne supresorske stanice izvedene mijeloidima (MDSC). Rezultati:
Funkcionalni  MDSC induciran THC -om pokazuje jasan obrazac ekspresije miRNA. Zaključak:  Specifična
miRNA može odigrati važnu ulogu u razvoju i funkcioniranju MDSC -a reguliranjem ciljnih gena uključenih u
diferencijaciju  mijeloidnih  stanica.  Značaj:  Odabrana  miRNA  mogla  bi  biti  važna  molekularna  meta  za
manipulaciju  MDSC  aktivnosti  kod  raka  i  upalnih  bolesti.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- U redu, šta god ovo značilo, ovo je izvan moje stručnosti. Vjerojatno kaže da nešto poput kanabinoida može
izliječiti rak, a to čine na neki način modifikacijom gena. I da je potrebno više istraživanja, kao i uvijek.

Sve što kažem je da je sama pomisao na materiju najmanja čestica materije, a ulje može popraviti i misli. Geni
su i dalje preveliki. Istraživanje bi se trebalo usredotočiti na ono što kanabinoidi rade s najmanjim česticama
našeg tijela, atomi, kvarkovi, žice itd. Tu počinju problemi, u najmanjim česticama, to morate popraviti ako
zaista želite riješiti probleme. JB
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Informacije o liječenju drugih bolesti kože

“Iz mog iskustva sa mojom trenutno zabranjenom kozmetikom od konoplje, u kojoj smo koristili ulje iz 
pupoljaka industrijske konoplje, koje je mnogo slabije u odnosu na ulje koje napravite, otkrili smo da je 
konoplja u osnovi lijek jer se može koristiti na gotovo svim stanje. Možete li to potvrditi?

Povijest konoplju naziva lijekom za lijekove, što znači da se može izliječiti, au prošlosti se koristila za liječenje
širokog spektra medicinskih problema. Iz svog iskustva kada sam vidio da se ulje konoplje koristi za različita
medicinska stanja, i ja konoplju nazivam lijekom za sve. Konoplja je korisna u liječenju praktički bilo koje
bolesti ili  stanja; potiče ozdravljenje cijelog tijela bez ikakve štete. Tako da je za mene i mnoge druge ovo
postalo vrhunski lijek i čvrsto vjerujem da nema ništa bolje.

U svijetu u kojem danas živimo mnogi se čak plaše izlaska na sunce, ali ovaj lijek se dobro miješa sa stvarima
poput krema za kožu i losiona za sunčanje, pa zašto se skrivati u mraku? Zar ne bi bilo lijepo ponovno izaći na
sunce i uživati u životu bez brige o stvarima poput raka kože? Kladite se da bi i sada ova prekrasna tvar može
sve ovo učiniti mogućim. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Opekotine

“Iz vlastitog iskustva znam da ne postoji bolji tretman za teške opekotine od ulja konoplje. Ako se ulje nanese
na opekotinu, uklanja bol u roku od nekoliko minuta i uvelike ubrzava proces ozdravljenja. Ako bi bolnice
koristile ulje od konoplje u jedinicama za opekotine, ljudska patnja bi se mogla znatno smanjiti.

Kad sam tek počeo proizvoditi ulje, unosio sam mnoge štetne lijekove koje su mi prepisali liječnici, a koji su
utjecali na moje sposobnosti zaključivanja, pa moje razmišljanje nije bilo baš jasno. Ovo promijenjeno stanje
učinilo me pomalo neopreznim, što je rezultiralo eksplozijom i požarom, koji su mi ostavili desnu ruku s teškim
opekotinama trećeg stupnja.

Kad kažem teško, mislim ozbiljno, tri četvrtine desne ruke doslovno su se otopile i sada su visjele u gobima.
Moja djevojka Leah je sišla i nakon što je pogledala opekotinu, uzela je škare i odrezala svo mrtvo meso. Znam
da ovo zvuči jezivo, ali ono što je uklonila bilo je mrtvo, tako da u stvarnosti nisam ništa osjećao.

Za jedanaest dana ruka mi je potpuno izliječena, bez ožiljaka. Jedini način na koji ste mogli zaključiti da sam
čak pretrpio ozljedu bio je prisutnost sve nove ružičaste kože koja je bila vidljiva, pa čak i folikuli dlake izrasli.

Sada pogledajte što se događa u ovim jedinicama za opekotine koje pruža naš medicinski sistem. Djeca i odrasli
koji su pretrpjeli teške opekotine otkrit će da jedinice za opekotine nisu ništa više od odaja za mučenje, koje
izgleda  ne  pružaju  kraj  patnji.  Ovi  su  pacijenti  podložni  infekcijama,  mnogim  bolnim  operacijama  koje
uključuju presadke kože i na kraju su obično još uvijek jako ožiljke.

Eterično ulje biljke konoplje prirodni je anestetik i prirodni antiobiotik. Kad stavite ulje iz biljke konoplje na
opekotinu, u roku od 5 minuta bol nestaje i počinje zacjeljivanje. Sudeći prema onome što sam vidio da ova
supstanca čini da zaliječi opekotine koje sam zadobio i druge koji su pretrpjeli slične povrede, čvrsto vjerujem
da bi ovaj nevjerovatni lijek mogao ponovno izrasliti lice ili druge dijelove tijela za one koji su pretrpjeli tešku
spaliti.

Ako ulje može ponovno izraditi moju ruku i ne ostavlja ožiljke, zašto onda ne stopalo, pa čak ni lice? Dakle,
ako bi oni koji vode jedinice za opekotine zaista htjeli pomoći svojim pacijentima i olakšati im patnju, možda je
krajnje vrijeme da počnu koristiti nešto što funkcionira. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

“U nedjelju ujutro sam dobio opekotine od ključanja ulja na prstima. Veliki žuljevi i vrlo bolni. Sjetio sam se da
je čitanje RSO -a nevjerojatno za liječenje opeklina, pa sam ga isprobao. OMG ljudi, opekotine su potpuno
nestale za samo 40 sati. Nema ni traga od toga. Nanio sam bolju količinu RSO -a na mjehuriće, file svježe aloe
vere i zavoj. Ponovljeno 12 sati kasnije. Nema potrebe za trećom aplikacijom. ” Bobbi
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“Moja snaha je duboko pržila svinjske kotlete i u osnovi je umakala prste u vrelo ulje do prve ručke i pobijelili
su poput kuhane piletine. Stavili smo im RSO i bol je nestao za otprilike minutu, premazala ih je 2 x dnevno
RSO -om. Ozdravili su vrlo brzo u samo nekoliko dana i uopće nije bilo gubitka kože ili ožiljaka. Nevjerojatno
je  što  sada  držimo  malo  u  kuhinjskom  hladnjaku,  pa  ako  se  neko  opeče  (posebno  djeca),  odmah  ćemo
primijeniti RSO, nema potrebe osjećati takvu bol kada imamo prirodnu biljku koja će se pobrinuti za to . ”
Debra

“Koristio sam ga pri teškim opekotinama od sunca. Odlično je funkcionirao, vidio sam da liječi ranu od noža za
manje od sedmicu dana. Liječi i halitozu. Koristim ga otprilike šest mjeseci i potpuno sam skinuo lijekove
protiv  napadaja.  Kad  sam  nestao,  imao  sam  manji  napad.  Imam  sreću  što  mogu  nabaviti  ovakav  lijek,
preporučujem ga za bolove u živcima. ” Jack

“Za grijanje koristim peć na drva pa su me opekotine na zglobu pratile dosta hladnijih mjeseci. Je li prošlo jesen
duboko opekotine, još se nisam prestao buditi. Prije sam dobio RSO ulje pa sam nanio bris, prekrio opekline i
za dva dana područje je bilo ružičasto, čisto, bez žuljeva ili opekotina! Prodao sam se 100%! ” Janine

Ožiljci

“Vidio sam opekotine zaliječene upotrebom ovog ulja koje je trebalo ostaviti užasne ožiljke iza sebe. No, nakon
toga ostala je samo zdrava ružičasta koža i prema medicinskom sistemu takve stvari ne bi trebale biti moguće.
Tijekom povijesti konoplja je uvijek bila na reputaciji jer ima sposobnost liječenja rana ostavljajući nakon toga
malo ili nimalo ožiljaka.

Opskrbljivao sam ovo ulje mnogim ljudima koji su imali loš ten i probleme s ožiljcima na licu. Nakon tretmana
uljem, poboljšanje njihovog tena bilo je zapanjujuće. Čak se i ožiljci koji su tamo godinama mogu potpuno ili
uglavnom ukloniti jednostavno tretiranjem zahvaćenog područja uljem.

To se može postići  na isti  način na koji  se liječi  rak kože: jednostavno nanesite ulje  na ožiljak i  prekrijte
zavojem. Ponavljajte to sve dok ožiljak ne nestane i s vremenom će se područje koje se tretira stopiti s okolnim
tkivom.

Došao sam u kontakt  s  čovjekom u Češkoj  koji  je  imao užasan ožiljak na licu koji  je  izgledao kao da je
uzrokovan mačem. Nakon što je tretirao područje uljem, bilo mi je teško čak i reći gdje je bio ožiljak. Iz moje
perspektive, onima koji su unakaženi plašenjem može se pomoći i liječenje je bezbolno, pa ako imate gadan
ožiljak, sada znate kako se nositi s tim. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Čirevi, bradavice, madeži

“Čirevi u tijelu mogu se izliječiti unošenjem ulja. Nezdravi čirevi, bradavice i madeži na tijelu mogu se ukloniti
jednostavnim nanošenjem ulja i prekrivanjem zavojem. Ulje prodire u nezdrave ili mutirajuće stanice i u većini
slučajeva ih bezbolno uništava. Vrlo često bradavice i madeži mogu postati nezdravi, a tada obično potamne i
počnu rasti. Ako imate nešto poput ovoga za rješavanje, liječnici često mogu ukloniti problem, ali u mnogim
slučajevima to se samo vrati. Da biste tijelo oslobodili takvih stvari na razuman način, isprobajte ovaj lijek.

U prošlosti sam čak liječio ljude koji su patili  od plantarnih bradavica na stopalima, a ova vrsta bradavica
razvija  korijenje,  što  se  obično  može  iskorijeniti  samo  opsežnom  operacijom.  Umjesto  da  dopustite
medicinskom sistemu da vam isječe stopala po vrpcama, jednostavno nanesite kap ulja na glavu bradavice i
pokrijte zavojem. Pokušajte držati zavoj na mjestu oko tri dana, a zatim ponovno nanesite ulje i još jedan zavoj.
Obično nakon što to učinite tri do četiri puta, korijenje bradavice je uništeno, a glava bradavice jednostavno
otpadne.  Kada se ulje  koristi  za  liječenje  ovog stanja,  sve se to  odvija  bezbolno,  pa  ako patite  od biljnih
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bradavica, zašto biste prolazili kroz mučenje koje vam medicinski sistem ima na umu, izliječite se na razuman
način. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

“Zglobovi mi se šire na prstima i voila, utrljajte malo ulja, bol je nestao. Prošle sedmice sam se opekao na cijevi
za opekotine, 3 inča crne kože sa mjehurićima na unutrašnjoj strani zapešća. Mala količina ulja, zavoj, dva dana
kasnije, zadivljujuća ružičasta koža. Ponovno primijenjena, isto, dva dana kasnije i izliječena je ... UP od Mi. ~
Hvala vam !!!!! ” Janine

“Koristio sam ulje u stilu RSO za vještičje bradavice na licu. 2 aplikacije prekrivene band aidom i skoro su
nestale! ” Leslie

“Koristio sam maslinovo ulje infuzirano kanabisom pri opeklinama i posjekotinama i oni se izliječe u roku od
nekoliko dana. Nikada nisam vidio ništa slično. Znam da bi RSO bio još bolji. Kanabis se koristio za sve prije
nego što je naša vlada postala pohlepna. ” David

"Prilično sam se opekao na ispušnoj cijevi i stavio sam malo ulja kanabisa sa ekstraktom sjemenki grožđa i ono
je zacijelilo za manje od sedmicu dana i gotovo da nema boli ili iritacije i NEMA OŽiljaka!" Daniel

„Mnogo me plaši  stanje kože da sam skoro 6 mjeseci  dobijala  strašne lijekove.  Oh iznenađenje!  Nekoliko
sedmica nakon tretmana koža mi je ponovo loša. To je dobro znati. Bio sam užasan zbog tih lijekova, ćudljiv,
suha koža se perla, znoji se, bože, bilo je užasno. Neću se više vidjeti s doc. " Nikki

"Poštovani gospodine, ja sam stari hipik iz 60-ih i živim u No. Vidio sam da je i Rick koristio White Widow.

Trenutno pomažem hospicijskom pacijentu u oporavku, ko je bio/je li? umirući od posljednjih faza MRSA -e
prema uputama mog starog liječnika dr. Ronalda Sanda ... započela sam ga s tinkturama koje sam pravila i
davala kolačiće od vode do ekstrakcije pupoljka i samo ekstrakcije maslaca prije četiri mjeseca.

Još jedan prijatelj brat uzgajivač sa kojim idem u Crkvu jedinstva pre samo tri nedelje me je okrenuo na vašu
web stranicu. Započeli su Jasona na 'JOY GREASE', a on je prošao kroz prvu cijev, a sada je na drugoj. Prije
nešto više od mjesec dana njegova jaja su bila veličine vrlo velike dinje veće od softball -a ... Otkad je pojeo
moju pečenicu i sada pravo iz “Magic Mast -a”, on je svakim danom sve bolji i njegove spolne žlijezde su skoro
nestale natrag na normalnu veličinu ... Kažu da nema lijeka za MRSA ???

Jason je imao vrlo teške velike rane na leđima jer ne može ležati na boku ili trbuhu. On mi sada govori da
jenjavaju i kada se naš doktor pojavio sa još jednim timom svi nisu mogli razumjeti zašto nije mrtav ili zašto mu
je sve bolje. Nisam još rekao doktoru o svom/našem liječenju konopljinim uljem, ali uskoro ću svakog dana ...
Zaista želim dozvolu doktora da lokalno liječi njegove rane uljem, zar se ne slažete ??? Ako možemo zaustaviti
MRSA kod pacijenta koji je imao samo nekoliko mjeseci života, samo razmislite o tome šta bi to trebalo ili
trebalo da kažem TREBA reći medicinskoj zajednici. Mir i poštovanje, Craig ”

“Moj muž je imao ožiljak od 30 godina od opekotine koji je zahtijevao transplantaciju kože ... Pa sam pomislila,
aha, drugo mjesto za eksperimentiranje s ovim nevjerojatnim proizvodom. Pa, imao je manje od nule uvjerenja
da će to učiniti bilo što ... Nakon nekoliko aplikacija to se mijenja, sada ima pigment tamo gdje ga nije bilo.
Rast kose gdje nijedan nije narastao u posljednjih 30 godina. ” Rebecca

“Imao sam opekotine drugog stepena po licu i rukama od požara u kući. Stavio sam RSO pomiješan sa kakao
maslacem cijelih mjesec dana i jedva da možete reći da sam ikada izgorio. Nevjerojatno je kako brzo djeluje i to
je najbolji lijek protiv bolova koji sam ikada imao. ” Amerikanisch

“Imala sam mladež na tjemenu koji me nedavno počeo svrbiti. Nanosila sam bris jednom dnevno nekoliko dana
i madež se zapravo počeo smanjivati! Pričajte o nevjerovatnom. ” Amanda

"Ja sam vjernik ... liječi giht ... to mora dovesti yin & yang u ravnotežu jer sam ranije mislio da sam sretan, ali u
posljednje vrijeme osjećam osjećaj sreće koji izbija iz dubine srca ... Hvala Rick Simpson." Irving

„Od svoje 11. godine (sada imam skoro 30) razvijala sam neku vrstu gljivica na koži, uglavnom oko vrata, grudi
i leđa. Ove crvene okrugle mrlje pojavljuju se na mojoj koži svake godine i poduzela sam sve što je potrebno za
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liječenje stanja kože. Lekovima koje dermatolozi prepisuju potrebno je 5-6 dana da uklone ove fleke i još 5
dana da ih potpuno uklone.

Pre neki dan sam primetio da se ove mrlje  ponovo počinju pojavljivati,  ali  ovaj put sam odlučio da na to
nanesem malo ulja kanabisa ... i zaista je bilo čarolija !!! Nanosila sam ga samo 2 puta i mrlje su SVE nestale.
Nisam mogao vjerovati  svojim očima!  Za mene više nema pilula  i  krema i  posebnih  šampona!  Sada sam
napravila kokosovo ulje preliveno uljem kanabisa i nastavit ću ga primjenjivati  još tjedan dana kako bih bila
sigurna da se mrlje neće ponovo pojaviti. Hvala vam puno RS & JB na svoj pomoći i informacijama, bit ću vam
zauvijek zahvalan. ” Ioanna

“Godine  2002.  imao  sam  stravičnu  nesreću.  Svuda  sam  imao  rane  i  izgubio  dio  kosti  u  ruci.  Nakon
transplantacije  kože i  kostiju skoro sam ozdravio i dobio sam infekciju u ruci.  Ispostavilo  se da je riječ o
infekciji kostiju i morao je početi ispočetka. Zbog toga bi se svaki put kad dobijem posjekotine/opekotine (ja
sam  zavarivač)  uvijek  zarazili.  Prošle  godine  dobio  sam  užasnu  opekotinu  od  parnog  voda  na  stomaku.
Održavajući ga čistim i koristeći ulje, izliječen je samo jednim dodirom preko TJEDNA! Moje male opekotine
od zavara mogle bi trajati 4-6 sedmica. Ne više sa mojim uljem. Zajebi Neosporin, koristim ULJE! ” Chris

"Otrovni bršljan na mojoj ruci ... Osip i opekotine su nestali u roku od 5 minuta ... Bez udaraca, bez osipa, bez
boli ... Koristio sam jedno zrno RSO -a s malo kokosovog ulja ... NESTALO za pet minuta !!!" Estelle

“Dobio sam otrovni hrast na licu, nakon drugog dana to je bilo od čela do vrata, velike mrlje koje svrbe, sirove i
krvarenje od ogrebotina. Pomiješala sam malo ulja s malo kokosovog ulja kako bih ga lakše razmazala. Stavila
sam ga i trenutačno ublažila svrbež i bol, u roku od sat vremena suhoća i upala su nestali, do sljedećeg jutra nisu
bili vidljivi osim ako zaista niste pogledali. To je svakako podiglo nekoliko obrva i konačno su neki skeptici
morali vidjeti o čemu uvijek pričam. Ljekovita moć kanabisa! ” Cindy-lee

"Artritična psorijaza za manje od mjesec dana ... J" Giulliana

“Moja  psorijaza  je  nestala  nakon što  sam počela  jesti  ulje  ...  Samo lokalno  korištenje  ulja  nije  mi  toliko
pomoglo- nije nestalo u potpunosti sve dok ga nisam počela koristiti oralno. Još se nije vratio. Sada sam na dozi
održavanja, pa se nadam da je to dovoljno da psorijazu drži podalje. Nisam imao nikakve znakove skoro 4
meseca. Ljekari su mi rekli da to nikada neće potpuno nestati i da će se jedini put 'razbistriti' kada sam zaista
bolestan i moj imunološki sistem se mora boriti protiv drugih stvari. Pa ... nije mi loše, a sranje je NESTALO! ”
Lindsay

“Također  izliječen  tendonitis  za  nekoliko  dana.  Čak  i  ozljeda  stara  7  mjeseci.  Jednostavno  utrljajte  malo
maslaca ili RSO -a na bolno područje jednom dnevno. Neverovatno sranje. Koristio sam RSO na opekotinama
trećeg  stepena  prošle  nedjelje-utorka,  bez  znakova  opekotine  nakon  40  sati  tretmana.  Naravno  da  bih  ga
iskoristio čim se to dogodilo. To bi mi uštedjelo sate velike boli i držanje leda na njoj. ” Bobbi

„Šta ne može pomoći? Kroz moje studije mogućnosti su beskrajne. Imam cistu na desnoj strani obraza na licu.
Pet dana nakon uzimanja ulja (gutanja) cista se brzo smanjila. Ulje je napravljeno od smrznutog lišća i malog
pupoljka koji je bio natopljen uvijek čistim. Smjesa je stajala 2 sedmice. Prve noći ulja moja cista je imala trnce.
Pet dana kasnije je prošlo. Ulje radi. Previše je dokaza i nauka koja stoji iza svega je nevjerojatna. Postoje
kemijski spojevi koji reagiraju na sve naše receptore u nervnom sistemu djelo su prirode. Zadivljujuće je to što
se sve nalazi u jednoj biljci. CANNABIS. Vrijeme je da vidimo koliko daleko ljudi mogu ići. Vrijeme je za
evoluciju. Dr. Dank ”Jeremy

“Ulje (infuzirano u kokosovom ulju) prvi sam put napravila za lokalnu njegu leđa starije susjede. Svuda je imala
rane koje su je jako svrbile. Isključene su stjenice, pa tako i kraste, bježice, skeleti i slično jer nigdje drugdje
nije pogođena osim leđa i nema znakova aktivnosti na krevetu. Znate li šta je njen sin uradio ??? On je jako
poprskao madrac kemikalijama kako bi se riješio buba koje nisu postojale. Dao sam joj novi madrac s izričitim
uputama da se NE prska. Morala je u bolnicu zbog krvarenja čireva i dok je bila tamo, izrazila je problem leđa i
znate šta su joj ljekari rekli da uradi ??? Operite kosu i tijelo od ušiju, ona nema uši. Pa šta mislite koga ću
slušati  da joj  pomognem? Doktori?  NE. Napravio  sam ulje,  liječio  sam joj  leđa i  događa se poboljšanje i
ozdravljenje. ” Michele
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“Jutarnji Škot, sinoć sam razgovarao sa mojom sestrom i kaže da je ozdravila !!!!! Lijek joj je izliječio herpes
zoster :) Kaže da se osjeća predivno. Samo sam htjela biti 100% sigurna prije nego što sam vam napisala. Hvala
vam puno na pomoći. ”

“Djevojčici sa šindrom dogodilo se nešto drugo i nikada nije rekla porodici šta nije u redu. Evo, upravo mi je
poslala:

“Zdravo opet, upravo sam jučer saznala da je moja sestra imala izraslinu na štitnjači prije godinu dana, ali nije
rekla našoj porodici. Očigledno joj je doktor rekao da će to paziti i ako poraste, onda će operirati. Nije bilo
dovoljno veliko da se dobije biopsija. U svakom slučaju, prošle je sedmice imala pregled kod svog liječnika i
otkrila je da je tumor prestao rasti. Ona vjeruje da je lijek zaustavio rast. Nije li to divna vijest? Ona ga nastavlja
prihvaćati u nadi da će njezin sljedeći sastanak dokazati da ulje ubija tumore. Obavijestit ću vas više kada se to
dogodi. ” Scot

“Jučer  sam dobio ženu koja je  počela  uzimati  lijekove.  Ovo je  njen izvještaj  od prvog dana.  Jednostavno
nevjerovatno! Evo izvještaja za moj prvi dan:

Juče ujutro sam se probudila  s ekcemom na usni i nanijela  malo ulja.  Peckanje je prestalo za otprilike 10
minuta. Bol je nestao za 30 minuta. Otok je nestao za nekoliko sati. Žuljevi na mojoj usni danas su otprilike
nestali - obično im treba 2 sedmice da zacijele. Udišući pare iz ulja na usni. Primijetio sam da je bol koja mi je
već nekoliko sedmica u desnom sinusu prestala i nos mi je prestao curiti. Od juče sam samo jednom kihnuo
Primijetio sam da moj umor nije bio tako dubok kao obično. Primijetio sam da sam se osjećao opušteno i da je
tjeskoba nestala. Primijetio je smanjeni bol u tijelu u večernjim satima - Obično me do večeri toliko boli tijelo
da ne mogu mirno sjediti (bol u zglobu gležnja i mišićima, bol u koljenu/ramenu/laktu/zglobovima/palcu).

Takođe, sa svakom dozom dobijem vrlo lagani sjaj. Nemam poteškoća u radu ili fokusiranju i ne bih oklijevao u
vožnji. Vrlo sam bistre glave iako sam jutros zaboravio uzeti Citicoline. Stavljam ekvivalent od pola zrna ulja u
Craisen i uzimam ga na taj način. ”

Q. Zdravo JB! Htio sam vas nešto pitati, pitao sam se bi li RSO pomogao majčinim opeklinama od zračenja?
Odlučila je nastaviti s “konvencionalnim” tretmanom, pa su joj sada sjebana prsa, u nedostatku drugih riječi.
Boli samo gledati u to. Sjećam se da ste se vi ili Rick jednom opekli, pretpostavljam dok ste pripremali RSO, i
pokazali slike kako ulje djeluje i na opekline. Pa, bi li joj to pomoglo?

O. Zdravo Enrique, naravno, utrljajte ulje ili melem od konoplje po njenim grudima i leđima. Naravno da bi
trebala jesti ulje i kloniti se liječnika i svih drugih oblika nepotrebnog oštećenja. JB

“Moja mama (72) ima već oko 2 godine bolno ispucalu kožu na većini vrhova prstiju ... vrlo bolna. Doktor
kaže: "Da, to dolazi s godinama."  Dufuss !!! Pomiješali  smo vrlo malu količinu ulja s akvaforom ...  jedan
tretman, preko noći ... nestalo! Njene bolne pukotine su zacijeljene i nastavljaju biti dobre već više od sedmicu
dana! ODLIČNO! ” Dolly

“Koristio sam ulje  na svježoj  otvorenoj  operacijskoj  rani.  U rujnu 2012. godine uklonjena su mi 2 tumora
karcinoma bazalnih stanica. Jedan je bio veliki i bio je hranilica koja ga je širila. Takođe, unutrašnji tumor na
obrazu mi je sastrugan radi biopsije. Kad sam došao kući i otkrio ranu, imao sam krater na licu.

Prva 4 dana sam miješao shea maslac i ulje i nanosio ga. Zatim sam prešao na čisto ulje i nisam prestao. Kad
sam  otišla  na  operaciju,  doktorica  koja  je  mislila  da  ću  na  plastičnu  operaciju  bila  je  zapanjena  mojim
ozdravljenjem. Odlučio sam joj reći istinu, da nisam koristio recept, da sam ga izliječio uljem kanabisa. Čula je
za Rick Simpson & Phoenix Tears, nije me osuđivala i rekla je da nastavim s dobrim radom.

Za mjesec dana idem na drugu operaciju, plan akcije za liječenje ove rane ...

Ulje kanabisa. Hoću li reći ovom hirurgu? Na mom terminu za Post op! Zaljubljeno i svetlo. ” Patti-Jo

- Patti, nećeš zahtijevati nikakvu operaciju ako nastaviš s uljem. Ili odgodite za dodatnih 60 g ako je potrebno,
ali se klonite operacije i liječnika, ako je ikako moguće. To je u mnogim slučajevima tužan preduvjet za uspjeh
liječenja. JB
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“RSO je učinio da moja psorijaza gotovo i ne postoji. Već tri godine unosim dozu održavanja i koža mi je čista,
um čist i nikad nisam bila zdravija. ” Erica

"Vidio sam nekoga ko mi je blizu da koristi Rickovo ulje za tešku opekotinu koja bi ostavila gadan ožiljak i u
roku od jedne sedmice nakon nanošenja ulja je nestalo i nije bilo znakova ožiljka ili da je izgorjelo." Janice

„Sada imamo kćer na nafti. Ima psorijazu na laktovima, podlakticama i jednom koljenu. Slikao na pocetku. Do
sada su suha ljuskava područja nestala. Koža je crvena, ali glatka umjesto podignute i upaljene. Manja područja
sa vanjske strane potpuno su očišćena. Uvjereni smo da će ovo uspjeti. Fotografiramo se svaki drugi dan ili
kada je vidljivo poboljšanje. Sve to za manje od tjedan dana lokalnog korištenja ulja. Hvala vam puno što ste
osvijestili ovaj lijek koji će na kraju izliječiti nacije Ricka i JB. Svaki dan dijelim objave i govorim svima koji
će me saslušati. Počinje tonuti. ” Ron

P. Da li ove smjese djeluju na akne? 

O. Jennifer, ulje djeluje na “sve vrste kožnih oboljenja”. To znači i akne. Sve najbolje, JB

“(Otkrio sam o ulju) Prije 3 mjeseca tražio sam na internetu lijek za akne i rosaceu. To je odmah razjašnjeno!
Dodajem izo ulje kokosovom ulju da ga nanesem na lice i vrat jednom dnevno. Moj muž kaže da izgledam 15
godina mlađe! Hvala vam puno na dijeljenju ovih informacija. Bog vas blagoslovio. Samo tako nastavite. ”
Toni

“Djeluje i na urasle dlake na licu. Koristio sam ga na svom 23 -godišnjem sinu sa uspjehom u 2 aplikacije.
JEDNA LJUBAV." Patti-Jo

“Charlie hoda. Bez lekova protiv bolova. On stoji visoko. Njegovi su koraci ravni i široki. Može trčati i skakati.
Njegov vrat je gotovo 90 posto izliječen. Ovako nije izgledalo dvije godine. Jučer je pojeo bananu, pizzu, pola
sendviča, prženu rižu, jogurt i još mnogo toga. Nikada nije pojeo ovoliko. (…)

Charliejevo desno koljeno bilo je najgore. Bolje je za oko 50 posto. Lijeva je gotovo potpuno izliječena, osim
činjenice da ju je sinoć svrbeo i vratio mjehurić. Ali ništa važno ... Najveća promjena je rana na vratu i ispod
pazuha. Vrat je skoro potpuno izliječen, kao i pazuh.

Koristim malu kap ulja u njegovoj g-tubi prije kupanja. Pomagao je i kod bolova u koljenu. Ako ga koljena
zabole, dobiće taj pad. Ne dodajem tilenol ili ibuprofen. Čini trik. Pravim i svoju mast. Imam aparat za vodu
koji filtrira vodu i odvaja alkalnu vodu od kisele. Budući da je kisela oksigenirana voda tako dobra za kožu, a i
također je antibakterijska, stavljam kiselu vodu i miješam je s metocelulozom kako bih stvorio mast.

Dodajem koncentrat da napravim melem koji je poput konzistencije vazelina. Ovim premažem njegove obloge i
koristim ga na ranama. Ovo samo čini nevjerojatnu razliku s boli, svrbežom i iscjeljivanjem. Uskoro ću vam
poslati slike Uzeo sam im svaku promenu. Mislim da će ulje izdržati još mjesec dana, ali s obzirom da je ovo
prvi put da sam to učinila, nisam sigurna. Oduševljen sam. Apetit mu nikada nije bio tako dobar. Jučer je pojeo
više hrane nego cijele godine. ” Trisha

“Hej Rick i prijatelji, imam prijatelja koji je imao ovu ranu (otprilike 2 inča sa 4 inča u promjeru) na lijevoj
lopatici koja traje već 4 godine, jeziva infekcija, bez krasta na mjestu, samo čista sirovi otvor, ispod površine
možete osjetiti tvrdu grudvu veličine bejzbola osjetljivu na dodir.

Lokalno je nanosio ulje 8 puta u 7 mjeseci sa oko 2 vikenda i za unutrašnju upotrebu.

Grudice i ožiljci su nestali, otvorena rana je ožiljana i moj prijatelj se osjeća blagoslovljenim što je imao priliku
upotrijebiti ulje. ” Rebecca

“Jučer sam prerezao prst na blenderu na poslu. U 3 ujutro probudio sam se s lupajućim prstom da sam probao
led,  peroksid,  neosporin.  Ništa nije uspjelo.  Još je  pulsiralo.  Tada sam se sjetio da bi ulje  za uši pomoglo
regeneraciji stanica i zaustavilo bol i zacijelilo ožiljke na kožnim problemima pa zašto ga ne biste isprobali.
Tako sam uzeo kap i raširio je po cijelom vrhu prsta. U roku od 1 minute bol je nestala 80%. U roku od 30 min.
Uspio sam pomaknuti prst sa samo malo boli, ali bez prave boli. Prodao sam se. Nakon 12 sati ponovo sam se
prijavila i od tada nemam bolova. ” Rebecca
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“Hej Rick, želio bih da moje ime ostane povjerljivo ako slučajno objaviš ovo (što mi ne smeta). Moja djevojka
je imala jako grubo odrastanje i pribjegla je prerezivanju zglobova kad je pala u depresiju, ovaj problem je
godinama i  godinama iza nas, ali  neki prilično gadni ožiljci  na zglobu i dalje ostaju.  Izuzetno su vidljivi  i
prilično mjehurići, to je prva stvar koju mnogi primijete kad je prvi put sretnu, ona ne bi htjela ništa više nego
da ih se riješi.

Pa moje pitanje je bi li ulje pomoglo u uklanjanju ožiljaka? Ili im barem pomoći da budu manje vidljivi? Volim
to što radiš i volio bih da sam znao za naftu kad je moj djed obolio od raka, ti si heroj za sve živote koje si
pomogao spasiti! ”

- Dragi XXX, počnite lokalno nanositi ulje na ožiljke, oni će najvjerojatnije nestati u roku od nekoliko sedmica
ili mjeseci. Također bih je uzeo na ulje, to će joj pomoći kod PTSP -a iz svih tih sjećanja na ono što je prošla, a
poboljšat će i kvalitetu njezina sna. Snimite fotografije i video zapise ako vam ne smeta, ožiljak će zaista nestati
- ili potpuno ili će biti jedva vidljivi. Srdačne želje, Jindrich Bayer

“Hej Rand, imam isti problem s ranama na nogama. Prvo zato što sam bio preddijabetičar. Ali otkrio sam da
sam vrlo osjetljiv na ubode insekata i komaraca.  Stavila sam im ulje i stavila flaster preko noći i ugrizi su
zacijelili. ” Michelle

- Ono što ulje može učiniti za ubod komaraca ili krpelja jednostavno je nevjerojatno. Pokušajte i vidjet ćete
zašto  kažemo  da  nitko  ne  smije  izlaziti  iz  kuće  ako  nema  ulja.  Ulje  ima  toliko  mnogo  upotreba  da  je
neodgovorno pokušavati živjeti bez njega. JB

"Jedite ulje ... Uzimam ulje dva mjeseca, psorijaza mi je skoro 80% bistra i ne moram uopće koristiti nikakve
lijekove ... I oduzela mi je i artritis ..." Giuliana

“Koristio  sam  mješavinu  maslinovog  ulja  kanabisa  i  za  tjedan  dana  mi  se  psorijaza  počela  pročišćavati.
Nažalost, samo sam imao malo i nisam imao dovoljno da to uzmem više iznutra i izvana. PAZITE, nisam čak ni
imao pravi RSO, već ulje kanabisa napravljeno na maslinovom ulju. ” Teemu

- Nadajmo se da ćeš uskoro dobiti još ulja, Teemu. Najbolje ga je koristiti lokalno za kontrolu simptoma, a
također i za konzumiranje ulja, jer želite ukloniti i osnovni uzrok problema. Sve najbolje, JB

“Odlično djeluje i na ubode komaraca i bolove u zubima. Moju kćerku su komarci ugrizli, ne šali se, najmanje
50 puta u 15 minuta BEZ OFF! Deep Woods sprej za bube uključen. Probala sam koru banane, dezodorans,
aloe veru, dermaplast i hidrokortizon. Ništa od toga nije smanjilo otok (alergična je na ubode komaraca koji
jako  nabubre)  niti  joj  je  olakšalo.  U  očaju  sam istrljao  smolu  iz  isparivača,  pomiješao  je  sa  samo  malo
kokosovog ulja kako bi se lakše razmazala i "namazala" joj noge dolje. U roku od otprilike pola sata sav otok je
nestao, a dok je još imala crvene točkice na mjestu ugriza nisu je uznemiravali, izbjegao sam joj dati Benedryl.

Imao sam apsces koji se stvorio u ustima; pakirao sam smolu iz vapea oko zahvaćenog zuba i ponovo sam u
roku od pola sata oteklina opala i uspjela sam je zaliječiti, od tada nema problema. Pakovao sam ga dva dana da
budem siguran. Sada mogu reći da je pakiranje smole (ako imate Vapir No2 unutar konusa gdje mijenjate ekran
skuplja gotovo čisti haš, koncentriran.) Oko mog zuba dobio sam nevjerojatno visoko, vjerojatno više nego što
sam ikada bio u životu .

Čak sam mužu poslala poruku iz dnevne sobe da ga zamolim za pomoć u spavaćoj sobi. Podjezični lijekovi ipak
djeluju bolje, pa zato u hitnoj pomoći ako posumnjaju na srčani udar prskaju nitro pod vaš jezik. Sada je sve u
redu, nisam umrla od predoziranja, nisam se probudila užasno mamurna i najbolje od svega ... Nisam morala
uzimati velike količine Tylenola ili Advila i nanijeti još veću štetu mojoj želudac i jetra.

Znam da smola nije najefikasniji način i nisam čak bio siguran hoće li djelovati, ali to je ono s čime sam morao
raditi budući da živim u ilegalnoj državi. Mislio sam da ipak ne može naškoditi. Jedva čekam da živim u državi
u kojoj mogu slobodno uzgajati  svoj vlastiti  organski početni  materijal  najveće moguće kvalitete,  napraviti
svoje ulje i izliječiti sebe i cijelu svoju porodicu ... uključujući svoju skoro 2 -godišnju kćer koja je prolazi kroz
pakao prošle godine jer niko ne može shvatiti šta joj je.
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Misle da sada ima poremećaj proteina, ali to je još jedna stvar o kojoj se bacaju jer nemaju pojma što je zapravo
pogrešno. Nabavljanje nje na nafti moglo bi joj samo spasiti život.

Iako bih volio imati tačnu dijagnozu kako bih znao šta liječim, ali suština je u tome da samo želim da se moja
beba osjeća bolje i ako to znači rušenje konvencionalnog društva, to ću i učiniti. ” Sara

„Hvala vam nije dovoljno za ono što ste učinili. Sjedim ovdje sa uljem na svom otrovnom hrastu. NIKADA ne
bih pokušao bez tebe. Trajalo je više od 2 mjeseca dodirujući skoro 100% mog tijela prošle godine zbog nekoga
tko je zapalio vatru pa ću ga sada dobiti svugdje, a još gore kažu jer ovom ne stvaramo imunitet.

Pre neki dan se pojavilo.  Dakle, ulje sinoć nije nimalo zaustavilo svrbež. Međutim, svakodnevno vidim da
zacjeljuje  ožiljke  pa  imam vjere.  Jutros,  24 sata  nakon prve primjene  vidim da je  djelovalo  i  liječi  svaku
ozlijeđenu kožu od mog grebanja. Dakle, s malo paste od cinkovog oksida preko ulja, vjerujem da sam možda
upravo pronašao 1# pomoć za otrovni hrast.

Zapravo jedva čekam sljedeću sezonu da vidim hoće li možda ulje izliječiti da popravi ovaj problem doživotno.
Javiću vam. Zar to ne bi bilo sjajno? Još jednom hvala za sve što radite. ” Rebecca

- I ulje to može popraviti. To je lijek ili kontrola za sve medicinske probleme. Što se prije primijeni, prije će
popraviti ono što treba popraviti, to je otprilike sve. JB

“Želim da ljudi znaju da je RSO očistio veliki žulj koji je moj muž dobio za petom dok je ležao u krevetu tako
dugo od toliko muke. Stavila sam ulje na njega i za tjedan dana je nestalo. Bio sam potpuno uplašen da će se to
razviti u nešto mnogo ozbiljnije. Pokrila mu je cijelu petu. Hvala Ricku Simpsonu na svemu što radite. ” Susan

“Kao mehaničar, koristio sam ulje na nekim prilično lošim rezovima i 100% ste u pravu ... Liječi kožu brže od
bilo čega drugog.” Cory

"Izliječio sam HPV u dvije sedmice sa samo tri topikalne aplikacije." Miles

“Upravo sam u procesu liječenja  gadnog madeža  koji  je  pocrnio.  Svako jutro nanesem obilnu količinu na
madež,  a  zatim prekrijem flasterom.  Za 3 sedmice  mogu vizualno vidjeti  kako se mladež  smanjuje.  Radi.
Takođe  jedem svaki  dan  malo  ...  kakva razlika  u  nivou energije.  LJEKOVITO BLAGOSLOVLJE KROZ
KANABIS !!!!!!! ” Beau

“Priznajem ... nespretan sam ... Imam lošu naviku da zabadam zupce viljuške u svoju nogu. RSO direktno na
licu mjesta, prekrijte flasterom, bol je nestao u nekoliko sekundi, izliječio se za 3 dana. ” Heather

“Vidio sam mnogo manje moćnu balzamičnu verziju ulja koja danima uništava psorijazu, smanjuje oticanje
jajnika prvog dana menstruacije za 20 minuta i sprječava ožiljke i bol ako se odmah nanese na manje opekotine.
Zaista me tjera da se zapitam šta bi ulje moglo učiniti ... ”Beres

“Imao sam jedan od najgorih slučajeva atletskog stopala sa 10 godina, volio bih da imam ulja. Ali sada ga
imam. 47 godina kasnije sve je u redu. Skoro sve liječi. ” Donald

“Moja snaha je duboko pržila svinjske kotlete i u osnovi je umakala prste u vrelo ulje do prve ručke i pobijelili
su poput kuhane piletine.

Stavili smo im RSO i bol je nestao za otprilike minutu, premazala ih je 2 x dnevno RSO -om. Ozdravili su vrlo
brzo u samo nekoliko dana i uopće nije bilo gubitka kože ili ožiljaka.

Nevjerojatno je što sada držimo malo u kuhinjskom hladnjaku, pa ako se neko opeče (posebno djeca), odmah
ćemo primijeniti RSO, nema potrebe osjećati takvu bol kad imamo prirodnu biljku koja će se pobrinuti za to . ”
Debra

„Imao sam malu količinu kvržica na laktu, liječio sam ih uljem ... Nedelju dana kasnije lakat mi je gladak i bez
udaraca ... Mislim da su to bile bradavice, ali zato što ne verujem u lekare nisam mogao neću vam reći sa
sigurnošću. ” Carla
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- Bez obzira na to što nije u redu s vašom kožom, jednostavno nanesite ulje, prekrijte ga flasterom i ponovno
nanosite ulje svaki dan ili dva ili kada flaster otpadne. Opekotine, bradavice, ekcem, psorijaza - ulje nije briga
šta je to i popravit će ga, samo mu dajte vremena i ulja. JB

“Moj prijatelj je imao cistu na licu i nakon što je nekoliko dana uzimao ulje nestalo je. A on je to ingestirao ne
upotrebljavajući ga lokalno. ” Jonathan

“Nisam pacijent od raka, ali imao sam infekciju na peti koja nije reagirala na liječenje. Čak sam i radio na
tehnici njege rana ... on je zaustavio širenje infekcije, ali i dalje nije zacijelio. Namazao sam ulje i za JEDAN
dan crvenilo je bilo manje. Drugi dan i crvenilo je nestalo. Treći dan i infekcija ponovo liči na kožu! Divno
ljekovito ulje! ” Tammie

“Radio sam za kompaniju za bazene i banje ... Ja sam svijetle puti, vani po cijeli dan. Pojavile su mi se neke
lude mrlje na licu, glavi i ruci koje su uvijek bile kroz vozačev prozor. Ulje je očistilo ta mjesta u roku od
nekoliko sedmica! Sada unosim 5 grama čistog THC -a svaki dan kako bih pomogao u borbi protiv bilo koje
bolesti i održao imunološki sistem jakim. BTW nema vakcine protiv gripe! Nema gripe od djetinjstva. ” Jay

“Znam da momci ovdje uvijek govore da koriste čisti RSO, i zaista sam veliki obožavatelj tih stvari. Međutim,
samo  želim  obavijestiti  ljude  da  je  infuzija  kokosovog  ulja  napravljena  s  listićima  šećera  u  potpunosti
zamijenila neosporin umjesto nas, te stvari nisam morala kupovati 2 godine. Djeluje bolje i brže, a mogu ga
razmazati po rukama i licu i ne moram brinuti da će im pozliti ako ga slučajno pojedu. ” Tina

- Tina, ništa ne radi bolje i brže od čistog RSO-a, ali znam šta pokušavaš reći. Naravno da manje moćni oblici
lijeka od kanabisa mogu učiniti i čuda. Problem je u tome što uspjeh nije toliko pouzdan kao kod nerazrijeđenog
najmoćnijeg RSO -a.

Kozmetika od kanabisa uskoro će zamijeniti većinu trenutno dostupnih kozmetičkih proizvoda, naime nakon što
žene saznaju što ulje može učiniti za njihovu ljepotu. Ulje sjemenki konoplje, kokosovo ulje i karite maslac
moji su omiljeni nosači, ali može se koristiti sve što je popularno lokalno gdje žive i dodati mu ulje. 20-30%
RSO-a  u  kremama  čini  čuda,  ali  0,01-1% također  može  biti  od  velike  koristi  za  manje  ozbiljna  stanja  i
svakodnevno održavanje. JB

“Moja djevojka je jako alergična na ujede komaraca, a sinoć je imala jedan na sljepoočnici ... bio je ogroman, u
svakom slučaju predložio sam da dobijemo flaster i stavimo na ugriz RSO koji smo napravili od lišća kanabisa.
Jutros kad smo se probudili kvrga je potpuno nestala. ”

- Hvala, Jimmy. Siguran sam da će ova informacija pomoći mnogim ljudima. Stigla je sezona komaraca. A ulje
djeluje i kao repelent, pokušajte.  Uvijek je bolje spriječiti  nastanak problema iako ih je tako lako popraviti
uljem. Ulje se može lokalno koristiti na bilo čemu što svrbi, peče ili boli. Što prije nanesete ulje, problemi će
prije nestati. Upamti to. JB

P. Koliko dugo može izdržati ulje? Zauvijek? Koje je najbolje skladište, frižider, zamrzivač, ostava? Hvala.

O. U štrcaljki i ako se čuva na tamnom hladnom mjestu, ulje će trajati godinama, posebno ako uspijete zaštititi
ulje od posjetitelja i obitelji, naime žena, jer izgleda da više vole unos ulja nego muškarci. 

Onog trenutka kada žene u vašoj porodici saznaju o efektima podmlađivanja ulja i o tome što ono čini s borama,
nećete morati brinuti o tome koliko će dugo trajati ulje, uvijek će se vrlo brzo pojesti ili upotrijebiti lokalno.
Ako želite sačuvati zalihe ulja, nemojte reći ženama da će kozmetika sa 20-30% ulja učiniti čuda za njihov ten i
učiniti  ih da izgledaju što je moguće mlađe, inače će vam ih jednostavno oduzeti bez obzira na to što ćete
pokušati reći ili učiniti i nećete morati brinuti o tome koliko će ulje izdržati.

Ovo nije (misli se na) seksistički komentar, samo informiram ono što sam vidio da se dogodilo mnogo puta, to
je samo zapažanje i pokušaj da se skrene pažnja na to što ulje može učiniti za vaš ten bez obzira na spol. JB

“Kad bi žene znale da se time poništava starenje kože i popravlja oštećena koža (kao u slučaju ove osobe),
podrška legalizaciji  kanabisa  prošla  bi  kroz krov!  Cijela  je  ekonomija  napredovala zbog potiskivanja  ovog
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nevjerojatnog prirodnog lijeka i svi ćemo gledati kako se raspada zajedno kako se sve više ljudi informira i
jednostavno počinje liječiti. ” Gil

P. Nanosite li ga na lice za liječenje bora> ili ga uzimate oralno ili oboje? Toni

O. Oboje za najbolje rezultate, ali i lokalna primjena može učiniti mnogo. JB

„Jesam li čitao bore? Pomaže li WRINKLES? : 0 ”Margie

Hronični bol

“Ako imate odgovarajuće sorte od kojih možete napraviti ulje, nema ništa bolje za ublažavanje kronične boli od
ulja konoplje. Ulja mnogih vrsta konoplje divno su prirodno sredstvo protiv bolova koje ne izaziva ovisnost niti
je štetno. Medicinski sistem daje kroničnima onima koji boluju opasne, ovisne i štetne lijekove za kontrolu boli.
Priznajem da su takvi lijekovi donekle efikasni, ali u suštini sve što oni čine je da prikriju bol, a da pritom
nemaju ljekoviti učinak. Kada uzimate ulje od konoplje za kroničnu bol, ono ne samo da smanjuje bol, već
zapravo počinje  raditi  pokušavajući  izliječiti  uzrok vaše patnje.  Za svakoga tko pati  od kronične boli,  ulje
konoplje je daleko najbolji tretman jer ne izaziva ovisnost i ne šteti ostatku vašeg tijela.

Vidio sam ljude s rakom kostiju u agoniji kada morfij i svi drugi lijekovi protiv bolova koje medicinski sistem
koristi nisu mogli ubiti njihovu bol. No, ulje od konoplje stavilo ga je pod kontrolu u nekoliko sati i uspjeli su
vrlo brzo ukloniti te štetne tvari s malo simptoma ustezanja. Pružio sam ovaj lijek i mnogim pacijentima s
kroničnom boli, a neki su rezultati bili zaista nevjerojatni. Nije bilo neobično da sam već sljedeći dan primao
izvještaje od ljudi koji su mi govorili da više ne pate.

Kao što sam rekao, ulje konoplje ima sposobnost uklanjanja boli, ali djeluje i na iscjeljivanje uzroka. Opet, ideja
je što prije sići s ovih opasnih farmaceutskih lijekova koji izazivaju ovisnost i zamijeniti ih upotrebom ovog
ulja. Realno, nema usporedbe između ulja konoplje i lijekova. Većina lijekova protiv bolova koje isporučuje naš
medicinski sustav opasni su, stvaraju ovisnost i smrtonosni su, dok ulje od konoplje ne predstavlja ovisnost niti
opasnost za pacijenta.

Ako pacijent  uzima morfij  ili  druge  opijate  kako bi  kontrolirao  svoju  bol,  predlažem da  počnu s  dozama
otprilike veličine komadića suhe riže kratkog zrna. Zatim povećajte količinu koju unosite što je brže moguće,
smanjujući unos ovih tvari sve dok više uopće nemate potrebe za farmaceutskim proizvodima. Veliki je broj
ljudi koji godinama uzimaju lijekove koje su im ljekari prepisali, a učinili su malo ili ništa da pomognu. Ako
želite znati kako je osjećati se ponovo dobro, isprobajte ulje i ostavite ludilo medicinskog sistema iza sebe. ”
Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Bol u leđima, skolioza

Jeste li imali pacijente koji su doživjeli olakšanje od bolova u leđima ili skolioze?

“Producentica  našeg  dokumentarnog  filma“  Run from the  Cure  ”Christian  Laurette  godinama je  patila  od
skolioze. Prije trinaest godina medicinski sistem nudio je operaciju, ali su Christianu dali samo 50/50 šansi da
ponovno hoda. Uz ovakve izglede, osjećao je da mu je jedina alternativa živjeti s bolom. Skoro svakodnevno bi
se u agoniji srušio od skolioze i manje -više je bio ubeđen da ništa ne može pomoći. Dao sam mu malo ulja od
konoplje i za nekoliko sati on je izvijestio da više ne osjeća bolove u leđima.

Objasnio sam mu da je živio svoj život sa stanjem koje mu ne dozvoljava da vježba kako bi normalna osoba
trebala, pa su mu mišići leđa bili vrlo slabi. Očekivano, nakon što je uzeo ulje prema uputama, Christian sada
funkcionira normalno bez boli, mišići leđa su mu ojačali i sada može ostati bez ulja duže vrijeme. Christian je
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samo jedan od mnogih s problemima s leđima koji su pronašli učinkovit lijek ili kontrolu korištenjem ovog
lijeka kako bi olakšali svoju nelagodu. Po mom mišljenju, nema potrebe da itko prolazi kroz život u stalnoj
agoniji. Ako imate bilo kakvih problema s leđima, siguran sam da će upotreba ovog lijeka biti od velike koristi
za većinu ljudi koji imaju ova stanja. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Dijabetes

“Dijabetičari koji su upravo dijagnosticirani obično se prilično lako izliječe i brzo se često oslobode bolesti. No,
kod pacijenata koji su dugo imali ovo stanje i godinama su trpjeli posljedice bolesti, često će potrajati duže. Čak
i kod teško oštećenih pacijenata, ako se pravilno uzima visokokvalitetno ulje, često im u roku od šest tjedana
više nije potreban inzulin. Nažalost, šteti koju ova bolest uzrokuje u našem tijelu može potrajati znatno duže da
se zacijeli, ali s obzirom na vrijeme, i većina se toga može popraviti.

Čini  se  da  ulje  često  ima  sposobnost  podmlađivanja  gušterače  prilično  brzo,  pa  opet  može  pravilno
funkcionirati. To smo prvi put mogli dokazati na dijabetičaru koji sam liječio od raka. Na kraju liječenja od
raka, potpuno je napustio ulje deset dana. Na moje iznenađenje, nivo šećera u krvi ostao mu je normalan i jeo je
mnoge stvari koje dijabetičar ne bi trebao. Ovaj čovjek je bio dijabetičar više od trideset godina i uzimao je
dvije injekcije inzulina dnevno. Dakle, nakon što deset dana nije uzimao ulje i nivo šećera u krvi mu je ostao
normalan, postalo je očito da njegova gušterača mora opet pravilno funkcionirati.

Uvijek  govorim pacijentima da nisam liječnik,  ali  mislim da bi  bilo  u njihovom najboljem interesu  da se
oslobode  kemijskih  lijekova  koje  koriste  za  druga  stanja.  Vrlo  često  određeni  lijekovi  mogu  ometati
učinkovitost tretmana uljem, a upotreba ulja će ionako zamijeniti te lijekove.

Imao sam izvještaje pacijenata koji su bolovali i od dijabetesa tipa 1 i tipa 2 u kojima se navodi da ih je ulje
uspješno liječilo. Na primjer, susretao sam se s pacijentima koji su ubrizgavali inzulin već trideset godina, a
nakon  pokretanja  ulja,  u  roku  od  šest  tjedana  više  nisu  trebali  uzimati  ove  injekcije.  Istovremeno,  drugi
izvještaji koje sam dobio od nekih navode da su uspjeli samo u smanjenju unosa inzulina. Ali su također izjavili
da je upotrebom ulja učinilo i druge divne stvari koje su poboljšale njihovo cjelokupno zdravlje.

Način na koji ja gledam na to, prestanak inzulina i gušterača još jednom kontrolira razinu šećera u krvi je cilj.
Ipak, čak i ako se to ne može u potpunosti postići, učinci ulja i dalje će biti vrlo korisni za tijelo pacijenta.
Budući da ova bolest uzrokuje probleme s cirkulacijom i druge komplikacije, često je infekciju uzrokovanu
ozljedom nemoguće izliječiti medicinskim sustavima takozvanim konvencionalnim metodama. Na primjer, ako
dijabetičar dobije infekciju na stopalu i odbije se pravilno izliječiti, na kraju je odgovor medicinskog sistema da
ukloni stopalo ili barem dio koji se inficirao.

Osobno znam za dijabetičare koji su to učinili i u kratkom roku obično ih je potrebno ukloniti jer se infekcija
nastavlja pojavljivati. S kakvom se užasnom šansom suočiti dijabetičar i što ga čini još gorim je činjenica da su
ove operacije potpuno nepotrebno.

U to vrijeme nisam znao ništa  o  ljekovitim sposobnostima biljke  konoplje  i  sve što sam mogao učiniti  je
promatrati agoniju kroz koju su morali proći ovi pacijenti; ali od tada sam konačno saznao istinu. Ako se ulje
koristi  izvana,  izliječit  će  dijabetičke  čireve  u  vrlo  kratkom  vremenu,  pa  možete  zamisliti  dobrobiti  koje
dijabetičar  ima pri  unosu ove tvari.  Ove informacije  stavljam na  raspolaganje  godinama,  ali  ipak  liječnici
odlučuju zanemariti upotrebu ovog lijeka i nastaviti osakaćivati  svoje pacijente. Ovo je jedan od razloga što
nemam koristi od medicinskog sistema i svih ovih takozvanih doktora koji hrane našu patnju.

Nakon tretmana uljem, mnogi dijabetičari koji su godinama bili na ograničenoj dijeti ponašaju se kao klinci u
prodavnici  slatkiša.  Odjednom,  opet  mogu  jesti  hranu  koju  dijabetičar  ne  bi  smio,  a  neki  će  se  pacijenti
pretjerati u uživanju. Kako vrijeme prolazi, ulje može poništiti oštećenja koja su nanesena tijelima dijabetičara,
poput loše cirkulacije itd. Ulje će također izliječiti one gadne infekcije s kojima se dijabetičari moraju nositi na
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razuman način, a prema onome što imamo svjedoči, visokokvalitetno ulje konoplje učinkovito je u liječenju
svih vrsta dijabetesa. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

“Ulje  podmlađuje  gušteraču  i,  vjerovali  ili  ne,  tada  često  počinje  proizvoditi  inzulin  čak  i  nakon  godina
neaktivnosti. Mnogi pacijenti mogu prestati sa davanjem insulina nakon nekoliko tjedana na ulju. Ulje također
pomaže u liječenju ili kontroliranju svih drugih tjelesnih problema povezanih s dijabetesom.

Pojela bih ulje i/ili ga upotrijebila u čepiću. Pušenje ili isparavanje također mogu pomoći u smanjenju šećera u
krvi, ali su učinci vrlo ograničeni u usporedbi s unosom ulja. Lokalno bih ulje koristila za dijabetičke čireve,
jednostavno nanijela ulje, prekrila ga zavojem i ponavljala ovo svaka tri dana dok čir ne zacijeli. Pomiješao bih
ulje sjemenki konoplje s ekstraktom i koristio ga za masaže, što će potaknuti cirkulaciju krvi i spriječiti oticanje
i druge neugodnosti. U prehranu bih uključio i sjemenke konoplje i ulje konoplje. ” JB

Srce, krvni pritisak

Jeste li imali korisne izvještaje o konopljinom ulju i srčanim oboljenjima?

“Za one sa srčanim problemima koji započinju liječenje uljem, trebali bi biti svjesni da ulje često može povećati
broj otkucaja srca pacijenta, sve dok im ne bude ugodno koristiti.  Povećanje brzine otkucaja srca obično je
samo blago, ali osjećam da bi pacijent trebao znati da se to može dogoditi.

Ovaj lijek je efikasan za smanjenje nivoa holesterola i poboljšava cirkulaciju krvi, tako da bi sam po sebi bio od
velike koristi za srce pacijenta. Svakako, srce je vitalni organ i iz našeg iskustva, ulje konoplje može podmladiti
vitalne organe. Iako nikada nisam rekao ljudima da prestanu uzimati srčane lijekove, mnogi su to učinili bez
štetnih posljedica. Smatram da učinak konoplje na srčana oboljenja zahtijeva više istraživanja, ali prema onome
što smo vidjeli, čini se da je ovaj lijek vrlo koristan za srce.

Može li ulje regulirati krvni tlak?

Ulje konoplje zaista može regulirati krvni tlak. I sam ga koristim za spavanje i za regulaciju vlastitog krvnog
pritiska.  Kad započinjem liječenje konopljinim uljem, kažem pacijentima koji  već uzimaju  lijekove za ovo
stanje da pažljivo prate njihov krvni tlak. Većina ljudi koji su koristili lijekove za kontrolu krvnog tlaka više im
ne trebaju nakon početka liječenja uljem konoplje.

Budući da ulje od konoplje snižava krvni tlak, svi koji pokušaju nastaviti koristiti svoje farmaceutske lijekove
za krvni tlak vjerojatno će otkriti da će kombinacija ova dva lijeka sniziti krvni tlak prenisko. Dobra je ideja
izbjeći ovu situaciju, a upotrebom danas dostupnih prijenosnih mjerača krvnog tlaka to se lako može postići.

Može li pomoći kod drugih bolesti unutrašnjih organa?

Prema onome što sam vidio s upotrebom ulja konoplje, mnoga stanja unutarnjih organa i povezani problemi
mogu se kontrolirati ili izliječiti. Kad se unutrašnji organ podmladi i izliječi, on može ponovo preuzeti svoje
dužnosti u našem tijelu. Osobno mislim da ima mnogo više smisla podmladiti vlastite vitalne organe upotrebom
ovog ulja, umjesto da prođemo kroz transplantaciju organa sa svim povezanim opasnostima, a zatim ostatak
života provedemo uzimajući lijekove kako organ ne bi biti odbijen. U nekim slučajevima transplantacija organa
mogla bi biti jedini odgovor, ali ako bi se ovaj lijek pravilno koristio za podmlađivanje vitalnih organa, mislim
da bi bilo mnogo manje potrebe za transplantacijom. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

„Srce je unutrašnji organ i ulje podmlađuje vitalne organe. Kad pacijenti počnu koristiti ulje, obično smanjuju
doze srčanih lijekova na pola, a većina prestaje koristiti lijekove čim osjete da ih mogu prestati koristiti. Ulje je
vrlo korisno za srce.

Ulje može vrlo lako regulirati krvni tlak i aritmiju. Obično snižava krvni tlak, pa oni koji koriste lijekove za
krvni tlak trebaju biti oprezni s upotrebom ulja dok se ne naviknu. Kombinacija lijekova za krvni tlak i ulja
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može smanjiti pritisak, pa je dobra ideja pratiti krvni tlak pomoću mjerača krvnog tlaka. U mnogim slučajevima
ulje blago povećava broj otkucaja srca.

Ovo područje zahtijeva mnogo više istraživanja, pa bi pacijenti trebali započeti svoj zdrav razum pri početku
upotrebe ulja, ali bi također trebali ostati u kontaktu sa svojim liječnikom kako bi bili sigurni da srce radi.

Srčani bolesnici trebaju provjeriti električno ožičenje u svom domu ili na radnom mjestu.

Srce radi na elektromagnetskim impulsima, pa bi trebali izbjegavati boravak u elektromagnetskim poljima što je
više moguće.

Pojeo bih ulje i koristio bih ga i u čepićima. Što se tiče topikalne primjene, ona nikad ne boli, ali ne mogu reći
koliko je trenutno zaista korisna. Kao i uvijek, konoplju bih koristio na sve moguće načine. U prehranu bih
uključio i sjemenke konoplje i ulje sjemenki konoplje, poznato je da i sjemenke i ulje imaju vrlo blagotvorne
učinke na mnoga srčana oboljenja.

Da sam liječnik i da bih trebao izvesti operaciju srca ili transplantaciju itd., Pokušao bih podmladiti organ s
najmanje 60 g ulja. Ako 60 g ne bi dovelo pacijenta do dovoljnog zdravstvenog stanja, nastavio bih im davati
ulje. ” JB

Astma

“Čak  je  i  lonac  za  pušenje  koristan  za  mnoge  oboljele  od  astme,  ali  unos  ulja  ili  isparavanje  mnogo  je
učinkovitiji i ljekovitiji način liječenja ovog stanja. Korištenje ulja u obliku čepića također je vrlo učinkovito za
osobe s problemima s disanjem, pa bi i ova metoda mogla biti od koristi. Poznajemo mnoge ljude koji boluju od
astme kojima je pomogla upotreba ovog lijeka i mogu iskreno reći da nisam upoznat s učinkovitijim tretmanom
za  ovo  stanje.  Čak  i  oni  koji  pate  od  KOPB -a  svjedočili  su  nevjerojatnim  poboljšanjima  u  sposobnosti
pravilnog disanja uz upotrebu ovog lijeka. Ako imate bilo kakvu vrstu problema s disanjem, isprobajte ulje i
siguran sam da nećete požaliti. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

“Moglo bi se očekivati da je isparavanje ulja najbolji tretman za astmu ili probleme s disanjem. Iznenađujuće,
otkrili smo da su čepići od ulja konoplje izuzetno efikasni u otvaranju dišnih puteva. Obično, u roku od 30
minuta nakon što pacijent uzme čepić, izvijeste da se osjećaju kao da su im se otvorila pluća i mogu lakše disati.
Naravno, kao i kod svake druge bolesti, unosio bih standardnu  dozu od 60 g tokom tri mjeseca, a zatim bih
ostao na gram dnevno dok se ne bih osjećao potpuno zdravo. Onda bih, naravno, ostao na dozi održavanja do
kraja života. Ulje bih koristio oralno, lokalno na grlu i prsima i u obliku čepića. ” JB

Djeca i ulje

Majke će se posebno brinuti ako je sigurno davati ulje djeci. Je li onda sigurno?

“Smatram da je ulje od konoplje savršeno sigurno u liječenju djece u svim dobnim skupinama koje boluju od
raka i drugih bolesti. Zaista ne znam kako ljekari koji liječe malu djecu na onkološkim odjelima mogu živjeti
sami  sa  sobom.  Zar  ne  znaju  kakvu  štetu  svojim  zračenjem,  kemoterapijom  i  drugim  štetnim,  otrovnim
kemikalijama nanose ovim mališanima?

Svatko tko je ikada studirao medicinu zna učinke takvih tretmana i svjestan je činjenice da je veća vjerovatnoća
da će uzrokovati  smrt upotrebom ovih tretmana,  a ne lijekom. Kad bi roditelji  odvojili  samo vrijeme da u
potpunosti shvate šta medicinski sistem namjerava učiniti njihovoj djeci, siguran sam da bi ih većina radije
liječila uljem konoplje, jer je to prirodna tvar koja je sigurna za upotrebu i neće uzrokovati nanijeti štetu djetetu.

Znajući šta radim sa medicinskim sistemom, ne bih im dopustio da se dokopaju bilo kojeg mog djeteta.  U
slučaju da me netko pokuša prisiliti da postupim drugačije, situacija bi odmah postala zaista ružna.
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Mislim da je prirodno da bilo koji roditelj želi zaštititi svoju djecu i spriječiti ih u opasnosti. Kad bih mislio da
medicinski sistem predstavlja opasnost kao roditelj djeteta, smatrao bih da bih trebao imati pravo birati druge
metode liječenja. U posljednje vrijeme u SAD -u i Kanadi bilo je slučajeva da su vlasti uzimale djecu i tjerale ih
na kemoterapiju protivno želji djeteta i samih roditelja. Čini se da kao odrasli imamo pravo odbiti njihove lude
tretmane, ali naša djeca to nemaju. Budući da je kemoterapija jednostavno otrov, ako bi neko krenuo protiv
moje volje i takvo nešto dao svom djetetu, vjerovatno bi se moglo reći da ne bi imao sjajnu budućnost.

Po mom mišljenju, svako ko bi učinio tako nešto bez pristanka roditelja kriv je za pokušaj ubistva i ako bi dijete
umrlo, bilo bi odgovorno za njegovu smrt. Nije me briga kako ćete na to gledati, otrov je otrov, a ako liječnik
primijeni ove tvari, oni su jednako krivi kao što bih ja bio učinio isto. To što ljekari nose bijele mantile ne znači
da imaju pravo nauditi svojim pacijentima; u stvari, to se kosi sa njihovom Hipokratovom zakletvom. Da sam
na njihovom mjestu, počeo bih se baviti  medicinom na odgovarajući način prije nego što neko povezan sa
pacijentima kojima su nanijeli štetu odluči da traži odmazdu protiv njih.

Kako se ulje konoplje može koristiti u prevenciji bolesti? Još jednom, bi li bilo sigurno dati ulje djeci?

Ne znam ništa bolje od ulja konoplje za sprječavanje bolesti, a smatram i da je ovaj lijek savršeno siguran u
liječenju djece. Često sam izjavljivao da bi se, ako se djeci daju male doze ulja konoplje, u većini slučajeva
spriječile pojave bolesti poput dijabetesa, MS -a, raka i mnogih drugih.

Ako se djeci daju male doze ulja, THC i povezani kanabinoidi će se nakupiti u njihovim sustavima i spriječiti
bolesti. Ne govorim o podizanju djece; radi se o pružanju djeci ili ljudima bilo koje dobi bezopasnog lijeka koji
ne izaziva ovisnost kako bi se spriječili zdravstveni problemi u budućnosti.

Nema logičnog razloga zašto bismo trebali biti spriječeni u uzgoju i proizvodnji vlastitog lijeka za liječenje onih
koje volimo. Trebaju li naša djeca ili čak i mi sami patiti i umirati jer farmaceutske kompanije žele zaraditi više
novca?  Kada postoje  prirodni  lijekovi  za ublažavanje  naših zdravstvenih  problema koje  većina  ljudi  nema
problema s proizvodnjom? Vrijeme je da se oprostimo s farmaceutskim kompanijama i saznamo šta majka
priroda može pružiti da bismo mi i naša djeca bili zdravi.

Kako dozirati ulje konoplje za djecu?

Što se tiče doza, djeca se ne razlikuju od odraslih i svi imaju različite tolerancije na ovaj lijek. Da bi se spriječile
bolesti kod djece, bile bi potrebne samo male doze jednom dnevno otprilike sat vremena prije spavanja, tako da
bi šansa da se dijete napuši bila vrlo mala. Opet, ulje od konoplje ne nanosi nikakvu štetu, pa ne znam zašto bi
neko oklijevao dajući ga svojoj djeci.  Osim toga,  zamislite sve svakodnevne ozljede koje se događaju koje
bismo sada  mogli  sami  liječiti  ako  je  ulje  dostupno.  Stvari  poput  opeklina,  posjekotina,  ogrebotina,  rana,
infekcija, uboda insekata itd. Mogu se tako lako i efikasno liječiti lokalnom upotrebom ovog ulja.

Nakon iskustava  s  ovim lijekom,  to  bi  bilo  prvo što bih djetetu  dala  za unutrašnja  i  vanjska  stanja.  Ipak,
definitivno bih oklijevao i dvaput razmislio prije nego što bih im dopustio da unose kemijske lijekove. Zapravo,
znajući što radim s medicinskom industrijom, ne bih ni razmišljao o takvom nečemu.

Potrebno je iskustvo s ljekovitim učincima ulja konoplje da biste došli do ovakvog načina razmišljanja, no bez
sumnje ćete se i vi nakon što vidite što sve može učiniti pretvoriti. Čvrsto vjerujem da bi, ako bi djeca i ljudi
svih dobi redovito uzimali male doze ovog ulja, svi mogli živjeti duže i biti mnogo zdraviji. ” Rick Simpson,
konoplja: najljekovitija biljka

P. Postoje li godine u kojima mogu započeti ovo? Moj sin ima 3 godine i ima loš ekcem i prehlada je dobar dio
godine ovdje. ” Roxanne

O. Roxanne, apsolutno je sigurno davati  ulje djeci,  čak i novorođenčadi,  posebno ako se lokalno koriste u
mješavini s uljem sjemenki konoplje ili karite maslacem. Dobra je strategija miješati ulje sjemenki konoplje s
uljem (1% ulja će biti dovoljno, ali 20-30% bi bilo idealno), a zatim ga dodati nekoliko kapi u kadu svaki dan.
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Ostavit će tanki film na cijelom tijelu i to je obično sve što je potrebno (ili barem za održavanje). Snimite slike i
video zapise, poboljšanje će biti vrlo brzo. Svrab i iritacija će nestati za nekoliko sekundi ili minuta, a ekcem bi
jednostavno trebao nestati u roku od tjedan dana ili više. Sve najbolje, JB

„Taj dim NIJE zdrav za djecu ili mame ... glupe mame, a šta govorite svojoj djeci? Ulje ili nada! Posebno djeci!
” Naia

- Ne bih bio tako radikalan, pušenje ili isparavanje također imaju blagotvorne učinke, na primjer protiv mučnine
kod trudnica. Neće naškoditi djetetu. JB

„Dim nije tako velik ... pogotovo ako imate sklonosti ka alergijama ... samo kažem. Ne mogu podnijeti dim!
Također, djeca nisu sposobna znati kada prestati ... bilo da je to šećer, kofein, hrana itd. Morate biti njihov
vodič.  Mislim  da  zalaganje  za  pušenje  kanabisa  nije  dobra  ideja  za  tinejdžere.  Samo  kažem.  Samo moje
mišljenje o onome što sam video. Također bi moglo odvratiti pažnju od školskog rada i važnih pitanja. ” Naia

- I ja sam odvraćao pažnju od školskih poslova i važnih pitanja, a uopće nismo imali na raspolaganju kanabis.
Sve što mi je trebalo bilo je vidjeti negdje u blizini zgodnu djevojku i to je bilo zbog školskih poslova i pitanja
koja su bila važna drugima, ali ne i meni.

Ako kontrolirate koliko čaja vaša djeca piju, naravno, nastavite i kontrolirajte koliko će kanabisa uzimati ili
unositi.  Sretno  s  tim.  Uzaludan je  napor,  ali  siguran  sam da  će  mnoge ljude  držati  zaposlenima  sljedećih
nekoliko godina dok ne shvate koliko je kanabis siguran i da je zaista nemoguće fatalno predozirati se njim.

Pa koga briga koliko ko od toga unese? Ne znam. Nije me ni briga koliko šoljica čaja ili kafe ljudi piju dnevno,
zamislite to. Zašto bih? To se mene ne tiče. I nije ničija briga koliko niko od ove spasonosne i preventivne
medicine unese.

Što više ulja imate u sebi i češće to bolje za vaše zdravlje. To je jedino pravilo koje zaista vrijedi. Za ljude svih
dobi, uključujući djecu i trudnice. Ako vam se ova ideja ne sviđa, prebolite je, naučite živjeti s njom, to je
najbolje  što možete učiniti.  Nijedna regulacija  kanabisa neće funkcionirati,  jednostavno se ionako ne može
regulirati. Osim toga, nema razloga da se to reguliše. JB

„Tako sam sretan što napokon mogu objaviti  da moj slatki dječak koristi  kanabis u borbi protiv nuspojava
kemoterapije i zračenja I da osigura da ne dobije nove tumore! Ovaj lijek mu je izuzetno pomogao. Prije nego
što je uzimao ovaj lijek koji je stalno povraćao, nije htio jesti, bio je vrlo letargičan i nervozan ... sada jede,
spušta hranu, dobiva na težini i svako ko je bio u blizini zna koliko apsolutno srećan je. "

- Pa, bez otrova u tijelu, klincu bi bilo mnogo bolje. Zaista nema smisla koristiti kemoterapiju i zračenje zajedno
s uljem, to je poput davanja pacijentu protuotrova dok pumpa otrov u vene. Ulje samo za najbolje rezultate.
Liječnici bi to trebali znati, nije tako teško shvatiti da nije dobra ideja davati djeci otrov kada to nije potrebno.
JB

P. „Ja sam samohrana majka stara 29 godina. Moj sin sada ima 8 godina i živi s umjerenim autizmom. Ne bih
promijenio mini ja ni za šta na ovom svijetu, osim da mu malo olakšam život. Pitao sam se da li su vam još neki
roditelji  dolazili  pitati  o ulju? Ili neke uspješne priče s autizmom/Aspergerovom? Da sam odlučio ići ovim
putem, u kakvu bih dozu gledao? Cenim sve informacije! Hvala ti. Od frustrirane mame i dječačića. ”

O. "Ulje je jedino što bi moglo funkcionirati", rekao je Rick kad sam mu ovo pročitao. Upute za doziranje i
ostale informacije o načinu proizvodnje i upotrebe ulja nalaze se na našoj web stranici i u Rickovoj e-knjizi. U
prošlosti sam pomogao dosta autistične djece i ovaj lijek čini čuda za njih.

Djeca obožavaju uzimati ovaj lijek, nemaju predrasuda, ne znaju da „rade nešto pogrešno“, a roditelji uživaju u
tome  kada  imaju  malo  vremena  za  sebe.  Za  najbolje  rezultate,  kao  i  uvijek,  započeo  bih  sa  standardnim
tretmanom od 60 g, bez pilula, a zatim bih držao dijete na dozi održavanja u količini po njegovom izboru do
kraja svog dugog i mirnog života. I klinac iz videa bi trebao učiniti potpuno isto, ako je ikako moguće. Sve
najbolje, JB
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P. Moja žena ima jake bolove u donjem dijelu leđa zbog trudnoće u sedmom mjesecu, opisuje to kao nervozni
trzaj koji je izuzetno bolan. Pokušao sam pogledati okolo na vašoj web stranici i ovdje. Hoće li RSO dramatično
pomoći u ublažavanju boli? Imate li link na prethodnu temu na ovu temu? Zabrinut sam ako joj stave kodein
naškodit će bebi

O. Zamolio bih je da proguta male doze ulja i nanesem ga lokalno na leđa. Dajte joj masažu mješavinom ulja i
ulja sjemenki konoplje. Da, postoji velika šansa da bi kodein mogao naštetiti bebi. Ulje ne može i neće na bilo
koji način naštetiti bebi. JB

„Koja je najmlađa osoba za koju znate da se liječi RSO -om? Postoji li protokol pedijatrijskog liječenja? Iako
smo do sada bili neuspješni u mijenjanju bakinog mišljenja i uspjeli smo izliječiti djeda. Imam 2 -godišnjakinju
s nepoznatim želučanim problemima (da, bila je na "medicinskom" liječenju više od godinu dana i sve pilule,
kreme, losioni i veliki farmaceutski napitci bili su neuspješni. Sada su skloni proteinskom sindromu. Očigledno
Dijete od 25 kilograma ne može podnijeti istu dozu kao muškarac od 175 kilograma, pa preporučujete li ga
uopće za primjenu u pedijatriji? "Sara

- Trudnice bi trebale koristiti ulje, a zatim povećavati dozu prilikom poroda. Nakon rođenja, majke bi trebale
jesti male doze ulja kako bi bile sigurne da će se dijete razvijati na optimalan način.

Dakle,  ako mene pitate,  moj  najmlađi  pacijent  imao je  minus osam mjeseci  i  još  uvijek  je  odlično,  on je
najrazvijenije dijete u svom vrtiću i počeo je govoriti prije nego većina drugih. Njegova majka je koristila ulje
prije nego što ga je rodila, a klinac je također dobio ulje nakon vakcinacije heksavakcinom kako bi bio siguran
da će opasne hemikalije biti izbačene iz njegovog tijela što je prije moguće.

Ulje kanabisa siguran je lijek za ljude svih dobi. Ako imate problema sa shvaćanjem ovoga, pogledajte šta ulje
radi za ekcem ili osip od pelena, a zatim se vratite i recite mi da svom djetetu nikada ne biste dali kanabis. Sve
što biste čuli od mene je da je roditelj koji svom djetetu ne bi dao kanabis kao lijek ili loše deformiran, ili su
psihopatski sadisti koji uživaju gledati druge kako pate.

Znate li koliko je ulje efikasno protiv zubobolje? Biste li djetetu dali ulje za borbu protiv bolova povezanih s
rastom zuba? Ja bih. Bez ikakvog oklijevanja.

Doziranje za djecu je u osnovi isto kao i za odrasle, kada liječite nešto ozbiljno. Počnite s malom dozom tri puta
dnevno, naviknite pacijenta na to, povećavajte dozu svaka četiri dana ili koliko je zgodno, i uvijek pokušajte
unijeti što više lijeka u pacijenta što je razumnije moguće, pazeći da oni ostanu u njihovoj zoni komfora. JB

"Prijateljica medicinska sestra ga je koristila na pelenu 3. osipa, nestalo je preko noći!" Alice

- Za one koji misle da djeca ne bi trebala koristiti kanabis. Koji biste drugi lijek voljeli da im date, ako ne ovaj
najstariji, najsigurniji prirodni lijek koji se koristi hiljadama godina? Ili ćete gledati djecu kako patite od svih tih
ekcema i osipa bez razloga? To nije lijepo učiniti, rekao bih. Pogotovo ako postoji tako jednostavno rješenje za
sve ove kožne probleme.

Je li u redu gledati svoju djecu kako vrište od boli kad biste im jednostavno mogli dati kap ulja i bez boli? Hm?
JB

"Neurokirurg  je  pogledao  Spencerovu  najnoviju  magnetnu  rezonancu  i  rekao:"  Veliki  tumor,  na  pinealnoj
žlijezdi, i nema sumnje da je riječ o velikom TUMORU, OTIŠAO je !!!! “ Zatim je rekao: „Tumor moždanog
debla je potpuno kalcifikovan !! Malo je vjerovatno da će ikada porasti! ” Zatim je rekao: "Ne vjerujem da ima
BILO KAKVE tumore na kičmi, ove male svjetlosne mrlje meni NE liče na tumore."

Otkrio sam razlog zbog kojeg se Spencerov mentalni  status tako drastično poboljšao,  jer  je pinealni  tumor
NESTAL !!! Neuro je pokušao reći da je to kemoterapija, ali ja sam istaknuo da je taj tumor i dalje potpuno
nepromijenjen, 30 dana NAKON što smo prekinuli kemoterapiju !! Njegov odgovor? "Pa, pretpostavljam da je
on sretno dijete, čiji je tumor MAGIČNO nestao !!!"

Magija? Ne. Hemoterapija? NE, i to možemo dokazati. Nisam spomenuo ulje kanabisa. VRLO je inzistirao da
odmah  napravimo  još  jednu  magnetsku  rezonancu  kako  bismo  potvrdili  njegovo  mišljenje.  Rekao  je  da
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pozovemo  njegovu  kancelariju  čim  zakažemo  termin  za  MR.  Pa  eto  vam  ljudi!  Neurolog  je  potvrdio,
KANABIS SIGURNO UBIJA RAKA Peeps! ” Corrie

"Može li administrator molim vas savjetovati kakvu dozu treba dati osmogodišnjem djetetu koje je poslano kući
da umre?" Ricardo

- Počnite s malom dozom, pogledajte kako dijete reagira, a zatim povećajte dozu što je prije moguće. Tri puta
na dan. Obično su pune pilula kada se pošalju kući na smrt, pa ih prvo želite detoksificirati jer ne znate što će
interakcija učiniti, obično nije lijepo što interakcija s tim smrtonosnim kemikalijama čini. Ali to je zato što ulje
pokušava očistiti stol kako bi moglo početi djelovati.

Ili, ako nemate što izgubiti, možete započeti i s velikom količinom ulja i na taj način staviti pacijenta u stanje
kontrolirane kome. To bih vjerovatno i uradio, ali na roditeljima je koji će smjer liječenja odabrati.

Sve što znam je da se agresivne bolesti trebaju liječiti  agresivno. I također znam da općenito, što više ulja
uspijete unijeti u pacijenta i što to brže učinite, veće su šanse za uspjeh i preživljavanje. Ali isto tako znam da se
upute za doziranje spominju s razlogom.

Da je to moje dijete, napunio bih ga uljem, to sigurno znam. Klinac bi plivao u njemu i najvjerovatnije ne bih
dopustio da mu se približi ljekar. Ali to sam ja i znam šta da radim. Sve najbolje, JB

Supozitorije

Čepići s uljem Ricka Simpsona (RSO) blagoslov su za sve žene s problemima povezanim s PMS-om, kao i za
svakoga s hemoroidima, Crohnovim, crijevnim i crijevnim problemima itd. Odlične su i za disanje i za plućna
oboljenja, da ne spominjemo kontrola gripa. Proizvode vrlo ugodan dugotrajan osjećaj u tijelu. Nisam još vidio
nikoga tko ih nije volio uzimati nakon što su prebrodili početna oklijevanja. ” JB

KAKO NAPRAVITI POMOĆ?

Otopite kakao maslac, dodajte ulje, otprilike 1-2 g ulja na 100 g rastopljenog kakao maslaca za početak. Zatim
povećavajte dozu svaka četiri dana dok pacijent ne iskoristi oko 0,33 g ulja u svakoj čepići.

1g (ukupna težina) čepića za djecu, 2g za odrasle, 3g (kuglice) za vaginalne probleme.

0,01-0,02  g  ulja  po  čepiću  dobro  će  poslužiti  početnicima.  Ako  započnete  nekoga  s  0,05  g  u  suppo  -u,
vjerojatno  ni  to  neće  osjetiti,  ali  bolje  je  započeti  s  malom dozom (za one koji  nikada ranije  nisu probali
konoplju itd.). Obično se toleriraju doze do 0,005 g THC -a bez ikakvih simptoma ili ih uopće nema.

Pravi RSO je vrlo moćan i nikad ne znate kako će pacijent točno reagirati (krvni tlak itd.), Ali čepići bi bili
dobar način da se ljudi naviknu na ulje.

Zanimljiva stvar kod čepića je kako izgleda da otvaraju pluća i znatno olakšavaju disanje u roku od 20 minuta -
san se ostvario za mnoge s KOPB -om ili astmom itd. Pacijenti su ih koristili i za liječenje psorijaze, visokog
krvnog tlaka, Crohnove bolesti, PMS grčevi itd.

U čepiće možete dodati i druga prirodna ulja, ovisno o tome za šta ih želite i koja je svrha. Jednostavno posjetite
neke stranice prirodne medicine i pročitajte što različita eterična ulja rade i možete eksperimentirati koliko god
smatrate potrebnim.

Također, čepići su odličan način za liječenje pacijenata koji iz nekog razloga ne mogu jesti ulje ili ga ne mogu
zadržati u želucu.

Što se mene tiče, sudeći prema učincima, uzimanje ulja u čepićima najbolji je i najugodniji način korištenja
konoplje. U početku zvuči i izgleda smiješno, priznajem, ali slažu se i oni koji su pokušali. Možda otvara čakre
odozdo prema gore, tko zna, ali svakako se osjeća odlično.
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Žene bi rado uzele čepiće - pomažu i kod svih vrsta bakterijskih i virusnih infekcija,  "partnerske razmjene
mikrobioloških informacija", alergija na kondome i maziva koja se na njima koriste, itd. Jesam li spomenuo
koliko se ulje brine o ( nivo) hormonske neravnoteže? Srdačne želje, Jindrich Bayer

“Čepići  s  RSO  -om  također  se  mogu  koristiti  za  sve  vrste  vaginalnih  problema,  uključujući,  ali  ne
ograničavajući se na gljivične infekcije, HPV, kondilome, herpes i mnoge druge bolesti ili infekcije od kojih ne
morate nužno patiti. Pogotovo kada se s njima može tako lako riješiti upotrebom ulja. ” JB

“Možete li mi dati savjet o tome je li ulje od konoplje sigurno koristiti  tokom trudnoće? Tamo nema puno
informacija koje mogu pronaći. Mojoj prijateljici je upravo rečeno da ima pupčanu cistu koja može uzrokovati
ugruške krvi što dovodi do umiranja njezine bebe. Vidjela sam efekte ulja konoplje i dobro što može učiniti,
samo nisam sigurna da li je to sigurno tokom trudnoće. ” Christine

- Draga Christine,  naravno da je  sigurna za upotrebu,  konoplja  se koristila  tokom trudnoće i  za porođajne
bolove, također, stoljećima. Preporučujem joj da napravi čepiće s 0,01-0,06 g ulja u svakoj (počnite s 1-2 g ulja
na 100 g kakao maslaca). Cista će nestati u roku od nekoliko sedmica, ili obično nestane. Tri puta dnevno, bez
brige, ulje neće naštetiti bebi. Sve najbolje, JB

„JB, slažem se sa čepićem, međutim koju vrstu kakao maslaca koristite? Trebam li dobiti  nerafinirani čisti
nebijeljeni kakao maslac? Hoće li i kokosovo ulje djelovati kao osnova za čepiće? " Sara

- Pa, na vama je da odlučite za koju ćete se marku ili vrstu kakao maslaca odlučiti. Kokosovo ulje može biti
previše tekuće. Kakao maslac bolje djeluje kao osnova za čepiće. JB

„Ima li neko ideju kako nekome dati ulje od konoplje kroz cijev za hranjenje? Pomiješao sam ga s maslinovim
uljem kako ne bi bilo tako gusto, ali i dalje se bojim da ne začepi cijev. Ima li ideja? ” Steven Havre

- Steven, uvijek je najbolje pronaći način kako primijeniti nerazrijeđeno ulje, to je najbolji način. Kad ne možete
pronaći način, možete ga pomiješati s pacijentovom hranom i dati mu da ga tako jede. Da, moglo bi začepiti
cijev, naime ako je ulje guste konzistencije. Neka su ulja gusta, neka su više tekuća. Ali kad ih zagrijete na
tjelesnu temperaturu, trebali bi biti dovoljno tekući da ne začepe cijev.

Drugi način je davanje pacijentima u čepićima s kakao maslacem. Ipak, jesti ulje je preferirani način uzimanja
ovog lijeka, kad god je to moguće. Postoji mnogo načina davanja ulja i često je vrlo individualno, pa pokušajte
pronaći način koji najbolje odgovara pacijentu. Sve najbolje, JB

"Upravo! Liječim svoju majku koja ima rak grla i uzastopno sam ga primjenjivala kroz cijev za hranjenje, malo
ga zagrijala i pomiješala sam s kokosovim uljem! Nikada niste začepili cijev! ” Steve

“Dajem ga sinu kroz cijev za hranjenje kada ga ne želi progutati - sipam jako vruću vodu na ulje u šalici, zatim
se ono rasprši, zatim dodam malo hladnije vode (ne previše) kako bi voda bila nije prevruće, pa ga sipajte u
cijev. Djelovao je prilično dobro, iako ponekad ulje malo obloži cijev, ali nikada nije blokirano. Tajna je u tome
da ga sipate dok je još jako topao. ” Angela

“Znam da zvuči užasno, ali malo coca cole kroz cijev za ispiranje nakon davanja viskoznih stvari ili samo za
čišćenje začepljenja općenito dobro funkcionira. Stanje pripravnosti RN -a. ” Ellen

Hirurgija ili ulje?

"Nikad mi ne bi uzeo sise, kad mogu progutati RSO !!" Chloe

„Sama ideja da je rak dojke„ postotni rizik “potpuna je laž. U stvarnosti, svi imaju mikro-tumore raka u svom
tijelu, uključujući i mene. Rak nije bolest koju jednostavno "dobijete", poput nasumičnog udara groma. To je
nešto što morate „upravljati“ ili  „spriječavati“ iz dana u dan, obrok po obrok, kroz izbor načina života koji
uključuje dodatak vitamina D, ishranu, superhranu, sokove od povrća i izbjegavanje hemikalija i zračenja koje
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izazivaju rak. Dakle, kada ljekar kaže da imate “šanse” za dobijanje raka, on misli na to da nemate kontrolu nad
rakom, a to je čista laž. Drugim riječima, nadriliječništvo protiv raka. "

- Kad imate "šansu" za dobijanje raka, jednostavno navalite na ulje. To je mnogo zdravija i sigurnija opcija. ”
JB

“Gledajte na rak ili neku drugu ozbiljnu bolest kao da je požar. Što je vatra veća, potrebna vam je veća snaga za
gašenje.

Dakle, biste li radije koristili stotinu kanti vode (RSO) ili čašu vode (druge vrste ulja) da vam je vlastita kuća u
plamenu? Ili biste htjeli vidjeti profesionalne vatrogasce kako dolaze i pomažu vam u tome? To je ono što bih ja
više volio, ali sadašnji vatrogasci, odnosno ljekari, ne smiju ni koristiti vodu za gašenje svih tih požara, pa čak
ni ne znaju kako je koristiti nakon svih tih decenija indoktriniranja, ispiranja mozga i neupotrebe kanabisa u
lijek.

Da li vam ima smisla da bi neko poslao iskusne vatrogasce na veliki požar u gradu i nije im dao da koriste vodu,
odnosno najosnovniji i tradicionalni oblik borbe protiv požara? Ne za mene. No, ipak su upravo oni koji su na
vlasti učinili medicinskom sistemu koji imamo danas.

Puno požara,  bez vode,  tj.  Puno dodatnog posla  za vatrogasce/ljekare  koji  ne mogu obaviti  svoj  posao na
najbolji način. Mislim da to ne bi trebalo biti tako. Trebali bi imati najbolju opremu i najbolje alate za svoj
posao, zar ne? To bih ja uradio da sam njihov menadžer/vlada. Ima li nešto loše u gledanju na ovaj način?
Mislim da nije. ” JB

101



LIJEK ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

PMS, menopauza

“Ovo je jedna stvar za koju je konoplja i ulje od konoplje posebno najbolje, ništa. Jednostavno nećete pronaći
ništa što bi moglo ili  bi pomoglo bolje od konoplje.  Pomoći će u vraćanju hormonske ravnoteže i ukloniti
agresiju,  promjene  raspoloženja  itd.  Također  će  pomoći  u  ublažavanju  predmenstrualnih  bolova  i  grčeva,
nelagodnih osjećaja, tjeskobe itd.

Da sam vidio ženu kako se počinje čudno ponašati zbog hormonskih neravnoteža povezanih s PMS-om u tijelu,
dao bih joj konoplju odmah na sve načine ili oblike ili oblike. Ne vidim razlog zašto bi neko trebao bespotrebno
patiti. Da ne govorimo o tome da kad netko pati, pate svi oko njega, što može potvrditi svako ko je imao posla s
predmenstrualnom ženom. Dao bih joj da pojede ulje,  upotrijebi ga u čepićima i ne bih zanemario lokalnu
upotrebu na trbuhu i leđima. Svidjet će joj se jer će joj ukloniti bol i poboljšati kožu na tim dijelovima. Popio
bih i malo ulja s njom kako bi znala da "nije sama" i da je nekome stalo.

Kod konoplje menstruacija ne mora biti frustrirajuće i neugodno iskustvo za sve uključene. “JB

P. Dovraga, JB ... bila je sjajna, sve do injekcija protiv estrogena. Čine je smrtno bolesnom.

O.  Iznenađenje,  iznenađenje,  Valerie.  "Klonite  se  ljekara"  trenutno  je  pravilo  igre.  Ne  govorimo  to  iz
zadovoljstva,  to  je  stvarnost.  Pacijenti  se  obično  dobro  snalaze  na  ulju  sve  dok  medicinski  stručnjaci  ne
interveniraju i zeznu to s nekim nepotrebnim visoko alternativnim i eksperimentalnim kemijskim lijekovima.
Dakle, dok doktori ne nauče kako pravilno koristiti ovaj lijek, zaista je najsigurnije držati se podalje od njih
(ako okolnosti dopuštaju, naravno). Ne trebaju joj injekcije, ona mora unijeti što je moguće više ulja kako bi
uklonila štetu nastalu prethodnim medicinskim tretmanima i kako bi svoje stanje stavila pod kontrolu. Ako ulje
ne pomogne, malo je vjerojatno da bi nešto drugo pomoglo. JB

Regulacija telesne težine

“Ulje od konoplje odlično je sredstvo za detoksikaciju i nije neuobičajeno da ljudi koji imaju višak kilograma
izgube mnogo kilograma tokom liječenja. Gotovo kao da ulje zna koliko biste trebali težiti i vremenom će vaše
tijelo dovesti do tog nivoa. U mom slučaju, ulje mi je skinulo oko 30 kilograma, ali vidio sam da mnogi ljudi
gube mnogo više.

Kada unosite ulje od konoplje, nije kao da ste na dijeti. Možete jesti koliko god želite i šta god želite. Čini se da
ulje prirodno suzbija apetit osobe s viškom kilograma i ne znam za bolji ili sigurniji način gubitka težine. Osim
toga, može potaknuti apetit osobe koja se treba udebljati.

Kao što sam rekao, ulje želi vratiti vaše tijelo na zdravu težinu, bez obzira na to imate li premalu težinu ili
prekomjernu težinu. Ako biste htjeli ići na neku vrstu dijete, to je vaš izbor, ali ja bih radije ne volio stalno jesti
hranu za zece.

Osim toga, u mojim godinama zaista ne uživam u vježbanju svih vrsta vježbi, pa ako želim smršavjeti, ovo ne bi
bila opcija. Ako želim skinuti nekoliko kilograma, znam kako to učiniti bez dijete i vježbe, a sada ste i svjesni
kako  to  možete  postići  sami.  Kad  ovo  divno  ulje  postane  dostupno,  za  kratko  vrijeme,  oni  koji  su  sada
prekomjerne ili podhranjeni vjerojatno neće ostati takvi dugo. Prekomjerna težina može uzrokovati ranu smrt,
pa ako nosite nekoliko kilograma viška, sada znate kako se nositi s tim problemom.

Mislite li ozbiljno da može skinuti višak kilograma bez vježbanja?

Da, ulje od konoplje može skinuti težinu bez vježbanja i ja sam živi dokaz. Ako skinem majicu, izgledam kao
neko ko je mnogo radio i tijelo mi je odgovarajuće težine za muškarca moje visine.
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Kad sam bio mlađi, puno sam plivao, ali sada otkako sam izgubio višak kilograma koje sam nosio, možete
ponovo vidjeti sve moje trbušne mišiće. Nemam čak ni ljubavne ručke, samo mišićnu traku sa svake strane i ne
radim nikakve vježbe. Ako želite doživjeti isto, sve što trebate učiniti je slijediti moj primjer i uskoro će vaše
tijelo početi izgledati onako kako bi trebalo. ” Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

“Moj sin koristi Simpsonovo ulje za svoje Crohn -ove, ali čujem da može pomoći pri mršavljenju. Ako da,
kako? ” Krystal

- Da, može, jedite ulje i smršavit ćete ako imate prekomjernu težinu i udebljate se kada ste premali. Ne pitaj me
zašto, ne pitaj  me kako je to moguće, ne znam odgovor. To se jednostavno dogodi. I sam sam izgubio 50
kilograma na ulju i vjerujte da sam dao sve od sebe da opovrgnem Ricka. Ali nisam uspio i ulje mi je povratilo
mišiće. Bilo je čudno i teško za povjerovati, priznajem. Ali nemam ništa protiv što sam svu težinu izgubila bez
kapi znoja i bez vježbe.  Zapravo je bilo jako ugodno i  nije mi smetao dobar san koji  je došao kao jedina
značajna nuspojava korištenja ulja. JB

Anksioznost, paranoja

“Mislim da bi se anksioznost i paranoja uz upotrebu ovog lijeka mogli znatno smanjiti ako bi sistem samo
prestao hapsiti ljude zbog njegove upotrebe. Kad započinjem liječenje uljem, kažem pacijentima: "Ako vas ulje
zaspi, nemojte se boriti s tim."

Neki ljudi mogu postati tjeskobni pokušavajući nadvladati opuštajuće djelovanje ovog lijeka, a ono što bi zaista
trebali učiniti je samo opustiti se i ne boriti se protiv ovih učinaka. Mnoge sorte konoplje imaju vrlo nizak
potencijal izazivanja anksioznosti, ali postoje neki sojevi koji to čine. Ako se pacijenti osjećaju neugodno s
uljem koje pokušavaju koristiti  u takvim slučajevima, često im savjetujem da lijek naprave od soja koji će
uzrokovati manje problema.

Da je upotreba ovog lijeka samo legalna, siguran sam da bi to uklonilo veliki dio tjeskobe povezane s njegovom
upotrebom.  Također,  neki  sojevi  mogu  proizvesti  više  tjeskobe  od  drugih,  pa  ako  imate  takva  osjećanja,
jednostavno  mijenjanje  sojeva  moglo  bi  otkloniti  problem.  Mnogi  ljudi  smatraju  da  su  tvari  poput  tamne
čokolade i kajenskog papra prilično učinkovite u smanjenju anksioznosti i smanjenju otkucaja srca. Najvažnija
stvar koju treba zapamtiti pri upotrebi ovog lijeka je imati na umu da je to najsigurniji lijek na svijetu.

Korištenje  ove tvari  ne šteti,  a ako pacijent  doživi  anksioznost,  često je  uzrokuju sami pacijenti  jer  se svi
uznemiruju  bez  razloga.  Ili  često  farmaceutski  lijekovi  koje  pacijent  bespotrebno  pokušava  unijeti  mogu
predstavljati  problem koji  im može dati  simptome anksioznosti.  Ali  to se u većini  slučajeva  lako ispravlja
jednostavnim skidanjem ovih štetnih kemijskih lijekova. Osim toga, postoji i prirodna tvar koju proizvodi naše
tijelo, nazvana citicoline, koja bi trebala biti efikasna i u liječenju anksioznosti. Rečeno mi je da je citicoline
dostupan u 70 zemalja, pa ako samo odete na internet, ne biste trebali imati problema s lociranjem onoga što
vam je potrebno.

Potrebno je  neko vrijeme da se naviknete  na učinke  ulja  od konoplje,  a  početnici  mogu osjetiti  određenu
tjeskobu. No, za kratko vrijeme većini će se svidjeti  njegova upotreba i anksioznost će jednostavno nestati.
Zapravo, kad se pacijenti naviknu na učinke ulja, često se nasmiju kako ih je to u početku toliko strašno plašilo.

Često me i dalje kontaktiraju pacijenti koji su pokušali upotrijebiti soj sativa za proizvodnju svojih lijekova i
često učinci jake sative mogu uzrokovati anksioznost. To se nastavlja događati iako sam mnogo puta rekao da
se takvi sojevi ne smiju koristiti jer su previše energični.

Ne želite da pacijent ima energiju, morate upotrijebiti snažnu sedativnu indikaciju koja će mu pomoći da se
opusti  i  ozdravi dok spava.  Mrzim vidjeti  ljude koji  troše vrijeme i novac pokušavajući  proizvesti  naftu iz
pogrešnih sojeva,  ali  to se često događa kada se ne poštuju naša uputstva.  Uz malo truda,  siguran sam da
možemo razviti dobre ljekovite sorte koje neće izazvati nikakvu tjeskobu. Ali to se ne može postići na pravi
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način dok nemamo slobodu da napravimo jednostavno istraživanje koje je potrebno. ” Rick Simpson, konoplja:
najljekovitija biljka

Depresija

„Otkrio sam da su sojevi sativa i indica učinkoviti u liječenju depresije. Ipak, rijetko koristim sojeve sativa za
liječenje ljudi zbog njihovih energetskih učinaka. Većina pacijenata koji mi dođu imaju ozbiljnu bolest i ne
želim da im se da energija tokom procesa ozdravljenja.

Smatram da su san i odmor koji pruža dobro ulje indice najkorisniji za veliku većinu medicinskih stanja. Ulje
dobre sorte indica vrlo je efikasno u liječenju depresije i često može ukloniti  ovaj problem u vrlo kratkom
vremenu. Većina onih koji su mi došli bili su u depresivnom stanju zbog drugih stanja od kojih su patili. Kad se
stanje izliječi ili stavi pod kontrolu, depresivno stanje koje su doživljavali jednostavno nestaje. ” Rick Simpson,
konoplja: najljekovitija biljka

Multipla skleroza (MS)

Kakva su vaša iskustva s liječenjem multiple skleroze? Mnogi ljudi već znaju da konoplja može pomoći, ali 
ne znaju kako je koristiti.

“Nedavno smo primili izvještaj od žene koja boluje od MS-a koja je prije godinu dana progutala dvije unce
visokokvalitetnog ulja konoplje zbog svog stanja. Učinak tretmana uljem bio je vrlo uspješan i iako nije unosila
ulje u posljednjih godinu dana, i dalje je dobrog zdravlja. Iz mog iskustva, multipla skleroza je često izlječiva,
ali ljudima koji su godinama patili s ovim stanjem bit će potrebno vrijeme da se poništi šteta koju je bolest
nanijela. Mnogi oboljeli od MS -a puše konoplju radi olakšanja, ali upotreba konoplje na ovaj način ih neće
izliječiti i bolest će nastaviti napredovati.

Jedini način na koji znam učinkovito liječiti MS i oštećenja povezana s ovom bolešću je redovito unositi ulje
dok se ne izliječi ili stavi pod kontrolu. Ako imate MS, učinite si uslugu i isprobajte ovaj lijek. Život bi trebao
biti  život,  a ne patnja,  pa zašto bi pacijent  dopustio  da mu ovo stanje uništi  život  ako se može liječiti  na
učinkovit način? Znam za pacijente s ovim poremećajem koji više nisu mogli pravilno hodati, ali nakon samo
nekoliko tjedana unosa ulja, mogli su opet normalno hodati. MS je samo jedno od mnogih stanja za koje ljekari
kažu da se ne mogu izliječiti, umjesto toga nam govore da mogu upravljati samo simptomima, dok sama bolest
nastavlja  da uzima danak. Ako želite  dokazati  da je vaš doktor u krivu, pokušajte  ulje i  počnite  živjeti  za
promjenu, a kad to učinite, Siguran sam da ćete shvatiti da tip u bijelom mantilu nema uvijek sve odgovore. ”
Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Ovisnosti

„Nedavno  sam  primijetio  da  terminalno  bolestan  pacijent  oboljen  od  raka  ovisan  o  morfiju  odlazi  iz
morfija„ HLADNA TURSKA “. Kad je prestala uzimati morfij, postala je gladna; više nije imao zatvor; spavala
je vrlo čvrsto i bol joj je bila daleko bolje kontrolirana.

Takođe je ponovo postala koherentna. AMAZING. Da nisam vidio da se ovo 180 stepeni promijenilo, nikada ne
bih vjerovao. Nikada ranije nisam bio za marihuanu, ali ovo lično zapažanje učinilo me vjernikom. ” Janice

“Jedna stvar koju sam primijetio sada kada uzimam RSO već 3 mjeseca, skoro mi je riješila želju za alkoholom.
Nekada sam svako veče popila jedno ili dva pića, ali sada rijetko poželim piće, a kad to učinim, ne pijem toliko,
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primijetila sam i da su mi hlače bile mnogo labavije. Izgubio sam 10 kg. Jedino što manje radim je da pijem
alkohol.

I dalje jedem isto i grickam mješovite orahe, kolačiće itd. Noću kad imam grickalice, a možda čak i jedem više
nego prije ulja. Da, ulje može učiniti da ogladnite.

Tako da sam zbog nedostatka alkohola ili ulja izgubio 10 kg u 3 mjeseca. I nisam baš imao višak kilograma, 5
'10 “i oko 198 lbs. Kad sam bio mlađi, uvijek sam imao oko 186 kilograma i u formi. Sada sam pao na 187 lb
kad sam zadnji put provjerio. U svakom slučaju, ulje ili nedostatak alkohola doveli su do gubitka težine. Samo
sretan nuspojava. ” Scott

„Opijati  me  čine  konstipacijom,  mučninom,  teško  je  doći  do  prave  doze  za  efikasno  olakšanje.  Čine  me
„nesvjesnim“, čineći nesigurnim vožnju i dalje i dalje. Marihuana ne zna. Dosta je rečeno. ” Fred

“15 godina ovisnosti  o opijatima izliječena uljem. Ne bih probao da nije  Ricka.  Moram reći  da mu zaista
dugujem svoj život pa sam sada jedna od njegovih najvećih pristalica.  Uvijek sam pušio, ali to nikada nije
pomoglo u boli koju sam imao zbog uzimanja tableta. Toliko sam puta želio umrijeti jer više nisam bio zadužen
za svoj život. Mogu reći zbog RSO -a. NISAM na morfiju, oksi, percu, vic -u ili suboksinu ... to me je sve
izbacilo !!!!! I opet imam 40 n osjećam 20. Moj artritis koji sam osjećao svako jutro je nestao. Uzeo sam ulje
interno 10 puta i život mi je ponovo počeo. Ne postoje reči kojima bih izrazila  koliko sam zahvalna.  Ako
uzimate tablete, počnite uzimati ulje noću, osim ako nemate tjedan dana samo za spavanje, onda bih krenuo tim
putem. Pišite mi ako imate pitanja. ” Rebecca

"Kanabis me izbacio iz Benzove nakon više od 30 godina ovisnosti prije više od 158 godina, bez toga, nastavio
sam kao što sam bio, sada bih bio mrtav ..." Phil

"Nemam više lijekova protiv bolova i sada mogu funkcionirati - volio bih da više ljudi vjeruje u snagu prirode!"
Sue

Spavanje, nesanica

“Što se tiče nesanice, ne postoji ništa bolje od pravilno proizvedenog ulja iz dobrog soka indica da bi se osobi
omogućilo potrebno spavanje. Posljedice moje ozljede glave ostavile su me u nečemu što se najbolje može
opisati kao lutalica koja je poludjela u mojoj glavi. Ovaj visoki zvuk onemogućio mi je san i nisam uspio dobiti
ostalo što mi je bilo potrebno. Medicinski sistem mi je dao mnogo različitih lijekova za ovo stanje, ali ništa nije
uspjelo. Često sam imao strašne nuspojave od upotrebe ovih lijekova koji su mi uzrokovali više nevolja od
stanja koje patim.

Otkrio sam da mi je pušenje konoplje omogućilo da se odmorim više od bilo koje tablete koju mi je medicinski
sistem dao. Zatim, kada sam počeo unositi ulje od konoplje, dobio sam još veće olakšanje i nije bilo neobično
da dobijem osam do dvanaest sati neprekidnog sna.

Godinama prije nego što sam uzeo ulje, ustajao bih umorniji nego kad sam išao na spavanje, a noću sam se jako
malo odmarao. Onda sam se odjednom nakon uzimanja ulja počeo buditi ujutro odmoran i osvježen.

Kako mnogi od nas starimo, počinjemo osjećati probleme sa spavanjem, a to može imati vrlo štetan utjecaj na
naše cjelokupno zdravlje i dobrobit. Ljekari vam mogu dati tablete za spavanje, ali da zaista znate od čega su
napravljene, sumnjam da biste ih željeli u svom tijelu.

Dobar san nije nešto što je jednostavno lijepo imati, to je nužno ako želite ostati aktivni i zdravi, a nema ništa
bolje  od  ulja  konoplje  koje  vašem  tijelu  daje  odmor  koji  vam  je  potreban.  ”  Rick  Simpson,  konoplja:
najljekovitija biljka

“Aaryn: Mislim da sam pojela malo preveliki komad ... ali nije loše! Možda je samo vrijeme za spavanje.

- Kako si spavao, Aaryn? JB
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Aaryn: Odlično! Još se odmaram! Otkrivam da već pomaže u mojoj depresiji i anksioznosti. Ulje me nasmijava,
lol.

Ovdje sam imao još jednog pacijenta koji sam pokazivao kako se pravi ulje, a i on ima anksioznost. I on se
smejao. Bilo je odlično.

U posljednja 2 dana jedem 4 puta dnevno količinu pirinča i morao sam rjeđe inhalirati lijek i imam minimalne
bolove. "

- Tako bi trebalo izgledati liječenje ozbiljne bolesti, zar ne? Pacijent spava, budi se osvježen, puno se smije sebi
i gluposti cijele situacije, ne osjeća stres, anksioznost ili nuspojave kemijskih lijekova itd. Meni bi se ovo jako
svidjelo. ” JB

“Na konopljinom sam ulju već nekoliko stanja i nikada nisam tako dobro spavao niti se tako dobro osjećao ...
Hvala Rick Simpson & JB što ste dobili poruku da ova biljka čini čuda za sve što se zamisli !! Učinite to ljudi i
uvjerite se sami !! To je jedini način da postanete pravi vjernik, vjerujte mi !! ” Val

- Hvala, Val. Istina je da ništa nije bolje od ličnog iskustva o tome šta ulje može učiniti. Kada jednom probate,
na primjer pri opeklini ili ubodu komaraca, a svrbež i bol će nestati u nekoliko sekundi, svi vam mogu reći što
žele i znat ćete da vam mogu reći što žele, ali ulje će i dalje biti najbolji lek koji postoji. I poželjet ćete imati
kantu toga kod kuće, u slučaju da se nešto dogodi.

Ne morate vjerovati ni jednoj riječi koju kažemo, samo napravite ulje, pronađite nekoga s opeklinom, rakom
kože, dijabetičkim ulkusom, zatim ga primijenite lokalno i gledajte što se događa. Zatim zapamtite da će se isto
dogoditi u vašem tijelu kada unesete ulje, i to je otprilike sve što trebate znati. JB

“Neki ljudi su jednostavno neuki i uplašeni ... Zbog Ricka Simpsona sam i sam mogao znatno smanjiti svoje
lijekove protiv bolova, mislim da sam uzimao 60 mg OxyContina 3 ujutro i 3 prije spavanja i uzimao sam ih
više od 8 godina ... Sranje!

Sada od pokretanja ulja uzimam samo 1 ujutro i 1 poslije podne! Govorim o čudu, barem ja to tako vidim!
Doktori su mi rekli da nikada neću moći da se spustim ili da prestanem da ih uzimam. Dečko, jesam li “Rick
Simpson” i ja dokazao da su moji ljekari pogriješili.

Radim to i osjećam se bolje nego što sam pio te proklete otrovne pilule! Iako sam bila na tako velikoj dozi
OxyContina, i dalje sam osjećala bol, iz dana u dan, nisam spavala i ne jela ...

Danas sam bez bolova, normalno spavam i jedem više! I ne prestajem s potragom za skidanjem ovih tableta.
Nadam se da ću, dok sam mjesec dana bio na ulju, potpuno skinuti! Poželi mi sreću! “Nancy

Zapravo imam shizofreniju  i  upotrebljavam medicinski  kanabis  za  nuspojave  povezane sa svojim stanjem,
poput anksioznosti i nesanice. Lijek djeluje, otkad sam počeo češće liječiti, mogao sam zaspati, što ranije nisam
mogao.

Mnogi moji simptomi pojavljuju se kada ne spavam. Nikada nisam iskusio glasove dok sam bio na kanabisu,
osjećam da me zapravo štiti od njih ... “Jose

- Slažem se, Jose, nedostatak sna je uzrok mnogih mentalnih stanja. Sasvim logično, kada nemate dovoljno sna,
ne osjećate se tako dobro kao nakon deset sati osvježavajućeg sna nakon što ste pojeli ulje. JB

„Što više sedativa, to bolje. Koristim ga uveče prije spavanja i djeluje. Sada spavam 8 sati ravno. Odmor je za
mene bio nešto najbolje. Snazi od 80% i naviše potrebno je neko vrijeme da se naviknete na to, ali doći ćete do
toga. Počnite s 0,01 ml prema uputama i nastavite dalje. Probao sam 0,025 za početak ... sljedeći put sam uzeo
samo 0,01 ml. 0,025 ml me je stavilo na kauč 10 sati. Budite oprezni, ali zapamtite da ga uzmete. Kao što sam
rekao, noć je pravo vreme za mene. Može funkcionirati danju, a odmarati noću. ” John

“Dajem ulje svom zaručniku (Jasonu), a on nije uzet puno i to ga jako umara. Spava većinu dana. Skinuću ga s
toga na dan ili dva samo da vidim kakve promjene to čini ... onda mu možda dajem sićušnu sitnicu poput 1/2
zrna pirinča (barem smo tako čitali) možda ubrzali smo to za njega. ” Jason
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- Jason, osjećaj pospanosti je u redu i želiš da pacijent spava što je više moguće. Sedativni učinak će se potrošiti
za nekoliko sedmica, ali nije ništa nepoželjno, naprotiv. Sve najbolje, JB

P: Napraviti nešto danas za čovjeka za kojeg su bijeli mantili rekli da ima dvije sedmice života i da više ništa ne
mogu učiniti za njega. Nadam se da ću uskoro imati dobre vijesti za sve. Pokušavajući ga natjerati da prestane
pušiti i promijeni prehranu i još više kako bi imunološkom sistemu dao priliku za borbu. Hvala Rick i JB na
vašem znanju i pružanju pravog lijeka.

O: Dave, pusti ga da puši, nema razlike ako jede ulje. Također, puno će spavati, pa će ionako toliko pušiti.

Što se tiče promjene načina prehrane sada, pa, trebao bi je promijeniti razumno, ali ne drastično, pustiti ga da
jede kako se osjeća.  Ne nužno kobasica,  već nešto razumno.  Povećajte  mu pH tijela,  neka jede svaki dan
sjemenke dvije jabuke. Najvažnije je da u njega unesete što je moguće više ulja. Još uvijek postoji šansa. Za
najbolje  rezultate  kombinirajte  uzimanje ulja,  supozitorija,  isparavanje i  lokalnu upotrebu.  Čak i  ako to ne
uspije, živjet će maksimalno kvalitetno do kraja života, što je također jako važno. Siguran sam da će to potrajati
više od dvije sedmice, ali vidjet ćemo. Doktori nisu uvijek u pravu sa svojim predviđanjima kada ulje dođe u
obzir. Sve najbolje, JB

„Spavam jako čvrsto i duže nego obično. Kad ustanem, osjećam se vrlo odmorno, a ne ogorčeno kao kad pušim.
” Terry

„Dobro spavam i sanjam, ali se probudim ukočen. Potrebni su sati da se uključi, a zatim to traje dugo, dugo.
Koristim ga svako veče. Uklanja mi bol od artritisa i ostavlja me da spavam. ” Katherine

“Imam rak i apneju za vrijeme spavanja. Ne samo da odlično spavam, već se i ne budim od naleta vrućine. To je
blagoslov. " Stephanie

"Osjećaj je kao da ste sretno mrtvi!" Mal

“Moj um bez njega je poput gužve u New Yorku. Uz to - pretvara ga u stanje Zen vrta, a da i dalje funkcionira
na normalnom nivou. ” Andris

“Već 20 godina imam poremećaj spavanja, RSO ulje mi je pomoglo da zaspim prvi put, a nakon buđenja sam
bez bolova! Jej!" Bonnie

“Imam herniju diska koja pritišće moj bedreni živac uzrokujući snažnu bol koja mi puca od donjeg dijela leđa
niz lijevu nogu do prstiju. Uzela sam 3 ibuprofena svaka četiri sata samo da bih mogla ustati iz kreveta i hodati.
Ulje sam počeo uzimati  prije gotovo dvije sedmice zbog boli i upale. Sada mi ne treba nikakav ibuprofen,
spavam bolje nego što sam ikada mogao, moji kolege su komentirali moje bolje raspoloženje i opću sreću.
OSJEĆAM SE DOBRO!" Jennifer

Mojoj 14 -godišnjoj jami dajem ulje već 4 sedmice zbog raka. Ponekad se pomalo trzne i napije kad joj dajem
previše, ali kad užurbanost nestane, spava kao štene.

Odbila je uzimati veterinarske lijekove pa smo umjesto toga dobili malo ulja. Još su rani dani, ali bilježim njen
napredak. Trebalo joj je oko nedelju dana da se navikne na ulje i ponovo razvije apetit. Ljubomoran sam, jer u
ovoj fazi možemo samo sebi priuštiti ulje za nju. Volim lijepe priče svih! ”

“Imam socijalnu fobiju (bolje nazvanu socijalni anksiozni poremećaj), depresiju i nesanicu. Nikad nisam uzeo
ulje, jer ga ne mogu pronaći ovdje gdje živim, niti ga mogu uzgajati i vaditi ... ali sam pušio desetak puta,
osjetio sam da sam nakon prvog puta mogao sada spavam kad god sam se osjećao umorno, imao sam svoj
“cijeli život bez depresije”, nikada se nisam osjećao tako sretno (bez depresije) i uz svu tu vitalnost čak i uz
najjače lijekove (koji me vode do drugih zdravstvenih problema) ) zbog toga se i moja socijalna anksioznost
(fobija) dosta smanjila i nisam morao biti "napet" da bih to osjetio, ako sam pušio 1 ili čak 2 dana prije nego što
moram  izaći  van  i  razgovarati  s  drugim  ljudima  ,  boravak  na  javnom  mjestu  (ono  što  ovaj  poremećaj
onemogućava),  SADA SAM TO MOGAO UČINITI, ponovo sam se osjećao živom kao „normalna osoba“,
nijedan lijek to nije učinio. Problem je, zbog zakona, prvenstva biljke, plus društvene predrasude i neznanja o
biljci, ne mogu je više ni pušiti, ne želim se “napiti”, samo želim živjeti ponovo bez problema koji ograničavaju
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život, ima mnogo anonimnih ljudi koji žive poput mene s nekom vrstom fobije i drugim poremećajima i mislim
da bi ulje moglo biti rješenje. ” Pablo

"Možete  pitati  Ricka i  ili  JB-a,  otkrili  smo da je  upotreba  proizvoda sa 20-30% sative  jedna  od najboljih
kombinacija za probleme povezane s anksioznošću." Brewster

- Iz ovih razloga volimo raditi s indica dominantnim križanjima sativa sa 20%THC-a ili više. Učinci najboljih
ulja  izuzetno  su  snažni  i  umirujući,  ali  euforični  i  još  bolji  afrodizijak.  Kad pacijentu  date  lijek  s  takvim
učincima, možete biti gotovo sigurni da će uživati  u uzimanju. Ko ne bi? Dobro spavate, budite se odmorni,
euforični i puni želje da nekoga usrećite. Kome se to ne bi dopalo? JB

“Cijenim svakodnevno učiti o RSO -u i onome što je učinio za ljude/ životinje. Ako ovo ulje učini ono što kažu,
potrebno ga je izvikivati s najviše planine - ne smirivati. Nisam imao lično iskustvo s tim, ali bih sigurno da ja
ili bilo ko do koga mi je stalo otkrijemo da nam je to potrebno.

U međuvremenu sam pročitao što više postova. Još nisam pročitao post koji  kaže: "Hvala Rick Simpson -
totalno sam se naduvao, bilo je super, stari."

- Hvala vam na podršci, Debbie Nolan, sigurna sam da ćete uskoro napisati post u kojem će se upravo to reći.
Osećaj u telu kada se unese prava doza odgovarajuće RSO za njih može se opisati samo kao „vrlo kul“. Ili
izuzetno kul. Ili možda neverovatno kul. To je jedan od najugodnijih osjećaja koji se može doživjeti, vrlo je
prirodan, smirujući i umirujući.

Kao što kažemo,  najbolja  ulja  imaju  vrlo  sedativan,  ali  euforičan  učinak  kada  se progutaju.  Dakle,  dobro
spavate,  a zatim se probudite kikoćući se kao dijete.  A kad dobro spavate i probudite se hihoćući,  veća je
vjerojatnost da ćete se osjećati dobro i odmorno nego kad ne spavate dobro i ne budite se hihoćući. A kad se
osjećate dobro i odmorno, vaše će tijelo logično ozdraviti i raditi bolje. Nema raketne nauke, kao i uvijek s
medicinom kanabisa. JB

“Iako endokanabinoidni sistem utječe na širok spektar bioloških procesa (poput apetita i sna), stručnjaci vjeruju
da je njegova ukupna funkcija regulirati homeostazu.

Homeostaza  je  ključni  element  u biologiji  svih živih bića  i  najbolje  se  opisuje  kao sposobnost  održavanja
stabilnih  unutrašnjih  uslova  koji  su  neophodni  za  opstanak.  Bolest  je  jednostavno  rezultat  nekog  aspekta
neuspjeha  u  postizanju  homeostaze,  čineći  endokanabinoidni  sistem  jedinstvenom  metom  za  medicinsku
primjenu. ”

-Drugim riječima, sve je u ravnoteži. Ništa novo. JB

Glaukom, vraćanje vida

„Glaukom i njegovi učinci mogu se u većini slučajeva vrlo lako staviti pod kontrolu jer su mnoge sorte konoplje
efikasne u dramatičnom smanjenju očnog pritiska. Nije neuobičajeno da osoba koja boluje od glaukoma koja
koristi ulje konoplje primijeti značajno poboljšanje vida. Mnogi pacijenti čak moraju promijeniti naočale jer su
njihova stara stakla na recept sada previše jaka.

Mislite li da ima smisla da očni ljekari neće ni spominjati kanabis, iako je poznato da je učinkovit barem od 1800
-ih?
Opet, ulje konoplje napravljeno od desnih sojeva vrlo je učinkovit tretman za glaukom i ne znam ništa bolje ili
sigurnije  za  smanjenje  očnog  pritiska.  Uticaj  konoplje  na  očni  pritisak  poznat  je  već  duže  vrijeme,  ali
medicinski  sistem pokušava izbjeći čak i raspravu o upotrebi konoplje za glaukom. Nažalost,  čini  se da se
mnogi liječnici danas mnogo više bave novcem nego liječenjem. Ne mogu objasniti kako očni liječnik može
sjediti tamo i gledati kako pacijent polako oslijepljuje, a ne reći pacijentu šta konoplja može učiniti za njihovo
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stanje. Prečesto, na kraju, pacijenti potpuno izgube vid jer su slijepo vjerovali savjetima svojih liječnika. Čini se
da mnogim očnim liječnicima gubitak vida pacijenta ne znači mnogo. Ipak, Mislim da je to što rade sramotno i
jako mi je žao onih kojima je lišen vida samo iz pohlepe. " Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

„Upravo sam prije par večeri napravio šaržu„ ulja od konoplje “i šaržu maslaca. Davao sam pacijentkinji tumor
na mozgu ulje, prije nego što je uzela ulje, bila je skoro slijepa, nakon mjesec dana uzimanja ulja, vid joj se
skoro  potpuno  vratio.  Ne  biste  dobili  iste  rezultate  od  maslaca.  Ljekovite  rezultate  dobivate  od  maslaca,
međutim ulje je mnogo koncentriraniji oblik lijekova i djeluje na gotovo sve, stvari su jednostavno nevjerojatne.
"Dion

“Uzimano usmeno, majci se vraća vid. Zakonski je slijepa na lijevo oko. Ozljeda ju je ostavila bez leće, a
nekoliko operacija ostavilo ju je s glaukomom. Na RSO je već godinu i po dana- koristi ga svakodnevno. Nikad
nije primijetila koliko se vid vraća sve dok se nije našminkala. Na to oko je slijepa već 40 godina, pa se i sama
obučila kako se šminka sa zatvorenim očima. To je bio jedini način na koji je to mogla primijeniti na svoje
dobro oko, bilo je zatvoriti dobro oko ostavljajući je potpuno slijepom. Pa, zadnji put kad je zatvorila dobro
oko, počela je zapravo vidjeti i fokusirati se na slijepo oko. Šminka se samo u nekim prilikama pa nije baš
sigurna koliko je prošlo prije nego što joj se vid vratio, ali nakon što je bila na ulju više od godinu dana, sada
može razaznati slike, boje, pa čak i pročitati određene stvari iz njenog lošeg oka! Držao sam vrećicu s čipovima
za polaganje, a s druge strane stola je mogla čitati ležaljke. Misli da bi joj se, ako ima novo sočivo, vid potpuno
vratio. Da bi dobila novo sočivo, mora se staviti na listu davalaca organa- nisam siguran da će njeno osiguranje
pokriti tako nešto pa za sada- Ovo ulje joj je dalo čudo- čudo vida gdje je nekad bio samo mrak ! Tako da bih
rekao da kapi nisu potrebne- samo stalna opskrba! Sada krenite u sadnju svog lijeka! O da- nema nikakvih
dokaza o GLAUCOMI! " Lindsay Da bi dobila novo sočivo mora se staviti na listu donatora organa- nisam
siguran da će njeno osiguranje pokriti tako nešto pa za sada- Ovo ulje joj je dalo čudo- čudo vida gdje je nekad
bio samo mrak ! Tako da bih rekao da kapi nisu potrebne- samo stalna opskrba! Sada krenite u sadnju svog
lijeka! O da- nema nikakvih dokaza o GLAUCOMI! " Lindsay Da bi dobila novo sočivo mora se staviti na listu
donatora organa- nisam siguran da će njeno osiguranje pokriti tako nešto pa za sada- Ovo ulje joj je dalo čudo-
čudo vida gdje je nekad bio samo mrak ! Tako da bih rekao da kapi nisu potrebne- samo stalna opskrba! Sada
krenite u sadnju svog lijeka! O da- nema nikakvih dokaza o GLAUCOMI! " Lindsay

Rijetke ili ne tako česte bolesti i bolesti

P. Zdravo Rick/JB, jeste li ikada čuli za rijetku bolest Porfiriju? Ako jeste, jeste li nekoga liječili RSO -om i
kakvi su rezultati?

ODGOVOR: Ne, nisam. Ali sudeći prema onome što sam pročitao o tome, ne vidim razlog zašto ulje ne bi
pomoglo u liječenju ili stavljanju pod kontrolu. Definitivno će pomoći kod simptoma ovog rijetkog i svakako
vrlo neugodnog stanja.

Slijedio bih protokol na našoj web stranici, pojeo bih ulje i upotrijebio ga u čepićima (na taj način će otići pravo
u krvotok). Ulje bih lokalno koristila u tinkturi ili masti za kožna stanja/manifestacije (uklonit će sav svrab i
druge tegobe).

Pojeo bih najmanje 60 g tokom dva ili tri mjeseca, ne bih koristio nikakve kemikalije, jednostavno bih slijedio
upute Ricka Simpsona. Ako ga 60 g ne može izliječiti ili staviti pod kontrolu, pojeo bih još 120 g. A ako to ne
bi donijelo zadovoljavajuće rezultate, jednostavno bih počeo lupati ulje u sebi, jedan dva tri grama dnevno ili
čak i više ako bih ga mogao uzeti, i jednostavno bih pojeo onoliko koliko bih pojeo što je brže moguće . Zašto?
Jer kad vam ulje ne pomogne, malo je vjerojatno da ćete pronaći nešto drugo što bi vam pomoglo. Takođe,
agresivne bolesti treba tretirati agresivno. Sve najbolje, JB

“Tako dobre vijesti JB & RICK !!! Danas sam otišao kod lekara radi rezultata testa! Moja štitnjača koja je 22
godine bila nedovoljno aktivna i liječila se sada je preaktivna! Ja sam samo mjesec dana uzimao RSO sa punim
radnim vremenom, takođe utrljavam tinkturu pravo u grlo, a isparavam i RSO! Presrećna sam zbog ovoga!
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On je zaista super doktor koji je bio tamo i podržao me u svemu ovome i dobro zna, U stvari, koristim RSO
ulje! Budući da je on doktor, i dalje želi napraviti ultrazvuk na mojoj štitnjači kako bi provjerio ima li čvorova!
Šta mislite o ultrazvuku?

Uvijek ću s ponosom uzimati ovo ulje do kraja dana. Čini mi se da je to u redu! Lekovi na recept su ZLI! Imam
i mnogo zdravstvenih problema koje trenutno liječim ovim divnim uljem! Chiari Malformacija tipa 1 moždanog
debla takođe imam ozbiljan karpalni tunel i još mnogo toga!

Danas imam 45 godina i ne osjećam se isprebijano i povrijeđeno kao nekada! Jesam li spomenuo da sam i prije
7 mjeseci operirao mozak i od operacije nisam koristio narkotike zbog zatajenja jetre zbog uzimanja lijekova! Ja
sam zaista dokaz da je ovo ulje od Boga! Ovo je sve što bismo trebali unositi kao lijek!

Hvala JB i Rick za sve što radite od srca! Nema više lijekova za štitnjaču, DA !!!!!!!! ” Margene

- Čestitam, Margene. Što se tiče ultrazvuka, mislim da znate odgovor. Što manje skeniranja to bolje, to je sve
što mogu reći.

Ja lično ne bih prišao nikome ko mi 22 godine ne bi pričao o nafti, ali ako mislite da ti ljudi još uvijek imaju
nešto da vam kažu, slobodno razgovarajte s njima, naime ako vas zaista zanima šta imaju za reći o medicini. Ali
to je otprilike sve što bih im dopustio da rade, samo govoreći, na taj način ne mogu vas povrijediti toliko koliko
bi učinili da je njihov govor preveden u „potrebu“ da se unesu neke tablete po njihovom izboru.

Najljepše želje i klonite se onih koji su vam 22 godine dali pogrešne savjete. Budite sretni što ste preživjeli
njihove "tretmane", drugi nisu bili te sreće. JB

"Može li se ulje kanabisa koristiti za liječenje bjesnoće?" Aami

- Aami, da, ali vjerovatno će biti potrebno staviti pacijenta u komu na neko vrijeme, s vrlo visokim dozama ulja,
posebno u naprednim slučajevima. JB

“Moja skrbnica ima pacijenticu kojoj je dijagnosticiran lupus i trovanje živom po cijelom tijelu. Nakon otprilike
godinu dana korištenja njezinog domaćeg ulja, trovanje živom je potpuno nestalo, a lupus je gotovo nestao.
Folikuli dlake uzimaju se svake 2 sedmice kako bi se utvrdilo šta i koliko otrova ima u njenom tijelu radi
ažuriranja njenog uspjeha. Zaista je nevjerojatno što se prirodno može izliječiti. Košta malo, ali je ipak zdravije
i vrijedno života! ” Jesse

“Dijagnosticirana  mi  je  primarna  mijeloidna  fibroza,  dobila  sam  lijekove  koji  su  pomogli,  ali  nisu  bili
zadovoljni zbog sve većih bolova i bez apetita i pada krvne slike, povećane veličine slezene, nesanice. Nakon
što sam godinu dana uzimao ovaj lijek i nisam osjetio nikakvu temeljnu promjenu, odlučio sam isprobati RSO,
samo 1 mjesec na ulju, bolovi mi ne postoje, apetit se vratio, krvna slika je u porastu, spavam kao kamen. ”
Aguae

"Koristim ga za liječenje svoje medicinske anomalije ... nekoliko bolnica u mom području kažu da to ne bi
trebalo biti moguće ... ali RSO je nevjerojatan ... Odbijam VP shunt u svom tijelu, imam bolest vezivnog tkiva i
nekoliko drugi rijetki problemi ... 4 operacije mozga u 36 dana i odbio sam napuniti narkotike ... isključivo
medicinska marihuana, RSO i disanje ... Nikad u životu nisam izliječio tako brzo ... čak i kako to pokazuju moje
laboratorije moje tijelo je toliko sjebano da moj bol zapravo i nije tako strašan ... ”Katie

“Ovo slijedi od gospodina koji je učestvovao u teškoj saobraćajnoj nesreći 1977. godine. Patio je od paralize
lica, suzni kanali nisu radili, morao je da koristi maziva za oči, djelimičan gubitak vida na jednom oku. Osim
toga, imao je ozljedu glave koja je rezultirala problemima s pamćenjem, govorom. Hodao je sa štapom i sve ove
protekle godine proveo u bolovima. Ovo je iz poruke koju je poslao. == „Ulje me popravlja na ćelijskom nivou.
Sve ožiljno tkivo s moje desne strane je nestalo! Sada imam pokret desnog oka. Mogu se čak i nasmiješiti, sada
paraliza lica nestaje. Sve se to dogodilo u posljednjih 6 mjeseci. Jednom sam zbog boli zbog tumora povećala
svoju dozu na gram i 11/2 grama dnevno doziranu tokom dana. Prije par mjeseci gledao sam televiziju i shvatio
da vidim desnu stranu nosa. Prvi put sam to vidio od 1977. godine. Počeo sam to vježbati. Sada imam pun
pokret. ” Ulje kanabisa ... ne samo za rak Peeps. " Corrie
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Životinje - Svjedočanstva

"Liječio sam tumor svog psa na uhu RSO -om ... Bio je OGROMAN i sada je NESTIO !!!!" Andrea

“Moj pas ima ostersarkom (rak kostiju). Prije sedmice su mi amputirali nogu, a za tjedan dana trebao bi započeti
hemoterapiju. S njegovim rakom, obično se širi na pluća, 95% pasa ugine od raka pluća u roku od godinu dana.
Da je vaš pas, biste li sada pokrenuli ulje i još uvijek radili hemoterapiju, ili ne biste koristili kemoterapiju i
čisto ulje? Za ljude počinjete sa zrnom pirinča, sa psom od 70 kilograma, da li biste započeli sa trećinom toga
dva puta dnevno? Hvala vam što ste ovo pročitali i nestrpljivo čekam vaš odgovor. ” Eda

„Eda, ulje je spasilo našeg dragocjenog psa Sophie. Umirala je. Dajte svom psu ulje što prije ... Hemoterapija će
je ubiti. Molitve s vama ... ”Brewster

“Upravo sam dobio neke zaista sjajne vijesti o psu mojih prijatelja koje sam jednostavno morao podijeliti! Prije
nekoliko  mjeseci  njen  pitbull  Maximus  imao  je  tumor  na  jednoj  stražnjoj  nozi  koji  je  rastao  iz  kontrole.
Veterinar je rekao mojoj prijateljici da mora platiti više od 3 hiljade da mu amputiraju nogu, inače će se proširiti
i  umrijet  će za godinu dana. To je bilo prije otprilike 4 mjeseca.  Tada,  kad sam vidio njen status u vezi s
planiranom  operacijom,  poslao  sam joj  poruku  i  predložio  da  ga  umjesto  toga  nahranim  uljem  kanabisa.
Zaključila  je da će pokušati  s prirodnim tretmanom prije  nego učini  bilo što drastično i  nepovratno,  poput
amputacije. Srećom po nju (i Maximusa), već je imala karticu za kanabis budući da živi u Kaliforniji. Pa je
otišla u ambulantu za kanabis i uzela nešto. Davala mu je 1 kap ulja veličine graška, dva puta dnevno uz obroke.
Odmah  je  rekla  da  je  primijetila  da  ga  manje  boli  i  da  se  osjeća  mnogo  ugodnije.  Osim  toga,  njegove
prehrambene navike vratile su se u normalu. Nakon nekoliko tjedana mogao je čak trčati bez šepanja, pa mu je
otkazala operaciju i nastavila s prirodnim tretmanom. Danas se vratila kući s veterinarskog pregleda i otkrila da
mu je tumor POTPUNO OTIŠAO. Nikakvi tragovi tumora nisu ostavljeni. Veterinar je bio zaista šokiran kada
mu je rekla kako ga je izliječila.

FYI: Ovo je treći pas za kojeg znam da ga je spasilo ulje kanabisa. Takođe poznajem dosta ljudi koji su takođe
spaseni. Ako i dalje mislite da kanabis ne liječi rak, onda niste obraćali pažnju. Godinama sam znao istinu i
nikada nisam našao nikoga, ni životinjskog ni ljudskog, koga ulje kanabisa nije uspjelo spasiti. ” Lara

“NESTALI je neki T-ćelijski CLCT-1 karcinom dječjeg limfoma! Odlazit ćemo veterinaru samo na pretrage
svake tri sedmice za određivanje krvnih stanica za mjerenje razine kalcija i FNA radi praćenja crveno-bijele
krvne slike za t-ćelije raka. Više joj ne trebaju propisani lijekovi, ali zadržat ćemo je na ulju Rick Simpson koje
je svakodnevno liječilo rak do kraja života. Mi smo zahvalna porodica. ” Nekom djetetu je potrebno čudo

“Nevjerovatna priča!  Pravim i uzimam RSO za održavanje zdravlja  jer  je  moja porodica imala dosta raka.
Počeo sam ga davati svojim psima, jer oboje imaju male tumore, a moj šetlandski ovčar ima diskoidni lupus,
oblik psećeg lupusa. To je nevjerovatno! Za nekoliko tjedana jedan od pasjih tumora smanjio se za 70%, a
drugom psu s lupusom ide odlično! Prvi put nakon godina njen crveni, otečeni i bolni nos liječi! Probao sam
recepte,  steroide,  dijetu i  ništa nije  pomoglo.  RSO liječi  lupus mog psa,  znam da može pomoći  i ljudima!
“Ashley

“Moja mačka je dobivala 1/4 -1/3 pirinča u zrnu veličine 2-3 puta dnevno za liječenje i ublažavanje hroničnih
upalnih infekcija urinarnog trakta kada više obroka tečnosti,  antibiotika i lijekova nije moglo, također ga je
stavilo  na  sirovu  prehranu  i  on  je  nije  se  ponovilo.  Naravno,  za  rak  biste  koristili  veće  doze.  Općenito,
pokušavam pronaći  dozu koja izgleda ne utječe previše na njih - neće im nauditi,  ali  vlasnik bi primijetio
pospanost, inkontinenciju, možda i malo pijanstva. Naravno da vas za rak nije briga - samo ih povećajte što je
brže moguće i postupno povećavajte doze.

Ovo je za "održavanje" - na primjer moj pas kojem je izvađeno oko iz glaukoma (i radi ODLIČNO) ima rizik da
će i drugo oko imati glaukom pa joj dajem najmanje dva puta dnevno malo ulja i našao sam dobar doza koja ne
uzrokuje inkontinenciju itd., ali još uvijek uzima ulje. Rekao sam joj da uzme još prije oka zbog bolova. Zaista
se osjećam kao da joj je ulje pomoglo više od konvencionalnih lijekova protiv bolova nakon operacije - prvi dan
ili dva je imala 1-2 doze veterinarskih lijekova protiv bolova, tada sam otišla samo na RSO, dan nakon operacije
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već je htjela je ponovo igrati loptu i bila je sretna djevojka. Chloe će mi zapravo lizati RSO s prsta - za razliku
od moje mačke koja to mrzi. LOL (…)

Ne smatram da RSO izaziva anksioznost kod životinja - osjetljivost na svjetlo može se primijetiti pri većim
dozama.

Čak sam koristio i RSO na svom tvoru - bio je jako star i probudio se jednog dana da je odjednom bio jako slab,
možda je imao moždani udar. Davao sam mu male doze RSO -a tokom dana samo da ga zaspim - te večeri kao
da se budio - odmahujući glavom i ponašajući se kao moji psi dok jedu kanabis, samo sam ga ostavio da spava s
mislima na šta mu tijelo ide barem ga ne boli i ne trpi - imao sam pola zamisli da će se probuditi - nažalost jeste
preminuo, ali njegov kvalitet života do posljednjeg dana bio je odličan pa osjećam da mu je RZS zadnji dan dao
sve najbolje moguće. Znam da ga nije boljelo i da je jako mirno spavao i znam da nije bilo previše RSO -a jer je
bio doziran ujutro i rano popodne, onda ništa; provjerila sam ga vrlo kasno te večeri samo je spavao - mogao se
probuditi, ali samo je htio spavati. "

Whitney - Najbolji kvalitet života do kraja, to je takođe jako važno kada je u pitanju nafta. Hvala ti, JB

“Jučer je Chloe, mojoj 8 godina staroj ženki Heeler fox terijer, sterilizirane, dijagnosticiran glaukom na jednom
oku. Pritisak je bio vrlo visok u njenom oku i mogla je trajno ostati slijepa u njemu. Uradili smo hitan tretman
sa IV tekućinom i manitolom, a ona uzima nekoliko lijekova. Pritisak je malo pao, ali ne mnogo, i ona trenutno
ne uživa u prilagođavanju na život poluslijepa. Želim je liječiti RSO -om jer je to bilo nevjerojatno za moju bf i
moju bol i zaista vjerujem u ulje i priče koje ljudi ovdje pričaju su nevjerovatne. Ne želim da Chloe na kraju
dobije  glaukom na drugom oku i  želim izliječiti  sve  što  mogu u  zahvaćenom oku.  Razumijem da  je  ulje
pomoglo mnogim kućnim ljubimcima i bio bih tako sretan da Chloe oporavi vid ili  čak vid u zahvaćenom
oku ... Hvala na bilo kakvoj pomoći ili savjetu!

- Whitney, samo je pusti na ulje. Neka ulja su bolja od glaukoma od drugih. Najlakši način da saznate koliko bi
to moglo biti efikasno je uzeti dozu i ujutro promatrati oči. Ako su čisti, potražite drugi soj ili kombinaciju
sojeva, ako na njima morate očistiti puno stvari, to je najvjerojatnije dobar soj za snižavanje očnog tlaka. Sve
najbolje, JB

“Hvala JB! Jučer sam mislio da postižemo nevjerojatan napredak, oko je bilo bistro (cijeli dan sam iz njih
izvlačio goop), a zjenica nije bila potpuno proširena i iako se nije slagala sa zjenicom drugog oka, mislila sam
da reagira na svjetlost, ali jutros opet izgleda oblačno. Možda će na jakom svjetlu kao juče izgledati bolje ...
Koliko i koliko često mi preporučujete da joj doziram? Do sada sam radila vrlo malu dozu graška, ona ima
samo 30 godina i čini se da to utječe na nju, ovi psi su uvijek voljeli jesti stabljike i lišće ili žohare, pušiti se itd.,
Tako da mogu znati kada je zahvaćena također i zbog ulja i čini se da na nju djeluje pomalo slično kao da je jela
stabljike, to me ipak ne zabrinjava, imam osjećaj da to znači da "djeluje". " Whitney

- Whitney, dao bih joj to sa nečim dobrim dva ili tri puta dnevno. Što više u nju uđete i brže, to bolje. Čak je i
ona morala spavati dan -dva, koga briga. Mala koma izazvana konopljom ne može naštetiti. JB

"Zvuči mi dobro! Uradiću to danas. I jučer je bila prilično zonkirana. Hvala na tako brzom odgovoru JB! ”
Whitney

“Moj pas je jučer pojeo dio biljke jer je znao da će mu to pomoći u želucu nakon što je ušao u zaostalu masnoću
pileće večere i pojeo gomilu te hrane, a ona je mnogo koračala, a kasnije se udobno odmorila. Pogodite šta joj je
u povrati - lišće lonca. Pametan pas. ” Donna

„Zdravo JB, dajem RSO svojim konjima. U stvari, prošlu sedmicu sam se uplašio jer mi je kašalj bio bolestan,
dao sam mu oko 1/3 grama našeg ISO ulja i on se tako ZABORAVIO !! Bio je pod sedativima. Dakle ... djeluje
na konjima i ako je 1/3 grama sedativ na konju, zamislite ljekovita svojstva. Trebalo mu je oko 24 sata da se
riješi posljedica toga. Smanjila sam njegovo oralno doziranje na otprilike zrno pirinča za održavanje. ” Heather

"Mislim da je to 70 -ih godina prvi put izvijestila FDA da je kanabis ubio ćelije raka ... sve što znam je da je
izgleda da je rak želuca moje mačke nestao, da sada dobro jede, da se udeblja i trči kao novo mače ..." Tony
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“Svojoj 19 -godišnjoj mački dajem mljeveni dekarboksilirani kanabis od decembra 2011. Bila je vrlo letargična,
iscjedala je kakicu, znakove mačje senilnosti ... poznanica koja je radila kod veterinara predložila je da joj dam
1/4 aspirina, 1/ 4 t metamucil ... radila sam to nekoliko dana pa sam odlučila probati kanabis ... Svakih par dana
posipam malu količinu vlažne hrane ... ona je još uvijek s nama !!! ” Lori

“JB, napravili  smo joj nekoliko serija jer  joj  pravimo novu seriju svaka 2 mjeseca,  jer  uzima 1cc dnevno.
Koristili smo 2 različita soja. Trenutno koristi istu seriju koja je izliječila rak moje mačke. ” Charlie

“Moram vam zahvaliti. Moja voljena mačka od 14 godina dijagnostikovana je 1. juna sa karcinomom pločastih
ćelija. Izliječio sam ga RSO -om u JEDNOM TJEDNU! Veterinar kaže da je to čudo. Vratila sam ga 8. juna i
pitao me je li to ista mačka jer je tumor u ustima skoro nestao i potpuno je očekivao da se vraćam da ga spustim.
Sada se gotovo potpuno oporavio. Silno ga volim i morao sam vam zahvaliti što ste podijelili kako pravilno
napraviti BESPLATNO lijek! ”

“Mojoj  je  mački  dijagnosticiran  'brzorastući,  agresivan,  neizlječiv,  neoperabilan'  oblik  raka  u lipnju  prošle
godine, karcinom pločastih stanica u njegovoj pregradi, koji je ružan koliko zvuči. Dobio je maksimalno 1-3
mjeseca, a moj veterinar je nježno predložio da ga 'pustim sada'. Plakala sam, razmišljala o tome i odlučila da
jednostavno ne mogu gledati kako umire. Otišao sam na internet i otkrio da postoji veliki broj lijekova za rak.
Počeo mu je davati brojne suplemente itd. Bio je u redu, ali rak je i dalje rastao i utjecao na njegovo disanje.
Tumor je konačno počeo rasti  s druge strane nosa, a u prosincu je krenuo nizbrdo. Mislio sam, ok, sad je
vrijeme.

Tada sam otkrio kanabis i kako može ubiti rak. Ukratko, Ted uzima RSO od decembra. U početku je to bila
mala situacija da dobijete pravu malu dozu, jer je on mačka. I mnogo manji od čovjeka. Spava MNOGO bolje,
disanje mu je bolje dok spava, apetit mu se vratio, mada ne na ono što je bio. Ovo je sve putovanje u toku i ne
znam kako će se završiti.

Međutim, čini se da se tumor spljoštava, iako vrlo sporo. Mislim da ovo nije bio tako gadan rak, vjerovatno bi
ozdravio prije nekoliko mjeseci. Moj veterinar je oduševljen i impresioniran kako mu ide. Zato ga uzimam dan
po dan i sretan sam što se čini da su većina tih dana dobri. Njegov maksimalni datum isteka bio je u rujnu prošle
godine, tako da se dobro slaže. ” Anne-Marie Leidl

"Jej!!!! I ja imam mačkicu kanabisa. Visokokvalitetno ulje kanabisa spasilo me da moram otplatiti 4800 dolara
veterinarima da zakoljem ...  mislim uh ...  da operiram uho mačke kako bih uklonio tumor.  Ura za mačke
kanabisa i kanine! ” LinZy

“RSO supstanca je spasila život psu od 40 lb-ulje ekstrahirano etilnim kiselinama, inače identično RSO-u koje
se koristilo za spašavanje mog psa koji je popio komšijino sredstvo protiv smrzavanja. Veterinarka je preko
telefona rekla da je završila, prekasno i da vjerojatno neće preživjeti 40-minutnu vožnju da bi bila eutanazirana,
pa mi je savjetovano da joj učinim udobno.

Moj odani saputnik pjenio se u ustima, imao je česte napade, bio je jako pregrijan, a grlo toliko natečeno da je
jedva disala, padajući u svijest i iz nje. - definitivno umire, nema sumnje.

Pokušavajući joj olakšati odlazak sa ovoga svijeta, zagrijao sam 1/2 grama ulja u žličicu maslaca i doslovno joj
ga prstom gurnuo u grlo,  gurnuvši otvor u natečenom grlu.  U roku od deset minuta više nije  pjenila  usta,
groznica joj se razbila, normalno je disala, svi grčevi i napadaji su prestali.

Željno je pila vodu, a zatim je zaspala 12 sati i probudila se u naizgled savršenom stanju, trčeći i igrajući se
nekoliko minuta nakon buđenja. Rekla sam svom veterinaru i zamolila je da objavi događaj u studiji slučaja, a
ona je to odbila tvrdeći da je kanabis otrovan za pse! ” Alan

“Koristimo ga na našoj 14 -godišnjoj čivavi koja ima napade. Prije nekoliko mjeseci mislili smo da neće izdržati
dugo, pa sam pomislio zašto ne bih probao malo ulja? U roku od jednog dana postala je kao potpuno novi pas!
Jela je bolje i osjećala se nervozno i željela se igrati! Ove stvari zaista funkcioniraju za mnoge stvari! ” Mindy
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“Primili smo štene koje je zgazio veliki čovjek. Ona je čivava igračka, imala je otvor veličine četiri do četiri
inča koji joj je prekrivao cijelu donju polovicu. Postalo joj je jako loše i počelo se hladiti, pa sam odlučio da je
pokušavanje suza ne može previše povrijediti.

Kad sam joj prvi put dozirao, jedva je mogla pomaknuti glavu. Izuzetno mi je drago što vam mogu reći da je
nakon tjedan dana suza tri puta dnevno sretna, zdrava i razdragana mala dupeglavica. Hvala Ricku i JB -u što su
nas otkrili istini. Moja supruga i ja verujemo da su je suze spasile.

Ne zaboravimo da sam dozirao igračku čivavu koja je bila manja od pola kilograma sa gramom RSO -a, 3 puta
dnevno. To je 3 grama dnevno za štene koje je imalo manje od pola kilograma, a nalazilo se na samrti jer ga je
zgazio dječak težak više od 300 kilograma. Da je kanabis zaista otrovan, kaimana ne bi još uvijek bila s nama,
ludila je i skakala zbog dima korova. ”

“Dali smo našoj tada 13 -godišnjakinji  da joj pomogne s artritisom stražnjih nogu i bokova ... iznenađenje,
dobili smo i ne samo proljetnog psa, već i 4 šteneta. Nikako nije trebala imati još litru, a svi su zdravi i odlično
se snalaze! Volim RSO! ” Julie

“Moj pas je imao problema s kožom (osip zbog kojeg mu je iščupao krzno) i ponovljene infekcije uha. Nisam
imala RSO, ali sam mu dala tinkturu koju je napravio moj prijatelj. Krzno mu je naraslo, a infekcija uha se
očistila. Ako je tinktura ovako dobro radila, mislim da bih s RSO -om mogla potpuno izliječiti. Pa bih rekao da
da, RSO bi radio na psećem raku kao i na ljudima. Blago tebi Riku i tebi takođe, JB. " Bette

- Hvala,  Bette.  Vaše razmišljanje  je  logično i  ispravno. Životinje  imaju brži  metabolizam,  pa ih ulje  liječi
mnogo brže nego što liječi ljude. Zadovoljstvo je izliječiti životinje uljem, obožavaju ga uzimati. JB

“Koristim ga na svojim psima. Samo nešto manje nego što bismo mi. Imam 12 -godišnjakinju koja je pregažena
i morali su joj izvaditi kuk. Nije zamenjeno ... uklonjeno! 4 sedmice u ...

Nema ožiljaka od operacije,  hodanja, još uvijek šepajući,  ali se odlično snalazi i koristila sam ulje umjesto
lijekova protiv bolova ... Odlično je djelovalo! (...) Imam 9 -godišnjeg Rottyja koji ima srčane gliste, strašne
alergije, vrlo nisku energiju i gubi kosu na repu. Počevši od toga danas ... Upravo sam spasio 10 -godišnju
čivavu koja ima 3 tumora i znam da će je ovo ispraviti !!! “Dolly Durbin

“RSO OIL Dog biskvit i s lokalnom masti na ranama na nozi bila je 1/2 veličine novčanice od dolara. Počinjala
je plakati ustajući i drhtanje joj je bilo loše. Znao sam da će RSO raditi ... Već sljedećeg dana ustala je bez plača
i tresanja, a nekoliko dana kasnije trčala je po dvorištu sa svojim malim prijateljem Nuggetom, štakorskim
terijerom. To je bilo pre 6 meseci. Ona je sada kao pas od 6 godina, a ne od 12 godina. To je jedna od toliko
priča kojima sam svjedočio u posljednje 2 godine.

Moja priča je mnogo duža ... RSO mi je spasio život. Nema više opijata. I vrlo malo boli najčešće. Hvala Rick
Simpson ... Mir s vama. ” Ron Youngblood

P. Dragi prijatelji, nadam se da ćete ovo dobro pronaći. Dajem svom osmogodišnjem psu od 40 funti RSO za
tumore koji mu rastu na desnoj strani tijela. Danas mu je prvi dan liječenja, nokautiran je i spava. Dao sam mu
otprilike količinu zrna pirinča. Je li ovo previše? Koliko dugo i koliko često biste preporučili

Dajem mu ulje? Ja sam na ulju. Kako vrijeme prolazi sve se više navikavam na "visoko". Moram na operaciju
sljedećeg mjeseca i planiram koristiti RSO za svoje bolove i oporavak. Ako mogu raditi, bit ću na tome do kraja
života. Blagoslovi ~ Hvala vam puno

O. Catherine, odložio bih operaciju ako je to moguće sve dok ne pojedete, recimo, 180 g ulja po gramu dnevno
(ili više) u tri doze. Dajte psu polovicu toga ako mislite da mu se ne sviđa ono što je sada dobio. Spavanje je dio
procesa ozdravljenja, nema razloga za brigu i znak je da je ulje sedativno, što želite. Što je snažniji i sedativ, to
bolje. Sve najbolje, JB

“Šaljem vam novosti o mom psu kojem je dijagnosticiran rak kostiju. 1. juna prošlo je sedam mjeseci, posljednji
rendgen ne pokazuje širenje na pluća. Pronašli su netaknuti prelom u blizini mjesta tumora u nozi, ne znaju šta
bi s tim.  Uobičajeno ove pse koji  imaju pauzu morate  ih spustiti.  Zaključili  su da mjesečne infuzije  lijeka
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Zometa čuvaju netaknutu pa će je nastaviti s ispitivanjem, dok će ona primati mjesečne infuzije Zomete. Ali
nema širenja raka i ne mogu pokupiti tumor koji je bio prije 7 mjeseci. Samo sam mislio da bi htio znati. Ovaj
agresivni rak obično oduzima život psu u roku od 4-6 mjeseci od postavljanja dijagnoze. Evo je, 7 mjeseci, bez
širenja raka. Netaknut prijelom, ali i dalje hoda kao da ništa nije u redu. ” Linda

“Nakon 9 tjedana rak kože na mom psu je potpuno nestao !! Doza održavanja sada za test života. Mislim da će
mu sada biti ne samo ugodnije, već i duži život. BLAGOSLOVI RS & JB !! > ;-) ”Goblin

“Moj pas je imao 3 sedmice života. Tumori masovnih stanica po cijelom tijelu čistokrvnog pit bull -a ... Nakon
3 sedmice tumori se smanjuju na ISO/RSO. Kunem se. Nekoliko puta se popiškivao kao pijanac, ali znao sam
da je to na bolje. Još uvek radi na tome. Čak i kad nestanu, učinit ću mu lijek. Volim te, JB i Rick. ” Bocaj

“Mojoj 14 -godišnjoj jami dajem ulje već 4 sedmice zbog raka. Ponekad se pomalo trzne i napije kad joj dajem
previše, ali kad užurbanost nestane, spava kao štene. Odbila je uzimati veterinarske lijekove pa smo umjesto
toga dobili malo ulja. Još su rani dani, ali bilježim njen napredak. Trebalo joj je oko nedelju dana da se navikne
na ulje i ponovo razvije apetit. Ljubomoran sam, jer u ovoj fazi možemo samo sebi priuštiti ulje. Volim lijepe
priče svih! ” Janine

“Vidio sam efekte iz prve ruke psa koji je uzimao RSO ... Prvih nekoliko dana Ruby (12 -godišnji pas) je bila
bolesna i pomalo se tresla, zabrinjavajući simptomi ako ste skeptični po tom pitanju, ali uvjeravam vas imate 1
mjesec na liječenju i pas poskakuje okolo pun života trčeći uz stepenice skačući na krevet i stolice puni energije
i opet vrlo razigran. Oči su nekad bile suzne i imale su sivi pokrivač, sada se potpuno vratio u normalu. Ruby je
imala prilično veliki rast na unutrašnjoj strani noge i bila je tu godinama, a sada je nakon jela ulja skoro pala.

Zahvaljujući Ricku Simpsonu xxx blagoslovi ovo ulje, zaista djeluje, zašto nema svjedočanstava da se kaže da
ne ...? ” Brett

“Danas je 3. dan za liječenje mog psa sa RSO (Rick Simpson Oil) koje je koncentrat kanabisa za medicinsko
liječenje mnogih ozbiljnih bolesti. Ima 13 godina i prije otprilike 7 mjeseci dobila je nešto što joj je uzrokovalo
ekstremnu  mučninu,  veliku  sluz,  a  nekoliko  dana  bila  je  i  letargična.  Pogledao  sam  na  internetu,  rekao
"uzgajivačnički kašalj ili pseća prehlada" pa sam ovdje popio neke antibiotike i započeo je sa njom na kursu.
Uopće nije pomoglo pa smo je odveli veterinaru.

Naravno, htjeli  su napraviti  krvnu sliku,  rendgenske snimke i skrining sluzi.  Otprilike 500 u veterinarskim
računima, odbio sam pa smo je započeli sa širokim antibiotikom koji ga također nije dotaknuo u mjesec dana.
Uzela  sam je  nazad  i  dobila  još  dva  jača  antibiotika,  vjerovatno  sam ih  uzimala  mjesec  dana.  Nisam ni
dodirnuo!

Pa je veterinar probao lijek s fungicidom ... JOŠ NIJE DIRAO BOLEST !! Teško je utvrditi šta je opravdano
potrošiti na psa od 13 godina ... Tako sam prije otprilike mjesec dana prestao uzimati sve lijekove kako bih joj
se tijelo oporavilo i počeo sam je uzimati RSO prije samo 3 dana, ukupno 6 tretmana, a ona je potpuno nov pas!

Nema šmrcanja,  nema kašljanja,  ona ima grickalice  i  općenito  smo vidjeli  NEMOJNO poboljšanje.  Zaista
nevjerovatno. Iz svog osobnog iskustva mogu potvrditi da je ovo neki sjajan nadrealni lijek. Hvala vam od srca!
” Preživljavanje

“Moj pas je 13 -godišnji  belgijski ovčar. Prije nekoliko godina sa njegove strane pojavila se mala kvržica.
Odjednom je počeo rasti alarmantnom brzinom prije nekoliko mjeseci. Nažalost, dijagnosticiran mu je rak ... i
to ne samo jedan. Nakon pregleda imao ih je mnogo. Imao je i drugih problema ... Uglavnom artritis i disfazija
kuka. Operacija nije bila opcija jer je bilo sumnje da će preživjeti anesteziju.  Nisam mogla podnijeti  da ga
gledam kako pati ... jedva je hodao i prestao je jesti. Odlučio sam pokušati mu dati ulje kanabisa kao posljednji
pokušaj da mu pomognem. Moj partner Pat i ja dali smo mu malu količinu (otprilike veličine zrna pirinča) na
keksu. To ga je zaista pogodilo ... bio je nestabilan na nogama i spavao je satima.

U sljedećih smo nekoliko dana dotjerali dozu i primijetili da mu se apetit odmah poboljšao. Takođe se počeo
mnogo lakše kretati i njegov stav je bio mnogo svjetliji. Kako su dani odmicali, polako smo mu povećavali
dozu. Prošlo je 3 sedmice i jedva ga prepoznajem kao istog psa. On je sretan! Maše repom, razigran, jede, a
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najbolje je što je tumor upola manji nego što smo počeli s uljem !!!! Nastavit ću njegovo liječenje (imamo sreću
da možemo sami isporučiti ulje) i obavještavati vas. Očekujem da vidim da ovi tumori potpuno nestaju !!!!!!!! ”
Josie

“Imam komšiju koji je uspješno uklonio tumore svom psu u roku od mjesec dana dajući joj lijek. Nastavite i da,
vrlo male doze jer je Rick rekao da im je metabolizam vrlo visok pa se poboljšavaju mnogo brže od nas. ”
Covey

“Izliječio  sam našeg  Tvorova  od  raka  gušterače  izazvanog  insulinom.  Ukrcajte  se,  pipajte,  vaša  "krznena
porodica" vas treba. Evo Flower tokom njenog liječenja, ona je ovdje malo razrogačenih očiju i spremna za
miran san ...! ” Hempy

“Da, izliječio sam svoju mačku od raka u junu, kada je veterinar rekao da ga spustim. Nahranio sam ga uljem i u
roku od 10 dana fatalni tumor je nestao! Veterinar je rekao da je to čudo! ” Charlie

„BOG BLAGOSLOVI JB i Ricka Simpsona na vjernosti ljudima kojima ste najpotrebniji. Napravit ću svoje
kad budem mogao da pomognem ljudima koje poznajem kojima je to prijeko potrebno. Moja kćerka je malo
zaradila zbog tumora na svom psu. Četiri dana korištenja rekla je da je izgledalo kao da će otpasti. Još čekam
konačne rezultate. BOG pred HEMIJEM! " Greg

Kvaliteta života

Može li ulje od konoplje produžiti životni vijek?

“Kad bismo svi redovno uzimali male doze ulja konoplje, čvrsto sam uvjeren da bismo živjeli duže i bili mnogo
zdraviji. Duži životni vijek bio bi vrlo koristan za čovječanstvo, jer bi omogućio onima koji imaju prekrasne
talente da postignu mnogo više. Prečesto u današnjem svijetu osoba jednostavno postane dobra u onome što radi
i suočena je s medicinskim problemima koji završavaju karijeru.

Svima nam je dato iskustvo zvano život kako bismo proširili svoje sposobnosti i vidike kako bi se naše vrste
mogle razviti na viši nivo. Osim toga, dobili smo ovu divnu biljku kako bismo očuvali i zaštitili naše tijelo od
bolesti. Nemoguće mi je shvatiti da bi ljudska vrsta mogla više zanemarivati ljekoviti potencijal ove biljke. Sada
kada je istina o ljekovitim moćima konoplje dostupna, bili bismo pomalo zanemareni u dužnostima prema sebi i
svojim najmilijima da odmah ne zahtijevamo besplatnu upotrebu ovih lijekova.

Ako biste vi ili bilo tko drugi na ovoj zemlji htjeli duže živjeti u stanju odličnog zdravlja kako bismo postigli
maksimalni potencijal za koji smo sposobni, ne vidim kako bi se itko mogao osjećati da ima pravo nametnuti
nam svoju volju ili pokušati prisiliti bilo koga da se suzdrži od medicinske upotrebe ove biljke. S obzirom da se
u životu treba živjeti i sada ste pronašli način da izbjegnete svu nepotrebnu patnju, želim vam svima jako dugo i
zdravo postojanje.

Sigurno ste čuli toliko ljudi koji su vam govorili: „Ovo ne može uspjeti, ništa neće pomoći. Doktor je rekao 
da ću patiti od ovoga do kraja života ... ”

Došao mi je veliki broj pacijenata sa zdravstvenim stanjima koje njihovi ljekari nisu uspjeli liječiti i smatrali su
da  je  njihova situacija  bezizlazna.  Često ljudi  nemaju  čak  ni  dijagnozu šta  im zaista  nije  u  redu jer  im u
stvarnosti  ljekari  nisu mogli  dati  odgovor.  Većina ovih pacijenata  kojima sam davao ulje nisu vjerovali  da
konoplja  može  pomoći  njihovom  stanju  dok  nisu  isprobali  liječenje.  Bio  sam  u  kontaktu  sa  hiljadama
pojedinaca, koji su bili potpuno zapanjeni učinkom ovog lijeka na njihova stanja. Ako ulje od konoplje ne može
izliječiti vaše stanje, vjerovatno ćete otkriti da je ovo ulje daleko najbolja dostupna kontrola.

Ljekari nam vole reći da su mnoge bolesti i stanja neizlječiva, ali ovaj lijek malo obraća pažnju na mišljenja
ljekara i često djeluje ono što se smatra medicinskim čudom. Ako imate medicinski problem, isprobajte ulje i
velika je vjerovatnoća da ćete vidjeti čuda koja može stvoriti za vas.
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Ima li smisla ljudima ne davati lijekove na bazi konoplje?

Nema apsolutno nikakvog smisla zabraniti javnosti medicinsku upotrebu konoplje, a u stvarnosti niko nema
pravo na tako nešto. Jedini razlog zašto je konoplja uopće bila zabranjena bila je činjenica da je predstavljala
stvarnu opasnost za mnoge velike novčane probleme. Ograničavanje medicinske upotrebe najljekovitije biljke
na svijetu na one koji nastanjuju ovu planetu moglo bi se nazvati samo zločinom protiv čovječnosti. Čini se da
su vlade sada još uvijek spremne dopustiti svojim bogatim prijateljima koji posjeduju farmaceutske kompanije
da se snađu, ali na kraju neće moći zadržati istinu o ovom lijeku.

Kad se konoplja vrati u redovnu medicinu, uništit će svu korupciju koja se ikada suprotstavila njenoj besplatnoj
medicinskoj upotrebi. Ova biljka brzo ponovo postaje prepoznata kao najveća ljekovita biljka koja postoji i
lijekovi proizvedeni od nje zauvijek će promijeniti lice medicine. Ubrzo će javnost odbaciti kemikalije i otrove
koje  trenutno  nazivamo  lijekovima  i  zahtijevat  će  upotrebu  ove  prirodne  tvari  kako  bi  se  mogli  razumno
izliječiti.

Mislite li da ljudi u policiji ne shvaćaju da će im prije ili kasnije možda trebati ovaj lijek?

Mnogi ljudi u policiji definitivno znaju da lijekovi od konoplje djeluju i svi bi trebali shvatiti da nemaju pravo
ometati njegovu medicinsku upotrebu. Zapravo, ja sam isporučio ovaj lijek velikom broju onih koji i sami služe
za policiju  našeg društva.  Službenici  RCMP -a su mi čak poslali  pacijente  na liječenje  koji  su umirali  od
terminalnog raka, pa su mnogi službenici svjesni da ova prirodna tvar djeluje. Policija se po bolesti ne razlikuje
od nas, plaši se i raka i drugih ozbiljnih stanja.

Ipak, čini se da policiji jako teško pada na pamet činjenica da politika naše vlade prema lijekovima od konoplje
ubija i njih i njihove porodice. Većina policajaca pokušava otkloniti svoja nedjela u pogledu racija koje izvode
protiv onih koji koriste lijekove od konoplje govoreći da samo rade svoj posao. Ali to je ista linija koju su
koristili oni koji su radili u Hitlerovim logorima smrti i nije opravdavala njihovo ponašanje tada, niti opravdava
ponašanje današnjih policijskih snaga.

Vrijeme je da se policija probudi u stvarnosti onoga što radi. Misle li policajci da nije u redu da javnost uzgaja
najljekovitiju biljku na svijetu za proizvodnju ovog lijeka? Ili oni sami ne bi tražili ovo ulje da imaju voljenu
osobu koja je na samrti i kojoj je potrebno liječenje? Očekujem da hoće, pa je možda vrijeme da policija počne
uperiti pištolje u prave kriminalce.

Odbijanje upotrebe lijekova od konoplje u javnosti je zločin i policija mora prestati provoditi zakone koji su
usvojeni protiv upotrebe konoplje za medicinske potrebe. Konoplja je jednostavno prirodna bezopasna ljekovita
biljka.  Pa  kako  bi  policija  ili  bilo  tko  drugi  mogao  pomisliti  da  ima  pravo  oduzeti  nekome  s  ozbiljnim
medicinskim problemom dozvolu besplatne uporabe ove tvari? ”Rick Simpson, konoplja: najljekovitija biljka

Zašto se naziva RSO?

“Rick to nije počeo nazivati  RSO, drugi jesu. To je dobar izraz jer dovodi ljude do Rickovih informacija o
metodama i materijalima. Rick je s pravom zabrinut zbog toga što ljudi nazivaju ulje koje nije proizvedeno
njegovim metodama i preporučuje preporučene kvalitete početnog materijala Phoenix Tears ili RSO. On zna što
mu je pomoglo u velikom iskustvu u liječenju pacijenata i želi osigurati da vrlo bolesni ljudi dobiju ono za šta
on zna da djeluje, a ne nešto što bi "moglo biti jednako dobro" s istim imenom ... "Matthew

„Bez Ricka i njegovog videa ne bih znao da liječi rak ... iako sam bio korisnik i uzgajivač oko 27 godina nisam
znao da ima ove kvalitete u sebi ... sada to činim zahvaljujući Ricku Simpsonu. .. i bez njegove hrabrosti i
iskrenosti svi bismo živjeli u mraku o tome ... iz tog razloga mislim da je RSO dobar naziv za naftu ... ali RSO
se  mora  pridržavati  uputa  RS  ...  ne  ideja  o  mirisima  šta  je  najbolje  ...  ako  nije  pokvareno  -  nemojte  to
popravljati. ” Peter
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“Jack Herer ga je počeo nazivati Rick Simpson Oil ili RSO. Rick to nije želio nazvati tako i trebalo mu je neko
vrijeme da ga uvjeri da je to zapravo dobra ideja. Trik je u tome što postoji mnogo ulja od konoplje/kanabisa i
postoji  mnogo  načina  za  proizvodnju  ulja  ili  ekstrakta,  a  mnogi  su  pacijenti  prevareni  da  kupuju  ulja  ili
ekstrakte lošije kvalitete.

RSO se proizvodi specifičnom metodom, od specifičnih materijala i na specifičan način, pa ga treba nazvati
kako je - RSO. RSO nije BHO (butanovo ulje meda), RSO je dekarboksilirano i vrlo je moćno i sedativno.
Najbolji  RSO  je  95-98%  THC,  1-2%  CBD  i  izuzetno  moćan  i  sedativ.  Većina  drugih  vrsta  ekstrakcije
jednostavno neće proizvesti ulje koje je dekarboksilirano i tako jako i zahtijeva puno dodatnog rada. Obično
prerađujemo velike količine kanabisa, a Rickova metoda je vrlo učinkovita i modernizirana za preradu velikih
količina kanabisa. Možete preraditi pola kilograma kanabisa i proizvesti ulje za manje od dva sata, koristeći
opremu koju je lako pronaći u većini dijelova svijeta. Poanta je u tome da se lijek napravi što je prije moguće
kako pacijent ne bi morao čekati. “JB

“Nije me briga kako se zove !!! Molim vas, nazovite to kako god želite, ali ne bacajte čovjeka poput Ricka koji
je spasio hiljade života i cijeli svoj život dao na širenje glasina. To jednostavno nije u redu !! ” Donna

„Ja to stalno zovem„ ulje od konoplje “, jer to je to, to je u rječniku, samo još jedna riječ za kanabis. To je stari
modni izraz, ali ipak tačan izraz. Svi znamo o čemu priča. ” Dion

“Magija je u kuglastoj glavi trihoma. Nigdje drugdje THC ne postoji na biljci. Biljka proizvodi THC za zaštitu
svojih reproduktivnih dijelova. Što se više približavate tim dijelovima, pupoljcima, to je više trihoma. Stoga
pupoljci imaju najviše dostupnih lijekova. To je nauka, a ne nagađanje. Još jednom hvala Rick što me inspirirao
da napravim najbolje ulje koje mogu. Prekrasno bistro ulje jantara. ” Toni

„Koliko kukuruza? Svi se ne slažemo JB. Jeftinije bi bilo lijepo, ali ajde sada. ” Rick

- Rick, da se kanabis uzgaja na hiljadama hektara polja, koliko bi htio za to platiti? 20 dolara po kilogramu? Ili
manje?

Zaista morate početi razmišljati u tonama kanabisa, a ne u gramima. Potražnja za uljem bit će toliko velika da
neće biti moguće uzgajati cijelu biljku samo u "medicinskim staklenicima". Najmoćniji i sedativni sojevi morat
će se uzgajati na milijunima hektara zemlje širom svijeta.

Na primjer,  kada dame zaista  shvate šta  ulje  može učiniti  s  kožom i  borama,  bit  će  im potrebno 20-30%
najboljeg ulja u svim njihovim kozmetičkim proizvodima i odjednom će se pojaviti potražnja za milijunima
tona najbolje ulje samo za kozmetiku. Zatim dodajte još nekoliko stotina miliona tona ulja za bolnice.

Za proizvodnju kilograma ulja potrebno vam je 5-8 kilograma suvog pupoljka. Jedan kilogram ulja proizvest će
5 kilograma kozmetičkih proizvoda - to jest 100 staklenki s 50 g kreme/kreme/losiona/ruža za usne/kreme za
lice/šampona. I sto staklenki melema/krema/losiona/ruževa/krema za lice/šampona od konoplje nije ništa, to
možete pokloniti lako za jedan dan, uvijek ćete pronaći nekoga ko bi im mogao koristiti.

Pa  opet,  počnite  razmišljati  u  tonama,  a  ne  u  gramima.  Znam da  su  trenutne  cijene  mnogo veće.  Nisam
zadovoljan s njima i učinit ću sve što mogu da se cijena suhog pupoljka na otvorenom podigne s polja na oko
10-20 dolara po kilogramu. Zato što bi ta cijena dala zaposlenje i dobar posao milionima poljoprivrednika širom
svijeta. I donijelo bi vrlo pozitivnu promjenu u životima svih nas. JB

“Dopustite mi da rezimiram većinu onoga što se događa oko ulja Rick Simpson. Upute govore ljudima A, B, C i
D. Ljudi ih čitaju i pitaju - ako ne učinim A, hoće li B, C i D i dalje raditi? Ako ne uradim B, hoće li A, C i D i
dalje raditi? Ako ne radim C, hoće li A, B i D raditi? Šta ako ne uradim D, hoće li A, B i C i dalje raditi? A šta
ako drugačije uradim A, B, C i D, hoće li to i dalje proizvesti pravu stvar?

Opšti odgovor je: ne, neće. Ako želite proizvesti RSO, slijedite upute za riječ. Ako želite proizvesti nešto drugo,
slijedite druga uputstva. Ali nemojte nas smatrati odgovornima ako proizvodite drugu vrstu ulja, a liječenje ne
uspije i završi nepotrebnom smrću pacijenta.
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Ako radite A, B, C i D, ulje će raditi na najbolji mogući način. Zato su upute tu. Ako ne, neće ili neće uspjeti.
Tako je jednostavno, zar ne?

Šta biste lično voljeli dobiti da vam je potreban lijek? Nešto što se pokazalo da radi tako dobro ili nešto drugo,
samo da bi onaj ko je napravio ulje mogao dokazati ili opovrgnuti svoju hipotezu ili “metodu”? U pitanju je vaš
život. Zato budite oprezni, razmislite sami i učite od onih koji su prošli ovaj put prije vas.

Najbolje želje tebi. Jindrich Bayer ”
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Nadamo se da vam je ova knjiga pomogla. 
Sada je vaš red da nam pomognete drugima.

Stvaranje ove knjige i razmjena informacija je rad ljubavi. Nažalost, ljubav
ne plaća račune.

Radimo na prevođenju ove knjige na 300+ jezika i pisanju još 10 različitih
knjiga na tu temu.

Računamo na podršku ljudi poput vas da pomognu oko troškova prijevoda,
istraživanja itd.

Molimo vas da sada pomognete tako što ćete se vratiti na web stranicu na
adresi  http://www.hempcures.work i klikom na dugme DONIRAJTE putem
PayPal dugmeta ispod i donirajte sve što smatrate vrijednim za vas i vaše
najmilije.

Alternativno, možete koristiti PayPal za slanje donacije direktno na adresu
DONIRAJTE@HEMPCURES.WORK ili možete donirati putem BitCoina na: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Cijenimo vašu podršku i želimo vama i vašim voljenima zdrav i sretan život 
pun konoplje.

120

mailto:DONATE@HEMPCURES.WORK
http://www.hempcures.work/


LIJEK ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

121


	Informacije o doziranju
	Postoji li protokol za liječenje?

	Zašto su doze za održavanje toliko važne?
	Druge prirodne stvari koje možete učiniti, a koje bi mogle pomoći
	Dodatni savjeti za pacijente s karcinomom pluća
	Putevi administracije
	Koje načine primjene ulja preporučujete i koje su njihove prednosti?

	Lokalna upotreba
	Mislite li da bi tinkture od konoplje mogle biti jednako snažne kao i ulje od konoplje?
	Koje su glavne upotrebe za lokalnu primjenu i jeste li svjedočili alergijskim reakcijama na ulje?

	Možete li kombinirati različite vrste primjene ulja?
	Naučna literatura kaže da tijelo ne može preraditi THC ako se ne otopi u životinjskoj masti. Zar ne bi bilo učinkovitije koristiti ulje na taj način?

	Pušenje kanabisa
	Možete li usporediti medicinsku vrijednost pušenja i konzumiranja konoplje?
	Čemu služi dimljena marihuana sa medicinskog stanovišta?

	Na šta bi se istraživanje trebalo usredotočiti?
	Rick Simpson proces proizvodnje ulja od konoplje
	Drugi oblici vađenja
	Jeste li pronašli neki drugi način proizvodnje ulja?
	Koji se drugi oblici ekstrakcije tada mogu koristiti?
	Šta je dekarboksilacija?
	Postoji li način da ulje učinite moćnijim?
	Mogu li nešto učiniti ako ulje koje sam proizveo ili kupio nije dovoljno snažno?

	Proizvodnja najkvalitetnijih mogućih ulja
	Konoplja ili marihuana?
	Koji soj ili sojeve trebam koristiti za izradu ulja?
	Koje vrste bi pacijenti tada trebali tražiti?
	Na što treba paziti pri odabiru ili kupovini pogona za proizvodnju ulja?

	Kako odrediti koji će se početni materijal kupiti?
	Zašto preporučujete da ljudi prave ulje od pola kilograma ili više početnog materijala? Mogu li ga proizvesti od, recimo, 30 grama suhe konoplje? '
	Koliko su jake i moćne biljke koje koristite za proizvodnju ulja?

	Cannabis Sativa protiv Cannabis Indica
	Koja je glavna razlika između cannabis sativa i cannabis indica u liječenju?
	Probao sam ulja iz mnogih sojeva i kombinacija sojeva. Sjećam se jednog ulja koje mi je skoro dalo nirvanu. Kako biste opisali idealno ulje koje bi pacijentima pružilo najugodnije iskustvo?
	Indica, Sativa ili Ruderalis?

	Vanjski nasuprot zatvorenom
	Postoje li razlike između ulja iz sobnih i vanjskih biljaka?

	Kojom vrstom umjetnog svjetla postižete najbolje rezultate?
	Šta pacijenti trebaju znati za uzgoj konoplje?
	Postoje li sojevi koji nisu učinkoviti protiv raka?
	Skladištenje
	Koliko dugo se ulje može skladištiti?

	Da li bi bilo bolje ili sigurnije proizvoditi ulje korištenjem alkohola za hranu?
	Može li se ulje konoplje koristiti zajedno s alkoholom?

	Otapala i ostaci otapala u ulju
	Visoko THC ili visoko CBD ulje?
	Je li sigurno koristiti ulje?
	Kako se ulje obično podnosi?
	Postoje li neke nuspojave zbog kojih biste trebali biti zabrinuti?
	Mnogi ljudi svakodnevno unose veliki broj lijekova. Može li to biti dobro za tijelo?
	Kako pacijenti uspoređuju nuspojave ulja konoplje s onima uzrokovanim kemijskim lijekovima?
	Je li moguće usporediti učinke alopatske i empirijske medicine?
	Ima li razloga za zabrinutost zbog ovisnosti o THC -u?

	Zamjena lijekova
	Liječenje raka uljem
	Sudeći prema zapažanjima o broju pacijenata koje ste liječili, je li ulje učinkovito za sve vrste raka ili ste svjesni bilo koje vrste raka kod koje neće pomoći?

	Može li se ulje koristiti zajedno s kemoterapijom i zračenjem?
	Stopa uspjeha pacijenata oboljelih od raka?
	Koliko ljudi koje poznajete su se izliječili uljem?

	Je li ikada prekasno za početak korištenja ulja?
	Je li neke ljude teže izliječiti od drugih?
	Leukemija
	Liječenje raka kože
	Koliko je ljudi izliječilo rak kože pomoću vašeg ulja od konoplje?
	Možete li uporediti ovaj tretman sa standardnim procedurama?
	Koje su glavne prednosti ovog tretmana u usporedbi s kemoterapijom, zračenjem ili drugim kemijskim lijekovima?
	Može li upotreba ulja zamijeniti radioterapiju?
	Biste li opisali kako THC djeluje na stanice raka u odnosu na zdrave stanice?

	Evidence
	Informacije o liječenju drugih bolesti kože
	“Iz mog iskustva sa mojom trenutno zabranjenom kozmetikom od konoplje, u kojoj smo koristili ulje iz pupoljaka industrijske konoplje, koje je mnogo slabije u odnosu na ulje koje napravite, otkrili smo da je konoplja u osnovi lijek jer se može koristiti na gotovo svim stanje. Možete li to potvrditi?

	Opekotine
	Ožiljci
	Čirevi, bradavice, madeži
	Hronični bol
	Bol u leđima, skolioza
	Jeste li imali pacijente koji su doživjeli olakšanje od bolova u leđima ili skolioze?

	Dijabetes
	Srce, krvni pritisak
	Jeste li imali korisne izvještaje o konopljinom ulju i srčanim oboljenjima?
	Može li ulje regulirati krvni tlak?
	Može li pomoći kod drugih bolesti unutrašnjih organa?

	Astma
	Majke će se posebno brinuti ako je sigurno davati ulje djeci. Je li onda sigurno?
	Kako se ulje konoplje može koristiti u prevenciji bolesti? Još jednom, bi li bilo sigurno dati ulje djeci?
	Kako dozirati ulje konoplje za djecu?

	Supozitorije
	KAKO NAPRAVITI POMOĆ?

	Hirurgija ili ulje?
	PMS, menopauza
	Regulacija telesne težine
	Mislite li ozbiljno da može skinuti višak kilograma bez vježbanja?

	Anksioznost, paranoja
	Depresija
	Multipla skleroza (MS)
	Kakva su vaša iskustva s liječenjem multiple skleroze? Mnogi ljudi već znaju da konoplja može pomoći, ali ne znaju kako je koristiti.

	Spavanje, nesanica
	Glaukom, vraćanje vida
	Rijetke ili ne tako česte bolesti i bolesti
	Životinje - Svjedočanstva
	Kvaliteta života
	Može li ulje od konoplje produžiti životni vijek?
	Sigurno ste čuli toliko ljudi koji su vam govorili: „Ovo ne može uspjeti, ništa neće pomoći. Doktor je rekao da ću patiti od ovoga do kraja života ... ”
	Ima li smisla ljudima ne davati lijekove na bazi konoplje?
	Mislite li da ljudi u policiji ne shvaćaju da će im prije ili kasnije možda trebati ovaj lijek?

	Zašto se naziva RSO?
	Nadamo se da vam je ova knjiga pomogla.
	Sada je vaš red da nam pomognete drugima.

